
PROTOKÓ  NR XXXIX/05Ł

z XXXIX sesji RADY MIASTA GDA SKA,Ń

która odby a si  w dniu 30 czerwca 2005 rokuł ę

w sali obrad Nowego Ratusz w Gda skuń

ul. Wa y Jagiello skie 1ł ń

Pocz tek obrad godz. 9.00. ą

Na stan 34 radnych w sesji udzia  wzi o 33 radnych. Nieobecny radny Maciejł ęł  

Lisicki.  

PUNKT 1

                 SPRAWY REGULAMINOWE

Przewodnicz cy Rady Miasta BOGDAN OLESZEKą  otworzy  i przewodniczył ł 

obradom sesji Rady Miasta Gda ska. ń
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radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prezydent Miasta  Gda ska  wnosi  o wycofanie  projektu  uchwa y   w sprawień ł  

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego polany le nejś  

Srebrniki w mie cie Gda sku ś ń (druk nr 1423) – podpunkt 43 w p.5

 

Komisja  Polityki Gospodarczej  i  Morskiej  wnosi o zdj cie  (jest  wcze niej  wę ś  

opinii  wniosek  o  odrzucenie)  projektu  uchwa y  w  sprawie  ustalenia  liczbył  

przeznaczonych  do  wydania  nowych  licencji  na  wykonywanie  transportu 

drogowego taksówk  w roku 2006 -  ą druk nr 1425 – podpunkt 11 w p.5

Wp yn  wniosek radnego Wies awa Kami skiego o zdj cie z porz dku obradł ął ł ń ę ą  

projektu uchwa y zmieniaj cej uchwa  w sprawie zasad usytuowania na terenieł ą łę  

gminy miejsc sprzeda y i podawania napojów alkoholowych –  ż druk nr 1435 – 

podpunkt  19  w p.5. Wniosek o zmian  porz dku obrad jest  przedwczesny wę ą  

odniesieniu do druku 1454. Ten projekt nie jest uj ty w porz dku obrad.ę ą

Ten wniosek jest jakby przedwczesny. Tamten druk jest równowa ny z tym coż  

dzisiaj chcemy go wprowadzi . Jest druk o zdj cie, a nie ma tego druku.ć ę

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Ja nie sk ada em wniosku o zmian  porz dku. Ja sk ada em wniosek o zdj cieł ł ę ą ł ł ę  

dwóch uchwa .  ł

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Ale 1454 nie ma w porz dku. On dopiero ewentualnie wejdzie wi c ten wnioseką ę  

jak gdyby równowa ny jest z wnioskiem pana radnego. ż

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń
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Je eli  nie  ma  go  bo  dopiero  zostanie  wprowadzony  to  trudno  eby myż ż ś  

g osowali. ł

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Ten druk na dopiero g osowaniem wej . ł ść

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Pan prezydent po us yszeniu moich racji ma szans  nie wprowadzania go.  ł ę

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Rozumiem. 

Wp yn  wniosek Komisji Kultury RMG o zdj cie z porz dku obrad projektuł ął ę ą  

uchwa y w sprawie nadania nowej nazwy ulicy – ł druk nr 1396 – podpunkt 32 w 

p.5

Wp yn  wniosek Klubu Radnych LPR  o zdj cie z porz dku obrad projektuł ął ę ą  

uchwa y  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowaniał  

przestrzennego  ródmie cia  –  rejon  Targu  Siennego,  Podwala  Grodzkiego  iŚ ś  

Nowych Ogrodów w mie cie Gda sku – ś ń druk nr 1447 – podpunkt 38 w p.5

Wp yn  wniosek Klubu Radnych LPR  o zdj cie z porz dku obrad projektuł ął ę ą  

uchwa y w sprawie zmiany uchwa y Nr LXII/913/98 Rady Miasta Gda ska zł ł ń  

dnia  18 czerwca  1998 r.  w  sprawie  ustalenia  cen  urz dowych  za  przewozyę  

taksówkami osobowymi, ustalenia stref taryfowych oraz dodatkowych oznacze ,ń  

w które winny by  zaopatrzone taksówki osobowe na terenie Miasta Gda ska–ć ń  

druk nr 1426 – podpunkt 12 w p.5

Wp yn  wniosek Klubu Radnych LPR  o zdj cie z porz dku obrad projektuł ął ę ą  

uchwa y w sprawie uchwalenia miejskiego programu promocji zatrudnienia orazł  
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aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2005 - 2007 – druk nr 1436 – podpunkt 

19  w p.5

Wp yn  wniosek Komisji  Edukacji  RMG  o w czenie  pod obrady  projektuł ął łą  

uchwa y  w  sprawie  zmiany  w  sk adzie  osobowym  Komisji  Edukacji  Radył ł  

Miasta Gda ska – ń druk nr 1452 

      

Wp yn y  wnioski  Komisji  Rozwoju  Przestrzennego RMG  o w czenie  podł ęł łą  

obrady projektów uchwa  w sprawie: ł

1. wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii  Prezydenta  Miasta 

Gda ska  dotycz cej  mo liwo ci  zaliczenia  ulic  do  kategorii  drógń ą ż ś  

gminnych – druk nr 1446 

2.  wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii  Prezydenta  Miasta 

Gda ska  dotycz cej  mo liwo ci  przeznaczenia  stref  z  miejscowychń ą ż ś  

planów  zagospodarowania  przestrzennego  pod  drogi  w  kategorii  dróg 

gminnych lub powiatowych – druk nr 1450  

3.  wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii  Prezydenta  Miasta 

Gda ska dotycz cej mo liwo ci zaliczenia ulic do jednej z kategorii drógń ą ż ś  

publicznych – druk nr 1451            

                 

Wp yn y  wnioski  Prezydenta  Miasta  Gda ska  o  w czenie  pod  obradył ęł ń łą  

projektów uchwa  w sprawie: ł
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1. opinii dot. projektu decyzji –  zezwolenia na realizacj  przedsi wzi ciaę ę ę  

pn. „Modernizacja wej cia do portu wewn trznego w porcie Gda sk” ś ę ń – 

druk nr 1453                                                                           

2. zmieniaj ca  uchwaą łę w  sprawie  zakazu  spo ywania  napojówż  

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie miasta Gda ska – ń druk 

nr 1454              

3. najpilniejszych prac na Kanale Raduni powierzonych do realizacji przez 

Marsza ka Województwa Pomorskiego              ł

         

4. zmieniaj ca uchwa   ą łę nr XXXVI/1126/2001 Rady Miasta Gda ska z dniań  

21 czerwca 2001 roku w sprawie zasad i trybu umarzania wierzytelno ciś  

samorz dowych  jednostek  organizacyjnych  Miasta  Gda ska  z  tytu uą ń ł  

nale no ci pieni nych, do których nie stosuje si  przepisów Ustawy –ż ś ęż ę  

Ordynacja  podatkowa,  oraz  udzielania  innych  ulg  w  sp acaniu  tychł  

nale no ci  i  wskazania  organów  do  tego  upowa nionych,  zmienionejż ś ż  

uchwa  nr IV/60/2002r. Rady Miasta Gda ska z dnia 30 grudnia 2002 r.łą ń  

oraz Uchwa  nr XI/273/2003 Rady Miasta Gda ska z dnia 10 lipca 2003łą ń  

r.     

Informacja dla radnych:

Wp yn y autopoprawki Prezydenta Miasta do projektów uchwa :ł ęł ł

- druk nr 1427 – podpunkt 1  w p.5

- druk nr 1404 -    „        46     „

- druk nr 1426 -    „      12     „

- druk nr 1438 -    „     20     „     druk 1429 ppkt 3 w p.5

Wp yn y poprawki radnej Barbary Meyer do projektu uchwa y druk nr 1435 –ł ęł ł  

ppkt 18 w p.5
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Wp yn a poprawka Klubu Radnych SLD do projektu uchwa y druk nr 1426 –ł ęł ł  

ppkt 12 w p.5

Wp yn a poprawka Klubu Radnych PiS do projektu  1426. ł ęł

Wracamy do wniosku KPGiM. Druk 1425. 

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Przepraszam  zg osi em  si  wcze niej  bo  nie  s ysza em,  e  pan  mówi  oł ł ę ś ł ł ż ł  

wniosku KE o rozszerzenie sk adu.  ł

 

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

By o to mówione.  ł

radny – W ADYS AW CZKWOSKI Ł Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy.ą

Kiedy b dziemy g osowa  poszczególne projekty uchwa  chcia bym, eby poę ł ć ł ł ż  

prostu  by o  w  miar  mo liwo ci  w  okre lonym czasie  i  wyra nie  bo tutajł ę ż ś ś ź  

naprawd  jest chaos, nie s ycha , a jak pan przewodnicz cy jedzie jak kosiarkę ł ć ą ą 

po trawie to naprawd  nic nie s ycha  i nie mo na zrozumie . ę ł ć ż ć

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Id  za  apelem pana  czkowskiego. Prosz  o cisz  aby my skupili  si  nadę Łę ę ę ś ę  

g osowaniem. To wtedy sprawniej przejdzie.  ł

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 
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KPGiM wnioskowa a o zdj cie druku 1425 z porz dku poniewa  uzasadnienieł ę ą ż  

tej  uchwa y  nie  by o  adekwatne  do  tre ci.  Wniosek  jest  taki,  e  nie  mał ł ś ż  

konieczno ci zmiany tej uchwa y, która obowi zuje do tej pory.  ś ł ą

radny – JANUSZ KASPROWICZ 

Panie Przewodnicz cy.ą

Chcia em prosi  tylko w sprawach formalnych aby pan informuj c o tym, którł ć ą ą 

uchwa  procesujemy zaczyna  informacj  od numeru porz dku dziennego.łę ł ę ą

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Przypominam, e te druki, o których o które mówimy o zdj cie to atwo b dzie.ż ę ł ę  

natomiast  je li  b dziemy  mówi  o drukach,  które b dziemy  wprowadza  toś ę ć ę ć  

oczywi cie nie b d  mówi . To dotyczy podpunktu 11 w punkcie 5. ś ę ę ł

SZCEPAN LEWNA – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo Radni. ń

Prosz  aby nie zdejmowa  tego punktu z porz dku obrad. Ja przyznaj  rację ć ą ę ę 

panu przewodnicz cemu, i  za czone uzasadnienie jest kul  w p ot. Jest poą ż łą ą ł  

prostu  absurdalne.  Wynikn o  to  najprawdopodobniej  z  opuszczenia  przyęł  

przepisywaniu dwóch akapitów.  Zobowi zuj  si  do zmiany uzasadnienia taką ę ę  

aby mai o ono r ce i nogi. ł ę

Natomiast je li chodzi o meritum tej sprawy to jeste my po wielu rozmowach zś ś  

taksówkarzami i zdaj  sobie spraw , e taksówkarze chc  utrzyma  status quo.ę ę ż ą ć  

problem  polega  na  tym,  e  ich  rozumowanie  jest  nast puj ce.  My  chcemyż ę ą  
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zachowa  dotychczasowe  warunki  i  nad  tymi  warunkami  powinni my  sić ś ę 

pochyli .  Natomiast  tych  300  wniosków,  które  pozostaj  do  rozpatrzenia  ić ą  

czekaj  niektóre od 5 lat  no to ci  ju  nie wymagaj  takiego pochylenia si .ą ż ą ę  

My l ,  e  jest  to  rzecz,  która  dojrza a  do  rozstrzygni cia  i  musimy  coś ę ż ł ę ś 

postanowi .    ć

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa. ę ń

Kto z pa stwa jest za zdj ciem druku 1425? ń ę

za -18

przeciw -14

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Druk  zosta  zdj ty  z  porz dku.  Wykre lamy  podpunkt  11  z  punktu  5.ł ę ą ś  

Przechodzimy teraz do druku 1435 podpunkt 18 w punkcie 5. 

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie i Panowie Radni.

Ja apeluje do prezydenta aby wniós  autopoprawk  do tego druku, która w moimł ę  

przekonaniu powinna polega  na tym, e je eli rada podejmie decyzj  przyj ciać ż ż ę ę  

tej uchwa y to ona powinna obowi zywa  od roku 2006. ł ą ć
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Ja  nie  ukrywam,  e  pocz tkowo  by a  taka  moja  intencja  aby  wprowadziż ą ł ć 

poprawki do tej uchwa y. Jednak nie zd y em zrobi  tego w trybie 48h przedł ąż ł ć  

sesj . W zwi zku z tym by em zmuszony aby tak  dyskusj  przeprowadzi  ią ą ł ą ę ć  

z o y  jedyny mo liwy wniosek czyli o zdj cie z porz dku obrad. ł ż ć ż ę ą

Ale uwa am, e jest to wa na dyskusja i uwa am, e powinna si  ona odby  naż ż ż ż ż ę ć  

tej sali dzisiaj dlatego, e racje s  podzielone i my l , e mieszka cy powinniż ą ś ę ż ń  

je pozna . Dlatego je eli pan prezydent zgodzi si  na proponowan  przeze mnieć ż ę ą  

poprawk  to zdejm  mój wniosek o zdj cie tej uchwa y.    ę ę ę ł

MARCIN SZPAK – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Ja poprosz  o 5 minut. Wtedy odpowiemy. ę

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Je li pa stwo pozwol  to nie b d  robi  przerwy i przejdziemy do nast pnegoś ń ą ę ę ł ę  

druku. Wniosek KK o zdj cie z porz dku obrad 1396 podpunkt 32. ę ą

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Ja rozumiem, e KK zajmuje si  wielkimi sprawami duchowymi. W zwi zkuż ę ą  

powy szym by  mo e nie wie o tym, e miasto Gda sk realizuje inwestycjż ć ż ż ń ę 

szcz liwie finansowan  z pieni dzy UE, kontynuacja tej drogi, której pocz tekęś ą ę ą  

nazywa by  si  Kardyna a  Stefana  Wyszy skiego  –  je eli  radni  miast  takł ę ł ń ż ą 

decyzj  podejm . I ta droga b dzie jedn  z najwa niejszych arterii na pewnoę ą ę ą ż  

nowo wybudowanych. 

W zwi zku z powy szym te argumenty, e ta droga jest zbyt krótka dzisiaj naą ż ż  

etapie budowy tak ale ju  za 1,5 roku b dzie si ga a a  do w z a Karczemki iż ę ę ł ż ę ł  

b dzie jednym z najbardziej presti owych miejsc. ę ż

Dlatego prosz  o odrzucenie przez RMG tego wniosku. ę
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radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG  ą

Szanowni Pa stwo.ń

Do g osu zg osi o si  wiele osób. Ja bym chcia , eby my teraz nie dyskutowali.ł ł ł ę ł ż ś  

G os za i g os przeciw.  ł ł

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy.ą

Je eli pójdziemy w tym kierunku jaki proponuje kolega radny wnioskodawca toż  

za  chwil  b dziemy  dzieli  Al.  Zwyci stwa  i  grunwaldzk  na  przecznice  ię ę ć ę ą  

ka d  nazywa  innym imieniem. ż ą ć

Akurat jak najbardziej szczytna, jedna z g ównych postaci tysi clecia, patron,ł ą  

któremu nale y znale  godne miejsce w Gda sku – co jest rzecz  oczywist  –ż źć ń ą ą  

zas uguje. Warto by o zrobi  to ju  dawno temu. Skoro nie zrobili my to my l ,ł ł ć ż ś ś ę  

e z wi ksz  rozwag  powinni my poszuka  w a ciwego miejsca, a nie dzieliż ę ą ą ś ć ł ś ć 

ju  istniej cej drogi, która ma ju  swoj  nazw . By oby to wprowadzenie takż ą ż ą ę ł  

naprawd  zamieszkania na planach Gda ska. ę ń

Je li rzeczywi cie mamy mie  jak  rozwag  w nadawaniu ulic to niech jednaś ś ć ąś ę  

alteria ma jedn  nazw . Natomiast na pewno jest to memento aby my bardzoą ę ś  

szybko postarali si  znale  i apel do pana prezydenta, w a ciwe miejsce byę źć ł ś ć 

mo e  w  przysz ych  planach,  w  przysz ych  drogach planowanych  na  terenież ł ł  

miasta.  

radny – TADEUSZ GLEINERT 

W zasadzie powiedzia  to co chcia em powiedzie  i taka intencja by a komisji.ł ł ć ł  

Za pouczenie pana Kami skiego dzi kuj  ale komisja mia a wiadomo  jakań ę ę ł ś ść  

jest ranga i tryb powstawania tej inwestycji. To nie jest nic nowego dla cz onkówł  

KK. 

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z pa stwa jest za zdj ciem z porz dku druku 1396?  ń ę ą
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za -20

przeciw -6

wstrzyma o si  ł ę -5

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Ten druk zosta  zdj ty. ł ę

Szanowni Pa stwo. ń

Wp yn  wniosek LPR o zdj cie z porz dku obrad druku 1447. ł ął ę ą

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Jeste my za zdj ciem tego punktu z porz dku obrad. Uzasadniamy, e taki trybś ę ą ż  

uchwalenia planu naszym zdaniem jest nagannym bo pomija polskie podmioty. 

Tutaj  mamy  Gildi ,  której  toczy  si  umowa  do grudnia  tego roku.  Nie  maę ę  

adnych gwarancji na inn  lokalizacje. ż ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Chcemy  ucywilizowa  ca a  spraw  planów  dotycz cych  budowy  kolejnychć ł ę ą  

hipermarketów. St d dzisiaj zaproponujemy pa stwu kompleksow  debat . Oą ń ą ę  

tym  powiem  pa stwu  w  wyst pieniu  klubowym.  Natomiast  dzisiaj  na  tymń ą  

etapie,  uwa amy,  e  trzeba  odst pi  od  przyj cia  tego  planu  doż ż ą ć ę  

uporz dkowana, do ucywilizowania ca ej polityki handlu detalicznego i boleją ł ę 

nad tym, e pan prezydent Bielawski wykpi  si  bo prosi am go na konferencjiż ł ę ł  

dotycz cej  handlu  detalicznego,  eby  przedstawi  mi  swoje  wyst pienie.ą ż ł ą  

Odes anie  mnie  do  niemieckiego  tutaj  autora,  organizatora  konferencji  jestł  
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niepowa ne poniewa  to pan wyst powa  i to pan te materia y posiada. O tymż ż ę ł ł  

te  powiem  szczegó owo w  swoim  wyst pieniu  bo taka  dzia alno  w adzż ł ą ł ść ł  

miasta bez udzia u rady, podmiotów lokalnych kupieckich jest moim zdaniemł  

naganna i to jest kolejny etap, segment takiego dzia ania nagannego. ł

W zwi zku z tym proponujemy zdj cie, debat . Wtedy rzeczywi cie mo emyą ę ę ś ż  

w sposób cywilizowany, partnerski procedowa  ten punkt.     ć

radna – BARBARA MEYER 

Ja mam tylko pytanie do pana prezydenta. 

Panie Prezydencie. 

Czy jest podpisana z Gildi  umowa u yczenia tego terenu gdzie jest realizowanyą ż  

miejscowy plan zagospodarowania przy ul. Grunwaldzkiej?  

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo.ń

Na pocz tku jednak chcia bym aby pani radna dobrze spojrza a w pismo, któreą ł ł  

do  niej  skierowa em  bo  obrazki,  które  prezentowa em  na  wyst pieniu  panił ł ą  

przekaza em.  Natomiast  pozosta e  materia y  s  w  dyspozycji  organizatorał ł ł ą  

konferencji, a nie mojej wi c prosz  mi tu nie insynuowa  pewnych rzeczy czyę ę ć  

nie opowiada  g upot. ć ł

Je li chodzi o kwesti  zwi zan  z Gildi . Jest podpisane porozumienie, któreś ę ą ą ą  

mówi  o  tym,  e  Gildia  w  zwi zku  z  zainteresowaniem  terenem  przyż ą  

Grunwaldzkiej taki teren otrzyma. Mo e to si  odby  w dwojaki sposób. Alboż ę ć  

poprzez  wniesienie  aportem  do spó ki  Gildia  S.A.,  albo  utworzenie  nowegoł  
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podmiotu. B dzie podstawa do tego by zgodnie ze swoimi zamierzeniami mog aę ł  

zrealizowa  obiekt handlowy. ć

Takie porozumienie jest zawarte. W takim kontek cie jest realizowana zmianaś  

planu by parametry tego obiektu, które wynikaj  ze studium wykonalno ci tegoą ś ż 

w a nie i ku temu zmierzamy. ł ś

A wiec  nie  prawd  jest,  e  Gildia  nie  ma  mo liwo ci  zaspakajania  swoichą ż ż ś  

potrzeb  zwi zanych  z  prowadzeniem  handlu.  Wyszli my  naprzeciw  bardzoą ś  

daleko  i  w a nie  jest  to  jedno  z  tych  dzia a ,  które  pokazuje,  e  w a nieł ś ł ń ż ł ś  

prezydent  miasta  wyci ga  r k  do polskich kupców i  pomaga im w trudneją ę ę  

sytuacji.

    

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Zaraz  oddam  g os  panie  przewodnicz cy.  Prosz  tylko  aby  wzajemnie  nieł ą ę  

u ywa  s ów  wobec  siebie,  które  niepotrzebnie  wprowadzaj  atmosferż ć ł ą ę 

obra ania si . Prosz  zarówno jedn  jak i drug  stron .ż ę ę ą ą ę

radna EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy.ą

Prosz  prezydenta  Bielawskiego  aby  uwa nie  s ucha  bo  teraz  jest  zaj tyę ż ł ł ę  

rozmow  i potem powie, e ja co  przekre li am. ą ż ś ś ł

Panie Prezydencie.

Informuj  pana, e nie otrzyma am tych obrazków. Je eli pan mówi, e to sę ż ł ż ż ą 

tylko  obrazki  to  ja  proponuj ,  eby  wszyscy  radni  otrzymali  ten  materiaę ż ł 

obrazkowy i mo e to wyja ni o czym my rozmawiamy. Pan zaproponowa  na tejż ś ł  

konferencji obszary miasta, tereny miasta pod dzia alno  handlow . Czyli ca eł ść ą ł  

kwarta y miasta gdzie jeszcze mo na postawi  hipermarkety i równie  w swojejł ż ć ż  

prezentacji pan mówi  o zasobno ci portfeli gda szczan. I ja bym chcia a, ebył ś ń ł ż  

te banalne obrazki otrzyma a ca a rada bo na tej konferencji ubolewam nie by oł ł ł  

radnych. 
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radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Pani Radna. 

B dziemy jeszcze dyskutowa . ę ć

radna EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

A to jest istota problemu, o którym mówimy bo mówimy po prostu o terenach 

przeznaczonych  pod  hipermarkety.  I  nie  mo emy  mówi  poszczególnymiż ć  

dzielnicami  tylko  jako  RMG  powinni my  mówi  o  tym  problemieś ć  

kompleksowo. 

Tylko taki mam apel aby odst pi  dzisiaj od tego planu, eby ca a rada by aą ć ż ł ł  

uprzejma zapozna  si  z tymi materia ami i problem rozwi za  kompleksowo.ć ę ł ą ć  

Takie ss  nasze intencje. ą

 

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z pa stwa jest za zdj ciem druku 1447?  ń ę

za -17

przeciw -15

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  n i e  p r z y j   ał ę ł
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radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Punkt zostaje w porz dku obrad. ą

Wracamy teraz do druku 1425. To jest wniosek pana radnego Kami skiego. ń

MARCIN SZPAK – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Panie Przewodnicz cy.ą

Ja  proponuje, eby kwestie  terminu rozpocz cia  obowi zywania tej  uchwa yż ę ą ł  

przedyskutowa  w  trakcie  procesowania  tej  uchwa y  i  ewentualnie  mo nać ł ż  

przeg osowa  poprawk  w tym momencie.  ł ć ę

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Prezydencie. 

Zarz dzeniem prezydenta Adamowicza  jest  na o ony obowi zek opiniowaniaą ł ż ą  

takich  uchwa  przez  Miejsk  Komisj  Rozwi zywania  Problemówł ą ę ą  

Alkoholowych. Jestem przy  takiej wiedzy, e do prezydenta Szpaka taka opiniaż  

wp yn a i zmiany wp yn y jakie mia y by  naniesione. ł ęł ł ęł ł ć

Czy pan prezydent b dzie uprzejmy radnym przekaza ? Tam by y racjonalneę ć ł  

zmiany  bo  komisja  jest  do  tego  powo ana  aby  te  dziedzin  pomaga ał ę ł  

prezydentowi Adamowiczowi, mo e nie panu , regulowa . ż ć

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Niestety  nie  mamy  mo liwo ci  formalnej  w trakcie  dyskusji,  gdyby ona siż ś ę 

odby a  nad  projektem  tej  uchwa y,  wprowadza  poprawek.  W  zwi zku  zł ł ć ą  
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powy szym jestem zmuszony podtrzyma  swój wniosek o zdj cie  z porz dkuż ć ę ą  

obrad dzisiejszej sesji tej problematyki. 

Ja chce uzasadni  dlaczego. ć

Ja  chcia bym,  panie  prezydencie,  wierzy ,  e  to  letni  brak autorefleksji  jestł ć ż  

powodem takiego sposobu wprowadzania tych uregulowa  bo tak naprawd  toń ę  

mamy do czynienia z nieudolno ci  organizacyjn  i przygotowaniem do sezonuś ą ą  

letniego miasta Gda ska. Takie uchwa y powinny by  porcedowane przez RMGń ł ć  

w styczniu góra w lutym przed tym nim odbywaj  si  przetargi na dzia alnoą ę ł ść 

gospodarcz  w pasie Nadmorskim, a nie dzisiaj w trakcie sezonu letniego gdzieą  

ta uchwa a zostanie i b dzie obowi zywa a no pewnie gdzie  sierpie , pocz tekł ę ą ł ś ń ą  

lub po owa sierpnia. ł

Panie Prezydencie. 

Jest  to  zwyk a  nieudolno  ale  chc  pa stwu  powiedzie  jeszcze  o  innychł ść ę ń ć  

faktach, o których pewnie nie wiecie. 

Miesi c  temu  odby  si  przetarg  w  MOSIR  na  prowadzenie  dzia alno cią ł ę ł ś  

dzier awy terenów na dzia alno  handlow  w Pasie Nadmorskim i jest du o,ż ł ść ą ż  

du o przes anek by twierdzi , e tamten przetarg i ta uchwa a, w tym terminież ł ć ż ł  

procesowanym ma du o wspólnego. ż

Ja apeluj  do pana prezydenta o wszcz cie procedury sprawdzenia poprawno cię ę ś  

przeprowadzonego  tamtego  przetargu.  Dlatego,  e  z  informacji,  które  jaż  

posiadam to na 40 lokalizacji jedna spó ka, w tym z udzia em hurtowni piwa,ł ł  

wygra a 50% czyli 20 lokalizacji. I ja chcia bym si  dowiedzie , czy prawd  sł ł ę ć ą ą 

informacje, które ja powsiadam, e ta spó ka z o y a tu  przed 15 swoje oferty,ż ł ł ż ł ż  

a ró nica finansowa by a odrobin  wy sza od poprzednich ofert. Dlatego proszż ł ę ż ę 

o te informacje z dok adnym okre leniem, o której godzinie dane oferty zosta ył ś ł  

z o one? Bo je li to jest rzeczywi cie za 10 przed zako czeniem terminu to był ż ś ś ń ć 

mo e oni zwyczajnie znali oferty wcze niej z o one. ż ś ł ż

Ale  chc  powiedzie  jeszcze  jedn  rzecz.  Dlaczego  RMG  nie  powinnaę ć ą  

procedowa  tej uchwa y i zmienia  warunków w trakcie sezonu? Dlatego, eć ł ć ż  

jest  to  nierówne  traktowanie  przedsi biorców.  Ci  ludzie,  którzy  wygralię  
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przetargi,  zrobili  swoje  analizy  ekonomiczne,  rentowno ci  swojegoś  

przedsi biorstwa i swojej dzia alno ci zreszt  p ac  za te dzier awy do miastaę ł ś ą ł ą ż  

Gda ska  zostan  postawieni  w  sytuacji  niejako  wpuszczenia  konkurencji,  oń ą  

której  nie  wiedzieli,  e  nagle  zostanie  wpuszczona i  to zostanie  wpuszczonaż  

uchwa  RMG.   łą

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Dzi kuj  bardzo z atak szczegó ow  informacj . ę ę ł ą ę

Szanowni Pa stwo. ń

Mo e ju  nie dyskutujmy. Jeden g os za i jeden przeciw. Panie przewodnicz cyż ż ł ą  

ubrys i Olszewski apeluj  o to aby ju  nie dyskutowa . Albo ten punkt b dzie iŻ ę ż ć ę  

b dziemy dyskutowa . ę ć

Nie teraz b dziemy g osowa  za zdj cie. Kto z pa stwa jest za zdj ciem drukuę ł ć ę ń ę  

1435? 

za -15

przeciw -18

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  n i e  p r z y j   ał ę ł

Druk pozosta . Teraz przechodzimy do wniosku LPR o zdj cie druku 1426. ł ę
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radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Nasz klub wyst pi  o zdj cie druku 1426 dotyczy okre lenia stref. ą ł ę ś

Prosz  Pa stwa.ę ń

Po  rozmowie  z  korporacjami  taksówkowymi  uznali my,  e  jest  to  drukś ż  

nieprzygotowany. Nie mo na udawa , e odleg e bardzo, niewielki osiedla toż ć ż ł  

jest I strefa i trzeba patrze  na rachunek ekonomiczny. ć

Dziwi  si  bo PO wiecznie  mówi  o ekonomi,  o  racjonalizacji  wydatków,  aę ę  

ksi ycowe propozycje sk ada. I tutaj  w tym projekcie taksówkarze uwa aj ,ęż ł ż ą  

e  spokojnie Osow  mo na np.  w czy  do I  bo to jest  rzeczywi cie  du eż ą ż łą ć ś ż  

osiedle  i  to  jest  racjonalne.  Natomiast  te  male kie  osiedla,  które  dzisiaj  noń  

niestety nie daj  gwarancji nawet stworzenia przystanku taksówkowego, ebyą ż  

traktowa  jako I stref . ć ę

St d  uwa am,  e  ten  projekt  uchwa y  powinien  dalej  by  konsultowany  ią ż ż ł ć  

dzisiaj,  w  tym  trybie  powinien  by  zdj ty  bo  jest  profesjonalnieć ę  

nieprzygotowany do dalszej procedury. 

St d  zg aszamy  o  zdj cie  tego  punktu  z  porz dku  obrad.  Taka  jest  naszaą ł ę ą  

propozycja.      
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radny – RYSZARD OLSZEWSKI

Przepraszam  panie  przewodnicz cy,  akurat  nie  w  tej  kwestii,  a  w  kwestiią  

formalnej, technicznej bo zg asza em si  przy tamtym punkcie. Nawi zuj  doł ł ę ą ę  

wniosku kierowanego do pana przewodnicz cego przez radnego Kasprowicza.ą  

Jego wniosek i mój, który za chwil  wyartyku uj  nie ingeruje w prowadzenieę ł ę  

przez pana sesji. 

Pan  mo e  te  punkty  poddawa  jak  pan  chce  w  kolejno ci.  Tylko prosz  iż ć ś ę  

apeluj . Wymieniaj pan najpierw podpunkt, eby my si  nie pogubili, bo ci coę ż ś ę  

ledz  to  ledz  a  potem  si  gubimy  i  jest  zamieszanie.  Wymieniaj  panś ą ś ą ę  

podpunkt, potem nr druku – je eli mo na o to prosi  panie przewodnicz cy.   ż ż ć ą

 

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Podpunkt 12 w punkcie 5 druk 1426. O tym mówimy, dla przypomnienia, 

zgodnie z tym o co apeluj . Ja staram si  to mówi . ą ę ć

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Szanowni Pa stwo. ń

Jestem przeciwko zdj ciu tego punktu z porz dku obrad, z uwagi na fakt, eę ą ż  

klub  radnych  SLD  z o y  poprawki,  które  wychodz  jakby  naprzeciw  ił ż ł ą  

taksówkarzom  jak  równie  dotyczy  ludzi  zainteresowanych  tym  aby  strefyż  

pozmienia . ć

Dlatego  prostsze  wszystkich,  a  LPR  przede  wszystkim  aby  zag osowali  zał  

naszymi poprawkami w trakcie procesowania druku.  
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radna – AGNIESZKA POMASKA 

Dzi kuj , za ten g os pani radnej. Rzeczywi cie by o wystarczaj co czasu aby zę ę ł ś ł ą  

tymi  drukami  si  zapozna  i  ewentualnie  zg osi  poprawki.  Ja  zupe nie  nieę ć ł ć ł  

rozumiem, dlaczego klub LPR ma ci gle problemy aby si  czasowo wyrobi .ą ę ć  

No prosz  si  skoncentrowa  na pracy radnego, a nie na innych rzeczach. ę ę ć

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Ja  my l ,  e  my merytorycznie mamy rozmawia ,  a  nie po prostu  z o liweś ę ż ć ł ś  

uwagi kierowa . ć

Natomiast zwracaj c si  do pani Pomaskiej, bo s ysza am, e jest autork  tegoą ę ł ł ż ą  

druku to chc  powiedzie  jedno, e to obna a wadliwy kierunek rozwoju miasta.ę ć ż ż  

Najpierw  wyprowadzamy  na  dzikie  pola  osiedla   mi4szkaniowe,  a  potem 

udajemy, ze przez  jedno przesuniecie strefy z II na I udajemy, e jest bli ejż ż  

miasta ale ilo  kilometrów niestety nie da si  zmniejszy . ść ę ć

Prosz  Pa stwa.ę ń

Mówmy rachunkiem ekonomicznym, a nie udawajmy, e b dzie bli ej je eliż ę ż ż  

liczba km na liczniku b dzie taka sama. No panowie i panowie nie artujmyę ż  

sobie. Albo powa nie rozmawiajmy i nie udawajmy, e nie wiemy ile jest km odż ż  

tych ksi ycowych osiedli, które panie M ka pan w a nie wybudowa .    ęż ę ł ś ł

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z pa stwa jest za zdj ciem z porz dku obrad druku 1426?  ń ę ą

za -10

przeciw -18

wstrzyma o si  ł ę -5

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  n i e  p r z y j   ał ę ł

Szanowni Pa stwo.ń

Wp yn  wniosek LPR o zdj cie z porz dku obrad projektu uchwa y podpunktł ął ę ą ł  

19, punkt 5, druk nr 1436. 

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy.ą

Prosili my  o  zdj cie  –  pokazuje.  To  jest  ksi eczka,  która  jest  projektemś ę ąż  

uchwa y.  Ja  po lekturze  uzna am, ze  raczej  to jest  sprawozdanie jak próbujeł ł  

aktywizowa  bezrobotnych.  Natomiast  to  nie  jest  instytucja,  która  mo eć ż  

przysporzy  miejsc  pracy.  To  raczej  my  swoj  dzia alno ci  mo emyć ą ł ś ą ż  

przysporzy  miejsca pracy w Gda sku. Póki b dzie rz dzi  PO to raczej tak sić ń ę ą ć ę 

nie b dzie dzia o, a tych miejsc b dzie ubywa o. ę ł ę ł

W  zwi zku  z  tym  proponujemy  aby  ten  druk  dzisiaj  zdj  z  porz dku.ą ąć ą  

Dopracowa  go  i  przedstawi  radzie  rzeczywi cie  to  czym  zajmuje  si  tać ć ś ę  

instytucja i sensowny program wyj cia w a nie z bezrobocia.  ś ł ś

radna – MONIKA TOMASZEWSSKA 

Szanowni Radni.

Bardzo  prosz  o  to  aby  pa stwo  nie  przychylili  si  do  wniosku  LPR.ę ń ę  

Argumenty,  które  ss  podane  przez  pani  przewodnicz c  zas uguj  naą ą ą ą ł ą  

mia d c  krytyk . ż żą ą ę

Program jest bardzo dobrze przygotowany, a PUP by  jednostk  koordynuj cł ą ą ą 

ten program w ró nych sferach. Oczywi cie pod ka dym z tych programów jestż ś ż  

osoba odpowiedzialna za program. Jest ich 14. 
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Prosz  Pa stwa.ę ń

Po  raz  pierwszy  program  jest  tak  kompleksowy  i  ci le  zwi zany  zś ś ą  

rozwi zywaniem  problemów  spo ecznych.  Prosz  aby  pa stwo  odrzucilią ł ę ń  

wniosek LPR. 

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Jak ja s ysz , e urz dnicy maj  tworzy  miejsca pracy to mi ciarki na plecachł ę ż ę ą ć  

przechodz  ale powiedzmy sobie szczerze ten urz d jest powo any po to, ebyą ą ł ż  

to robi , przygotowa  program – lepszy gorszy ale innego nie ma. W zwi zku zł ł ą  

czym moja propozycja  jest  oczywista,  eby ten program by  lepszy  taki niż ł ż 

aden  natomiast  je li  kto  ma  do  niego  uwagi  to  niech  w  takim  razie  goż ś ś  

poprawia. Poprawi  go mo emy w ka dej chwili.ć ż ż

Natomiast  lepiej,  eby  funkcjonowa  taki  program,  który  mo e  nie  tyle  jestż ł ż  

wspania y, co szkody nie przyniesie ni , eby takiego programu nie by o.  ł ż ż ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Ja mam pytanie. Nie wiem do kogo skierowa  bo nie wiem kto tym kieruje zć  

ramienia prezydenta ale wydaje mi si  zasadnicze. ę

Czy istnieje jaki  wymóg czasowy, e musimy to uchwali  teraz? Wynika to zś ż ć  

jaki  ustaw i zobowi za  czy mo emy to rzeczywi cie uchwali  w sierpniu?    ś ą ń ż ś ć

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Ja  tutaj  do  przewodnicz cej   KSSiOZ  chcia am  jedn  uwag  skserowa .ą ł ą ę ć  

Rzeczywi cie  powinni my si  szanowa . Ja  chc  tylko powiedzie , e  drukś ś ę ć ę ć ż  

zosta  przekazany radzie 7 dni temu. Czyli je li jeste my powa ni i powa nieł ś ś ż ż  

podchodzimy do tematu bezrobocia to na te poprawki i jak  dyskusj  potrzebaąś ę  

wi cej czasu i powinna by  profesjonalna debata na tak istotny, newralgicznyę ć  

problem jak problem bezrobocia w mie cie Gda sku. ś ń

radna – MONIKA TOMASZEWSKA 

Prosz  Pa stwa. ę ń

Ta debata si  toczy nie od dzisiaj ale radni nie bior  udzia u w cia ach, które sę ą ł ł ą 

powo ane w a nie do ograniczania bezrobocia. ł ł ś

Je eli  prosi am pa stwa  o udzia  w zespole  monitoruj cy  –  wdro eniowymż ł ń ł ą ż  

strategii to oczywi cie radni chowali si  po kontach. ś ę

Chc  powiedzie ,  e  rozwi zywanie  spraw  spo ecznych  ma  to  do siebie,  zę ć ż ą ł  

niektóre rozwi zania  s  przyjmowane w drodze publicznej  debaty.  I  dopieroą ą  

produktem finalnym, który maj  pa stwo przed sob  jest w a nie uzgodnienie wą ń ą ł ś  

drodze konsensusu okre lonego projektu. Ten projekt zosta  zatwierdzony przezś ł  

Powiatow  rad  Zatrudnienia jak równie  Zespó  monitoruj co – wdro eniowy.ą ę ż ł ą ż

Odpowiadaj  panu radnemu na pytanie – tak jeste my zobowi zani do tego abyą ś ą  

przyjmowa  co  roku  programy  aktywizacji  rynku  pracy.  Jest  to  zwi zaneć ą  

bezpo rednio z  odpowiedni  ustaw  ale  równie  z  naszym  dokumentem  wś ą ą ż  

postaci strategii.    
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MARCIN SZPAK – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska  ę ń

Data przyj cia nie wynika z ustaw. To nie jest, e musi by  przyj te w czerwcu.ę ż ć ę  

Teoretycznie  mog aby  by  przyj ta  w  sierpniu.  Aczkolwiek  jej  szybkieł ć ę  

przyj cie  jest  istotne z  punktu  widzenia  realizacji  programu,  a  po drugie  naę  

ubieganie si  o rodki zewn trzne. Bardzo du a cz  tego programu, ponadę ś ę ż ęść  

80% rodków na ten program musimy pozyska  ze róde  zewn trznych. ś ć ź ł ę

Jak najszybsze przyj cie tego programu daje mo liwo  aplikowania o rodki. ę ż ść ś

Ten dokument by  szeroko konsultowany na ró nych forach. W trakcie jegoł ż  

opracowywania szereg osób by  zapraszany do jego konsultacji. ł

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z pa stwa jest za zdj ciem druku 1436?  ń ę

za -8

przeciw -21

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  n i e  p r z y j   ał ę ł

Wp yn  wniosek KE o w czenie pod obrady druku 1452. ł ął łą

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.
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Z uwagi na to, e uchwa a przewiduje sk ad komisji do 7 osób. KE pracuje wż ł ł  

sk adzie 6 osób. Wp yn y wnioski kole anki Ma kowskiej i kolegi Glinki abył ł ęł ż ł  

przyj  ich do KE. ąć

W zwi zku z  tym przedk adamy niniejsz  uchwa  i prosimy aby przyj  ią ł ą łę ąć  

uzupe ni  sk ad komisji o jedn  z tych osób.  ł ć ł ą

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z pa stwa jest za wprowadzeniem druku 1452?  ń

za -27

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Druk przyjmie nr 4A.

Kto z pa stwa jest za wprowadzeniem druku 1446?  ń

za -22

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -3
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Ten druk b dzie mia  nr 63. ę ł

Kto z pa stwa jest za wprowadzeniem druku 1450?  ń

za -25

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Druk b dzie mia  nr 64. ę ł

Kto z pa stwa jest za wprowadzeniem druku 1451?  ń

za -23

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Wp yn  wniosek prezydenta o wprowadzenie druku 1453 z autopoprawk . ł ął ą

radny – TADEUSZ M KALĘ

Prosz  Pa stwa.ę ń

Jest  to  zwi zane  z  rozporz dzeniem  ministra  ochrony rodowiska  poniewaą ą ś ż 

teren  Portu  zosta  obj ty  obszarem  Natura  2000 wymagane  jest  opiniowanieł ę  

przez  rad  inwestycji  znajduj cych  si  na  tym  obszarze,  które  potencjalnieę ą ę  

mog  zagrozi  lotom ptaków, czy te  szlakom ptaków w drownych. St d teą ć ż ę ą ż 

przy okazji uchwa y, któr  b dziemy omawiali na temat zmiany granic obszaruł ą ę  

Natura 2000 prezydent wprowadzi  ten dodatkowy druk. ł

Panie Przewodnicz cy.ą

On powinien znale  si  zaraz przy tym druku gdzie omawiamy zmian  granicźć ę ę  

Natura 2000. Je eli to jest mo liwe bo to s  zwi zane ze sob  uchwa y.   ż ż ą ą ą ł

radny – CZES AW NOWAK Ł

Szanowny Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Otó  tak si  sk ada, e troch  wi cej szczegó ów mog  poda . Otó  w UE wż ę ł ż ę ę ł ę ć ż  

ramach  poprawy  dost pno ci  do  portu,  na  poszerzenie  wej cia  do  portuę ś ś  

otrzymali my  6,5  euro.  Inwestycj  t  prowadzi  Urz d  Morski  ale  projekt,ś ę ę ą  

Natura  2000  jest  uchwalona  bez  sensu.  Bo  jak  mo na  obejmowa  takimiż ć  
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granicami wej cie do portu i t umaczy , e tam b d  chronione ptaki. To jestś ł ć ż ę ą  

poroniony pomys . ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Pieni dze s . Projekt trzeba jak najszybciej uruchomi  i poszerzy  wej cie doą ą ć ć ś  

portu. Coraz wi ksze statki wchodz  a szczególnie wycieczkowce. W zwi zku zę ą ą  

tym one wchodz  bez holowników. Poszerzy  wej cie trzeba niezb dnie. ą ć ś ę

Ta uchwa a w a nie ma na celu przyspieszenie podj cia tych robót.  ł ł ś ę

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z pa stwa jest za wprowadzeniem druku 1453 z autopoprawk ?  ń ą

za -22

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Druk ten b dzie procedowany jako 21A. Kto z pa stwa jest za wprowadzeniemę ń  

druku 1454?  

za -14

przeciw -7

wstrzyma o si  ł ę -5

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  n i e  p r z y j   ał ę ł

Druk nie zosta  wprowadzony pod dzisiejsze obrady. ł

SZCZEPAN LEWNA – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Jak pa stwo wiecie od jakiego  czasu trwa spór pomi dzy miastem Gda sk, ań ś ę ń  

marsza kiem województwa o obowi zki dotycz ce Kana u Raduni. Sprawa, oł ą ą ł  

której  mówimy  jest  spraw  incydentaln  nie  rozwi zuj c  tego  problemu.ą ą ą ą ą  

Natomiast dotycz c  mo liwo ci zagospodarowania 750 tysi cy z otych, któreą ą ż ś ę ł  

przyzna  pan minister na modernizacj  Kana u Raduni. eby te pieni dze mog ył ę ł Ż ą ł  

trafi  do bud etu miasta, a nast pnie zosta  spo ytkowane na ten cel konieczneć ż ę ć ż  

jest porozumienie komunalne z Marszalkiem i tego w a nie dotyczy ta uchwa a. ł ś ł

Bardzo prosz  o podjecie. Bez tego 750 tysi cy przepadnie.   ę ę

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z pa stwa jest za wprowadzeniem 1455?  ń

za -18

przeciw -3

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Druk wchodzi jako 33A. 

SZCZEPAN LEWNA – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

To  jest  uchwa a  zwi kszaj ca  zakres  kompetencji  dyrektora  GZNK  celemł ę ą  

usprawnienia  rozpatrywania  spraw  dotycz cych  umorze ,  roz o e  na  ratyą ń ł ż ń  

zaleg o ci  z  tytu u  u ytkowania  lokali  mieszkalnych,  najmu  lokali.  eby  teł ś ł ż Ż  

sprawy nie przeci ga y si  te kompetencje trzeba przenie  nieco ni ej bo toą ł ę ść ż  

trwa za d ugo. Powoduje to ba agan i zniecierpliwienie mieszka ców.    ł ł ń

radna – BARBARA MEYER 

Panie Prezydencie.

Mam  pytanie.  Kiedy  ten  projekt  powsta ?  Dlaczego  nie  znalaz  si  nał ł ę  

posiedzeniu KPGiM? 

SZCZEPAN LEWNA – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Jak pa stwo zauwa yli projekt z o ony jest w trybie 48h przed. W zwi zku zń ż ł ż ą  

tym  na  posiedzeniu  komisji  nie  móg  si  pojawi .  Dlatego  jest  terazł ę ć  

procedowany na niniejszym posiedzeniu. 

Poniewa  to  jest  uchwa a  porz dkowa  bardzo  prosz  o  w czenie  jej  wż ł ą ę łą  

dzisiejszy porz dek obrad. ą
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radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z pa stwa jest za wprowadzeniem druku 1456?  ń

za -22

przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Druk ten b dzie jako 33B. Kto z pa stwa jest za przyj ciem proponowanegoę ń ę  

porz dku obrad? ą

za -22

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

PORZ DEK OBRAD: Ą

1. Sprawy regulaminowe

- otwarcie sesji,

          - zatwierdzenie porz dku obradą

2. Komunikaty:

- Prezydium i Komisji Rady Miasta 

- Prezydenta Miasta
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3. O wiadczenia Klubów Radnych.ś

4. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.

  4A. W sprawie zmiany w skaldzie osobowym Komisji Edukacji Rady Miasta 

Gda ska (druk 1452)ń

5. Uchwa y w sprawie :ł

     

1) zmiany  uchwa y  w sprawie  bud etu  miasta  Gda ska  na  rok 2005ł ż ń  

(druk nr 1427+autopoprawka)

2) zmieniaj ca  uchwa  Rady  Miasta  Gda ska  w sprawie  okre leniaą łę ń ś  

zakresu  i  formy informacji  o przebiegu wykonania bud etu  miastaż  

Gda ska   za I pó rocze   ń ł (druk nr 1428)

3) ustalenia  obwodów  g osowania  na  terenie  Miasta  Gda ska  wł ń  

wyborach  do  Sejmu  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  do  Senatu 

Rzeczypospolitej  Polskiej  oraz  w  wyborach  Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej   (druk nr 1429+autopopr.)

4) szczegó owych  zasad  i  trybu  przyznawania  jednorazowegoł  

Stypendium Kulturalnego Miasta Gda ska  ń (druk nr 1434)

5) ustalenia maksymalnej wysoko ci op at za parkowanie pojazdów naś ł  

parkingach  strze onych  zlokalizowanych  na  terenach  komunalnychż  

Miasta Gda ska  ń (druk nr 1391)
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6) zmieniaj ca  uchwa  Rady  Miasta  Gda ska  w  sprawie  ustaleniaą łę ń  

wysoko ci stawek op at za zaj cia pasa drogowego dróg publicznych,ś ł ę  

których zarz dc  jest Prezydent Miasta Gda ska na cele niezwi zaneą ą ń ą  

z  budow ,  przebudow ,  remontem,  utrzymaniem  i  ochron  drógą ą ą  

(druk nr 1392)

7) zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawie ustalenia strefą łę ń  

p atnego  parkowania  na  drogach  publicznych  na  terenie  miastał  

Gda ska,  ustalenia  stawek  op at  za  parkowanie  pojazdów  w  tychń ł  

strefach  oraz  ustalenia  sposobu  ich  pobierania   (druk  nr 

1393+autopoprawka)

                         

8) zawarcia Porozumienia Mi dzygminnego pomi dzy Miastem Gda skę ę ń  

i Gmin  ukowo w sprawie przyjmowania odpadów komunalnych zą Ż  

terenu Gminy ukowo na gda skie sk adowisko odpadów w Gda skuŻ ń ł ń  

– Szadó kach   ł (druk nr 1398)

9) zmiany  uchwa y  Nr  XVI/501/2003 RMG z  dnia  4 grudnia  2003 r.ł  

w  sprawie  zawarcia  Porozumie  Mi dzygminnych  pomi dzyń ę ę  

Miastem  Gda sk  a  Miastem  Sopot,  Miastem  Pruszcz  Gda ski,ń ń  

Gmin  Pruszcz  Gda ski,  Gmin  Kolbudy,  Gmin  ukowo  oą ń ą ą Ż  

przej cie przez Miasto Gda sk wykonywania zada  publicznych wę ń ń  

zakresie zbiorowego transportu lokalnego   (druk nr 1448)

10) zmiany uchwa y Nr XXIII/690/04 w sprawie zawarcia Porozumieniał  

Mi dzygminnego  pomi dzy  Miastem  Gda sk  a  Miastem  Gdyniaę ę ń  

o  przej ciu  przez  Miasto  Gdynia  okre lonych  zada  publicznychę ś ń  

w  zakresie  lokalnego  transportu  zbiorowego   na  obszarze  Miasta 

Gda sk  oraz  wspólnego  wykonywania  okre lonych  zadań ś ń 
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publicznych w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na obszarze 

Miasta Gda ska i Miasta Gdyni   ń (druk nr 1449)

11) zmiany  uchwa y  Nr  LXII/913/98 Rady  Miasta  Gda ska  z  dnia  18ł ń  

czerwca 1998 r. w sprawie ustalenia cen urz dowych za przewozyę  

taksówkami osobowymi, ustalenia stref taryfowych oraz dodatkowych 

oznacze ,   w  które  winny  by  zaopatrzone  taksówki  osobowe  nań ć  

terenie Miasta Gda ska  ń (druk nr 1426+autopoprawka)

12) wyra enia  woli  przyst pienia  Miasta  Gda ska  w  charakterzeż ą ń  

fundatora    do Fundacji  Pomorska  Sie  Innowacyjna  „BRAINET”ć  

(druk nr 1394)

13) przyst pienia do stowarzyszenia ECSITE (European Collaborative forą  

Science,  Industry  &  Technology)  z  siedzib  w  Brukselią  

(druk nr 1397+autopoprawka)

14) wspó finansowania projektu pt. „Utworzenie Europejskiego Centrumł  

Spotka  Twierdza Wis ouj cie w Gda sku – etap 2”, wnioskowanegoń ł ś ń  

przez  Muzeum  Historyczne  Miasta  Gda ska  o  dofinansowanie  zeń  

rodków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramachś  

Zintegrowanego  Programu  Operacyjnego  Rozwoju  Regionalnego 

(druk nr 1399)

15) ustalenia  najni szego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-wszejż  

kategorii zaszeregowania oraz warto ci jednego punktu w z otych wś ł  

tabeli  punktowych  rozpi to ci  dla  poszczególnych  kategoriię ś  

zaszeregowania  dla  Parku  Kulturowego  Fortyfikacji  Miejskich 

„Twierdza  Gda sk”  w  Gda sku  –  jednostka  bud etowa  Miastań ń ż  

Gda ska  ń (druk nr 1400)
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16) zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska Nr IX/321/99 z dnia 29ą łę ń  

kwietnia  1999  r.  w  sprawie  utworzenia  zespo u  przyrodniczo-ł

krajobrazowego  „Dolina  Potoku  Oru skiego”  zmienionej  uchwań łą 

Nr XXXII/947/2001 Rady Miasta Gda ska z dnia 22 lutego 2001 r.ń  

w sprawie zmiany uchwa y Nr IX/321/99 ł (druk nr 1401)

17) zmieniaj ca uchwa  w sprawie zasad usytuowania na terenie gminyą łę  

miejsc sprzeda y i podawania napojów alkoholowych  ż (druk nr 1435)

18) zakazu spo ywania napojów alkoholowych w miejscach publicznychż  

na terenie miasta Gda ska (druk 1454)ń

19) uchwalenia  miejskiego  programu  promocji  zatrudnienia  oraz 

aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2005 - 2007  (druk nr 1436)

20) zwolnienia od podatku od nieruchomo ci budowli, budynków lub ichś  

cz ci  oraz  gruntów po o onych na  obszarach  obj tych  specjalnęś ł ż ę ą 

stref  ekonomiczn  na  terenie  miasta  Gda ska   ą ą ń (druk  nr 

1438+autopoprawka)

21) zmiany  granic  obszaru  specjalnej  ochrony  ptaków  Natura  2000 

(kod obszaru PLB2200005)     (druk nr 1445 + autopoprawka)

22) opinii  dotycz cej  projektu  decyzji  –  zezwolenia  na  realizacją ę 

przedsi wzi cia pn. „Modernizacja wej cia do portu wewn trznegoę ę ś ę  

w porcie Gda sk”. (druk 1453 + autopoprawka)ń
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22) likwidacji  Internatu  Zespo u  Szkó  Przemys u  Spo ywczegoł ł ł ż  

i  Chemicznego im.  Marii  Sk odowskiej-Curie  w  Gda sku  przy  ul.ł ń  

Lastadia 2 z siedzib   w budynku przy ul. Lastadia 41  ą (druk nr 1323)

23) likwidacji  Internatu  Szkó  Okr towych  i  Ogólnokszta c cychł ę ł ą  

„Conradinum” w Gda sku przy ul. Piramowicza 1/2  ń (druk nr 1324)

24) likwidacji Internatu Zespo u Szkó  czno ci im. Obro ców Pocztył ł Łą ś ń  

Polskiej w Gda sku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52  ń (druk nr 

1325)

25) likwidacji  Internatu  Zespo u  Szkó  Budowlano-Architektonicznychł ł  

w Gda sku ul. Powsta ców Warszawskich 25  ń ń (druk nr 1326)

26) likwidacji  Internatu  Zespo u  Szkó  Zawodowych Nr  9 w Gda skuł ł ń  

przy  ul. D browszczaków 35  ą (druk nr 1327)

27) utworzenia  placówki  zapewniaj cej  opiek  i  wychowanie  uczniomą ę  

w okresie pobierania nauki poza miejscem sta ego zamieszkania podł  

nazw  „Bursa  Gda ska”  z  siedzib  w  Gda sku  przy  ul.Podwaleą ń ą ń  

Staromiejskie 51/52  (druk nr 1437)

28) ustalenia  planu  sieci  szkó  ponadgimnazjalnych  dla  m odzie y  nał ł ż  

terenie  Miasta  Gda ska  i  nadania  szko om  ponadgimnazjalnymń ł  

numerów      (druk nr 1441)

29) ustalenia  planu  sieci  przedszkoli  i  oddzia ów  przedszkolnych  wł  

szko ach podstawowych na terenie Miasta Gda ska w roku szkolnymł ń  

2005/2006      (druk nr 1442)
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30) ustalenia  planu  sieci  szkó  podstawowych  i  gimnazjów  na  terenieł  

Miasta Gda ska w roku szkolnym 2005/2006   ń (druk nr 1443)

31) ustalenia  planu  sieci  szkó  ponadgimnazjalnych  dla  doros ych  nał ł  

terenie  Miasta  Gda ska  i  nadania  szko om  ponadgimnazjalnymń ł  

numerów      (druk nr 1444)

32) nadania nowej nazwy ulicy  (druk nr 1433)

33) najpilniejszych  prac  na  Kanale  Raduni  powierzonych  do realizacji 

przez Marsza ka Województwa Pomorskiego (druk 1455) ł

34) zmieniaj ca uchwa   ą łę nr XXXVI/1126/2001 Rady Miasta Gda ska zń  

dnia  21  czerwca  2001  roku  w  sprawie  zasad  i  trybu  umarzania 

wierzytelno ci  samorz dowych  jednostek  organizacyjnych  Miastaś ą  

Gda ska z tytu u nale no ci pieni nych, do których nie stosuje siń ł ż ś ęż ę 

przepisów Ustawy  –  Ordynacja  podatkowa, oraz  udzielania  innych 

ulg  w  sp acaniu  tych  nale no ci  i  wskazania  organów  do  tegoł ż ś  

upowa nionych,  zmienionej  uchwa  nr  IV/60/2002r.  Rady  Miastaż łą  

Gda ska z dnia 30 grudnia 2002 r. oraz Uchwa  nr XI/273/2003 Radyń łą  

Miasta Gda ska z dnia 10 lipca 2003 r.ń   (druk 1456) 

35) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

Oliwa Dolna rejon ulicy Subis awa w mie cie Gda sku   ł ś ń (druk nr 

1402)
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36) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

Oliwa Górna rejon V M yna w mie cie Gda sku    ł ś ń (druk nr 1406)

37) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

Osowa  –  rejon  ulic  Barniewickiej  i  Herosa  w  mie cie  Gda skuś ń  

(druk nr 1405)

38) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

ródmie cie  –  rejon  Siennej  Grobli  i  Polskiego  Haka  w  mie cieŚ ś ś  

Gda sku ń (druk nr 1411)

39) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

ródmie cia –  rejon Targu Siennego, Podwala Grodzkiego i NowychŚ ś  

Ogrodów w mie cie Gda sku ś ń (druk nr 1447)

40) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

Che m rejon ulic Witosa i Cieszy skiego w mie cie Gda sku  ł ń ś ń (druk 

nr 1412)

41) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

Górki  Zachodnie –  rejon uj cia  Wis y  mia ej  cz  pó nocna wś ł Ś ł ęść ł  

mie cie Gda sku ś ń (druk nr 1416)

42) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

Matemblewa w rejonie ulicy Zielone Wzgórze w mie cie Gda skuś ń  

(druk nr 1421)
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43) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

Wrzeszcza  Dolnego,  rejonu  ulic  Lelewela,  Wyspia skiego,ń  

Wary skiego w mie cie Gda sku ń ś ń (druk nr 1424)

44) zmiany uchwa y Nr XXXI/995/04 Rady Miasta Gda ska z dnia 25ł ń  

listopada  2004 roku o przyst pieniu  do sporz dzenia  miejscowegoą ą  

planu  zagospodarowania  przestrzennego  Kokoszki  Przemys owe  wł  

rejonie zachodniego fragmentu ulicy Nowatorów w mie cie Gda skuś ń  

(druk nr 1403)

45) zmiany  uchwa y  nr  XXXV/1062/05 Rady  Miasta  Gda ska  z  dniał ń  

17.02.2005 r.  o  przyst pieniu  do sporz dzenia  miejscowego planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Oliwa  Górna  rejon  Katedry 

Oliwskiej w mie cie Gda sku   ś ń (druk nr 1404+autopoprawka)

46) zmiany  uchwa y  nr  XXV/733/04  Rady  Miasta  Gda ska  z  dniał ń  

24.06.2004 r.  o  przyst pieniu  do sporz dzenia  miejscowego planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Osowa  -  rejon  ulic:  Wodnika 

i Artemidy w mie cie Gda sku   ś ń (druk nr 1440)

47) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Pasa  Nadmorskiego  rejon  ci guą  

pieszego na przed u eniu  Alei  Jana  Paw a II  w mie cie  Gda skuł ż ł ś ń  

(druk nr 1407)

48) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Siedlce  rejon  ulicy  Wagnera  w 

mie cie Gda sku         ś ń (druk nr 1408)
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49) odst pienia  od sporz dzenia  miejscowego planu  zagospodarowaniaą ą  

przestrzennego w.Wojciech Wschód w mie cie  Gda sku  Ś ś ń (druk nr 

1410)

50) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  w.Wojciecha  w  rejonie  ulicŚ  

Starogardzkiej  i  projektowanej  tzw.  Pruszcza skiej  oraz  potokówń  

Borkowskiego  i w.Wojciech w mie cie Gda sku  Ś ś ń (druk nr 1409)

51) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania przestrzennego Zabornia rejon ulic Limbowej, tzw. 

„Nowej  Jab oniowej”  i  Potoku  Oru skiego  w  mie cie  Gda skuł ń ś ń  

(druk nr 1413)

52) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Che m  III-Anielinki  w  mie cieł ś  

Gda sku   ń (druk nr 1414)

53) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Zabornia  rejon  ulic  Cedrowej  i 

Armii Krajowej w mie cie Gda sku   ś ń (druk nr 1415)

54) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Wrzeszcz  rejon  Alei 

Grunwaldzkiej   i  ulicy  Braci  Lewoniewskich  w  mie cie  Gda skuś ń  

(druk nr 1417)
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55) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Wrzeszcz  rejon  ulicy  Ja kowaś  

Dolina w mie cie Gda sku   ś ń (druk nr 1418)

56) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Nied wiednik  rejon  ulicyź  

Góralskiej w mie cie Gda sku   ś ń (druk nr 1419)

57) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Br towa  –  osiedle  Nowiec  wę  

mie cie Gda sku           ś ń (druk nr 1420)

58) zmiany  Uchwa y  Rady  Miasta  Gda ska  w  sprawie  ustaleniał ń  

maksymalnej  kwoty  po yczki  udzielonej  w 2005 roku dla  Polskiejż  

Akademii Nauk oraz wyra enia woli udzielenia po yczki  ż ż (druk nr 

1439)

59) wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii  Prezydenta  Miasta 

Gda ska dotycz cej mo liwo ci przeznaczenia stref z miejscowychń ą ż ś  

planów zagospodarowania przestrzennego pod drogi w kategorii dróg 

gminnych (druk nr 1430)

60) przeznaczenia  stref  z  miejscowych  planów  zagospodarowania 

przestrzennego pod drogi w kategorii dróg gminnych  (druk nr 1431)

61) zaliczenia ulicy do kategorii dróg gminnych  (druk nr 1432)
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62) wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii  Prezydenta  Miasta 

Gda ska  dotycz cej  mo liwo ci  zaliczenia  ulic  do  kategorii  drógń ą ż ś  

gminnych (druk 1446)

63) wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii  Prezydenta  Miasta 

Gda ska dotycz cej mo liwo ci zaliczenia ulic do jednaj z kategoriiń ą ż ś  

dróg publicznych (druk 1450)

                              

6. Wnioski, o wiadczenia osobiste.ś

7. Zako czenie obrad.ń

PUNKT 2

KOMUNIKATY

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Miesi c  temu,  w  imieniu  prezydium  zwróci em  si  o  przedstawienieą ł ę  

najistotniejszych problemów wyst puj cych w pa stwa okr gach wyborczych.ę ą ń ę  

Niestety z przykro ci  musze przyzna , e wp yn a tylko jedna opinia od panaś ą ć ż ł ęł  

Janusza Kasprowicza, któremu chc  podzi kowa . ę ę ć

Natomiast przy okazji prosz  pa stwa radnych o wi ksz  aktywno . Pa stwaę ń ę ą ść ń  

uwagi mog  by  bardzo potrzebne do rozwoju naszego miasta. ą ć

Prosz  Pa stwa.ę ń
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W przerwie dzisiejszych obrad b d  inaczej serwowane obiady na dole. Dzisiaję ą  

b d  to  pierogi.  Zapraszamy  wszystkich  pa stwa  na  pierogi.  Podpowiadamę ą ń  

tylko pa stwu, e wczoraj mieli my Piotra i Paw a. Sk adam od razu yczeniań ż ś ł ł ż  

naszemu koledze.

Teatr Wybrze ak, który nie ma swojej siedziby skierowa  do radnych taki apel jaż ł  

odczytam  pa stwu  fragment.  „Pragniemy  zaprosi  na  spektakl  uliczny  wń ć  

re yserii  Marzeny Nieczuja  Urba skiej pt.  „Nawet limak ma swój domek”.ż ń ś  

Wydarzenie to jest elementem akcji Wybrze ak z korzy ci  dla Gda szczanż ś ą ń  

chcemy  rozwin  skrzyd a.  Spektakl  odb dzie  si  1  lipca  o  8.30  przedąć ł ę ę  

budynkiem  RMG.  Przedstawienie  potrwa  ok.  35  min.  Kampani  spo ecznę ł ą 

wspiera  radio  Gda sk  i  Telewizja  Polska  3,  Gazeta  Wyborcza,  trójmiasto,ń  

drukarnia ARKO, Radio Plis, Dziennik Ba tycki, Radio HIT. Teatr Wybrze akł ż  

zaprasza wszystkich”. 

W  ramach  komunikatów prezydium  poprosz  o przedstawienie  tematu  panaę  

Czes awa Nowaka, który lepiej zna problem. ł

radny – CZES AW NOWAK Ł

Wysoka Rado. 

Chcia bym  przeczyta  apel  szczególnej  tre ci  jaki  mamy  jako radni  pewienł ć ś  

obowi zek. Otó  ukaza  on si  w rzeczpospolitej w ubieg ym tygodniu. Apel oą ż ł ę ł  

uczczenie  pó kownika  Ryszarda  Kukli skiego.  „Pochowany  na  cmentarzuł ń  

pow zkowskim  pu kownik  Ryszard  Kukli ski  do  dzisiaj  nie  ma  swojegoą ł ń  

nagrobka.  Ci  którym  bliska  jest  pami  pu kownika  mog  przes a  naęć ł ą ł ć  

wydzielone  subkonto PKO  BP S.A.  Warszawa  i  tu  jest  numer  z  dopiskiem 

nagrobek Kukli skiego”. ń

Szanowni Pa stwo. ń

Kukli ski  jest  honorowym  obywatelem  miasta  Gda ska.  Ja  si  dziwi ,  eń ń ę ę ż  

pa stwo polskie nie potrafi docenia  swoich bohaterów. Uwa am, e my radniń ć ż ż  

miasta  gda ska  powinni my  dzisiaj  przeprowadzi  mi dzy  sob  zbiórk  iń ś ć ę ą ę  

przekazaliby my te pieni dze na to konto, które jest podane. ś ą
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Je eli kto  z pa stwa radnych chcia by zadeklarowa  jak kolwiek kwot  na tenż ś ń ł ć ą ę  

cel  prosz  si  do mnie zg asza  i  przekaza  pieni dze. Ja  na przysz ej  sesjię ę ł ć ć ą ł  

podam ile zebrali my i poka e kwit, e te pieni dze przekazali my na to konto.ś ż ż ą ś  

Prosz  o  powa ne  potraktowanie  sprawy.  Uwa am,  e  Kukli ski  zas u yę ż ż ż ń ł ż ł 

sobie ca ym swoim yciem na to aby go odpowiednio w Gda sku przynajmniejł ż ń  

czci .      ć

LISTA RADNYCH, KTÓRZY OFIAROWALI PIENI DZE NA POMNIKĄ  

STANOWI ZA ACZNIK NR 1 DONINIEJSZEGO PROTOKO U. Ł Ł

radna – MONIKA TOMASZEWSKA 

Zwracam  si  z  apelem  do  cz onków  KSSiOZ.  Chcia am  nadzwyczajneę ł ł  

posiedzenie  komisji  zorganizowa  11  lipca.  Posiedzenie  komisji  nie  by oć ł  

planowane ale z uwagi na dosy  pal cy problem zwi zany ze stosunkami najmuć ą ą  

dla NZOZ posiedzenie komisji musi zosta  zorganizowane jeszcze w lipcu. ć

Dlatego gor cy  apel  do  cz onków KSSiOZ aby  zg aszali  kto  w  tym  czasieą ł ł  

b dzie  w  Trójmie cie.  W  zale no ci  od  tego  zorganizuje  albo  posiedzenieę ś ż ś  

komisji albo spotkanie z poszczególnymi cz onkami KSSiOZ. ł

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Sprawy jakie chcia abym pa stwu przedstawi  w imieniu KE s  dwie i dotyczł ń ć ą ą 

przede wszystkim prezydenta Adamowicza i prezydenta Nocnego. Szkoda, eż  

ich nie ma. 

Nie wiem czy w a ciwie skierowa  to jako skarg , pytanie, czy stwierdzenieł ś ć ę  

faktu. Pozwol  pa stwu, za chwil  b d  mia  wyci g z protoko u komisji z 22ę ń ę ę ę ł ą ł  
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czerwca,  ze  rody,  na  której  pad o  trzy  razy  tak.  Trzy  razy  pyta em  siś ł ł ę 

przedstawiciela  DRMG  czy  s  ju  wykonane  opomiarowania,  w  zwi zku  zą ż ą  

wnioskiem o ich zawieszenie. Jako, e skoro by yby wykonane to wniosek by byż ł ł  

bezzasadny.     

Odpowied  by a  trzy  razy  tak.  Tak  s  wykonane.  Dopiero  jak  jedna  zź ł ą  

zainteresowanych dyrektorek b d ca na komisji stwierdzi a, e u niej jeszczeę ą ł ż  

nikt nie by  to stwierdzi , e za wyj tkiem tej szko y bo dopiero zaczynaj . ł ł ż ą ł ą

Prosz  Pa stwa. ę ń

Dzie  pó niej ta sama osoba albo przynajmniej ta sama firma miejska wys a ań ź ł ł  

nast puj ce pismo. „DRMG dzia aj c w imieniu UM informuje, e z dniem 23ę ą ł ą ż  

rozpoczyna si  prace  zwi zane z opomiarowaniem obiektów”. Czy mo na toę ą ż  

nazwa  wprowadzeniem w b d? Czy po prostu trzeba powiedzie , e komisjać łą ć ż  

zosta a ok amana przez urz dnika miejskiego? W zwi zku z czym nie podj ał ł ę ą ęł  

decyzji, o której my la a, e podejmie i e by aby ona s uszna. ś ł ż ż ł ł

Powiem szczerze, e je li jest wi cej w przypadku chocia by restrukturyzacjiż ś ę ż  

szkó  to  zaczynam  w tpi  w  ogóle  w  sens  naszej  pracy  w  radzie.  To  jestł ą ć  

pierwsza  sprawa  i  to  jest  stanowczy  protest  do pana  prezydenta  i  pro ba  oś  

wyja nienie tej sprawy. ś

Naprawd  ciarki  zaczynaj  mi  chodzi  po  plecach  je eli  my l  o  tym,  eę ą ć ż ś ę ż  

prezydent dziennie podejmuje wi cej decyzji ni  my przez ca y miesi c. Je li wę ż ł ą ś  

taki sposób ma przedstawiane podstawy do ich podj cia to wspó czuj  i jemu ię ł ę  

nam i ca emu miastu. ł

Na marginesie sprawy pozwol  sobie zwróci  uwag  jeszcze na jedn  rzecz,ę ć ę ą  

odpowied  znacznie wcze niejsza jednemu z dyrektorów szkó  od GPEC –  u.ź ś ł  

Przebudowa  instalacji  maj ca  na  celu  oddzielenie  opomiarowania  obiektuą  

p ywalni,  cz ci  dydaktycznej  winno  by  poprzedzone  opracowaniemł ęś ć  

dokumentacji technicznej, która dok adnie okre li zakres niezb dnych prac. ł ś ę

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Je li kto  my li, e w tej chwili ekipy DRMG robi  jak kolwiek dokumentacjś ś ś ż ą ą ę 

lub j  maj  to si  myli. Po prostu wchodzi ekipa hydraulików, pyta si  dyrektoraą ą ę ę  

gdzie s  rury i kombinuje stoj c a korytarzu w jaki sposób to zrobi . ą ą ć

Ja domy lam si , e jeszcze mo na tak zrobi  na jednym obiekcie ale robi  toś ę ż ż ć ć  

na obiektach gdzie jest kilkadziesi t ró nego rodzaju nici i nawet nie wiadomo,ą ż  

która jest od czego bo okazuje si , e nie wsz dzie jest dokumentacja. To jaę ż ę  

gratuluje dobrego pomys u. Dodam tylko, e ca a operacja ma kosztowa  miastoł ż ł ć  

oko o 300 tys. z .     ł ł

Druga  sprawa,  tak  na  marginesie  bo  z  tego  to  wynika.  Dzisiaj  b dziemyę  

podejmowa  uchwal  na temat bursy gda skiej. Jak pa stwo wiedz  opinia KEć ę ń ń ą  

jest  negatywna.  Negatywna  nie  jest  dlatego,  e  jeste my  przeciwko  bursież ś  

gda skiej. ń

Musimy  jasno  powiedzie ,  e  internaty  zgodnie  z  ustaw  powinny  by  wć ż ą ć  

Gda sku przekszta cone w bursy ale nikt nie mówi, e musi to by  jedna bursa.ń ł ż ć  

Mo e to by  5 niezale nych zak adów bud etowych, które w moim przekonaniuż ć ż ł ż  

wcale  nie b d  dro sze,  a  w r cz  b d  ta sze  i  w przekonaniu wi kszo cię ą ż ę ę ą ń ę ś  

komisji ni  jedna bursa, w której trzeba powo a  kierownictwo, dyrektora, etc,ż ł ć  

etc – chyba wiemy o co chodzi. 

Prosz  Pa stwa. ę ń

Do tego dochodzi jeden z trzech najlepszych i najwi kszych obiektów wyjmujeę  

si  z  tej  bursy,  a  zostawia  si  dwa  substandardy,  które  na  dzie  b dę ę ń ę ą 

potrzebowa y co najmniej kilkuset tysi cy na remont. mówi  tu np. o internacieł ę ę  

przy  Conradinum.  Maj c  jednocze nie  postulaty  i  wnioski  z  zapewnieniemą ś  

zw aszcza  z  ZS ,  e  dyrekcja  szko y  razem  z  gronem  pedagogicznym,ł Ł ż ł  

rodzicami  chce  przebudowa  ten  fragment  poddasza  na  specjalistyczneć  

pracownie dla m odzie y maj c jeszcze do tego sponsora, którym jest jedna zł ż ą  

najwi kszych firm elektronicznych w Polsce. ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Nie, tam b dzie siedzie  dyrekcja tej bursy. A ca y  problem zaczyna si  takę ć ł ę  

naprawd  od tego, e by  mo e wszystko to jest tylko nieudoln  zas on  dymnę ż ć ż ą ł ą ą 
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na  to,  eby  wyprowadzi  jakby  z  systemu  edukacji  internat  przy  ZSBA naż ć  

potrzeby MOPS. 

Nie kwestionujemy potrzeb MOPS – u. To jest odr bna sprawa. ę

Natomiast u pana prezydenta Lewny jest ok. 30 obiektów o wiatowych, które wś  

ostatnich latach wysz y z  edukacji.  Nikt nie popatrzy ,  czy  który  z  nich sił ł ś ę 

nadaje. 

Ja ponad miesi c temu z o y em interpelacj  z pro b  o przedstawienie listyą ł ż ł ę ś ą  

tych obiektów. Do tej pory nie otrzyma em. ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Druga sprawa jest taka, e je li my i to jest taka konstatacja KE, eby pa stwoż ś ż ń  

jak  s ysz  ca y  czas  ile  to  si  do  edukacji  dok ada.  Je li  my  jako  radał ą ł ę ł ś  

podejmiemy  dzisiaj  decyzj  o  utworzeniu  bursy,  wprowadzeniu  do  nieję  

najgorszych  stanem  technicznym  obiektów czyli  od  pocz tku  ustawieniu  jeją  

jakby na straconej w du ym stopniu pozycji i zmuszeniu do du ych inwestycjiż ż  

finansowych w te obiekty to nie mówmy potem, e do edukacji trzeba dok ada .ż ł ć  

Bo  to  jest  po  prostu  nierozs dna  decyzja  miasta,  która  zamiast  do  bursyą  

przekaza  obiekty dobre, zamiast wyremontowa  i wyposa y  obiekty, na któreć ć ż ć  

ma sponsorów, które za darmo miasto b dzie mia o zrealizowane –  odmawiaę ł  

tego i jeszcze forsuje do  niefortunn  koncepcj  tej przemiany. ść ą ę

Ja w kontek cie tej drugiej sprawy aczkolwiek mamy wiele w tpliwo ci bo daneś ą ś  

kierowników burs s  zupe nie inne, internatów ni  dane WEiS. Zmiana jest coą ł ż  

do kosztów, ilo ci obs ugi, ilo ci wielu innych rzeczy. I tu naprawd  nale a obyś ł ś ę ż ł  

si  zastanowi . ę ć

Sama zmiana internatów w burs  niepodleg a dyskusji. Samo usamodzielnienie ię ł  

danie  jakby mo liwo ci  przekszta cenia  tego w zak ad bud etowy nie  ulegaż ś ł ł ż  

w tpliwo ci.  Natomiast  sposób  w  jaki  to  jest  przeprowadzone,  czapaą ś  

administracyjna, która jest na to nak adana, dobór budynków jaki ma si  w tejł ę  

bursie znale  jest po prostu absurdalny. źć
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Ja w ka dym miejscu b d  pa stwu przypomina , e je eli dzisiaj ta decyzjaż ę ę ń ł ż ż  

b dzie  podj ta,  eby cie  nie  mówili,  e  na  edukacj  trzeba  dawa  du oę ę ż ś ż ę ć ż  

pieni dzy skoro podejmujemy takie decyzje.        ę

 

 

PUNKT 3

O WIADCZENIA KLUBÓW RADNYCHŚ

radna – RYSZARD NIKIEL  – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Je li  mo na przerwa  t  sjest  to taka krótka uwaga o tych bursach.  To coś ż ć ę ę  

mówi  przewodnicz cy  KE.  Na  konferencji  prasowej  przed  sesjł ą ą 

przewodnicz cy  klubu  PO  okre li  now  strategi  post powania  wobecą ś ł ą ę ę  

obiektów w edukacji i uzasadni  ten wybór internatu. Otó  jego zdaniem i mówi ,ł ż ł  

e  to  jest  nie  tylko  jego  zdanie,  prosz  s ucha  uwa nie:  z  placówekż ę ł ć ż  

edukacyjnych powinny by  zabierane obiekty o najlepszym stanie technicznym.ć  

Dlaczego? Poniewa  kolejny u ytkownik ma wtedy lepiej. ż ż
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Z  tego  punktu  widzenia  bior c  oczywi cie  wszystkie  analizy  finansowe,ą ś  

jako ciowe pracy placówek edukacyjnych nie maj  sensu. Liczy si  jaki obiektś ą ę  

jest  w najlepszym stanie technicznym. prosta regu a – rzeczywi cie. Tylko czył ś  

najlepsza dla edukacji? Bardzo w tpliwe ale b dziemy jeszcze dyskutowa  naą ę ć  

ten temat przy bursach. 

Natomiast wracaj c  do basenów to w sumie mo na przyj , e ten sam stylą ż ąć ż  

my lenia tutaj obowi zuje. Edukacja ma jakie  tam cenne obiekty, baseny wś ą ś  

niez ym stanie technicznym to zabieramy je im. Po co ma je mie ? ł ć

Natomiast pojawia si  pytanie jaki motyw temu przy wieca. Z punktu widzeniaę ś  

Gda szczanina  2020  jest  to  niezgodne.  Poniewa  w  Gda szczaninie  2020ń ż ń  

zak adali my,  e  b dziemy   rozszerza  wykorzystywanie  basenów  dlał ś ż ę ć  

obowi zkowej nauki p ywania. Przeniesienie do MOSIR argumentowane tym,ą ł  

e b d  lepsze wyniki finansowe poniewa  MOSIR od godziny 16.00 czy 15.00ż ę ą ż  

b dzie tylko wpuszcza  na basen, na zaj cia p atne.   ę ł ę ł

Tylko  pozostaje  drobny  problem,  e  to  samo  mo na  nakaza  jednymż ż ć  

zarz dzeniem  prezydent,  które  nakazuje  dyrektorom od godziny 16.00, ebyą ż  

by y  tylko  zaj cia  p atne.  Ale  jaka  jest  ró nica?  Nie  powstaje  nowy  twórł ę ł ż  

organizacyjny. Nie  ma do rozdzia u kilku stanowisk administracyjnych. To, eł ż  

czny  rozdzia  mo e  kosztowa  nawet  3  mln  z otych  po  wszystkichłą ł ż ć ł  

ostatecznych przeróbkach to ju  nie jest interesuj ce. ż ą

Wi c  dr y  si  rozwi zanie,  które  po  pierwsze  jest  niezgodne  z  przyj tę ąż ę ą ę ą 

strategi  edukacyjn  Gda szczanin  2020  i  jest  szkodliwe  dla  miasta  podą ą ń  

wzgl dem finansowym. ę

I  teraz  sprawa opomiarowania basenów, która poruszy  Tomasz Sowi ski. Jał ń  

stawiam takie tutaj pytanie dla pana prezydenta. My l , e radni te  si  nad tymś ę ż ż ę  

zastanowi .  Otó  te  prace  by y  wykonywane  w  trybie  usuwania  awarii  bezą ż ł  

jakiejkolwiek  dokumentacji  technicznej.  Stawiam  teraz  pytanie  do  pana 

prezydenta  i  oczekuj  odpowiedzi.  Czy  wykonywanie  prac  w  obiektach  naę  

instalacji  elektrycznej,  wodoci gowej,  ciep owniczej  bez  dokumentacjią ł  
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technicznej,  w  ramach  trybu  awarii  jest  zgodne  z  prawem  finansowym, 

budowlanym, z przepisami BHP? Oczekuj  odpowiedzi na to pytanie. ę

Wracaj c tutaj do tego co jest ostatnio prezentowane je li chodzi o zarz dzanieą ś ą  

w edukacji to widz  powrót ducha Hilarego Minca – wszystko co centralne jestę  

lepiej. Te same argumenty. Prosz  si gn  do druków sprzed kilkudziesi ciuę ę ąć ę  

lat.  Jak  b dzie  centralne  zarz dzanie  to  b dzie  lepsze  wykorzystanie  ludzi,ę ą ę  

lepsze wykorzystanie materia ów, b dziemy lepiej przerzuca  itd., itd.      ł ę ć

Wracaj c  tym  tropem  my li  to  ju  jestem  przera ony  czy  nie  b dzieą ś ż ż ę  

nast pnych pomys ów. Czy  nie mo na przekaza  np. sale  gimnastyczne.  Noę ł ż ć  

mo na powiedzie , e jak MOSIR to przejmie w swoje r ce to wtedy wyci nież ć ż ę ś  

z nich wi cej finansowo. Kolejny twór organizacyjny powstanie – centralne saleę  

gimnastyczne w Gda sku i b dzie nimi zarz dza . ń ę ą ć

Prosz  Pa stwa.ę ń

eby unikn  zarzutu, e tylko krytykuje chcia em przypomnie , e w trakcieŻ ąć ż ł ć ż  

sesji edukacyjnej na jesieni w 2003 roku proponowa em odwrotne rozwi zanie,ł ą  

aby  zwi kszy  samodzielno  dyrektorów,  da  im  bud et  szkolny  taki  jakię ć ść ć ż  

mo emy  im  da  i  niech  oni  nim gospodaruj .  Pad a  odpowied ,  e  jest  toż ć ą ł ź ż  

niezgodne z prawem bo to by by zak ad bud etowy itd. ł ł ż

Otó  zainteresowanych odsy am do artyku u we Wspólnocie w nr 12. Okazujeż ł ł  

si , ze mo na da  dyrektorom tak  samodzielno . Zrobi  tak powiat widnickię ż ć ą ść ł ś  

e  wietnymi  rezultatami  ekonomicznymi.  Wi c  pytam  si  czemu  my  tutajż ś ę ę  

idziemy w kierunku centralnego zarz dzania w Gda sku.  Jakie  s  naprawdą ń ą ę 

argumenty  poza  tworzeniem  nowych  sto ków  biurokratycznych,  któreł  

przemawiaj  za tym? Naprawd  apeluj  tutaj do radnych bo prezydenta nie ma,ą ę ę  

nie wiem do kogo, eby si  nad tym zastanowi  nad tym kierunkiem, który jestż ę ć  

narzucany. Zach cam naprawd  do przeczytana artyku u we Wspólnocie. ę ę ł

Oka e si ,  e  te  wszystkie  argumenty,  którymi nas tutaj  czarowano, e  jestż ę ż ż  

niemo liwe s  zwyk  nieprawd . W ogóle jak obserwuj  to co si  dzieje mogż ą łą ą ę ę ę 

powiedzie , e nast puje jakby pewne wypalenie intelektualne ekipy rz dz cejć ż ę ą ą  
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w Gda sku. Kompletny brak jaki  takich wierzych pomys ów je li chodzi oń ś Ś ł ś  

zarz dzanie. ą

No  ta  sprzeda  piwa.  No  s uchajcie  je li  jedynym  pomys em  na  rozruchż ł ś ł  

gospodarczy pa stwa jest masowe picie piwa na pla y no to to ju  jest, mo nań ż ż ż  

powiedzie  czarna  rozpacz.  Jest  to  bardzo  przykre  obserwowa  taki  brakć ć  

pomys ów. A w a nie przepychanie takich dziwnych rozwi za  co do którychł ł ś ą ń  

mo na mie  naprawd  spore w tpliwo ci nie tylko merytoryczne, ale i takiejż ć ę ą ś  

ogólnej natury tak jak tutaj by a mowa o rozgrywaniu przetargów itd., itd. aleł  

rozumiem, e jeszcze na pla ach podyskutujemy sobie. ż ż

radny – ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG Ż ą

Wysoka Rado.

Mo e  zaczn  od  tego  co  uzgodni em  przed  chwil  z  przewodnicz cym.ż ę ł ą ą  

Powsta o jedno wielkie nieporozumienie w sprawie uchwa  alkoholowych. Nieł ł  

uchwalenie  przez  nas  druku 1454 jest  jakim  kompletnym absurdem. To takś  

jakby my byli przeciwko. Ja mam tutaj nazwiska ale nie b d  ich odczytywa .ś ę ę ł  

Te 7 osób, które g osowa o przeciwko tej uchwale o wprowadzeniu to tak jakbył ł  

byli za spo ywaniem alkoholu na pla y co jest absolutnym absurdem. ż ż

Oczywi cie  ja  mog  zrozumie  2  nazwiska,  które  s  na  tej  li cie  aleś ę ć ą ś  

pozosta ych  tak  jak  pan  Sowi ski  to  oczywi cie  nie  wierz ,  e  jest  zał ń ś ę ż  

spo ywaniem alkoholu na pla y.  Równie  kolega czkowski i  pani  Mayerż ż ż Łę  

g osowa a nie wiadomie. W zwi zku z tym b d  proponowa , w uzgodnieniu zł ł ś ą ę ę ł  

przewodnicz cym  aby  po  ewentualnym  uchwaleniu  pierwszej  uchwa yą ł  

zwi kszaj cej  liczb  punktów  zrobi  reasumpcj  czy  ponownie  zmienię ą ę ć ę ć 

porz dek i spróbowa  wprowadzi  t  uchwa .   ą ć ć ę łę

Bardzo apeluj  do wszystkich o to aby tak si  sta o.ę ę ł

Wysoka Rado.
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To jest  taka  jakby ju  wakacyjna  sesja  ale  okazuje  si ,  e  ma  wiele  takichż ę ż  

newralgicznych punktów. Ja uwa am, e chowanie g owy w piasek – zwracamż ż ł  

si  tu  do  kole anki  Grabarek  –  nie  jest  dobrym  rozwi zaniem.  To  znaczyę ż ą  

odrzucanie kilku kolejnych. Ja my l , e w wa nych sprawach utar o si  tak, eś ę ż ż ł ę ż  

je eli nie wiemy co zrobi  albo nie znamy tematyki to mówimy odsu my to naż ć ń  

pó niej. ź

To s  naprawd  wa kie  sprawy.  Za  nimi  le  te  wa ne  sprawy  rozwojuą ę ż żą ż ż  

Gda ska. To spierajmy si  na sesji, a nie odrzucajmy i nie wiadomo kiedy toń ę  

potem wróci. To jest mój apel.

 Ja s dz  te , e  nie bez kozery jest obecno  przedstawicieli okre lonych grupą ę ż ż ść ś  

zawodowych, stowarzysze .  To mówmy mia o co s dzimy przy  nich, a  nień ś ł ą  

uciekajmy od takiego podej cia. ś

Kole anki i Koledzy. ż

Ani s owo nie pad o o budownictwie mieszkaniowym. Ja  chcia bym wyraził ł ł ć 

nadziej  i mam ku temu powody, e sprawy mieszkalnictwa b d  odpowiednioę ż ę ą  

potraktowane pomimo wyroku, który NSA w I instancji podj  co do sprzeda yął ż  

mieszka , co daje uprawnienia dla gminy odno nie samodzielnego kszta towaniań ś ł  

polityki. Bardzo si  ciesz , e prezydent miasta dotrzyma  s owa i zgodzi  się ę ż ł ł ł ę 

na zliberalizowanie tych dzia a . W najbli szy poniedzia ek minie 2 tygodnie odł ń ż ł  

czasu gdy prezydent poleci  swoim s u b  przygotowanie roboczych wariantówł ł ż ą  

rozwi zania tej kwestii. ą

I  te  chc  powiedzie  o  drugiej  sprawie  –  pozytywnej  –  odno nie  najmu.ż ę ć ś  

Wi kszo  klubów jest  zdecydowana  za  tym  aby  tak e  powi kszy  liczbę ść ż ę ć ę 

uprawnionych osób do przejmowania mieszka  z tytu u najmu – tak mówi  tuń ł ę  

kolokwialnie. Ciesz  si  równie , e prezydent idzie w tym kierunku. Musimyę ę ż ż  

okre li  to jak najszybciej tak aby od nowego sezonu byliby my przygotowaniś ć ś  

do nowych rozwi za , które b d  s u y y mieszka com. ą ń ę ą ł ż ł ń

Wysoka Rado.

Jeszcze  jedna  sprawa.  Walczymy  o  spo ecze stwo  obywatelskie,  o  to  abył ń  

równoprawnie  traktowa  podmioty –  mówi  o stowarzyszeniach na pewnymć ę  

52



przyk adzie, który znamy szczególnie w KTiS. Nie mo e by  tak, e podmiotł ż ć ż  

zwiany  z  gmin  ma  zdecydowan  przewag  od  innego  podmiotu,ą ą ę  

stowarzyszenia  dzia aj cego te  dla  mieszka ców,  dzieci  z  domów dziecka.ł ą ż ń  

mówi  tu konkretnie o przystani motorowodnej i tutaj jest konflikt, a chcia bym ię ł  

cz onkowie komisji i my l , e wy wszyscy nie chcemy konfliktów pomi dzył ś ę ż ę  

stowarzyszeniem  Bliza,  a  Pa acem  M odzie y.  To  trzeba  za atwił ł ż ł ć 

konstruktywnie i m drze. ą

Jako  cz onek  KTiS  odrzucam  te  dzia ania  poza  komisj .  Komisja  podł ż ł ą  

kierunkiem przewodnicz cego dwukrotnie analizowa a t  spraw . My leli my,ą ł ą ę ś ś  

e  nasze  zdanie  b dzie  wzi te  pod  uwag .  Tak  si  nie  sta o.  Oby  takichż ę ę ę ę ł  

przyk adów by o jak najmniej.  Ja  oczekuj  konstruktywnego rozwi zania  tejł ł ę ą  

sprawy.        

  

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Szanowne Kole anki i Koledzy,ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie.

Uzupe niaj c wypowied  mojego kolegi chcia bym zwróci  na jedno uwag .ł ą ź ł ć ę  

Rzeczywi cie  KPGiM wnioskowa a do pana  o jak najszybsze  przygotowanieś ł  

projektu  w  sprawie  zmian  projektu  dotycz cego  wynajmu  mieszka .  Dziwią ń  

mnie, e dopiero b dzie to robione w terminie pó niejszym, kiedy pan prezydentż ę ź  

bardzo  si  spieszy  dla  osób,  które  post puj  w  sposób  prawid owy.  Bo  wę ę ą ł  

przypadku mierci dziadka, krewnego i mieszkaj  tam praktycznie od urodzeniaś ą  

pan  prezydent  spieszy  si  aby  sprawy  oddawa  do s du,  eby by y  wyrokię ć ą ż ł  

eksmisyjne. 

Ja apeluj  do pana prezydenta, e do czasu rozstrzygni cia wycofa  te sprawy zę ż ę ł  

sadów. Dopóki jako rada nie rozstrzygniemy uchwa  czy rozszerzamy zakresłą  

najmu, czy nie. Bo my l , e w stosunku do tych ludzi to post powanie jestś ę ż ę  

nieuczciwe i wysoko naganne.     
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radna – EL BIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ  Ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Pragn  w  imieniu  klubu  LPR  przedstawi  nowego  cz onka  naszego  klubu.ę ć ł  

Nowym  cz onkiem  klubu  LPR  zosta  pan  Wies aw  Kami ski.  Odesz a  zł ł ł ń ł  

naszego  klubu  Zosia  Gosz.  Chcia am  tutaj  wyrazi  podzi kowanie  zał ć ę  

dotychczasow  wspó prac .  W zwi zku z  tym w nowym sk adzie  b dziemyą ł ę ą ł ę  

dzia a  my l  do ko ca kadencji. ł ć ś ę ń

A  teraz  przechodz  do  tematów,  które  maj  istotne  znaczenie  dlaę ą  

funkcjonowania naszego miasta. Pada y tutaj krytyczne uwagi dlaczego my takł  

regularnie zdejmujemy jakie  projekty uchwa . ś ł

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Intencj  podstawowa jest by przy sprawach dotycz cych mieszka ców, ró nychą ą ń ż  

dziedzin powinien by  konsensus i nasz klub generalnie jest za tak  strategić ą ą 

dzia ania. A wi c wszystkie te uchwa y, które budz  kontrowersje, jakiekolwiekł ę ł ą  

rodowiska  spo ecznego  powinny  by  od o one  do  czasu  wypracowaniaś ł ć ł ż  

konsensusu. 

I w a nie chcia abym o takiej sprawie powiedzie . Dotyczy to handlu. Bardzoł ś ł ć  

bym prosi a aby pan Bielawski uprzejmy by  wys ucha  o czym mówimy boł ł ł ć  

potem  udziela  niew a ciwych  odpowiedzi,  a  wr cz  aroganckich  odpowiedzi.ł ś ę  

Wracam do tej s ynnej debaty, konferencji 10 czerwca dotycz cej handlu. ł ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Kuriozum dla mnie by o to, e t  konferencj  organizowa  podmiot niemiecki, ał ż ą ę ł  

dotyczy  handlu gda skiego bez udzia u  gda skich kupców. I  dlatego bardzoł ń ł ń  

bym  prosi a  aby  pan  Bielawski  udowodni ,  i  przekaza  mi  jakiekolwiekł ł ł  

materia y.   ł

Panie Przewodnicz cy.ą

Do pana apeluj  by ten fakt nast pi  poniewa  jest  obieg ewidencjonowany.ę ą ł ż  

Je eli jakiekolwiek materia y dotar y to powinny by  zarejestrowane w BRMG.ż ł ł ć  
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Ja takowych nie otrzyma am. W zwi zku z czym odpowied  pana Bielawskiegoł ą ź  

jest nieodpowiednia. Wi c mówi c krótko pan Bielawski sk ama . ę ą ł ł

Uwa am,  e  materia y  powinni  otrzyma  wszyscy  radni.  Jeszcze  razż ż ł ć  

powtarzam. Pan Bielawski prezentowa  wszystkie tereny miasta Gda ska gdzieł ń  

jeszcze mo na postawi  hipermarket. Czyli tereny dla handlu detalicznego. ż ć

I drugi element mówi  o zasobno ci naszych portfeli. Czyli, e warto jeszcze uł ś ż  

nas budowa  hipermarkety – prawda. To najwi kszy skrót my lowy ale je li jać ę ś ś  

co  tu  upro ci am  to  najlepiej  by my  dyskutowali  na  przyk adzie  tychś ś ł ś ł  

materia ów, których niestety pan Bielawski nie przekaza . ł ł

W zwi zku powy szym jaki to ma zwi zek z Targiem Siennym? A no taki, eą ż ą ż  

brakuje  nam kompleksowej polityki dotycz cej  lokalnego rynku detalicznego.ą  

brakuje nam ale  z podmiotowego rynku czyli  z  przedstawicielami wszystkich 

kupców i stowarzysze . ń

Panie Przewodnicz cy.ą

Dzisiaj  z o  panu  pismo domagaj ce  si  takiej  w a nie  debaty.  Debaty  nał żę ą ę ł ś  

temat handlu ale z udzia em stron zainteresowanych. Nie tylko przedstawicielił  

zachodnich firm czy koncernów. To w a nie podmiotem maj  by  gda szczanieł ś ą ć ń  

i gda scy kupcy. ń

Równie  jako komplementarn  cze  tego uwa am, e powinna by  okre lonaż ą ść ż ż ć ś  

polityka gruntowa i polityka czynszowa. 

Prosz  Pa stwa. ę ń

We Wrzeszczu by y przetargi na lokale u ytkowe. Wiecie pa stwo co by o? Toł ż ń ł  

co mówi  Wies aw Kami ski. Stan  jeden pan na wszystkie lokale. Przypadek?ł ł ń ął  

Niesamowita  historia.  Bardzo bogaty,  m ody cz owiek z  du  kasa  przebijał ł żą ł 

wszystkie  stawiki  czynszowe.  Cud,  cud.  Takie  cuda  si  dziej .  Czyli  toę ą  

wiadczy, e my tworzymy fatalne prawo, które s u y no wiadomo komu. Toś ż ł ż  

wszystko jest jasne. 

Prosz  Pa stwa. ę ń

Kolejna sprawa dotycz ca w a nie handlu. To chcia abym zapyta , czy w adzeą ł ś ł ć ł  

miasta  rozliczaj  teraz  te  sieci  hipermarketów  do za o e ,  które  wcze nieją ł ż ń ś  
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przedstawia y. Pa stwo pami taj , e Carrefure na Morenie mia  wybudował ń ę ą ż ł ć 

kompleks sportowy. 

Prosz  mi  pokaza  czy  w  tym  hipermarkecie  istnieje  jakikolwiek  obiektę ć  

sportowy.  Jakiekolwiek  zadania  tego  typu  zosta y  zrealizowane?  Jest  wielkił  

oczodó  pusty, wi c s  oczywi cie przestrzenie, które nie zosta y w tym celuł ę ą ś ł  

wykorzystane tak jak by a umowa. Czyli tego kompleksu sportowego nie ma.ł  

Nikt nie egzekwuje wcze niejszych ustale . ś ń

Kolejna sprawa.  Sk ada am zapytanie  dotycz ce  hipermarketów.  Chcia abymł ł ą ł  

zna  stanowisko  ZKM.  Od  kilku  lat  próbujemy  dokona  restrukturyzacji  ć ć

ZKM  –  u,  a  tutaj  wpuszczamy  bokiem  podmioty,  które  przewo  pewienżą  

segment gda szczan nieodp atnie. I jeszcze kiedy zada am pytanie czy miastoń ł ł  

jakiekolwiek pobiera pieni dze z tego tytu u to pan prezydent mi odpisuje, zeą ł  

darmowe  autobusy  do wszystkich  sieci  hipermarketowych  je d  za  darmo.ż żą  

Miasto nic z tego nie ma. 

Czyli niszczy nam drogi. Dodatkowo zuba a gda ski handel. Dodatkowo zuba aż ń ż  

pracowników ZKM ale wszystko jest OK. – prawda? Czyli my nie kontrolujemy 

w  jaki  sposób  dodatkowe  sieci  komunikacyjne  s  tworzone.  oczywi cie  naą ś  

szkod  generalnie gda szczan. ę ń

Ostatnia sprawa dotycz ca tych nieszcz snych hipermarketów. ą ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Ja b d c radn  chcia abym pozna  skutki budowy kolejnych sieci. My o tymę ą ą ł ć  

tutaj kompletnie nie mówimy. Przed nami jest kolejna budowa. IKEA buduje się 

w  Matarnii.  Wielki  kompleks.  Za  chwil  ma  powsta  Galeria  Ba tycka,ę ć ł  

LECLERC, a nasze podmioty hala Targowa, Gildia po prostu upadn . ą

Czy  to jest  rzeczywi cie  w  interesie  Gda ska  i  gda szczan? Stawiam  takieś ń ń  

pytanie,  czy  jeste my na tyle  bezmy lni,  czy  wiadomie niszczymy  gda skiś ś ś ń  

handel, a  w konsekwencji tak e tych gda szczan, którzy p ac  tutaj  podatki.ż ń ł ą  

Tak e  zuba amy  tutaj  tak e  wp ywy  do bud etu.  I  to  jest  uwa am  istotneż ż ż ł ż ż  

dlatego nas klub wnioskuje o przeprowadzenie takiej debaty na temat polityki 

handlu detalicznego. 
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Druga sprawa,  o której chcia am powiedzie  dotyczy taksówkarzy.  I  tutaj  doł ć  

pani  omaskiej  kieruje  informacj .  Rzeczywi cie  nale y  przeanalizowaŁ ę ś ż ć 

istniej ce strefy ale zada  sobie te  pytanie dlaczego tak du e s  dysproporcje?ą ć ż ż ą  

I niestety znowu trafia to do KRP. 

Kto  nie mia  wyobra ni kilka lat temu, eby tworzy  bardzo daleko od miastś ł ź ż ć  

osiedla bez jakiejkolwiek infrastruktury. I jakiej dziedziny nie dotkniemy to jest 

wpadka. brak szkó , brak dróg, brak przedszkoli, brak ca ej infrastruktury bo ktoł ł ś 

wymy li  budow  w a nie mieszkaniówki bardzo daleko od miasta i teraz jestś ł ę ł ś  

problem nawet z taksówk  bo jest to II strefa. ą

Kolejna sprawa – budowa szko y na Uje cisku. ł ś

Prosz  Pa stwa.ę ń

Wczorajsza  Gazeta  Wyborcza  napisa a  pi kny  artyku  „Wszyscy  chcemył ę ł  

szko y”.  No  nic  tylko  przyklasn  wspania ej  zgodzie,  która  panuje  przył ąć ł  

budowie szko y. Ale niestety gazeta nie napisa a,  e ta szko a by a w planieł ł ż ł ł  

WPI, nawet by y wpisane pieni dze na budow  szko y. Gazeta nie zada a sobieł ą ę ł ł  

trudu kto i dlaczego zdj  te pieni dze i na jakie cele je przeznaczy . ął ą ł

I  tutaj  mam  al  do gazety.  Dzwoni am do pani  Kasi  z  zapytaniem czy  znaż ł  

kompleksowo  problem  dlaczego  tej  szko y  nie  ma  i  dramatyczny  apelł  

mieszka ców o budow  szko y  na  Uje cisku.  To jest  w a nie  jedna  z  tychń ę ł ś ł ś  

dzielnic pozbawiona infrastruktury. 

Dlatego zwracam si  do pana Szpaka nie yczeniowo, e mo e znajdziemy teę ż ż ż  

pieni dze tylko one musz  si  znale  na budow  szko y na Uje cisku. ą ą ę źć ę ł ś

Kolejna sprawa znowu do KSSiOZ. 

Prosz  Pa stwa. ę ń

Mówimy o uchwale dotycz cej  aktywizacji  lokalnego rynku pracy.  Ja  ju  naą ż  

wst pie  powiedzia am,  e  urz dy  pracy  s  tylko  po rednictwem,  biuremę ł ż ę ą ś  

po rednictwa pracy. Natomiast nie s  od generowania miejsc pracy. To my jakoś ą  

radni  powinni my  tak  stymulowa  polityk  w  ró nych  dziedzinach  miastaś ć ą ż  

Gda ska, e te miejsca powinny powstawa . ń ż ć
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Ja  mam pytanie  do pana  dyrektora Budnika ile  miejsc  pracy  utracono? Padł 

przecie  FAZER. Wszystkie nasze dzia ania zmierzaj  do tego, e poszczególneż ł ą ż  

grupy zawodowe trac  miejsca pracy. Chcia abym taka informacj  mie . ą ł ę ć

I ostatnia rzecz. Te  to jest jakby z ostatniej Gazet Wyborczej. Mówimy pi knaż ę  

akcja – sta e. ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

W Gda sku jest bardzo du y procent m odzie y, która ko czy wy sze uczelnień ż ł ż ń ż  

Inie ma mo liwo ci na jak kolwiek prac . Akcja sta  moim zdaniem jest akcjż ś ą ę ż ą 

tak jak casting do filmu. Taki sta  trwa miesi c za 400 z . Prosz  mi powiedzie ,ż ą ł ę ć  

czy  to  jest  powa ne  traktowanie  absolwentów  wy szych  uczelni?  To  jestż ż  

casting. To nie jest adna oferta pracy. ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

Co si  dzieje.  Ja  bym chcia a,  eby  mi  pan  Budnik powiedzia  jaka  czę ł ż ł ęść 

m odzie y  sko czy a  studia  i  ju  wyjecha a.  Bo  w  jednym  z  liceów  panił ż ń ł ż ł  

dyrektor powiedzia a, e nie wr cza wiadectw maturalnych bo tej m odzie ył ż ę ś ł ż  

ju  nie ma. ż

radny –W ADYS AW CZKOWSKI Ł Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowna Rado. 

RMG  startowa a  w  dru ynowych  zawodach  po awiania  ryb  metodał ż ł  

sp awikow .  Zaj a  honorowe  miejsce.  Otrzyma a  dyplom.  Jak  równieł ą ęł ł ż 

serdecznie dzi kuj  RMG i przewodnicz cemu za ufundowanie nagród.ę ę ą  
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PUNKT 4

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I 

ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA

Interpelacje radnych wraz z odpowiedziami stanowi  za cznik nr 2ą łą  

do niniejszego protoko u.ł

Zapytania radnych wraz z odpowiedziami stanowi  za cznik nr 3 doą łą  

niniejszego protoko uł .  

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Ja bym chcia a tutaj prosi  pana przewodnicz cego i apelowa  do wszystkichł ć ą ć  

wiceprezydentów. Ja nie wiem czy jestem ci gle w PLR – u ale te odpowiedzi,ą  

które otrzymuje to jest jeden wielki be kot na kilka stron ale nie odpowiadaj cył ą  

na istot  pyta . W zwi zku z tym je eli stawiam pytanie czy co  b dzie czy nieę ń ą ż ś ę  

i kiedy to prosz  o krótk  odpowied , a nie pisanie na okr g o i nie na temat.ę ą ź ą ł  
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Bardzo  bym  prosi a.  Umieszcz  w  Internecie  wszystkie  odpowiedzi  zł ę  

nazwiskami bo równie  oczekuj  rzetelno ci, która b dzie w obie strony. ż ę ś ę

Panu Lewnie pragn  podzi kowa , e si  poprawi , e obieca , e namalujeę ę ć ż ę ł ż ł ż  

bia y  pas  w Brze nie  i  oddzieli  pieszy  ci g od rowerowego. Chodzi tylko oł ź ą  

bezpiecze stwo i za to jestem wdzi czna i jestem wdzi czna, e mo e wreszcień ę ę ż ż  

skrzy owanie  wietlne  powstanie  na  ul.  Wile skiej,  Sobieskiego  bo  mo eż ś ń ż  

unikniemy paru wypadków z udzia em kierowców i pieszych.    ł

radny – JERZY ADAMSKI 

Ja  w  interpelacji  proponowa em  na  pocz tek  oznaczenie  przystankówł ą  

tramwajowych tabliczkami  z  nazw  przystanków. To jest  interpelacja  nr  66.ą  

Nazwy przystanków funkcjonuj  poniewa  u ywane s  w rozk adach. Raz s  toą ż ż ą ł ą  

nazwy ulic, a raz nazwy w asne. ł

Odpowiedziano mi, e jest przygotowany system informacji miejskiej, któregoż  

realizacja jest przewidziana na lata. No tutaj tez dowiedzia em si , e s  pewneł ę ż ą  

k opoty  ze  sfinansowaniem  tego  systemu.  System  informacji  miejskiej  mał  

doprowadzi  do  oznaczenia  przystanków  poprzez  wybudowanie  pylonów  zć  

tabliczkami  zawieraj cymi  nazwy  przystanków, czy  nazwy  ulicy.  Trudno toą  

wywnioskowa  z odpowiedzi.    ć

Ja bym proponowa  jednak, eby pan prezydent wzi  to pod uwag  i jednak doł ż ął ę  

czasu dopóki te pylony si  nie pojawi , wcale nie jestem przekonany czy oneę ą  

b d  widoczne  np.  z  okna  tramwaju,  to  eby  mo na  by o  stosunkowoę ą ż ż ł  

niewielkim  kosztem  na  96  przystankach  tramwajowych  umie ci  niewielkieś ć  

tabliczki z nazw  przystanku tak  jaka jest na rozk adzie jazdy, pod daszkiemą ą ł  

wiaty. Na pewno te tabliczki b d  widoczne z okna tramwaju. ę ą

Je li wsi dzie turysta na Przymorzu to nie b dzie si  zastanawia . Z rozk aduś ą ę ę ł ł  

jazdy  wyczyta,  e  ma  bilet  do Bramy  Wy ynnej  i  b dzie  chcia  przy  niejż ż ę ł  

wysi  to nie b dzie si  zastanawia  czy wysi  na tym przystanku czy nie.ąść ę ę ł ąść  

Bo  on  niekoniecznie  musi  wiedzie ,  e  brama  obok  przystanku  to  Bramać ż  

Wy ynna. Nie ka dy Gda szczanin to wie.  ż ż ń
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Naprawd  96 przystanków, 96 tablic i one mog yby pozosta  nawet je li systemę ł ć ś  

informacji wejdzie. Niech te pylony sobie wejd . Tablica niech wisi pod wiat .  ą ą

SZCZEPAN LEWNA – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

By  mo e,  e  wniosek jest  ca kiem  s uszny.  Nale y  tylko zobaczy  ile  toć ż ż ł ł ż ć  

b dzie  kosztowa o ca o ciowo. Je li  to nie  b dzie  kosztowa o zbyt  du o toę ł ł ś ś ę ł ż  

postaramy si  uwzgl dni  wniosek.  ę ę ć

radna – ZOFIA GOSZ

Prosz  Pa stwa.ę ń

Dotyczy  interpelacji  nr  56.  Chodzi o  mi  o  dost pno  do  dzia ał ę ść ł ń 

rehabilitacyjnych naszej kochanej s u by zdrowia. ł ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

Chcia am tylko zwróci  uwag  radnym na jedn  spraw . Bo nie ma tego. Boł ć ę ą ę  

krótko odpowiedziano. Ja dosta am odpowied  inni nie dostali informacji. ebył ź Ż  

dosta  si  do kardiologa mili pa stwo, kto jest sercowcem niech pos ucha, to wć ę ń ł  

Nadmorskim  Centrum,  które  obejmuje  ca e  Przymorze  i  Zasp  i  jeszczeł ę  

abiank  trzeba czeka  od 38 do 67 dni. Daj Bo e zdrowia, e kto  chory naŻ ę ć ż ż ś  

serce, mo e ci ko 60 dni wytrzyma, eby dosta  si  do kardiologa. ż ęż ż ć ę

Nie ma prezydenta Nocnego ale chc  zwróci  na ta uwag , eby tam gdzie sę ć ę ż ą 

tak d ugie miesi ce wyczekiwania do tak wa nych us ug jak kardiolog, ebył ą ż ł ż  

jednak si  tym zainteresowa . Jak roz adowa  te kolejki? 67 dni do kardiologaę ł ł ć  

czeka  to ju  niejeden umrze. ć ż

Nast pnie w tym samym Nadmorskim Centrum a eby dosta  si  do neurologaę ż ć ę  

w tych samych osiedlach to Az do 117 dni trzeba czeka . Czy pan prezydent ić  

jego WSS my li nad tym, eby skróci  wyczekiwania bo neurolog to jest teś ż ć ż 

ró ne schorzenia, które nie s  usuni te, które s  usuwane po 117 dniach. To już ą ę ą ż 

nie ma sensu. 

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Ale  eby  do rehabilitacji  si  dosta  to trzeba  45 dni czeka  w tym samymż ę ć ć  

centrum. To jest d ugo ale ja wiem, e praktyka wykazuje co innego bo w majuł ż  

na wrzesie  si  zapisywano do rehabilitacji np. na Jagiello skiej. Ja wiem bo wń ę ń  

tych przychodniach bywam.

Czy tak powinni my dba  o naszych mieszka ców? Jest to jedyne. Wsz dzieś ć ń ę  

musze  powiedzie ,  jak  pa stwo chc  si  dosta  do lekarzy  wsz dzie  gdzieć ń ą ę ć ę  

indziej tylko nie do tego centrum. Czy to centrum ma taki urz dzenia jakich niktą  

nie ma i jest najlepsze czy po prostu dlatego, e to s  4 wielkie sypialnie i tamż ą  

jest taka kolejka. Trzeba j  koniecznie roz adowa  bo b d  zej cia z powoduą ł ć ę ą ś  

d ugiego oczekiwania lub trwa e inwalidztwo. ł ł

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Panie Przewodnicz cy.ą

Ja mama ogromn  pro b . Dostajemy w formie pisemnej materia y dotycz ceą ś ę ł ą  

zapyta  i interpelacji. Bardzo bym prosi a aby one by y w internecie. Skoro ktoń ł ł ś 

i tak drukuje to rozumiem, e jest to te  na dyskietce. I bardzo prosz , eby by yż ż ę ż ł  

w  internecie.  To rozwi zuje  te  problem.  Mieszka cy  b d  wiedzieli  o  coą ż ń ę ą  

pytamy i jakie s  odpowiedzi urz dników. Mo e to zdyscyplinuje obie strony.  ą ę ż

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Czy  wie  pani  jak  to  technicznie  wygl da?  Ja  nie  mówi  nie  ale  my  juą ę ż 

zamieszczamy   z  komisji  oraz  imienne  wyniki  g osowa  b d  równie  wł ń ę ą ż  

Internecie. Mamy sporo z tym pracy.

Prosz  Pa stwa. ę ń

Prosz  to  zrozumie .  Ja  si  rozeznam,  dyrektor  si  rozezna  jak  technicznieę ć ę ę  

b dzie mo na to zrobi  ale musimy do tego bardzo ostro nie podchodzi . Jaę ż ć ż ć  

wiem,  e  poprawi a  si  jako  i  szybko  tego wszystkiego i  nie  mo emyż ł ę ść ść ż  

zaanga owa  pa  tylko  do  tego  aby  siedzia y  i  wszystko  do  internetuż ć ń ł  

wprowadza y. ł
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radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Panie Przewodnicz cy.ą

Ten materia  przygotowuje Biuro Prezydenta. Ja s dz , e odpowiedzi dyskietkił ą ę ż  

s  i  to  nie  powinno  by  jakimkolwiek  problemem  tylko  zdyscyplinuje  doą ć  

prawdziwych odpowiedzi. 

  

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Sprawdzimy to wszystko. 

PUNKT 4A 
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UCHWA A W SPRAWIE ZMAINY WŁ  

SKA DZIE KOMISJI EDUKACJI Ł

(DRUK 1452)

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Poprosz  cz onków Komisji Skrutacyjnej. Ta komisja ju  zosta a ju  wybrana.ę ł ż ł ż  

Zapraszam. 

Szanowna Komisjo Skrutacyjna.

Ten problem stan  na konwencie i zaproponowano aby kartki do g osowania,ął ł  

komisja wypisywa a tylko nazwisko bo to jest jawne g osowanie, wpisywa abył ł ł  

nazwisko. Tam s  dwie kratki, s  dwie osoby: pan Glinka i pani Ma kowska.ą ą ł  

Je eli  b d  2  skre lenia  to  glos  jest  niewa ny.  Je eli  nie  b dzie  adnegoż ę ą ś ż ż ę ż  

skre lenia  to  wstrzyma em  si  od g osu,  a  je eli  jedno to  wiadomo jest  toś ł ę ł ż  

wskazanie danej osoby. 

Takie  karki  zosta y  przygotowane.  Je eli  komisja  uzna,  e  tak  to  mo emył ż ż ż  

przyst pi  do takiego g osowania. ą ć ł

Pan Sielatycki. 

Prosimy pana Sielatyckiego do stawienia si  w komisji. ę

Prosz  przewodnicz cego KE o zreferowanie. ę ą

Panie Sowi ski. ń

Prosz  aby radni byli na sali. Nie ma pana Sowi skiego. W takim razie samę ń  

zreferuje druk. 

radny  –  BOGDAN  OLESZEK  –  Przewodnicz cy  RMG  zreferowaą ł  

druk tak jak w uzasadnieniu. 
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radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI

Ka da karta  jest  zaadresowana,  z  nazwiskiem. Na  ka dej  kartce  mamy  dważ ż  

nazwiska: Marek Glinka i Maria Ma kowska. Za zostawione okienka, na którychł  

zaznaczamy za kim jeste my i b dzie to X postawiony w danej kratce. ś ę

G os nie b dzie wa ny je li kto  wybierze dwoma X dwie osoby. Zatem wa nył ę ż ś ś ż  

g os to b dzie zaznaczenie przy jednej osobie, a brak takiego X b dzie g osemł ę ę ł  

wstrzymuj cym si . ą ę

Je li s  jakie  pytania to ch tnie odpowiem. ś ą ś ę

Przyst pimy do rozdania kartek. ą

 

radny  –  KAZIMIERZ  KORALEWSKI  odczytywa  kolejno  nazwiskał  

radnych, którzy odbierali swoje karty do g osowania. ł

radny  –  KAZIMIERZ  KORALEWSKI  odczyta  protokó  Komisjił ł  

Skrutacyjnej. Za wyborem Marka Glinki do KE g osowa o 17 radnych,ł ł  

za wyborem Marii Ma kowskiej 16 radnych. Cz onkiem KE zosta  panł ł ł  

Marek Glinka. 

protokó  stanowi za cznik nr 4 do niniejszego protoko u. ł łą ł

radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1452? ń ę

za -21
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przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1286/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmiany w sk adzie osobowym Komisji Edukacji Radył  

Miasta Gda ska.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 5 do niniejszego protoko u. ł łą ł

PUNKT 5 

UCHWA Y W SPRAWIE Ł
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1. ZMIANY UCHWA Y W SPRAWIE UCHWALENIAŁ  

BUD ETU MIASTA GDA SKA NA ROK 2005.Ż Ń

(DRUK 1427 + AUTOPOPRAWKA)

TERESA  BLACHARSKA  –  Dyrektor  Wydzia u  Finansowegoł  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu. ł

radny –BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz cy RMG ą

Opinia  KB  pozytywna,  KRP,  KPGiM,  KSi P,  KSSiOZ,  KE,  KK  opinieŁ  

pozytywne. Opinia KTiS jest pozytywna  uwag . ą

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Radni. 
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Nie mam zastrze e  co do projektu tej uchwa y i co do zmian zaproponowanychż ń ł  

przez prezydenta ale chc  zada  pytanie do pana prezydenta bo nie widz   w teję ć ę  

zmianie zmian dotycz cych wykorzystania rodków na inwestycje dzielnicowe. ą ś

Przez fakt, e  nast pna sesja jest dopiero w sierpniu, w zwi zku z tym brakż ę ą  

przesuni cia  tych  rodków z  rezerwy  na  zadania  spowoduje,  e  te  zadaniaę ś ż  

dzielnicowe praktycznie nie zostan  zrobione. ą

Moje pytanie brzmi, dlaczego tak si  dzieje i dlaczego wprowadza si  w takimę ę  

razie pozycj , któr  si  nast pnie nie konsumuje?   ę ą ę ę

KRZYSZTOF RUDZI SKI –  Zast pca Dyrektora Wydzia u ProgramówŃ ę ł  

Rozwojowych

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Radni. 

Na list  inwestycji w dzielnicach pa stwo radni zg osili oko o 150 projektów, zę ń ł ł  

czego  cz  jest  inwestycyjnych,  cz  remontowych  i  cz  projektówęść ęść ęść  

typowo zakupowych czyli zakupy dla instytucji. 

Je li  chodzi  o typowe projekty  drogowo –  inwestycyjne  ich wycena  ju  siś ż ę 

zako czy a i projekty zakupowe. Natomiast pozosta a grupa 60 drobnych zadań ł ł ń 

remontowych,  które  musz  by  te  wycenione  gdy  ca a  grupa  zadaą ć ż ż ł ń 

zg oszonych  przez  pa stwa  radnych ma  zosta  wyceniona  i  wtedy  wybraneł ń ć  

zadania, te które wejd  do realizacji. ą

W odpowiedzi pani  radnej  informuj  pa stwa te ,  e  do ko ca przysz egoę ń ż ż ń ł  

tygodnia zostanie  zako czony proces  wyceny  tych  wszystkich zada  i  b dń ń ę ą 

mogli pa stwo podj  decyzj . ń ąć ę

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Radni. 
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Rozumiem, ze pan dyrektor sugeruje, e te materia y zostan  przygotowane wż ł ą  

takiej formule, eby si  odby a sesja lipcowa – tak czytaj. Bo w zwi zku  z tymż ę ł ą  

jak mnie dosz y g osy o przewodnicz cego, e sesji lipcowej, która ewentualnieł ł ą ż  

zaplanowana  w  miesi cu  lipcu,  nie  ma  by .  W  zwi zku  z  tym  powstajeą ć ą  

sytuacja,  e  nie  mogliby my  nad tymi  materia ami  pracowa  ani  nic  z  tymż ś ł ć  

fantem zrobi  w miesi cu lipcu, a to jest stracony czas dla wykonawców, tylkoć ą  

dopiero w sierpniu. 

W zwi zku z tym kieruje pytanie do pana przewodnicz cego. Czy rozumiem, eą ą ż  

sugestia pana dyrektora w imieniu pana prezydenta o dodatkow  sesj  lipcową ę ą 

zostanie uwzgl dniona?  ę

radny –BOGDAN OLESZEK - Przewodnicz cy RMG ą

Odpowiem tak. Jak pami tacie pa stwo ta sesja jest zaznaczona jako sesja, któraę ń  

ewentualnie mo e si  odby  je li jest taka potrzeba dla dobra funkcjonowaniaż ę ć ś  

miasta. Je li b dzie tak potrzeba to odb dzie si  7 lipca. Ta sesja zaznaczonaś ę ę ę  

jest w zale no ci od potrzeb. ż ś

Pan dyrektor zaraz wyja ni – spokojnie. Pani radna chyba zbyt pochopne wnioskiś  

wyci ga. Wydaje si , e zaraz pan dyrektor wyja ni jak to ma by . ą ę ż ś ć

Czy sesja lipcowa cokolwiek zmieni? 

KRZYSZTOF RUDZI SKI –  Zast pca Dyrektora Wydzia u ProgramówŃ ę ł  

Rozwojowych

Panie Przewodnicz cy,ą
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Szanowni Radni. 

Pieni dze  w  wysoko ci  3  mln  z otych  wyznaczone  na  te  zadania  s  w  2ą ś ł ą  

pozycjach  bud etowych.  Uruchomienie  tych  dwóch  kwot  le y  w  gestiiż ż  

prezydenta. Tak e uruchomienie mo e si  odby  z dnia na dzie .   ż ż ę ć ń

radny – W ADYS AW CZKOWSKI Ł Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Ja  te  mama  pytanie  do  pana  prezydenta.  My l ,  e  te  pan  dyrektor  miż ś ę ż ż  

odpowie.  W  tych  normalnie  inicjatywach  okr gowych,  okr gów wyborczychę ę  

równie  s  place zabaw. Ja ju  otrzyma em takie pismo, e w wyznaczonymż ą ż ł ż  

miejscu nie b dzie ten plac zrobiony ze wzgl du na to, e to jest teren SM. ę ę ż

W  zwi zku  z  tym  ja  jeszcze  raz  zapytuj  wysok  rad  i  panaą ę ą ę  

przewodnicz cego,  czy  rzeczywi cie  w  miejscach  gdzie  mieszkaj ,  wą ś ą  

budynkach  spó dzielczych  podatnicy  to  nie  s  Gda szczanie?  Wieczystył ą ń  

u ytkownik terenu  b d  w a ciciel  pisze  pismo  do pan  prezydenta  czy  doż ą ź ł ś  

Zieleni, e b dzie si  opiekowa  tym placem zabaw i b dzie go konserwowa  toż ę ę ł ę ł  

dzisiaj po prostu si  pisze, e nie. Przecie  s  wakacje i te dzieci nie maj  się ż ż ą ą ę 

gdzie bawi . ć

  

KRZYSZTOF RUDZI SKI –  Zast pca Dyrektora Wydzia u ProgramówŃ ę ł  

Rozwojowych

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Radni. 

Place  zabaw s  realizowane corocznie  w ramach puli  palców zabaw.  rodkią Ś  

zapewnione  s  w  WPI.  Procedur  wyboru  miejsc  chyba  dok adnie  pa stwoą ę ł ń  

znacie, poniewa  przebiega ona dwutorowo. Z jednej jest propozycja urz du, a zż ę  

drugiej zatwierdzenie przez odpowiednie struktury RMG. 

Natomiast w tym wypadku na przeszkodzie nie stoi decyzja o nie lokalizacji ale 

przepisy  wy szego  rz du,  ustawowe,  które  niestety  zabraniaj  gminż ę ą ą 
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inwestowa  na nie swoim terenie. Nie mo emy niestety takiej decyzji podjć ż ąć 

chocia  mo na by oby to zrealizowa  ale przepis stoi.  ż ż ł ć

radny – W ADYS AW CZKOWSKI Ł Ł ŁĘ

Panie Dyrektorze. 

Jeszcze  jedna krótka sprawa. To znaczy,  e ta lokalizacja jest przyj ta przezż ę  

ZDiZ przy ul. Ko obrzeskiej przy Hali miejskiej jest lokalizacj  bezpieczn ? Nał ą ą  

wysoki ha as, na zagro enia i inne? ł ż

Chc  powiedzie  tak, e radni wiedz  gdzie palce zabaw powinny powstawa .ę ć ż ą ć  

Tam gdzie s  rodowiska dzieci,  a  nie tam gdzie ZDiZ dostaje pieni dze naą ś ą  

monta  i konserwacj . Je eli chodzi o cos to chodzi o pieni dze. Ja rozumiemż ę ż ą  

ZDiZ.    

KRZYSZTOF RUDZI SKI –  Zast pca Dyrektora Wydzia u ProgramówŃ ę ł  

Rozwojowych

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Radni. 

Chcia em tylko przypomnie ,  e  naprawd  wynika to z  kwestii  mo liwo cił ć ż ę ż ś  

lokalizacji.   Gdzie  mamy  tereny  gminne tam mo emy  lokalizowa .  Nie  maż ć  

adnych innych przes anek. ż ł

radny – JERZY ADAMSKI 

Pan panie czkowski namawiasz dyrektora i prezydenta do amania prawa. IŁę ł  

tylko tyle – do amania prawa. S  przepisy, które nie pozwalaj  na inwestycje nał ą ą  

cudzym gruncie i tyle. I tutaj nic si  nie da zmieni . Prosz  mie  pretensje doę ć ę ć  

pos ów niech zmieni  ustawy. Naprawd  nie ma adnego innego podtekstu.   ł ą ę ż

radna – DANUTA PUTRYCZ
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Mo na by oby to wykorzysta  gdyby spó dzielnia wysz a z inicjatywa lokaln .ż ł ć ł ł ą  

W zwi zku z tym do o y aby troch  pieni dzy i dosta aby rodki z miasta. Wą ł ż ł ę ę ł ś  

zwi zku z tym, e nie zrobi a przepisy s  przepisami i trzeba ich przestrzega .  ą ż ł ą ć

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1427 + autopoprawka?  ń ę

za -18

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1287/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmiany w sprawie bud etu miasta Gda ska na rok 2005.ż ń  

Uchwa a stanowi za cznik nr 6 do niniejszego protoko u. ł łą ł

2. ZMIENIAJ CA  UCHWAL  RADY  MIASTAĄ Ę  

GDA SKA W SPRAWIE OKRE LENIA ZAKRESU IŃ Ś  

FORMY  INFORMACJI  O  PRZEBIEGU 
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WYKONANIA BUD ETU MIASTA GDA SKA ZA IŻ Ń  

PÓ ROCZE.Ł

(DRUK 1429 + AUTOPOPRAWKA)

TERESA  BLACHARSKA  –  Dyrektor  Wydzia u  Finansowegoł  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu. ł

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KB jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1428?  ń ę

za -26

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1288/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W sprawie zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawieą łę ń  

zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania bud etu miastaż  

Gda ska. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 7 do niniejszego protoko u. ł łą ł

3. USTALENIA  OBWODÓW  G OSOWANIA  NAŁ  

TERENIE MIASTA GDA SKA W WYBORACH DOŃ  

SEJMU  RZECZYPOSPOLITEJ  POLSKIEJ  I  DO 

SENATU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ ORAZ W 

WYBORACH  NA  PREZYDENTA 

RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ. 
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(DRUK 1429 + AUTOPOPRAWKA)

WOJCIECH MIKO AJEWSKI – Zast pca Dyrektora Wydzia u KadrŁ ę ł  

i Organizacji  zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu. ł

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KSi O jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1429 +Ł ń ę  

autopoprawka?  

za -26

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1289/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  obwodów  g osowania  na  terenie  Miastał  

Gda ska w  wyborach  do  Sejmu Rzeczypospolitej  Polskiej  i  doń  
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Senatu  Rzeczypospolitej  Polskiej  oraz  w  wyborach  prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej.  

Uchwa a stanowi za cznik nr 8 do niniejszego protoko u. ł łą ł

4. SZCZEGÓ OWYCH  ZASAD  I  TRYBUŁ  

PRZYZNAWANIA  JEDNORAZOWEGO 

STYPENDIUM  KULTURALNEGO  MIASTA 

GDA SKA.Ń

(DRUK 1434)

RYSZARD  BONGOWSKI–  Dyrektor  Biura  Prezydenta  zreferował  

projekt tak jak w uzasadnieniu. 

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KK jest pozytywna. 

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Korzystaj c,  ze  pan dyrektor jest  na tej  sali  chcia bym zada  pytanie  co sią ł ć ę 

dzieje z wnioskami, bo takie mam zapytania, je li chodzi o stypendia m odzie yś ł ż  

szkolnej za wyniki w nauce? Czyli szko a typuje i jaki jest tryb dalszego.  ł

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Panie Radny.
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Wydaje si , e to wymaga pomocy pana Nocnego. Zapiszemy i poprosimy abyę ż  

pan dosta  odpowiedz na pi mie. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1434?  ł ś ń ę

za -23

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1290/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie szczegó owych  zasad  i  trybu  przyznawaniał  

jednorazowego Stypendium Kulturalnego Miasta Gda ska.   ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 9 do niniejszego protoko u. ł łą ł

5. USTALENIA MAKSYMALNEJ WYSOKO CI OP ATŚ Ł  

ZA PARKOWANIE POJAZDÓW NA PARKINGACH 
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STRZEZONYCH  ZLOKALIZOWANYCH  NA 

TERENACH KOMUNALNYCH MIASTA GDA SKA. Ń

(DRUK 1391)

MACIEJ RADOWICZ –Zarz d Dróg i Zieleni zreferowa  projekt taką ł  

jak w uzasadnieniu. 

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia  KPGiM  oraz  KB jest  pozytywna.  Kto z  pa stwa  jest  za  przyj ciemń ę  

druku 1391?  

za -18

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1291/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W sprawie ustalenia maksymalnej wysoko ci op at za parkowanieś ł  

pojazdów na parkingach strze onych zlokalizowanych na terenachż  

komunalnych Miasta Gda ska.    ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 10 do niniejszego protoko u. ł łą ł

6. ZMIENAIJ CA  UCHWA  RADY  MIASTAĄ ŁĘ  

GDA KA W SPRAWIE USTALENIA WYSOKO CIŃŚ Ś  

STAWEK OP AT ZA ZAJ CIA PASA DROGOWEGOŁ Ę  

DRÓG  PUBLICZNYCH,  KTÓRYCH  ZARZ DCĄ Ą 

JEST PREZYDENT MIASTA GDA KA NA CELEŃŚ  

NIEZWIAZANE  Z  BUDOW ,  PRZEBUDOW ,Ą Ą  

REMONTEM, UTRZYMANIEM I OCHRON  DRÓG.Ą

(DRUK 1392)

MACIEJ RADOWICZ –Zarz d Dróg i Zieleni zreferowa  projekt taką ł  

jak w uzasadnieniu. 

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KPGiM jest pozytywna z poprawkami. Rozumiem, e zosta y one już ł ż 

skonsumowane?  
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radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Tutaj trzeba wyra nie wyja ni  radnym, eby radni nie mieli w tpliwo ci boź ś ć ż ą ś  

je li to nie zosta o skonsumowane dok adnie w takiej tre ci jak zaproponowa aś ł ł ś ł  

komisja to ta poprawk  musimy przeg osowa . Z mojej wiedzy wynika o, e taę ł ć ł ż  

autopoprawka nie zosta a s owo w s owo skonsumowana. A zatem powinni mył ł ł ś  

g osowa  nasze poprawki. ł ć

BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Ja zrozumia em, e zosta a skonsumowana. Mo e wyja nijmy.  ł ż ł ż ś

SZCEPAN LEWNA – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska radny – ę ń

Rzeczywi cie dok adnie nie zosta o u yte s owo w s owo ale jej tre  zosta aś ł ł ż ł ł ść ł  

skonsumowana. 

Poniewa  przyj cie dok adnego zwrotu nie budzi naszych adnych zastrze eż ę ł ż ż ń 

proponuj  aby uchwa  przyj  razem z poprawkami komisji takim brzmieniu.ę łę ąć  

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Zatem nie trzeba g osowa . Przyjmujemy autopoprawk  prezydenta. ł ć ę

BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1392?  ń ę

za -22

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

80



UCHWA  NR XXXIX/1292/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawieą łę ń  

ustalenia wysoko ci stawek op at za zaj cia pasa drogowego drógś ł ę  

publicznych, których zarz dc  jest Prezydent Miasta Gda ska naą ą ń  

cele niezwi zane z budow , przebudow , remontem, utrzymaniemą ą ą  

i ochron  dróg.     ą

Uchwa a stanowi za cznik nr 11 do niniejszego protoko u. ł łą ł

7. ZMIENIAJ CA  UCHWA  RADY  MIASTAĄ ŁĘ  

GDA SKA  W  SPRAWIE  USTALENIA  STREFŃ  

P ATNEGO  PARKOWANIA  NA  DROGACHŁ  

PUBLICZNYCH NA TERENIE MIASTA GDA SKA,Ń  

USTALENIA  STWEK  OP AT  ZA  PARKOWANIEŁ  

POJAZDÓW  W  TYCH  STREFACH  ORAZ 

USTALENIA SPOSOBU ICH POBIERANIA. 

(DRUK 1393 + AUTOPOPRAWKA)

ANDRZEJ SOBOTA –Zarz d Dróg i Zieleni zreferowa  projekt  taką ł  

jak w uzasadnieniu. 
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radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia  KPGiM  oraz  KB jest  pozytywna.  Kto z  pa stwa  jest  za  przyj ciemń ę  

druku 1393 + autopoprawka2?  

za -18

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -5

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1293/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawieą łę ń  

ustalenia stref  p atnego  parkowania na drogach publicznych nał  

terenie  miasta  Gda ska,  ustalenia  stawek  op at  za  parkowanień ł  

pojazdów w tych strefach oraz ustalenia sposobu ich pobierania. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 12 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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8. ZAWARCIA POROZUMIENIA MI DZYGMINNEGOĘ  

POMI DZY  MIASTEM  GDA SK  I  GMINĘ Ń Ą 

UKOWO  W  SPRAWIE  PRZYJMOWANIAŻ  

ODPADÓW  KOMUNALNYCH  Z  TERENU  GMINY 

UKOWO  NA  GDA SKIE  SK ADOWISKOŻ Ń Ł  

ODPADÓW W GDA SKU – SZADÓ KACH. Ń Ł

(DRUK 1398)

DIMITRIS T. SKURAS  –Dyrektor Wydzia u Gospodarki Komunalnejł  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu. ł

radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP oraz KPGiM jest pozytywna.  

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Chc  dwa zdania na ten temat powiedzie  poniewa  my tych porozumie  dosyę ć ż ń ć 

du o spisujemy. Chc  nawi za  do debaty, na której ja by am wczoraj w PG naż ę ą ć ł  

temat  suburbanizacji  wielkich  miast.  Gdzie  stwierdzi o  Towarzystwoł  
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Urbanistów, e Gda sk wszystkie brudy, dok adnie te s owa, tak si  rozwija, eż ń ł ł ę ż  

wszystkie brudy typu mieci, cieki z wszystkich gmin o ciennych przyjmujeś ś ś  

do rodka. natomiast Gdynia rozwija si  nowocze nie bo wszystkie brudy typuś ę ś  

oczyszczalnia  cieków,  sk adowiska  mieci  wyrzuci a  na  dzielnice  zupe nieś ł ś ł ł  

poza, daleko miasta. 

Teraz moje pytanie jest jakie. Oczywi cie jest ono retoryczne bo nikt niczego nieś  

zmieni bo taka jest polityka dziwna, e w Gda sku si  dzieje ale dobrze, eż ń ę ż  

ludzie to zauwa aj . Ludzie z zewn trz i to ludzie wa ni, którzy znajduj  siż ą ą ż ą ę 

urbanizacj  miasta. Po prostu czy my idziemy do Europy tak robi c, dzia aj c?ą ą ł ą  

Czy my idziemy przeciwko Europie? 

Moim zdaniem mówimy, e idziemy do Europy, a robimy wszystko przeciwko,ż  

tak jak w Europie ju  dawno si  nie dzieje. By  mo e, ze kiedy  zawrócimy zż ę ć ż ś  

tego zakl tego, z ego, biegu bo pó niej przy innych uchwa ach powiem jeszczeę ł ź ł  

co mówiono jak to w adze samorz dowe zajmuj  si  urbanizacj  miasta i jak toł ą ą ę ą  

dzia a przeciwko mieszka com, którym ta w adza samorz dowa ma s u y .      ł ń ł ą ł ż ć

radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1398?  ń ę

za -16

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1294/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie zawarcia  Porozumienia  Mi dzygminnego  pomi dzyę ę  

Miastem  gda ska  i  Gmin  ukowo  w  sprawie  przyjmowaniań ą Ż  

odpadów  komunalnych  z  terenu  Gminy  ukowo  na  gda skieŻ ń  

sk adowisko odpadów w Gda sku – Szadó kach.       ł ń ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 13 do niniejszego protoko u. ł łą ł

9. ZMIANY  UCHWALY  NR  XVI/501/2003  RADY 

MIASTA GDA SKA Z DNIA 4 GRUDNIA 2003 R. WŃ  

SPRAWIE  ZAWARCIA  POROZUMIEŃ 

MI DZYGMINNYCH  POMI DZY  MIASTEMĘ Ę  

GDA SK,  A  MAISTEM  SOPOT,  MIASTEMŃ  

PRUSZCZ GDA SKI, GMIN  PRUSZCZ GDA KI,Ń Ą ŃŚ  

GMIN  KOLBUDY,  GMIN  UKOWO  OĄ Ą Ż  

PRZYJ CIE  PRZEZ  MIASTO  GDA SKĘ Ń  

WYKONYWANIA  ZADA  PUBLICZNYCH  WŃ  
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ZAKRESIE  ZBIOROWEGO  TRANSPORTU 

LOKALNEGO. 

(DRUK 1448)

SZCZEAPAN  LEWNA  –Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KPGiM. Nie mam opinii? 

Panie Przewodnicz cy.ą

Pprosz  mi pomóc.  ę

radny – KAZIMIEZR KORALEWSKI 

Ten druk i 1449 wp yn y 23 czerwca. Wobec tego, e wp yn y o takim czasie,ł ęł ż ł ęł  

e radni nie mogliby sk ada  poprawek gdyby my to opiniowali w takim tempie.ż ł ć ś  

To jest pierwsze czytanie w takim razie. 

radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1448?  ń ę

za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1295/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie zmiany  uchwa y  Nr  XVI/501/2003  Rady  Miastał  

Gda ska z dnia 4 grudnia  2003 r. w sprawie zawarcia Porozumień ń 

Mi dzygminnych pomi dzy  Miastem Gda sk a Miastem Sopot,ę ę ń  

miastem  Pruszcz  Gda ski,  Gmin  Pruszcz  Gda ski,  Gminń ą ń ą 

Kolbudy,  Gmin  ukowo  o  przej cie  przez  Miasto  Gda ską Ż ę ń  

wykonania zada  publicznych w zakresie zbiorowego transportuń  

lokalnego.         

Uchwa a stanowi za cznik nr 14 do niniejszego protoko u. ł łą ł

10.ZMIANY UCHWALY NR XXIII/690/04 W SPRAWIE 

ZAWARCIA POROZUMIENIA MI DZYGMINNEGOĘ  

POMI DZY  MIASTEM  GDA SK,  A  MIASTEMĘ Ń  

GDYNIA OKRESLONYCH ZADA  PUBLICZNYCHŃ  

W  ZAKRESIE  LOKALNEGO  TRANSPORTU 
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ZBIOROWEGO NA OBSZARZE MIASTA GDA SKŃ  

ORAZ  WSPÓLNEGOWYKONYWANIA 

OKRE LONYCH  ZADA  PUBLICZNYCH  WŚ Ń  

ZAKRESIE  LOKALNEGO  TRANSPORTU 

ZBIOROWEGO NA OBSZARZE MIASTA GDA SKAŃ  

I MIASTA GDYNI. 

(DRUK 1449)

SZCZEPAN  LEWNA  –Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Podobnie jak poprzedni druk przyjmuje w pierwszym czytaniu, nie opiniowa a,ł  

b dziemy przyjmowa .  ę ć

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1449?  ń ę

za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1296/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmiany uchwa y Nr XXIII/690/04 w sprawie zawarciał  

Porozumienia  Mi dzygminnego  pomi dzy  Miastem  Gda sk  aę ę ń  

Miastem Gdynia o  przej ciu  przez  Miasto  Gdynia okre lonychę ś  

zada  publicznych w zakresie lokalnego transportu zbiorowego nań  

obszarze  Miasta  Gda sk  oraz  wspólnego  wykonywania  zadań ń 

publicznych  w  zakresie  lokalnego  transportu  zbiorowego  na 

obszarze Miasta Gda ska i Miasta Gdyni.           ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 15 do niniejszego protoko u. ł łą ł

11. ZMIANY UCHWA Y NR LXII/913/98 RADY MAISTAŁ  

GDA SKA  W  SPRAWIE  USTALENIA  CENŃ  

URZEDOWYCH  ZA  PRZEWOZY  TAKSÓWKAMI 
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OSOBOWYMI, USTALENIA STREF TARYFOWYCH 

ORAZ  DODATKOWYCH  OZNACZE ,  W  KTÓREŃ  

WINNY  BY  ZAOPATRZONE  TAKSÓWKIĆ  

OSOBOWE NA TERENIE MIASTA GDA SKA.  Ń

(DRUK 1426 + AUTOPOPRAWKA)

ANTONI  SZCZYT  –Zast pca  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkię ł  

Komunalnej zreferowa  druk wraz z autopoprawk . ł ą

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Zaraz  b d  si  pyta  po  kolei  klubów  o  to  co  zosta o  uwzgl dnione  wę ę ę ł ł ę  

autopoprawce, a co nie. 

Opinia KPGiM opiniowa a pozytwnie. By y poprawki klubu PiS i SLD. Czł ł ęść 

zosta a wch oni ta przez autopoprawk . Które zosta y skonsumowane, a któreł ł ę ę ł  

b dziemy g osowa ? Prosz  o pomoc. ę ł ć ę

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Autopoprawka prezydenta nie konsumuje naszej poprawki. W aden sposób nież  

da si  spe ni  tego skutku, który przewidzieli my. Dodano tam dodatkowy punktę ł ć ś  

i  dalej ta strefa  wychodzi gdzie  poza obwodnice i stoimy na stanowisku, eś ż  

Gda sk jest takim miastem, które jest rozrzedzone na po udnie. Tam jest niskań ł  

g sto  zabudowy  i  warunki  pracy  dla  taksówkarzy  w  tamtym  miejscu  sę ść ą 

nieop acalne. ł

Stoimy na stanowisku, e ceny za przewozy dyktuje rynek, a my ingeruj c wż ą  

stref  dlatego j  skrócili my  bo sztucznie  ja  wyci gaj c  w  kierunku  granicę ą ś ą ą  
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miasta  spowodujemy,  e  te  koszty  taksówkarze  przerzuc  na  pozosta ychż ą ł  

mieszka ców  miasta.  Wi c  jest  to  iluzja,  e  sprawimy,  e  b d  ta szeń ę ż ż ę ą ń  

taksówki. 

Ja  przewiduj ,  e,  nasz  klub  przewiduje,  e  nied ugo  pojawi  si  projektę ż ż ł ę  

uchwa y, e trzeba podnie  cen  i oczywi cie ten koszt I strefy gdzie b dzieł ż ść ę ś ę  

trzeba dowozi  mieszka ców do kilku zabudowa  gdzie  na kra cach poniosć ń ń ś ń ą 

pozostali  mieszka cy.  Tak e  b dzie  pewnie  projekt  uchwa y  o podniesieniuń ż ę ł  

kwoty maksymalnej za 1 km lub co  w tym rodzaju. ś

radny – ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG Ż ą

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Jest  pytanie  jak  si  maj  poprawki  zg oszone  przez  klub  SLD  i  poprawkię ą ł  

prezydenta?  Nie  nak adaj  si  s  rozbie ne.  Natomiast  pokrywaj  si  zł ą ę ą ż ą ę  

poprawkami, które zg osi  klub PiS. ł ł

Zastanawia  nas  szczególnie  ta  dodatkowa  autopoprawka  prezydenta,  który 

wprowadza ulic  cz c  ul. Gopla sk  z Jab oniow . To jest dalekie bardzoę łą ą ą ń ą ł ą  

osiedle. My patrzymy na taksówkarzy jako na bardzo wa n  grup  zawodow .ż ą ę ą  

My wiemy ile taksówkarze zarabiaj . Na r k  1500 z  od 1000. ą ę ę ł

Prosz  Pa stwa. ę ń

Po odliczeniu kosztów oczywi cie. Je eli chcemy dalej brn . Kto mieszka wś ż ąć  

Otomanie bo ta ostatnia poprawka dotyczy Otomana. To jest osiedle bogatych 

ludzi. W zwi zku z tym im jest chyba naprawd  wszystko jedno gdzie b dzieą ę ę  

granica strefy taryfowej.   

W ogóle trzeba na to popatrze  w taki sposób, e  wzros a  tak dalece  liczbać ż ł  

samochodów  tak e  ludzie  o  ni szym  standardzie  posiadaj  samochód.ż ż ą  

Taksówka  jest  dobrem  wyj tkowym,  z  którego korzystaj  bogaci  ludzie.  Cią ą  

którzy spó niaj  si  do pracy wyj tkowo.ź ą ę ą

Tak e ja uwa am, e ta ostatnia poprawka prezydenta jest zupe nie dla mnież ż ż ł  

niezrozumia a. Naprawd  zupe nie nie zrozumia a. Zadbajmy o te 1700 ludził ę ł ł  
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dobrze pracuj cych, maj cych utrzymanie nie zwi kszajmy jeszcze, dobrze, eą ą ę ż  

t  drug  uchwa  zdj li my  z  porz dku bo to nie  byliby  zarabiaj cy  tylkoą ą łę ę ś ą ą  

dorabiaj cy w ko cu i nikt by z tego nie mia  po ytku. ą ń ł ż

Wi c dbajmy o naszych taksówkarzy.  Niech oni dbaj  i  dobrze,  bezpiecznieę ą  

przewo  mieszka ców.  My  b dziemy  podtrzymywa  nasze  poprawki  iżą ń ę ć  

liczymy, e rada sk oni si  do tego. To jest naprawd  z oty rodek. ż ł ę ę ł ś

Nasi  radni  konsultowali  z  mieszka cami  tych  dzielnic  usytuowanie  granicń  

taryfowych.  

radna – BARBARA MEYER 

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Ja rzeczywi cie, w tej chwili, w tych poprawkach ju  si  pogubi am. Tak jakś ż ę ł  

mówi am na pocz tku, jak by am za tym, eby limitem licencji si  zastanawiał ą ł ż ę ć 

aby my  nie  wyko czyli  naszych  taksówkarzy  i  nie  pozbawili  ich  pracy  takś ń  

zawsze mówi am, e na osiedle Osowa nie mo e by  II taryfa bo tam jest du eł ż ż ć ż  

osiedle. Nikt tam za kar  nie mieszka. Mieszka cy Gda ska s   jedni. Panowieę ń ń ą  

pracuj cy w zawodzie taksówkarza wiem, e na to przystali. ą ż

Uwa am, ze rzeczywi cie zbyt daleko id ce zmiany gdzie  do Otomana gdzież ś ą ś  

rzeczywi cie ma o ludzi mieszka s  niepotrzebne i zaczynam si  zastanawiaś ł ą ę ć 

bo chcia abym nad t  uchwa  pozytywnie zag osowa . Czy one nie posz y zbytł ą łą ł ć ł  

daleko i czy one s  zgodne z naszymi zmianami? My jeste my po rozmowie ią ś  

nie mo emy te  nie dotrzymywa  s owa danego tym panom. ż ż ć ł

ANTONI  SZCZYT  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkię ł  

Komunalnej 

S  trzy  pytania.  Pierwsze  pytanie  pani  Meyer  dotyczy o  poprawkią ł  

prezydenckiej.  Ona  wynika a  z  tego,  e  podczas  rozmów  z  taksówkarzamił ż  

wymagane by o u ci lenie tego odcinka, eby  ta droga która jest odci ta wł ś ś ż ę  
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uchwale i ograniczona by a precyzyjnie opisana.  I tylko taki by  cel poprawki.ł ł  

Ona nie zmienia a opcji. ł

Druga informacja do pana przewodnicz cego KPGiM. Pa stwa poprawka PiSą ń  

ogranicza t  stref  i ona po prostu okre la granice dochodzi o Kie pinem o tenę ę ś ł  

odcinek,  który  pa stwu  byli cie  i  odcinek  przy  Otomanie.  Mówi c  krótkoń ś ą  

odcinek, który jest teraz obj ty II stref . Prezydent zaproponowa  zmian . ę ą ł ę

A ta uchwa a, któr  pa stwu przedstawiam ona z poprawk  zachowuje map ,ł ą ń ą ę  

któr  pa stwo widzieli cie  na pierwszym  etapie.  Ona  poprawek komisji  nieą ń ś  

uwzgl dnia ona pokazuje tylko na mapie, które strefy b d  zmienione. ę ę ą

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Ja bym chcia a,  eby w tej dyskusji zabrali  g os taksówkarze. Przedstawicielł ż ł  

korporacji  bo  mówimy  o  konsensusie  ale  spo ecznym.  Je eli  mówimy  oł ż  

pewnych modyfikacjach i poprawkach to warto us ysze  ich g os w dyskusji.ł ć ł  

Oczywi cie  g os  zabrany  przez  przedstawicieli  taksówkarzy  nie  jest  dla  nasś ł  

wi cym ale wzbogaci nasz  debat . ążą ą ę

Bardzo  bym  prosi a  aby  przewodnicz cy  zapewni  nam  mo liwoł ą ł ż ść 

wys uchania ich opinii. ł

Druga  sprawa  to  ja  ju  mówi am  wcze niej,  e  takie  majsterkowanie  przyż ł ś ż  

strefach nijak si  ma do rynku i gospodarki rynkowej. Nie zmniejszy to liczbyę  

kilometrów na liczniku, a to jest wspó wymierne do kosztów paliwa. ł

Jak wiemy w najbli szych dniach cena litra benzyny b dzie wynosi a 5 z . Aż ę ł ł  

wiec albo PO mówi o rachunku ekonomicznym i to si  przek ada wtedy w a nieę ł ł ś  

o  czym  mówi  mój  przedmówca  pan  ubrys  to  si  przek ada  na  konkretneł Ż ę ł  

relacje finansowe. Takie sztuczne tworzenie stref naprawd  nie s u y nikomu.ę ł ż  

Bo to jest pokazywanie, e my PO potrafimy r cznie majsterkowa  komu damyż ę ć  

I stref , a komu II stref . ę ę
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Natomiast inn  rzecz  jest Osowa. Tutaj wszyscy jeste my za, e tak wielkieą ą ś ż  

osiedle o ró nej g sto ci zabudowy powinno by  w I strefie. To jest oczywiste.ż ę ś ć  

Natomiast  ksi ycowe  osiedla  w  tym  Otomano,  które  jest  dla  bogatych  –ęż  

rzeczywi cie –  na dzie  dzisiejszy nie jest dla nas przedmiotem do debaty. Aś ń  

je li  PO by  chcia a  to na  przysz o  no musi  zdecydowa  gdzie  b dziemyś ł ł ść ć ę  

budowa  tzw. uprzywilejowane osiedla dla bogaczy.    ć

 

ANTONI  SZCZYT  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkię ł  

Komunalnej 

Szanowna Rado.

Po  konsultacji  z  prezydentem  miasta  przyjmujemy  poprawki  do  uchwa ył  

z o one przez obydwa kluby. Przyjmujemy, e to s  poprawki przyj te przezł ż ż ą ę  

prezydenta. 

radna – AGNIESZKA POMASKA 

Ja ju  my l , e na koniec chcia abym odnie  si  do wypowiedzi osób, któreż ś ę ż ł ść ę  

mówi y o wolnym rynku.ł

Szanowni Pa stwo. ń

B d my powa ni. Czy dla pa stwa regulowanie tego rynku, pomi my strefyą ź ż ń ń  

ale te  wprowadzanie stref, czy limitowanie liczby taksówek w Gda sku to jestż ń  

wolny rynek? Niech mi pani radna odpowie. Ja po prostu zg upia am zupe nie. ł ł ł

Natomiast bardzo si  ciesz , e pan dyrektor przyj  te poprawki. Jest to przedeę ę ż ął  

wszystkim wa ne  dla  mieszka ców dzielnicy  Osowa.  Spotkali my  si  o ileż ń ś ę  

dobrze pami tam z taksówkarzami. Pierwsze spotkanie odby o si  3 miesi ceę ł ę ą  

temu.

Je li kto  mówi, e nie mia  czasu dobrze przygotowa  si  do dzisiejszej sesji.ś ś ż ł ć ę  

Je li  nie  mia  czasu  zaproponowa  odpowiednich  poprawek  to  niech  siś ł ć ę 

zastanowi nad swoj  rol  w tej radzie. Naprawd  b d my powa ni.    ą ą ę ą ź ż

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą
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Ja jeszcze do wyja nienia pani radnej. ś

Ja my l , e wiele razy si  z taksówkarzami spotykali my, ze mn , z klubami,ś ę ż ę ś ą  

na  komisjach.  Dzisiaj  zg osi o  si  6  osób,  które  do  ka dej  uchwa y  chcł ł ę ż ł ą 

zabiera  g os. I naprawd  ja nie wiem czy po tak d ugich debatach na ten tematć ł ę ł  

ka dy z nas ma wyrobione zdanie. Ja nie jestem przeciwnikiem niedopuszczania.ż  

Albo stosujemy zasad , e wszyscy dzisiaj, kto chce rozmawia na tej sali alboę ż  

wybieramy sobie, e tych dopuszczamy, a tych nie. Ja bym nie chcia  również ł ż 

eby to by o równie   elementem, e komu  si  nie pozwala. ż ł ż ż ś ę

Naprawd  na komisje mo na przychodzi , rozmawia . Wszyscy zabierali g osę ż ć ć ł  

ale  nie  tylko.  Ja  te  przyjmowa em  korporacje.  Wiem,  e  pa stwo  też ł ż ń ż 

pojedynczo i klubami. 

Te rozmowy si  toczy y wi c prosz  nie mówi , e kto  nie jest zorientowany.ę ł ę ę ć ż ś  

Jeste my zorientowani jak rzadko kiedy w tych sprawach.     ś

radny – W ADYS AW CZKOWSKIŁ Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.  

Jestem  radnym  trzeci  kadencj  i  zawsze  gdzie  tam  dyskutujemy  i  ka deą ę ś ż  

rodowisko jest  niezadowolone. Ja  uwa am i  moje zdanie jest  takie,  e  panś ż ż  

prezydent i jego s u by, eby zastanowili si  nad jedn  spraw . Czy warto wł ż ż ę ą ą  

ogóle  dzieli ?  Je eli  jeste my  Gda skiem  i  jeste my  w  granicachć ż ś ń ś  

administracyjnych  to  powinna  by  jedna  strefa.  Je eli  kto  chce  jechać ż ś ć 

taksówk  to po prostu zap aci. ą ł

We my sobie przyk adowo cen  paliwa. Nikt si  nie pyta radnych czy takieź ł ę ę  

ceny maj  by  czy nie. Dzisiaj cena 1 litra wynosi tyle, a jutro tyle. Uwa am, eą ć ż ż  

nie wolno dzieli  Gda szczan na strefy, na bia ych, czarnych, na mieszkaj cychć ń ł ą  

w SM albo w budownictwie komunalnym. Je eli jest z e prawo to gminy majż ł ą 

prawo  wyst powa  do marsza ka  sejmu  o  zmian  prawa  aby  by o ono dlaę ć ł ę ł  

wszystkich mówi c prawd  przyjemne i do przyj cia. A nie dzisiaj dzieli  czyą ę ę ć  
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ja chc  pojecha  np. do R biechowa do lotniska to b d  mai  stref . Ale doę ć ę ę ę ł ę  

R biechowa jako wioski to ju  mama II stref . ę ż ę

To ju  jest w ogóle nie do przyj cia, czy tak samo na Osow . Uwa am, eż ę ą ż ż  

powinna by  jedna strefa w Gda sku. Wtedy nie b dzie problemów i dyskusji. ć ń ę

ANTONI  SZCZYT  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkię ł  

Komunalnej 

Szanowna Rado.

Gda sk ma tak  charakterystyk , e s  bardzo du e odleg o ci np. Sobieszewoń ą ę ż ą ż ł ś  

i  dlatego  te  mo na  przyj  koncepcj  ale  wi kszo  miast  ma  strefyż ż ąć ę ę ść  

podzielone. Dlatego te  ta  strefa,  któr  dzisiaj  przedstawiamy uwzgl dniaj cż ą ę ą  

pa stwa poprawki opiera si  na tym racjonalnym powodzie odleg o ci. ń ę ł ś

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI

Wysoka Rado.

Ja  chcia bym  zauwa y ,  e  ta  uchwa a  przypomina  mi  spe nienie  takiegoł ż ć ż ł ł  

imperatywu politycznego jeszcze z czasów PRL – u – co by tu jeszcze spieprzyć 

panie  i  panowie.  Bo ja  rozumiem,  e  jest  rynek i  prorynkowa partia  sk adaż ł  

projekt i doreguluje ten rynek. On si  kiedy  u o y  s  ceny za kilometr, sę ś ł ż ł ą ą 

strefy. Wi c trzeba zdawa  sobie spraw , e ingerencja w jedno za o enie teję ć ę ż ł ż  

regulacji spowoduje odpowiedni  si  w innym ko cu. ą łę ń

Dzisiaj np. mieszkaniec abianki jedzie sobie do Sopotu i nie p aci w Sopocie zaŻ ł  

II  stref .  natomiast  je li  si  okazuje,  z  kto  chce  pojecha  do jednego z  10ę ś ę ś ć  

zabudowa  gdzie  w Szadó kach to si  okazuje, e trzeba si  w pas uk oni  iń ś ł ę ż ę ł ć  

okazuje si , e tak zawieziemy pana za pó  darmo i jeszcze do tego do o ymyę ż ł ł ż  

opony, olej i co  tam jeszcze.  Odkujemy to sobie na innym kliencie, któregoś  

zawieziemy mo e z Centrum na Przymorze. ż

Tak nie  mo na.  To w autobusach mo na do wspólnego kot a  wrzuci  sobież ż ł ć  

ró ne  kursy  wi cej  czy  mniej  op acalne.  Je li  chodzi  o taksówki to nie  maż ę ł ś  
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wspólnego kot a. S  kompanie, które je d  dro ej s  takie, które je d  taniej.ł ą ż żą ż ą ż żą  

Jedne za darmo doje d aj  do klienta, a innym trzeba p aci . ż ż ą ł ć

O tym decyduje rynek. Tu wygl da to  w ten sposób, e kto  nam radnym, czylią ż ś  

ustawa da a jakie  zabawki do r ki. Mamy takie narz dzia, e mo emy sobieł ś ę ę ż ż  

zrobi  uchwa  no  to  zróbmy  i  ta  uchwa  sobie  manipulujemy  podć łę łą  

p aszczykiem, e musimy. A nie musimy wcale. ł ż

Przecie  to nale a oby si  u o y  ze rodowiskiem. Klienci zawsze chcieliby,ż ż ł ę ł ż ć ś  

eby by o taniej  ale  skoro rynek nie oferuje  taniej. S  pewne realia  i  z  tegoż ł ą  

powinni my zda  sobie spraw . ś ć ę

Dlatego  g oszenie  tezy,  e  np.  w  Gda sku  mo e  by  jedn  stref  no  toł ż ń ż ć ą ą  

oczywi cie musimy pami ta , e to jest Sobieszewo. Niech sobie kto  na koniecś ę ć ż ś  

Sobieszowa  pojedzie.  Dalej  lu na  zabudowa  tzn.  du e  puste  przebiegi  dlaź ż  

taksówek,  które  staraj  si  maksymalnie  tanio  je dzi ,  a  kwestia  kto  mią ę ź ć  

zagwarantuje, e po podj ciu tej uchwa y i wej ciu jej w ycie nie b d  musiaż ę ł ś ż ę ę ł 

p aci  za  taksówk  do  Sopotu  razy  2.  No  kto  z  was  mi  to  zagwarantuje?ł ć ę  

Oczywi cie, e nikt bo o tym zadecyduje rynek.ś ż

Dlatego ta zabawa naprawd  mnie nie bawi. Uwa am, e to jest niepowa ne.ę ż ż ż  

powinni my zostawi  strefy tak jak by y. S dz , e te …. No nie jest wolnyś ć ł ą ę ż  

rynek. On si  u o y  w pewien sposób. Zatem pobawmy si . Pogmerajmy wę ł ż ł ę  

tym drugim ko cem dostaniemy w drug  cz . ń ą ęść

Prosz  Pa stwa.ę ń

S  poprawki. Te poprawki maj  szanse uratowa  ten projekt. ą ą ć

Panie Przewodnicz cy.ą

Ja bym zaproponowa  w ten sposób. Poniewa  poprawka klubu SLD wp yn ał ż ł ęł  

troszeczk  wcze niej to ja proponuj  g osowa  j  wcze niej. Je eli RMG ję ś ę ł ć ą ś ż ą 

przyjmie wówczas nasza poprawka zostanie wycofana.      

radny – MIROS AW ZDANOWICZ Ł

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Jak  s ysz  te  wszystkie  wywody  przewodnicz cego  KPGiM  to  nie  wiemł ę ą  

wydawa oby si  ma to co  wspólnego z aktualn  sytuacj , z wolnym rynkiemł ę ś ą ą  

ale trzeba równie  rozwa y  te zniesienie stref, czy przesuniecie stref. W ogóleż ż ć  

sam opowiadam si  za zniesieniem stref z uwagi na to, ze to wr cz taksówkię ę  

pozornie  staniej  ale  taksówkarze  b d  wi cej  je dzi  i  b d  wi cej  mielią ę ą ę ź ć ę ą ę  

ruchu  bo  ludzi  b dzie  na  to  sta ,  eby  pojecha  sobie  do  Osowej  czyę ć ż ć  

Sobieszowa. W tej chwili ka dy si  zastanawia nad wysoko ci  kursu. ż ę ś ą

Panie Przewodnicz cy.ą

Ja  chcia abym  oprócz  tego  zg osi  wniosek  formalny  o  zamkniecie  listył ł ć  

mówców.   

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za zamkni ciem listy mówców?   ń ę

za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Szanowni Radni.
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Panie Prezydencie. 

Zg osili my poprawki. Wydawa y nam si  na tyle rozs dne, e pan prezydentł ś ł ę ą ż  

móg by je przyj  w formie autopoprawki. Nie zosta o to zrobione. Jest tylkoł ąć ł  

jedna autopoprawka w formule rozpisania i b d korekta zapisu. łą

Moje pytanie brzmi tak. Ja jeszcze raz sobie pozwol  przeczyta  i porówna ,ę ć ć  

eby cie  pa stwo wiedzieli,  e  jest  to  w  dobrze  poj tym  interesie  –  naszeż ś ń ż ę  

poprawki – tak mieszka ców jak i taksówkarzy. Czyli tylko od tak sobie, widziń  

mi si  chcemy zrobi  na z o  panu prezydentowi. ę ć ł ść

Wr cz przeciwnie. Z wielk  rozwag  zosta o to zapisane. Pierwsza poprawka,ę ą ą ł  

któr  zaproponowali my  to  jest  punkt  1d  w  oryginalnym  projekcie  gdzieą ś  

zmieniamy zapis tylko do wysoko ci GPRD kierunek Bysewo. ś

Dlaczego? Czy nasza propozycja bior c pod uwag  teren i przestrze  jest zą ę ń łą 

propozycj  bo pan prezydent powoduje za  skrzy owaniem z  ul.  Nowatorów.ą ż  

Tam  s  tylko  przedsi biorstwa  itd.  Nie  rozwa y  tego  pozytywnie  dlategoą ę ż ł  

gor co namawiam szanownych radnych do zag osowania za t  poprawk . ą ł ą ą

Druga poprawka to dotyczy punktu 1e i zapis w oryginalnym projekcie jest: „na 

Kartuskiej w relacji Centrum ukowo za skrzy owaniem z ul. Nowatorów”. Ż ż

Prosz  Pa stwa. ę ń

My proponujemy przesuniecie i zapis, który by brzmia : „na ul. Kartuskiej zał  

wjazdem na osiedle Karczemki”. 

Ja  te  chcia abym  us ysze  od pana  dyrektora  dlaczego tych  rozs dnych  wż ł ł ć ą  

sumie propozycji nie przyj to? ę

I jeszcze jedna zmiana, która dotyczy a punktu „g”. pan prezydent podtrzymujeł  

swój  zapis  dopisuj c  jedne  wyraz.  Natomiast  my  zaproponowali my  przedą ś  

skrzy owaniem z ul. Lubowidzk . czy to by o a  tak problematyczne, eby panż ą ł ż ż  

prezydent przyj  t  poprawk . ął ę ę

Dobrze by oby gdyby pan dyrektor w swojej askawo ci zechcia  pokaza  teł ł ś ł ć  

ró nice,  które  wynikaj  z  naszych  poprawek,  a  z  utrzymaniem  zapisówż ą  

proponowanych przez prezydenta na mapie. Da oby to obraz dla wszystkich oł  

czym rozmawiamy i nad czym b dziemy g osowa .     ę ł ć
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ANTONI  SZCZYT  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkię ł  

Komunalnej 

Szanowna Pani Radna. 

Po pierwsze to prezydent przyj  pa stwa poprawk  dzisiaj. My my otrzymaliął ń ę ś  

j  wczoraj i dlatego nie dali my pa stwu swojego stanowiska ale pan prezydentą ś ń  

przyj  pa stwa poprawk . ął ń ę

Przed  chwil  informowa em,  e  to  co  proponujecie  prezydent  przyjmuje.ą ł ż  

Pierwsze pytanie wyja niam dlaczego bo te dwa odcinki, o które pani pyta  a nieś ł  

dotycz  takiego odcinka,  które  … Tak trzy  przyjmujemy  i  one  dotyczy y  3ą ł  

miejsc i pa stwo zaproponowali skrócenie tej trasy. My j  przyjmujemy. Paniń ą  

pyta a dlaczego, przyjmujemy 3 poprawki.    ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Panie Koralewski.

Te trzy poprawki klubu zosta y przyj te. ł ę

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Panie Dyrektorze. 

Pan jest upowa niony w imieniu prezydenta przyj  wszystkie poprawki, któreż ąć  

zg asza y nasze kluby? ł ł

ANTONI  SZCZYT  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkię ł  

Komunalnej 

Ja przed chwil  uzgodni em z panem prezydentem i panem Lewn . ą ł ą

SZCZEPAN LEWNA – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Ró nice pomi dzy poprawkami nie s  tak istotne by warto by o po wi ci  zbytż ę ą ł ś ę ć  

du o  czasu  na  ich  deliberowanie.  Moja  reakcja  o  przyj ciu  tych  poprawekż ę  

wynika z wys uchanych g osów. ł ł
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Us ysza em mianowicie, e je li zostan  przyj te poprawki SLD to klub PiSł ł ż ś ą ę  

wycofa swoje poprawki w ten sposób ko cz c dyskusj  na ten temat. Poniewań ą ę ż 

granice poprawek SLD nie s  nieracjonalne, w zwi zku z tym zosta y przyj teą ą ł ę  

co powinno u atwi  przyj cie ca ej uchwa y. ł ć ę ł ł

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Panie Przewodnicz cy.ą

Poprawki zosta y skonsumowane zarówno naszego klubu dlatego wycofujemył  

nasz  poprawk . ą ę

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy. ą

Ja troszk  si  dziwi  z praktykom, e nie udost pnia si  g osu zainteresowaneję ę ę ż ę ę ł  

stronie.  Ja  bym  chcia a  swój  g os  odda  przedstawicielom  korporacjił ł ć  

taksówkowej. 

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Pani powinna wiedzie , e nie ma takiego poj cia w ogóle „ja swój czas oddajeć ż ę  

tamtej stronie”. Nie rozumiem tego poj cia.  ę

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy.ą

Mam przed sob  plan od d u szego czasu, e to s  poprawki zaproponowaneą ł ż ż ą  

przez 2 kluby i te dwa kluby tak d ugo dyskutowa y. Pytam si  przedstawicielił ł ę  

klubów czy ten rysunek przedstawia te poprawki? Bo ja czytam, ze tak. Po co ten 

czas stracony. 

Ja  si  zgadzam  z  tymi  zaproponowanymi  poprawkami  ale  ca y  czas  się ł ę 

zastanawiam  co  ja  przed  sob  widz ,  o  czym  si  mówi  bo ja  niczego  nieą ę ę  

rozumiem. 
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Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Ja rozumiem, e te poprawki s  ju  w jaki  sposób uwzgl dnione. ż ą ż ś ę

ANTONI  SZCZYT  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkię ł  

Komunalnej 

Pani Radna. 

Tak s  naniesione granice nowych poprawek.  ą

radna – AGNIESZKA POMASKA 

Ciesz  si ,  e  ten  czas  nie  by  jednak stracony  i  pan  prezydent  przyj  teę ę ż ł ął  

poprawki autopoprawk .  ą

Krótko do pana przewodnicz cego KPGiM. ą

Ja po wi ci am temu tematowi ostatnie 3 miesi ce. Wiem ile kosztuje taksówkaś ę ł ą  

w Gda sku. Wiem, e cena wsz dzie jest taka sama. I zupe nie nie rozumiem,ń ż ę ł  

e mamy w Gda sku konkurencj , wolny rynek i dlaczego uwa a, e ch tnychż ń ę ż ż ę  

na prowadzenie taksówek w Gda sku nie ma? Ja zupe nie tego nie rozumiem.ń ł  

mama nadziej , e pan mi to pó niej w prywatnej rozmowie wyt umaczy bo jaę ż ź ł  

kompletnie nie wiem o co chodzi.   

radny – W ADYS AW CZKOWSKI Ł Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie,

Wysoka Rado. 

Ju  wcze niej powiedzia em i to podtrzymuj  bo je eli pan Szczyt mówi, e np.ż ś ł ę ż ż  

Sobieszewo  mówi,  e  to  jest  odleg o  to  tak  samo  do  Sobieszowa  ró neż ł ść ż  
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hurtownie dostarczaj  towar, albo ywno  albo warzywa albo inne. I te  poą ż ść ż  

prostu je d . W rachunku ekonomicznym musi to si  jako  op aca . ż żą ę ś ł ć

W tej chwili, my l , e w ten sposób dzielenie czy ten mieszka tu czy tam nieś ę ż  

jest dla mnie zgodne. Otó  taksówkarze i firmy korporacyjne je li normalnie nież ś  

b d  dawa  rabatów  i  innych  rzeczy,  a  ten  który  je dzi  to  te  b dzie  imę ą ć ź ż ę  

op aca o. Uwa am, e w Gda sku powinna by  w dalszym ci gu jedna strefa. ł ł ż ż ń ć ą

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Ja tylko do pana z korporacji, który stoi w drzwiach. 

Wydaje si , e to co chcieli my zosta o skonsumowane. Kiwn  g ow , e tak.ę ż ś ł ął ł ą ż  

To co mniej wi cej oczekiwali. Dzi kuj  panu równie . ę ę ę ż

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1426 z autopoprawk ?   ń ę ą

za -23

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1297/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmiany uchwa y Nr LXII/913/98 Rady Miasta Gda skał ń  

z dnia 18 czerwca 1998 r. w sprawie ustalenia cen urz dowych zaę  
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przewozy taksówkami osobowymi, ustalenia stref taryfowych oraz 

dodatkowych oznacze , w które winny by  zaopatrzone taksówkiń ć  

osobowe na terenie Miasta Gda ska. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 16 do niniejszego protoko u. ł łą ł

12.WYRA ENIA  WOLI  PRZYST PIENIA  MIASTAŻ Ą  

GDA SKA  W  CHARAKTERZE  FUNDATORA  DOŃ  

FUNDACJI  POMORSKA  SIE  INNOWACYJNAĆ  

„BRAINET”

(DRUK 1394)

MARCIN SZPAK –Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska zreferowaę ń ł  

druk tak jak w uzasadnieniu.  

104



Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia  KPGiM  oraz  KB jest  pozytywna.  Kto z  pa stwa  jest  za  przyj ciemń ę  

druku 1394?   

za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1298/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie wyra enia  woli  przyst pienia  Miasta  Gda ska  wż ą ń  

charakterze  fundatora do Fundacji Pomorska Sie  Innowacyjnać  

„BRAINET”. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 17 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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13. PRZYST PIENIA DO STOWARZYSZENIA ECSITEĄ  

(EUROPEAN  COLLABORATIVE  FOR  SCIENCE, 

INDUSTRY  &  TECHNOLOGY)  Z  SIEDZIB  WĄ  

BRUKSELI

(DRUK 1397 + AUTOPOPRAWKA)

MARCIN SZPAK –Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska zreferowaę ń ł  

druk tak jak w uzasadnieniu.  

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia  KK oraz  KPGiM jest  pozytywna.  Kto z  pa stwa  jest  za  przyj ciemń ę  

druku 1397 + autopoprawka?   

za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1299/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie przyst pienia do  stowarzyszenia  ECSITE (Europeaną  

Collaborative for Science, Industry & Technology) z siedzib  wą  

Brukseli. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 18 do niniejszego protoko u. ł łą ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Og aszam przerw  do godziny 14.00. ł ę

po przerwie 

14.WSPÓ FINANSOWANIA  PROJEKTU  PT.Ł  

„UTWORZENIE  EUROPEJSKIEGO  CENTRUM 

SPOTKA  TWIERDZA  WIS OUJ CIE  WŃ Ł Ś  

GDA KU –  ETAP 2”, WNIOSKOWANEGO PRZEZŚŃ  

MUZEUM  HISTORYCZNE  MIASTA  GDA SKA  OŃ  
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DOFINANSOWANIE  ZE  RODKÓWŚ  

EUROPEJSKIEGO  FUNDUSZU  ROZWOJU 

REGIONALNEGO  W  RAMACH 

ZINTEGROWANEGO  PROGRAMU 

OPERACYJNEGO ROZWOJU REGIONALNEGO.

(DRUK 1399)

MARCIN SZPAK –Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska zreferowaę ń ł  

druk tak jak w uzasadnieniu.  

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KK oraz KB jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem drukuń ę  

1399?   

za -18

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1300/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie wspó finansowania  projektu  pt.  „Utworzenieł  

Europejskiego  Centrum  Spotka  Twierdza  Wis ouj cie  wń ł ś  

Gda sku –  etap 2”, wnioskowanego przez  Muzeum Historyczneń  

Miasta  Gda ska  o  dofinansowanie  ze  rodków  Europejskiegoń ś  

Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Zintegrowanego 

Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 19 do niniejszego protoko u. ł łą ł

15.USTALENIA  NAJNI SZEGO  WYNAGRODZENIAŻ  

ZASADNICZEGO  W  i  –  SZEJ  KATEGORII 

ZASZEREGOWANIA ORAZ WARTOSCI JEDNEGO 

PUNKTU W Z OTYCH W TABELI PUNKTOWYCHŁ  

ROZPIETOSCI  DLA  POSZCZEGÓLNYCH 

KATEGORII  ZASZEREGOWANIA  DLA  PARKU 
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KULTUROWEGO  FORTYFIKACJI  MIEJSKICH 

„TWIERDZA  GDA SK”  W  GDA SKU  –Ń Ń  

JEDNOSTKA BUD ETOWA MIASTA GDA SKA. Ż Ń

(DRUK 1400)

MARCIN SZPAK –Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska zreferowaę ń ł  

druk tak jak w uzasadnieniu.  

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KB oraz KK jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem drukuń ę  

1400?   

za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1301/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W sprawie ustalenia najni szego wynagrodzenia zasadniczego w I –ż  

szej  kategorii  zaszeregowania  oraz  warto ci  jednego  punktu wś  

z otych  w  tabeli  punktowych  rozpi to ci  dla  poszczególnychł ę ś  

kategorii  zaszeregowania  dla  Parku  Kulturowego  Fortyfikacji 

Miejskich „Twierdza Gda sk” w Gda sku – jednostka bud etowań ń ż  

Miasta Gda ska.  ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 20 do niniejszego protoko u. ł łą ł

16. ZMIENIAJ CA  UCHWA  RADY  MIASTAĄ ŁĘ  

GDA SKA NR IX/321/99 Z DNIA 29 KWIETNIA 1999Ń  

R.  W  SPRAWIE  UTWORZENIA  ZESPO UŁ  

PRZYRODNICZO – KRAJOBRAZOWEGO „DOLINA 

POTOKU ORU SKIEGO” ZMIENIONEJ UCHWAŃ ŁĄ 

NR  XXXII/947/2001  RADY  MIASTA  GDA SKA  ZŃ  

DNIA  22  LUTEGO 2001 R.  W  SPRAWIE  ZMIANY 

UCHWA Y NR IX/321/99. Ł

(DRUK 1401)

MACIEJ  LOREK   –  Dyrektor  Wydzia u  Ochrony  rodowiskał Ś  

zreferowa  druk tak jak w uzasadnieniu.  ł
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Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. 

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Panie Przewodnicz cy.ą

Ja mama takie pytanie. Z uwagi na to,  e wiceprzewodnicz cy Stowarzyszeniaż ą  

Parku  oru skiego wyst pi  z  pro b  do pana  przewodnicz cego  o  zabranień ą ł ś ą ą  

g osu  w  przedmiotowej  sprawie,  czy  pan  udzieli  mu  g osu?  Bo  wówczasł ł  

pewnych kwestii nie b d  podnosi a. Nie b d  mia a pyta  je eli pan pozwolię ę ł ę ę ł ń ż  

zabra  g os panu. ć ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Ja wiem, e to jest bardzo gor cy temat. Mówili my, e nie ma udzielania g osuż ą ś ż ł  

ale ze wzgl du na to, e powiedzia em panu Bryksowi, e na 3 minuty udzielę ż ł ż ę 

mu g osu to tak te  zrobi . ł ż ę

Pan Bryks ma 3 minuty na to aby w sposób krótki i rzeczowy przedstawi  temat.ć  

Ja wiem, ze to jest Stowarzyszenie i ze wzgl du na szacunek i zaanga owanieę ż  

pana Bryksa w ten temat od wielu lat udzielam g osu. ł

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Panie Przewodnicz cy.ą

Po zabraniu g osu przez pana Bryksa prosi abym o par  minut dla mnie. ł ł ę

KAZIMIERZ  BRYKS  –  Wiceprzewodnicz cy  Stowarzyszenia  Parkuą  

Oru skiego. ń

Panie Przewodnicz cy. ą

Bardzo serdecznie dzi kuj  za tak yczliwe poparcie naszej inicjatywy. ę ę ż
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Ja  dzisiaj  nie  mia em  wyst powa .  Mia  to  uczyni  pan  Jerzy  Krajka  –ł ę ć ł ć  

przewodnicz cy – ale musia  wyjecha  pilnie. ą ł ć

Przed o ona uchwa a jest czym  najgorszym co mog o spotka  ten ustanowionył ż ł ś ł ć  

w  1999 roku  Zespó  Przyrodniczo  –Kkrajobrazowy.  To  jak  przekl te  fatumł ę  

ci y nad tym obszarem, od którego trudno si  uwolni . ąż ę ć

Przez  ostatnie  lata  pod  ró nymi  pozorami  zabudowywano  terenyż  

przykraw dziowe doliny,  któr  trudno dzi  uzna  za  Zespó  Przyrodniczo –ę ą ś ć ł  

Krajobrazowy.  Byli my  bezsilni  aby  temu  zapobiec.  Dzi  równie  jeste myś ś ż ś  

bezradni wobec tak niecnej uchwa y. ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Zdumiewa mnie i stowarzyszenie, e pan prezydent Adamowicz, który jeszczeż  

jako przewodnicz cy RMG by  rzecznikiem o zagospodarowaniu tego terenu wą ł  

kszta cie takim aby nie szkodzi o to dla rodowiska. Wspólnie z panem Krajkoł ł ś  

walczyli o to aby ustali  odr bny plan zagospodarowani przestrzennego. No i nieć ę  

sta o si  to. T przepi kna uchwa a, satysfakcjonuj ca wszystkich i m odzie  ił ę ę ł ą ł ż  

ekologów i przede wszystkim spo ecze stwo zosta a uchylona. To nas potwornieł ń ł  

niszczy. 

Ograniczony czasem chcia bym przej  ju  do konkretów. ł ść ż

Drodzy Pa stwo.ń

Przed o ona uchwa a w adnej mierze  nie uzasadnia tak radykalnych zmian.ł ż ł ż  

G ównym  uzasadnieniem  tej  uchwa y  to  ocena  prof.  Przewo nika,  któregoł ł ź  

ogromnie  ceni  i  darz  atencj .  Niemo na  jednak,  poniewa  fakty  sę ę ą ż ż ą 

nieub agane,  jednak  tej  ekspertyzy  uzna  za  podstaw  na  której  opiera  sił ć ę ę 

uchwa a. Profesor opracowa  wiele znanych mi prognoz przyrodniczych dla tegoł ł  

regionu,  w  których  krytykowa  zabudowy  przykraw dziowe  i  mia  racj  boł ę ł ę  

dzisiaj jak idzie si  Parkiem oru skim i jego dolin  wida  tylko domy w strefieę ń ą ć  

kraw dziowej. ę

Nie ma jednak racji  gdy dopuszcza  mo liwo  wy czenia z zespo u cz ciż ść łą ł ęś  

terenu i umo liwi  jego zabudow . Nie dostrzeg em aby w tym opracowaniuż ć ę ł  

pan profesor odniós  si  do zagro e  jakie niesie ten w a nie teren podlegaj cył ę ż ń ł ś ą  
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zabudowie rzutuj ce na s siednie tereny jakim jest u ytek ekologiczny. S  trzyą ą ż ą  

w Polsce u ytki ekologiczne.  To by o odkrycie na skale miasta w tych murachż ł  

kserotermicznych.  Je eli  tam  b dzie  budowa  mieszkalna  i  przeprowadzonaż ę  

droga  no  to  bezpo rednio  przy  samym  u ytku  ekologicznym  który  b dzieś ż ę  

ogrodzony.

Ze  szko ami  zawarli my  porozumienie,  e  po  ogrodzeniu  tego  u ytkuł ś ż ż  

ekologicznego m odzie  b dzie pilnowa a, wyrywa a chwasty i samosiewy. Zł ż ę ł ł  

tego wzgl du uwa am, e pan profesor si  troszeczk  pomyli  po patrzy  tylkoę ż ż ę ę ł ł  

na ten fragment terenu podlegaj cy zabudowie. ą

Ja si  zgadzam, e teren zosta  w znacznym stopniu zatropizowany, zniszczonyę ż ł  

przez  to,  ze  inwestorzy  maj c  kiedy  tam pozwolenia  na  budow  wyrzucilią ś ę  

powa ne dwa tarasy. Zrobili wielki dó . Przypomn  pa stwu, e skarpy i tarasyż ł ę ń ż  

s  pod  ochron  ustawow .  Rada  ustalaj c  jeszcze  w  1991  r.  planą ą ą ą  

zagospodarowania uzna a te tereny i dziwi  si , e potem zgodnie z t  ustaw ,ł ę ę ż ą ą  

uchwa a  zabudowywano  po  kolei  wszystkie  strefy  przykraw dziowe.  Toł ę  

wymaga jakiego  zastanowienia. ś

To jest jedna podstawowa uwaga to tego terenu. 

Drugie  to  to,  e  ta  uchwa  nieprecyzyjnie  okre la  prawa  dysponowaniaż ł ś  

w asnymi  dzia kami  np.  pana  Sierki.  Który  dos ownie  b d  we  w asno cił ł ł ę ą ł ś  

pozbawia si  go prawa do dysponowania tym terenem bo uchwa a zabrania ora ,ę ł ć  

niszczy  powierzchni i ewentualnie co  innego. Ani nie mo e ora , ani nie mo eć ś ż ć ż  

wypasa  kozami u ytku ekologicznego, a to sa pi kne trawy, pasterne. Wobecć ż ę  

tego co ten cz owiek ma robi ? ł ć

Wyj cie jest jedno, zwróci  pieni dze jemu bo on si  tego domaga. Jemu teś ć ą ę ż 

zale y  na tym, eby to nie by y tereny orne czy  pastwiska ale,  eby to byż ż ł ż ł 

u ytek publiczny, eby to s u y o spo ecze stwu.ż ż ł ż ł ł ń

Trzecie  zastrze enie  do tej  uchwa y  to  brak  wyja nie  najwa niejszych  naż ł ś ń ż  

pocz tku uzasadnienia. Mówi si  o jaki  konfliktach formalno –  prawnych dlaą ę ś  

ich uregulowania. 

Drodzy Pa stwo. ń
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I jaki  pieni dzach. Tu pokazywano 2,4 mln. ś ą

Drodzy Pa stwo.ń

Kiedy by em wiadkiem ustanawiania Zespo u Przyrodniczo – Krajobrazowegoł ś ł  

jeden z  4 wariantów, który zosta  przyj ty  przy  pomocy pana Bogdanowiczał ę  

opiewa  na  kwot  3,4  mln  z .  To  za  czasów  pana  Nowaka,  który  był ę ł ł 

przewodnicz cym klubu AWS. Wielu  radnych tamtego ugrupowani pomog oą ł  

nam. Pan Grabski, pan nie ko – oni nam pomogli.    Ś ż

W  zwi zku  z  tym  troch  nie  troch ,  ca kowit  odpowiedzialno  za  to,  zeą ę ę ł ą ść  

dzisiaj ma wynie  ten o wykup tych terenów, w granicach tak si  mówi wść ę  

kuluarach 8 mln z . I za t  kwot , t  ró nic  miedzy 3,4 mln a t  któr  powinienł ą ą ą ż ę ą ą  

zap aci  wiceprezydent Gruda i Gwizda a. ł ć ł

To przecie  oni nie uregulowali  przez  5 lat stosunków w asno ciowych. Panż ł ś  

prezydent  powinien  poci gn  ich  do  odpowiedzialno ci,  a  RMG  powinnaą ąć ś  

zobowi za  pana prezydenta do takich dzia a . ą ć ł ń

Tego czyni  nie wolno, eby spór o pieni dze decydowa  o tym, e tak pi knyć ż ą ł ż ę  

zabytek przyrodniczy mo na postawi  pod znakiem zapytania.   ż ć

My my  jako stowarzyszenie  proponowali  obni enie tej  kwoty z  3,4 mln do  ś ż

2,5 mln. Wskazali my nawet tereny zamienne na co si  inwestorzy zgodzili przyś ę  

ul. Nowiny 28 gdzie miasto sprzeda o 4 tysi ce metrów kwadratowych terenówł ą  

gdzie  1/3 wchodzi w sk ad Zespo u  Przyrodniczo –  Krajobrazowego. I  terazł ł  

b dzie musia  odkupi  te tereny i nie za 80 z  ale wi cej i przy  ul. Dywizjię ł ć ł ę  

Wo y skiej  gdzie  stoj  domki  jednorodzinne.  To  s  drapacze  chmur  a  tamł ń ą ą  

mo na by te 10 domków z Radu skiej 33 przenie  na tereny zamienne. ż ń ść

Moja  nast pna  uwaga  formalna  –  najwa niejsza.  To  brak  uzgodnie  zę ż ń  

Wojewódzkim  Konserwatorem  Zabytków.  Rozmawia em  wczoraj,  mówił ą 

„panie  jestem zdumiona nic  do mnie  nie  przysz o”. To jest  b d formalny  ił łą  

merytoryczny. Czyli te wszystkie zarzuty sk aniaj  do tego, eby ta uchwala nieł ą ż  

powinna uzna  wiat a dziennego. Powinno si  j  zwróci  do dalszej poprawki. ć ś ł ę ą ć

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Chcia bym  w  konkluzji,  a  co  jeszcze  dodatkowo  dodam  bardzo  wa nego.ł ż  

Odnale li my  mapy  z  ubieg ego  wieku,  które  pokazuj  granice  parkuź ś ł ą  

zabytkowego i one s  wielokrotnie wi ksze ni  ten 20 hektarowy teren. Tereną ę ż  

obejmuje a  tereny pod gór , tereny spornej dzisiaj uchwa y i dalej na po udnież ę ł ł  

a  do  zbiorników  retencyjnych.  Konserwator  b dzie  wdra a  sprawż ę ż ł ę 

poszerzenia granic zespo y i znów b d  konflikty dlatego prosz  askawie abył ę ą ę ł  

wzi  to pod uwag . ąć ę

Chcia bym  zamykaj c  swoje  wyst pienie  stowarzyszenie  wraz  z  innymił ą ą  

organizacjami  i  mieszka cami  Oruni  apeluje  do  pa stwa  radnych  oń ń  

niepodejmowanie decyzji w sprawie korekty granic zespo u. Dokonanie zmianł  

we wcze niej podj tych decyzjach jedynie dla zaspokojenia  bie cych potrzebś ę żą  

bud etu lub inwestorów godzi w wag  i autorytet rady. Nale y zauwa y , eż ę ż ż ć ż  

wnoszone obecnie poprawki by y ju  przedk adane w jednym z wariantów  wł ż ł  

trakcie  ustanawiania  Zespo u  i  zosta y  zdecydowanie  odrzucone  z  uwagi  nał ł  

powstawanie  zagro e  ca ego  rodowiska  przyrodniczego  w  tym  i  Parkuż ń ł ś  

Oru skiego, o który nam szczególnie chodzi. ń

Naszym  zdaniem ewentualny  temat  nale y  prze o y  na jedn  z  jesiennychż ł ż ć ą  

sesji, a decyzje w tej sprawie podj  po przeprowadzeniu wizji lokalnej. Po owaąć ł  

radnych nie zna tego terenu. A tak e po próbie znalezienia innych rozwi za ,ż ą ń  

które  satysfakcjonowa  b d  zainteresowane  strony.  W  za czeniuć ę ą łą  

przedk adamy dwa pisma, które mówi  o tym co trzeba w tym wzgl dzie zrobi .ł ą ę ć

Jeszcze na koniec kiedy na II kadencji radnych zaprosi em pana Krajk , ebył ę ż  

zainteresowa . Dwie godziny chodzi  po parku i jak wychodzi  to powiedzia  eć ł ł ł ż  

chce  mi  podzi kowa  w imieniu rady,  e  znalaz o si  kilku zapale ców naę ć ż ł ę ń  

czele  z panem, którzy staraj  si  aby ten park ratowa , za to panu dzi kuj .ą ę ć ę ę  

Trzy dni pó niej wzywa mnie do pana przewodnicz cego Adamowicza i mówiź ą  

te s owa: „panie przewodnicz cy by em w tym parku, widzia em go, jestem podł ą ł ł  

jego przemo nym wp ywem i zapewniam pana, e nikt nigdy ani teraz ani wż ł ż  

przysz o ci ani spo ecze stwo ani my nawet sami sobie nie wybaczymy tego,ł ś ł ń  

e  b d c  u  w adzy  doprowadzili my  do  zaburzenia,  zniszczenia  tegoż ę ą ł ś  
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przepi knego, ta przepi kna dolina powinna mie  i z betonu opraw  i z asfaltu.ę ę ć ę  

O to prosz ”.   ę

Przedk adam panu apel. ł

radna – DANUTA PUTRYCZ  

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie.

Dziwnie toczy si  sprawa Zespo u jak równie  Parku. Od lat, praktycznie odę ł ż  

1994 roku. Ale zapyta  chc  o co  innego. Ju  pan Bryks wy uszczy  pewneć ę ś ż ł ł  

historyczne dzieje tych uchwa  jak równie  ochrony Zespo u i Parku. ł ż ł

W  przed o onym materiale  pan  dyrektor powiedzia  tak: „Cena za  ten gruntł ż ł  

wyw aszczeniowy wynosi 2,4 mln z otych. O takiej kwocie s yszeli my w 1995ł ł ł ś  

roku,  kiedy  w  grudniu  podejmowali my  uchwa  zobowi zuj c  zarz d  doś łę ą ą ą ą  

uchwalenia  zaj cia  si  tymi  sprawami”.  I  pan  Gruda  tak  pi kni  napisa  wę ę ę ł  

imieniu  prezydenta,  e  niezb dnym  jest  uporz dkowanie  przestrzenne  –ż ę ą  

wyj am z tej uchwa y uzasadnienie –  oraz okre lenie polityki gospodarczej ięł ł ś  

przestrzennej  miasta  wobec  parku  i  otuliny  w  kontek cie  walorówś  

przyrodniczych  i  kulturowych  tego  terenu  czemu  s u y  b dzie  nowy  planł ż ć ę  

miejscowy jako podstawa prawna do tych dzia a . ł ń

Wracaj c do sprawy wydawa oby si , e wreszcie w roku 1999 uregulowali myą ł ę ż ś  

t  spraw , e kwestia odszkodowania przez miasto zostanie równie  w jakię ę ż ż ś 

sposób wyp acona tym, którzy z winy równie  urz dników, nie oszukujmy si ,ł ż ę ę  

ja nie chc  tu nikogo obarcza  ale mi dzy rokiem 1995 a 1999 powsta a takaę ć ę ł  

historia, e wiele pozwole  wydano w tej cz ci co pozwoli o na zwi kszenież ń ęś ł ę  

kwoty  odszkodowa .  Ale  dla  mnie  jest  niezrozumia a  wypowied  panań ł ź  

dyrektora, który powiedzia , e teren 2,4 mln z . Ja rozumiem, e to jest mniejł ż ł ż  

ni  kwota z roku 1999? Bo wówczas mówi o si  o kwocie 3 mln z otych tytu emż ł ę ł ł  

odszkodowania. 

W zwi zku z tym pytam o co jest ambaras? Dlaczego w takim razie? I naprawdą ę 

panie prezydencie prosz  poda  faktyczne przyczyny tych zmian, które pa stwoę ć ń  
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chcecie tutaj przed o y  w tym projekcie. My l , e one s  wa ne. Bo to coł ż ć ś ę ż ą ż  

e cie zapiali w uzasadnieniu to te uzasadnienie wskazuje w zasadzie na jednż ś ą 

rzecz  na  rzecz  zwi zan  z  nowymi  przepisami,  które  wesz y  w  ycie  boą ą ł ż  

sytuacja  formalno  –  prawna  i  konieczno  uregulowania  spraw  terenowo –ść  

prawnych na terenie tego zespo u to faktycznie dziwi a , e tyle lat, czyli coł ż ż  

najmniej pomijaj c rok 1995 ale za ó my od 1995 do dzisiaj nie mo na by oą ł ż ż ł  

tych spraw  uregulowa .  Jedyn  rzecz,  która  rzeczywi cie  daje  podstaw  kuć ą ś ę  

temu, eby tak  uchwa  zmieni  jest ustawa, która te rzeczy reguluje i okre laż ą łę ć ś  

mo e troch  inaczej ni  o walorach przyrodniczych ale ona nie dotyczy zmianyż ę ż  

planu  zagospodarowania.  Dotyczy  mo e zmiany  warunków, zakazów ale  nież  

wy czenia tych terenów. łą

Dlatego bardzo prosz  pana prezydenta o podanie rzeczywi cie takich przyczynę ś  

do których przekona  si  rzeczywi cie. Bo w tej chwili ja nie jestem przekonanać ę ś  

do potrzeby zmiany tego planu, który na dzie  dzisiejszy obowi zuje.    ń ą

radny – MAREK GLINKA 

Panie Prezydencie. 

Ja naprawd  bardzo króciutko. ę

Zastanawia mnie  jedna rzecz poniewa  o Park i otulin  walczy si  ju  przezż ę ę ż  

tyle lat i tak sobie pomy la em, e skoro to jest XVI, XVII wieczny zabytekś ł ż  

wpisany  w rejestr  i  boje si ,  e  my  jako RMG je li  b d  si  jakie  dobreę ż ś ę ą ę ś  

interesy to zaczniemy w ko cu kamienice burzy . To nic, e to s  zabytki. Ktoń ć ż ą ś 

b dzie chcia  zagospodarowywa , kto  b dzie chcia  co  budowa . ę ł ć ś ę ł ś ć

Powalczmy o ten park. Jest adnie po tej powodzi odbudowany, odrestaurowanył  

troch . To jest naprawd  niewielki zielony kawa ek zielonych p uc Gda ska.    ę ę ł ł ń

radny – MAREK POLASZEWSKI

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.
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Ta cze  miasta jest tak  nieszcz liw  dzielnic  na przestrzeni historii. Ilekrość ą ęś ą ą ć 

Gda sku  zagra a  wróg  zawsze  Orunie  palili my.  oczywi cie  mówi  to  wń ż ł ś ś ę  

przesz o ci historycznej. A pó niej ona si  odbudowywa a w asnym sumptemł ś ź ę ł ł  

ludzi, którzy tam mieszkaj . ą

Ta  cz  dzielnicy  równie  po  wojnie  przybra a  okre lony  charakteręść ż ł ś  

niekoniecznie  bezpieczny  dla  wszystkich.   Ale  ci  ludzie  mieli  swój  kawa ekł  

szcz cia w tym miejscu – Parku Oru skim. ęś ń

Zebra a si  grupa pasjonatów, w tym pan Kazimierz Bryks, który jest dzisiaj nał ę  

sali, a któremu lekarz zabroni  w ogóle opuszczania mieszkania. Przyszed  przył ł  

du ym zagro eniu swojego ycia, nie zdrowia. Niestety ten cz owiek ju  nie maż ż ż ł ż  

tak dobrego zdrowia. 

Miejmy  na  uwadze  to,  e  ta  grupa  pasjonatów,  przez  te  wszystkie  lataż  

wywalczy a okre lony zapis. W poprzedniej kadencji radni poparli. ł ś

Ja  my l ,  e  ci  mieszka cy  i  ta  grupa  osób  udowodni a,  e  równie  poś ę ż ń ł ż ż  

powodzi,  która  by a  kolejnym  kataklizmem,  który  odwiedzi  to  miejsceł ł  

spowodowa a  to,  e  mamy  w tym miejscu  odrestaurowan  w cz ci  czł ż ą ęś ęść 

parkow  adn  gdzie w tej  niebezpiecznej  dzielnicy mog  spokojnie matki zą ł ą ą  

dzie mi  je dzi  wózkami,  gdzie  naprawd  mo na  zrobi  rekreacj ,ć ź ć ę ż ć ę  

wypoczynek w tym najstarszym obiekcie botanicznym w Gda sku. ń

My l ,  e  jak  b dziemy  g osowa  zastanówmy  si  nad  tym  co  my  w  tejś ę ż ę ł ć ę  

dzielnicy  mo emy  pozostawi  jako Rada  Miasta.  Taki mój  drobny apel  abyż ć  

jednak pozostawi  to miejsce w spokoju, a nie wykrawa  kolejnego kawa ka. ć ć ł

Panie Prezydencie.

Ja wiem, e to s  pieni dze, które s  miastu potrzebne. Wszyscy mamy tegoż ą ą ą  

wiadomo .  S  to  okre lone  koszty,  które  zapad y  w  momencie  gdyś ść ą ś ł  

podejmowali my tamt  uchwa  ale przez ten okres czasu mieli my okazj  coś ą łę ś ę ś 

uczyni . Co  zaprzepa cili my. Kolejny okres b dzie okresem kolejnej straty,ć ś ś ś ę  

niedope nienia czego  do czego zostali my zobowi zani jako radni.     ł ś ś ą

 

radny – TADEUSZ M KALĘ
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Wysoka Rado,

Prosz  Pa stwa.ę ń

Park Oru ski nale y chroni  i Park Oru ski tak  ochron  otrzymuje. To nień ż ć ń ą ę  

przyjaciele  Parku  odbudowali  Park  po  powodzi  ale  miasto  decyzj  rady,ą  

prezydenta. KRP mia a okazj  by , ogl da  te wykonywane prace zwi zane zł ę ć ą ć ą  

odbudow  i  renowacj  parku.  Natomiast  dzisiejsza  uchwa a  nie  ma  nicą ą ł  

wspólnego z terenem Parku Oru skiego. My mówimy o ponad 80 hektarowymń  

terenie po o onym wokó  tego parku. ł ż ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Dobrze  by oby,  eby my  przypomnieli  sobie  histori .  Otó  do  1994  rokuł ż ś ę ż  

obszar,  który w tej  chwili  chcemy  wy czy  przeznaczony by  pod budowłą ć ł ę 

obiektu sakralnego ko cio a. Poniewa  przez wiele lat tej funkcji nie uda o siś ł ż ł ę 

zrealizowa  na  wniosek  w a cicieli  gruntów  wprowadzono  tam  bardzoć ł ś  

ekstensywn  zabudow  mieszkaniow .  ą ę ą

W oparciu o plan miejscowy w a ciciele podj li prace inwestycyjne zwi zane zł ś ę ą  

uzbrojeniem terenu oraz potem dostali pozwolenie na budow  budynków. Otóę ż 

w 1998 roku wbrew opinii profesora Przewo nika, który te tereny wskazywaź ł 

jako tereny nie przeznaczone pod Zespó  Krajobrazowo –  Przyrodniczy tylkoł  

zosta  ten  teren  w czony.  Tereny,  które  s  zainwestowane  cz ciowo  nieł łą ą ęś  

prezentuj  walorów przyrodniczo – krajobrazowych i mo na ich nie w cza  doą ż łą ć  

Zespo u. ł

Prosz  Pa stwa. ę ń

O  to  tutaj  chodzi.  Z  82  hektarów,  które  pierwotnie  obowi zuj cy  zespóą ą ł 

obejmuje wyjmujemy 1,5 hektara, które by y od pocz tku wskazane, e si  nał ą ż ę  

taki zespó  nie nadaj . ł ą

Prosz  Pa stwa. ę ń

Prosz  nie s ucha  g osów mówi cych o tym, e próbuje si  zniszczy  Parkę ł ć ł ą ż ę ć  

Oru ski.  Par  Oru ski jest  chroniony i  gdyby przyjaciele  parku w o yli  takń ń ł ż ą 

energi  w odbudow  parku to by by on jeszcze wietniejszy i jeszcze lepiej byę ę ł ś  

wygl da  ni  po tej odbudowie wykonanej przez miasto. ą ł ż
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Natomiast skupiamy si  na obszarach s siednich, bardzo odleg ych od parku.   ę ą ł

 

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Przez  kilkana cie  lat  by o  chyba  te  kilkana cie  prób  ró nego  rodzajuś ł ż ś ż  

wi kszych lub mniejszych zmian, a mówi c kolokwialnie d ubania przypadkuę ą ł  

Oru skim.  Wielokrotnie  by  jasny,  prosty  postulat  zg aszany  i  nie  wiemń ł ł  

dlaczego  nie  chciano  zrealizowa  aby  ostatecznie  wy czy  ze  wszystkichć łą ć  

planów  park  razem  z  otulin  i  eby  to  by  oddzielny  plan.  Mniej  wi cej,ą ż ł ę  

cz ciowo to jest zrealizowane ale nie do ko ca.  ęś ń

Nie mo na czego  chroni  do ko ca skoro co chwil  jakie  wrzutki z boku jakiż ś ć ń ę ś ś 

planów,  czasem  nie  chciane,  przeoczone  przez  osoby  które  zmieniaj  planyą  

wokó  tego planu pozwalaj  rzeczywi cie na pewne rodzaje zabudowy, które nieł ą ś  

pasuj  do tego planu ale, e kto  korzysta na skraju tamtych planów czyli, e naą ż ś ż  

skraju tego planu to powoduje ró nego rodzaju negatywne skutki. W ko cu już ń ż 

wiele  razy  takie  miechy  by y,  e  kto  komu  jakby  wydaje  zgod  naś ł ż ś ś ę  

postawieni 2 - 3 domów bo te palny czasem by y takie, e rzeczywi cie bardzoł ż ś  

niewielki  teren  dopuszczano  i  uzasadniano,  e  co  tam,  e  jednak  mo naż ś ż ż  

budowa .ć

No  dobrze  by  by o,  eby  chroni  nasz  warto  niew tpliwie  obok Parkuł ż ć ą ść ą  

Oliwskiego o zupe nie innym charakterze jednak, a w tej cz ci miast jedynegoł ęś  

tego  typu  zabytku.  Warto  by  by o  chroni  w  sposób  przemy lany,ł ć ś  

zorganizowany a na pewno temu b dzie s u y  jeden spójny, jednolity plan.ę ł ż ć  

Tylko i wy cznie dla ca o ci parku, otuliny i tych terenów. Co by na pewnołą ł ś  

spowodowa o pewnego rodzaju zmian  patrzenia na to bo widzia oby si  to wł ę ł ę  

kontek cie ca o ciowym. ś ł ś

To  prawda,  e  w  wielu  miejscach  z  punktu  widzenia  przyrodniczego,  czyż  

ochrony zabytków.  Teren,  na  który  wydaje  si  zgod  na  zabudow  nie  jestę ę ę  

szczególnie spójny czy tereny te jakby s  mo liwe do zabudowy i nie wp ywają ż ł ą 
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na historyczny, czy zabytkowy, czy przyrodniczy walor parku. Ale w momencie 

gdy te tereny zostan  zabudowane to te budynki oboj tnie jakie by one nie by yą ę ł  

b d  one ju  wp ywa  i powiedzmy sobie szczerze b d  wp ywa  negatywnie. ę ą ż ł ć ę ą ł ć

I tutaj rzeczywi cie taki brak spójnej polityki rzeczywi cie, która z o liwi alboś ś ł ś  

niech tni  uwa aj ,  e  to  jest  w a nie  polityka  ale  negatywna  polityka  wę ż ą ż ł ś  

stosunku do parku  i jego otoczenia powoduje rzeczywi cie, e co jaki  czas parś ż ś  

wraca. 

ja nie pomn  ju  na ilu spotkaniach by em z ró nych i w ró nych gremiachę ż ł ż ż  

cznie z naszym wydzia em planowania gdzie wydawa o si , e wszystko jestłą ł ł ę ż  

dogadane. W tej chwili jednak znowu ta sprawa wraca. 

Chcia bym wreszcie us ysze  jasn  spójn  polityk  ochrony parku w jednymł ł ć ą ą ę  

palni uj tego, w jednym planie podanego ze spójn  tak e polityk  co do terenówę ą ż ą  

i planów, które s  wokó  niego. ą ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Kiedy si  patrzy z tych betonowych wie owców na Oruni na park to jest bardzoę ż  

mi y widok, atrakcyjny ale kiedy si  patrzy z parku na te betonowe bloki, szafył ę  

to ju  nie jest atrakcyjny widok.  N pewno nie jest to spójne z charakterem tegoż  

parku, który kiedy  by  zrealizowany. ś ł

Natomiast co mnie jeszcze interesuje i chcia bym uzyska  odpowiedz na te dwał ć  

przynajmniej  pytania.  Ile  w  zwi zku  z  obecn  zmian  na  pewno,  a  ileą ą ą  

potencjalnie mo e jeszcze przyby  budynków, o jakim charakterze zabudowy, wż ć  

jaki sposób wp ywaj cych i mog cych by  widocznych z terenu parku, a nieł ą ą ć  

jakowi b d  widzie  park? Te zmiany, które dzisiaj proponujemy to s  zmianyę ą ć ą  

obejmuj ce  tylko  i  wy cznie  sporne  tereny,  dzia ki,  których  w a cicielomą łą ł ł ś  

przys uguje ró nego rodzaju odszkodowanie od miasta, czy te  jest to szerszał ż ż  

zmiana? A je eli tak to dlaczego? Jakie jest uzasadnienie tego? ż
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I wreszcie jakie jest uzasadnienie tego aby formalnie istnia a mo liwo , istnia ał ż ść ł  

nie wiem jak nadal to jest, zado uczynienia tym osob  czy wskazania innychść ą  

terenów zamiennych. To dlaczego z tego nie skorzystano? Dlaczego w tej  chwili 

nie  próbuje  si  z  tego skorzysta ?  Na  pewno by oby  to  jakie  rozwi zanieę ć ł ś ą  

problemu polubowne i znacznie lepsze i dla miast i dla parku.  

         

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Szanowny Panie Przewodnicz cy KRP. ą

Chcia abym tylko zwróci  uwag , e dzi ki dzia aniu stowarzyszenia od rokuł ć ę ż ę ł  

1995 bo w tym momencie to powsta o, dzi ki agendom 21 gdzie mieli prawoł ę  

bywa  przedstawiciele  tak  stowarzyszenia  jak  równie  mieszka ców.  Wieleć ż ń  

dobrego wniesiono i zrobiono mi dzy innymi i u ytek ekologiczny i zadbano oę ż  

cz ci  parku.  Nie  mo na  mówi ,  e  stowarzyszenie  nic  nie  robi o,  a  tylkoęś ż ć ż ł  

wyst powa o w czym innym.ę ł

To nie do ko ca jest prawd . By am radn  z tego okr gu i rani z tego okr guń ą ł ą ę ę  

wnosili,  proponowali  i  cz sto wiele  spraw uda o si  za atwi ,  przeg osowaę ł ę ł ć ł ć 

przez szanown  rad . ą ę

Ale jest sprawa innego rodzaju, e w a nie to co powiedzia  kolega Sowi ski.ż ł ś ł ń  

Ci gle si  ko o parku co  dzieje. Nie w parku ale ko o parku. Park jest terazą ę ł ś ł  

zrobiony, wyremontowany. 

Niesprawiedliwym  pos dzeniem  by oby,  e  przedstawiciele  tegoą ł ż  

stowarzyszenia nic nie robili bo robili i robi . ą

Panie Przewodnicz cy. ą

Trzeba cho by odda  sprawiedliwo  w tej materii.  ć ć ść

 

radny – TADEUSZ M KAL Ę

Ja nigdy nie twierdzi em, e stowarzyszenie nic nie robi o. Natomiast jest tak, eł ż ł ż  

te  wszystkie  inwestycje  wykonywane  w parku  s  finansowane przez  miasto.ą  

Chc  eby my mieli tego wiadomo . ę ż ś ś ść

Pani Radna. 
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Nie  zapominajmy  o naszej  roli.  Oczywi cie  dzia ania  osób zwi zanych  tymś ł ą  

stowarzyszeniem  s  pozytywne.  Ja  powiedzia em  tylko  jedno,  e  niestetyą ł ż  

wi kszo  dzia a  jest skupionych na otoczeniu tego parku si gaj cych kilkuę ść ł ń ę ą  

km od tego parku,  a mniejszy  jest nacisk na sam park –  wbrew nazwie jaka 

posiada to towarzystwo. 

My w tej chwili nie spieramy si  o park tylko o otulin  parku, o obszary, któreę ę  

znajduj  si  kilometr dwa od tego obszaru chronionego.  ą ę

MACIEJ LOREK  – Dyrektor Wydzia u Ochrony rodowiska  ł Ś

Panie Przewodnicz cy.ą

Gwoli wyja nienia. Ta ustawa ma dwa g ówne cele. Cel pierwszy tej ustawy toś ł  

ograniczenie kosztów odszkodowawczych przesz ych. Drugi cel to dostosowanieł  

do ustawy  o ochronie  przyrody.  Ta  ustawa  dostosowuje  te  zakazy,  które  są 

zaproponowane do ustawy przyrody. 

Pan  radny  M ka  bardzo  dobrze  mówi .  Nast puje  pomieszanie  poj .  Tę ł ę ęć ą 

ustaw  wcale nie zmniejszamy ani parku, ani u ytku ekologicznego. Jego nieą ż  

dotykamy, zostawiamy.

Ponadto  pozwol  sobie  zaznaczy ,  e  nie  istnieje  co  takiego  jak  otulina.ę ć ż ś  

Funkcja  otuliny  przy  zespole  to  jest  ca y  zespó .  Funkcja  otuliny,  czylił ł  

dodatkowej funkcji nie istnieje. 

Ponadto nadmieniam, e ze rodków GFO  sfinansowano umocnienie skarpy.ż ś Ś  

Odszkodowania, o których mówimy to rzeczoznawca wykaza  na 2,4 mln. Toł  

jest warto  tych gruntów, których my zmniejszamy. ść

Natomiast  warto  odszkodowawcza  wyst pi  tylko  w  skutek  utraconychść ą  

korzy ci. To znaczy je li kto  posiada  rol  i dzisiaj te  w tym u ytku posiadaś ś ś ł ę ż ż  

rol  to dalej mo e j  uprawia . Natomiast te dzia ki, o których by a mowa toę ż ą ć ł ł  

faktycznie  tam  by  funkcja  zabudowy  przeznaczona.  Ci  mieszka cy  utracilił ń  

du o wi ksza korzy  bo byli przygotowani pod zabudow .ż ę ść ę

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.  
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Profesor Przewo niak jednoznacznie wskazywa , eby nie wnosi  tego terenu.ź ł ż ć  

Dlatego  je eli  chcemy  ograniczy  koszty  przysz oodszkodowawcze  naszychż ć ł  

mieszka ców to wnosz  o uchwalenie uchwa y. ń ę ł

radna – DANUTA PUTRYCZ 

W jakiej wysoko ci to odszkodowanie? Z uwagi na to, e pad a tu liczba 2,4 mlnś ż ł  

z . ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Ona jest mniejsza ni  w 1995 roku, wi c mnie to tylko cieszy i pytam czemuż ę  

przez 10 lat UM tego nie za atwi ? ł ł

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

W a ciwie nie jest to drugie zabranie g osu. Ja nie uzyska em odpowiedzi nał ś ł ł  

adne z zadanych pyta . Przypomn . Ile budynków w zwi zku ze zmian  planuż ń ę ą ą  

mo e przyby ? Ile przyb dzie na pewno w sensie roszcze , a ile potencjalnież ć ę ń  

mo e przyby ? Czy ta zmiana powoduje, e ci którzy maj  roszczenia wobecż ć ż ą  

miasta  b d  mogli si  pobudowa ? Czy  te  umo liwia  na znacznie szerszę ą ę ć ż ż ą 

zabudow  i w jakim stopniu taka mo liwo  powstanie? Je eli tak to dlaczegoę ż ść ż  

jest tak szeroka zmiana, a nie w sza ograniczona tylko do osób, które majęż ą 

roszczenie? Wreszcie pytanie o ewentualne propozycje zamienne dla tych osób. 

Dlaczego takich propozycji si  nie sk ada? Dlaczego uwa a si , e ta wersjaę ł ż ę ż  

jest lepsza? 

MACIEJ LOREK  – Dyrektor Wydzia u Ochrony rodowiska  ł Ś

Panie Przewodnicz cy.ą

Wed ug  oceny  rzeczoznawcy  warto  wszystkich  prywatnych  gruntów  nał ść  

terenie  zespo u  wynosi  ponad 10 mln z .  Natomiast  warto  terenów w tymł ł ść  

trójk cie, o którym mówimy 2,4 mln. Odszkodowanie mo e wyst pi  jedynie zą ż ą ć  

tytu u utraconych korzy ci. ł ś
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Czyli je eli na tym terenie by a zabudowany np. domek jednorodzinny wi c jaż ł ę  

si  mog  s dzi , a nie e chc  gruntu pod np. zabudow  parkow . I wysokoę ę ą ć ż ę ę ą ść 

tego roszczenia wyniknie  post powania s dowego. Mówimy tylko o warto cię ą ś  

gruntów. Ca o  gruntów 10 mln, a tych 2,4 mln z . ł ść ł

Co  do  przysz ej  zabudowy.  Ten  teren  jest  bardzo  stromy  na  skarpie.  Nieł  

wyobra am sobie, eby tam stan  kilkupi trowy budynek. Po prostu si  nież ż ął ę ę  

utrzyma. 

Panie Przewodnicz cy.ą

Chodzi  o  mniejsze  odszkodowania.  By a  proponowana  propozycja  prof.ł  

Przewo nika aby nie w cza  terenu bo tam nie ma warto ci wed ug wskazywaź łą ć ś ł ł 

warto ci przyrodniczych. ś

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ  Ż

Panie Przewodnicz cy.ą

Ja chcia am si  zapyta  o ile zap acimy w a nie w odszkodowaniach? Bo tutajł ę ć ł ł ś  

mówimy, e drog  s dow , a tam mamy prywatne grunty. Na komisji by  panż ą ą ą ł  

Skierko,  który  ma  tam  do  du  dzia k  i  na  skutek  tego,  na  prywatnymść żą ł ę  

gruncie nie b dzie móg  prowadzi  swojej dzia alno ci bo przekszta camy mu wę ł ć ł ś ł  

park krajobrazowy. 

Wi c  chcia abym  wiedzie  jakie  straty  b dziemy  mieli  po  podj ciu  teję ł ć ę ę  

uchwa y?  ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Jeste my w stanie okre li  straty? B dziemy teoretycznie rozwa ali. ś ś ć ę ż

MACIEJ LOREK  – Dyrektor Wydzia u Ochrony rodowiska  ł Ś

Pan Sierko nie posiada gruntów na terenie parku. Posiada grunt w terenie zespo uł  

i drugi teren na terenie u ytku. My nie chcemy zmienia  funkcji. Jeszcze razż ć  

powtarzam. 

Chc  pa stwu  zwróci  uwag  jakie  zapisy  s  w  tej  uchwale.  Niszczenieę ń ć ę ą  

obszaru przyrodniczo itd., itd. Czyli mo e nast pi  z tytu u ograniczenia tytu uż ą ć ł ł  
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korzy ci. Te odszkodowania je li wnioskodawca udowodni, e utraci  na danaś ś ż ł  

kwot  korzy ci z tytu u u ytkowania gruntu na tak  kwot  b d  wyprowadzoneę ś ł ż ą ę ę ą  

odszkodowania. 

Pan Sierko posiada tylko grunt w terenie zespo u i t  w a nie ustaw  otrzymał ą ł ś ą  

korzy .  Pan  Sierko  w a nie  otrzyma  w a nie  ten  grunt  gdzie  kiedy  miaść ł ś ł ś ś ł 

pozwolenie na budow  i b dzie si  dzisiaj móg  budowa . Owszem on posiadaę ę ę ł ć  

jeszcze u ytek ekologiczny jego nie ruszamy.   ż

radny – MAREK GLINKA 

Ja naprawd  jeszcze raz króciutko. ę

Tyle lat si  ten park uchowa  i nikt go nie rusza , nie zabudowywa . My l , eę ł ł ł ś ę ż  

teraz trafnym powiedzeniem jest to co Tomek Sowi ski powiedzia  – naprawd .ń ł ę  

Dooko a z  tych wszystkich domków, bloków ten park wygl da adnie ale  wł ą ł  

rodku jak si  w tym parku stoi to wygl da paskudnie. ś ę ą

Naprawd  zabudowujemy  go maksymalnie  jak  mo emy.  Skarpa  nie  skarpa,ę ż  

górka nie górka. 

radny – TADEUSZ M KAL Ę

Ja powiem tak. Chyba chodzimy do ró nego parku – drodzy panowie. Bo ja tamż  

jestem cz sto i nie widz  budynków z  tego parku. No ale  mo e, widocznieę ę ż  

chodzimy do innych parków. 

Prosz  Pa stwa.ę ń

Pan Tomasz Sowi ski nie otrzyma  odpowiedzi na swoje pytania. Otó  ten teren,ń ł ż  

który  próbujemy  wy czy  z  zespo u  to  teren,  który  jest  przeznaczony  podłą ć ł  

budownictwo intensywne. 

Panie Tomaszu.

Tam  by o  10  bardzo  du ych  dzia ek  jednorodzinnych.  Tak  mówi  planł ż ł ł  

miejscowy z 1994 roku. Dla kilku rozpocz to 3 budynki. Jeden jest zdaje si  wę ę  

stanie surowym. Pozostali nie rozpocz li prac inwestycyjnych. Natomiast mielię  

pozwolenia na budow . Ale to nie z parku wida . ę ć
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Pan ca y czas twierdzi, ze z parku to wida  ale to nie jest park. To jest 500 – 600ł ć  

metrów od parku.  Czy my ogl damy z parku czy z okolic parku? ą

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Znowu nie zabieram po raz  trzeci  g osu tylko po raz  drugi upominam si  oł ę  

udzielenie odpowiedzi. Cz ciowo kolega M ka udzieli  mi odpowiedzi. ęś ę ł

To znaczy, ze 10 dzia ek tam jest i 10 domów na nich mo e powsta . Czy to jestł ż ć  

wszystko co nam grozi po uchwaleniu tej uchwa y? Czy te  mog  powsta  inneł ż ą ć  

domy z  uwagi na to, e  zmienimy tre  planu zagospodarowania? Dlaczegoż ść  

uwa a si , e zmiana planu jest lepsza ni  zaspokojenie roszcze , które panż ę ż ż ń  

dyrektor ci gle powtarza i uwa a za najwa niejszy problem tutaj np. w sposóbą ż ż  

wskazani terenów zamiennych?   

MARCIN SZPAK – Wiceprezydent Miasta Gda ska ń

Oczywi cie  na  tym  terenie  mo e  powsta  kilka  budynków jednorodzinnych,ś ż ć  

niewielkich. I tak naprawd  to jest jedyna zmiana w tym zakresie. ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Oczywi cie ca y czas podkre lamy, e nie chodzi o park tylko o obrze a u ytkuś ł ś ż ż ż  

ekologicznego. 

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Dlaczego  miasto  odst pi o  od  zaproponowania  terenów  zamiennych  tylkoą ł  

zmienia plan? 

MARCIN SZPAK – Wiceprezydent Miasta Gda ska ń

Prosz  Pa stwa.ę ń

Z  punktu  widzenia  miasta,  z  punktu  widzenia  kapita owego  czy  wydajemył  

gotówk , czy zamieniamy si  gruntem to wynik ekonomiczny jest taki sam bo toę ę  

jest inna forma kapita u albo forma gotówki albo forma maj tku. ł ą
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Tutaj mówimy o zaoszcz dzeniu kwoty 2,5 mln z . kiedy mamy wiele pilnychę ł  

potrzeb zwi zanych cho by z wykupem gruntów pod miejskie inwestycje. Wą ć  

tym momencie wa c ci ar  potrzeb bardziej pilne jest wykupienie gruntówżą ęż  

chocia by pod infrastruktur  wodno –  ciekow  czy pod programy drogowe,ż ę ś ą  

która  mamy  teraz  bardzo  zaawansowane  ni  pod  ten  element  u ytkuż ż  

ekologicznego, który jak potwierdzi  ekspert  nie niesie  za  sob  zbyt  wielkiejł ą  

warto ci przyrodniczej.   ś

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Ja tylko w uzupe nieniu chc  powiedzie , e  w tym obszarze planu nie ma.ł ę ć ż  

Uchwa a o ustanowieniu parku ca o ci zabezpiecza ochron  tego terenu. ł ł ś ę

Natomiast chcia bym zwróci  uwag  na fakt, e teren o którym mówimy, eł ć ę ż ż  

mo e  podlega  zabudowie,  który  wynika  z  poprzedniego  planuż ć ł  

zagospodarowania  przestrzennego gdzie  rada  przewidywa a  realizacje  funkcjił  

mieszkaniowej  i  gdzie  grunt  sprzedano ludziom którzy  na  tym  terenie  mieli 

budowa  domy.   Dlaczego  ma  nast powa  zaproponowanie  gruntówć ę ć  

zamiennych? Pytanie jest o gospodarno . Je eli plan zezwala  na takie funkcje iść ż ł  

zgodnie z t  funkcj  sprzedano to o czym drodzy pa stwo my mówimy?    ą ą ń

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado,

Prosz  Pa stwa.ę ń

Ja ju  pó  roku temu mówi em, e przyst pimy do zmiany tego planu. Chodzi oż ł ł ż ą  

gospodarno . ść

Jak  ju  przed  chwil  wykazali my,  w  poprzedniej  kadencji  cz  radnychż ą ś ęść  

miasta  Gda ska uleg o lobby tzw. przyjació  Parku Oru skiego i tego efektyń ł ł ń  
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mamy  –  powa ne  k opoty  prawne  i  finansowe.  Ta  uchwa a  jest  próbż ł ł ą 

wyprostowania przynajmniej w cz ci tego b du. ęś łę

Ja my l , e lepiej jest par  milionów wi cej zainwestowa  w Oruni  ni  teś ę ż ę ę ć ę ż  

par  milionów zostawi  w kieszeni tych, którzy s usznie b d  mogli sk adaę ć ł ę ą ł ć 

roszczenia w miasta. parkowi si  nic nie stanie. Tak jak miasto inwestowa o wę ł  

ten park b dzie inwestowa . ę ć

Natomiast musimy ograniczy  negatywne nast pstwa tamtych z ych decyzji. Noć ę ł  

taka jest prawda. Niestety, wtedy cz  radnych uleg a i mamy wylane mleko.ęść ł  

Wi c musimy  troch  pozbiera . Na ile si  da. ę ę ć ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

Ja to mówi  bardzo prostym j zykiem, eby pokaza  wybór. ę ę ż ć

Dzisiaj pa stwo g osuj c za b dziecie g osowali za zachowaniem gospodarskimń ł ą ę ł  

gospodarza,  który  rzetelnie  rozwa a,  wa y  argumenty.  Natomiast  miemż ż ś  

powiedzie , odwag  mam powiedzie , e ci którzy b d  g osowali przeciwkoć ę ć ż ę ą ł  

tej uchwale stan  po stronie takiego lekkiego wydawania publicznego grosza. ą

Wi c  ja  uwa am,  e  powinni my  zdecydowanie  ograniczy  te  koszty  i  taę ż ż ś ć  

uchwa a jest jakim  niezwykle trudnym kompromisem.  ł ś

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Teraz  po  raz  drugi  zabieram  g os.  Stawiam  tylko  dwa  pytania  aczkolwiekł  

chcia bym szczerze powiedzie , e ogrom prac jaki zosta  zrobiony po powodził ć ż ł  

budzi szacunek. 

Panie Prezydencie. 

Pierwsze pytanie do prezydenta Bielawskiego chyba. Ja rozumiem jedn  rzecz,ą  

e  z  jakiegokolwiek  miejsca  b d c  w  parku  nie  zobacz  adnego  nawetż ę ą ę ż  

fragmentu z budynków, które dzi ki zmianie tego planu powstan ? ę ą

Drugie pytanie, raczej pro ba o pewn  deklaracj . Rozumiem, e nikt poza tymiś ą ę ż  

osobami, które maj  dzi  skuteczne roszczenia wi cej  adnych obiektów nieą ś ę ż  

b dzie po zmianie tego planu stawia .    ę ł
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WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Radny. 

Pan da ode mnie abym ja w tej chwili o wiadczy  jaka b dzie tre  nowegożą ś ł ę ść  

planu  gdyby  do takiego  dosz o.  przecie  to  pa stwo  ustalacie  co  w  palcieł ż ń  

mo na, a czego nie. Czego pan ode mnie da? ż żą

Ja  chc  tylko powiedzie  to, e  sporz dzaj cy  plan na pewno b dzie  si  zę ć ż ą ą ę ę  

powag  odnosi  do warto ci przyrodniczych i kulturowych tego obszaru bo taką ł ś  

robi zawsze. 

Natomiast  ja  jeszcze  raz  chcia bym zwróci  uwag ,  e  ci  którzy  w prawnył ć ę ż  

sposób nabyli  od miasta  nieruchomo ci,  przeszli  gehenn  w  celu  uzyskaniaś ę  

pozwole  na budow . ń ę

     

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1401?   ń ę

za -16

przeciw -10

wstrzyma o si  ł ę -7

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1302/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie zmieniaj ca  uchwa  Rady  Miasta  Gda ska  Nrą łę ń  

IX/321/99 z dnia 29 kwietnia 1999 r. w sprawie utworzenia zespo uł  

przyrodniczo  –  krajobrazowego  „Dolina  Potoku  Oru skiego”ń  

zmienionej uchwa  Nr XXXII/947/2001 Rady Miasta Gda ska złą ń  

dnia 22 lutego 2001 r. w sprawie zmiany uchwa y Nr IX/321/99. ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 21 do niniejszego protoko u. ł łą ł

17.ZMIENIAJ CA  UCHWA  W  SPRAWIE  ZASADĄ ŁĘ  

USYTUOWANIA  NA  TERENIE  GMINY  MIEJSC 
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SPRZEDA Y  I  PODAWANIA  NAPOJÓWŻ  

ALKOHOLOWYCH.  

(DRUK 1435 + AUTOPOPRAWKA)

KRZYSZTOF  SZCZEPANIAK   –  Dyrektor  Wydzia u  Politykił  

Gospodarczej zreferowa  druk tak jak w uzasadnieniu.  ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KPGiM jest pozytywna. Opinia KSi P jest negatywna. Opinia KSSiOZŁ  

jest pozytywna z wnioskiem.  

 

radna – BARBARA MEYER 

Wycofa am swoje poprawki dlatego, e opinia radcy prawnego jest taka, e oneł ż ż  

s  niezgodne  z  prawem.  W  zwi zku  z  tym  moje  rozczarowanie,  e  je elią ą ż ż  

rzeczywi cie nasz  intencj  by o uporz dkowanie tych spraw w sezonie letnimś ą ą ł ą  

w tym roku, to mamy ostatni dzie  czerwca, czyli mo emy powiedzie , e odń ż ć ż  

24  czerwca,  wtedy  kiedy  ferie  si  rozpoczynaj  zaczyna  si  sezon  nieę ą ę  

potrafili my, nie wiem dlaczego i z jakich powodów wprowadzi  to na sesjś ć ę 

rady. Prosz  sobie wyobrazi  ile trzeba teraz poczeka , eby to by o og oszoneę ć ć ż ł ł  

w dzienniku urz dowym. Potem 14 dni na realizacj . Czyli có  po owa sierpnia.ę ę ż ł  

Prostsze nie u ywa  argumentów, e e my chcieli w tym sezonie letnim. ż ć ż ż ś

Ta  uchwa a  powinna  by  podj ta  w  marcu,  kwietniu.  Wtedy  rzeczywi cieł ć ę ś  

mia aby ona sens. Oczywi cie b d  glosowa a za ni , bo je eli nawet nie w tymł ś ę ę ł ą ż  

roku to w przysz ym b dzie ta sprawa uregulowana. Szkoda, e tak pó no.   ł ę ż ź

radna – MONIKA TOMASSZEWSKA 
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Szanowni Pa stwo,ń

Panie Przewodnicz cy.ą

Opinia komisji jest pozytywna ale nie zosta a podj ta jednomy lnie. Komisjał ę ś  

by a podzielona co do przedmiotu tej uchwa y sugeruj c, e funkcjonalnie onał ł ą ż  

jest zwi zana z inn  uchwa . bowiem w mie cie inna uchwa a reguluje zasadyą ą łą ś ł  

sprzeda y alkoholu, a inna reguluje zasady spo ycia tego alkoholu.  ż ż

Nie ukrywam,  opinia pozytywna by a tak  opini  pozytywn  ale warunkow .ż ł ą ą ą ą  

To znaczy,  e  tej  uchwale  b dzie  towarzyszy a  zmiana  uchwa y  podj tej  wż ę ł ł ę  

1997 roku i do dnia dzisiejszego nie zmienianej. Ja naprawd  nie wiem proszę ę 

pa stwa  co si  sta o ale  w amoku negatywnego g osowania nad wszystkimiń ę ł ł  

inicjatywami, równie  inicjatywa prezydenta, która de facto by a konsumpcjż ł ą 

wniosku komisji przepad a. Po prostu przepad a. ł ł

O tym wspomnia  w swoim wyst pieniu pan przewodnicz cy ubrys. Ja do tegoł ą ą Ż  

tematu  wracam  przy  tej  uchwale.  Naprawd  nie  wyobra am  sobie  sytuacjię ż  

gdyby my  g osowali  nad  t  uchwa  bez  próby  wprowadzenia  jeszcze  podś ł ą łą  

obrady uchwa y, która reguluje zasady spo ycia alkoholu. ł ż

Przypominam  o  tym,  e  wniosek  komisji  d y  do  tego,  eby  ograniczyż ąż ż ć 

swobodne  spo ywanie  alkoholu  na  pla y.  Poniewa  komisja  wyst pi a  zż ż ż ą ł  

wnioskiem  chc c  unikn  d ugodniowej  procedury  opracowywania  wnioskuą ąć ł  

komisji prezydent zgodzi  si  ze stanowiskiem komisji i wprowadzi  ten drukł ę ł  

jako swój. 

W  zwi zku  z  tym sadz ,  e  dyskusja  albo podj cie  decyzji  b dzie  o wieleą ę ż ę ę  

atwiejsze zarówno dla cz onków komisji jak i innych cz onków RMG w sytuacjił ł ł  

kiedy podejmiemy prób  wprowadzenia raz jeszcze druku 1454. Dotyczy on jakę  

powiedzia am  rozszerzenia  w  tej  chwili  zamkni tego  katalogu  miejscł ę  

publicznych, które s  obj te zakazem spo ywania alkoholu. W tym zamkni tymą ę ż ę  

katalogu  nie  ma  pla  bo  jakby  akontrario  sugeruje,  e  spo ywanież ż ż  

jakiegokolwiek  alkoholu  w  mie cie  Gda sku,  na  pla y  jest  dozwolone,  nieś ń ż  

b dzie z tego tytu u adnych sankcji.    ę ł ż

134



Zmiany polegaj  na tym aby ten katalog sta  si  katalogiem otwartym poprzezą ł ę  

dodanie s owa, a w szczególno ci. A po drugie wyra ne stwierdzenie, e zakazł ś ź ż  

b dzie  obejmowa  spo ywanie  alkoholu  na  pla y   wy czeniem  miejsc,  wę ł ż ż łą  

których sprzeda  alkoholu b dzie dozwolona czyli punktów gastronomicznych. ż ę

radny – ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG Ż ą

Kole anka Tomaszewska w a ciwie wyr czy a mnie w informacji. ż ł ś ę ł

S uchajcie  nie  mo emy,  apeluj  tu  do  radnych,  dyskutowa  tylko  nad  tymł ż ę ć  

jednym drukiem 1435 bo wtedy to by oby zupe ne nieporozumienie. Gdyby mył ł ś  

zwi kszali liczb  punktów sta ych nie mówi c o zakazie spo ywania na pla yę ę ł ą ż ż  

równocze nie.ś

Ja  mówi em  o  tym  w  swoim  o wiadczeniu  klubowym.  ja  s dz ,  e  poł ś ą ę ż  

g osowaniu  na  temat  tej  uchwa y.  Ja  rozmawia em  ju  z  panemł ł ł ż  

przewodnicz cym.  Spróbujemy  wprowadzi  do  porz dku,  dokona  zmianyą ć ą ć  

porz dku  obrad aby  równie  obradowa  nad drukiem 1454, który  absolutnieą ż ć  

pochopnie i niezrozumiale. Powiem tak. Troch  winy jest tak e projektodawcyę ż  

ale powiedzmy sobie szczerze. To my my w KSi P warunkowali debat  nadś Ł ę  

drukiem 1435 od przedstawienia tego druku 1454. I on zosta  nam na komisjił  

przedstawiony  ale  jeszcze  w  formie  projektu  odczytanego.  Jeszcze  nie 

konkretnego. Mo e dlatego KSi P wyrazi  negatywny pogl d dla druku 1435. ż Ł ł ą

Dzisiaj  trzeba  komplementarnie  te  dwa  druki  przeanalizowa  zaczynaj c  odć ą  

druku 1435. I có , moim zdaniem zwi kszenie ilo ci sta ych punktów, ogródkówż ę ś ł  

na pla ach przy zwi kszonej kontroli bo to na komisji pad o jednoznacznie, eż ę ł ż  

je eli w tej drugiej uchwale uchwalimy zakaz spo ywania na pla y to musi byż ż ż ć 

zwi kszona praca  policji  i  SM, która b dzie  pilnowa a  tego porz dku. To zę ę ł ą  

pe n  wiadomo ci  na komisji analizowali my.ł ą ś ś ą ś

Licz  wiec  na  to,  e  je eli  uchwalimy  druk  1435  to  równie  b dziemyę ż ż ż ę  

obradowali nad drukiem 1454.   

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą
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Prosz  , eby to z o y  na pi mie. ę ż ł ż ć ś

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Wysoka Rado.

Chcia em powiedzie , e ta uchwa a zosta a w ogóle przygotowana w bardzoł ć ż ł ł  

niechlujny sposób. I nieprawdziwe jest od razu uzasadnienie w tej uchwale. 

Prosz  zwróci  uwag . W ten sposób stwarzano w mediach, ze powiedzmy doę ć ę  

tej pory w ogóle by  zakaz powstawania punktów gastronomicznych na pla ach.ł ż  

Otó  prosz  przeczyta  zdanie:  „Dopuszczenie  sprzeda y  napojówż ę ć ż  

alkoholowych w sta ych i sezonowych punktach.” W sta ych by a mo liwoł ł ł ż ść 

otó  punkt  4  tej  uchwa y,  który  wykre lamy  dopuszcza .  Tylko  by  jedenż ł ś ł ł  

warunek. To mia  by  sta y punkt, ze sta ymi toaletami, pe na kanalizacja.ł ć ł ł ł

Wi c  uzasadnienie  nie  jest  prawdziwe,  wprowadzaj ce  w  b d  powiedzmyę ą łą  

media i mieszka ców. ń

Wracaj c  teraz  do tego komu to  jest  potrzebne.  Otó  absolutnie  nie  jest  toą ż  

potrzebne  ani  mieszka com  ani  turystom.  Rozmawia em  z  mieszka cami,ń ł ń  

my l  e zdane turystów jest takie same. Ich nie interesuj  ogródki piwne. je liś ę ż ą ś  

chodzi o liberalizacj  to ich by interesowa o to, e mog  przynie  w siatce 2 –ę ł ż ą ść  

3 puszki piwa i wypi . Taka liberalizacja ich interesuje. Ogródki piwne ich nieć  

interesuj . ą

Wi c  jest  to  tylko  w  interesie  restauratorów.  Dziwi  si  patrz c  na  oczyę ę ę ą  

niektórych radnych z jakim fanatyzmem popieraj  ten pomys . ą ł

Popatrzmy na to pod wzgl dem atrakcji turystycznej. Ju  widz  jak dyrektorę ż ę  

Szczepaniak  p dzi  ze  swoj  rodzin  i  szuka  miejsca  na  pla y  w  pobli uę ą ą ż ż  

ogródka piwnego. A przypuszczalnie najch tniej w pobli u TOI –  TOI –  tychę ż  

s ynnych toalet  przeno nych.  Tak,  tak to b dzie  wygl da o? Przecie  ludzieł ś ę ą ł ż  

b d  to omija . ę ą ć

Je li ja ogl dam reklamy pla . Je li jakie  kraje si  reklamuj , miejscowo ciś ą ż ś ś ę ą ś  

nikt nie pokazuje pla y zat oczonej jakimi  pseudoobiektami gastronomicznymiż ł ś  

z n dznym wyposa eniem sanitarnym. Pokazuje si  inaczej – przestrze , bia yę ż ę ń ł  
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piasek,  przyjed  do  nas  bo  tu  mo esz  si  po o y .  A  tutaj  co?  Mi dzyź ż ę ł ż ć ę  

ogródkami mo esz si  wcisn ? 50 ogródków, od jednego miejsca do drugiego.ż ę ąć  

To b dzie atrakcja turystyczna? B d  poza piwoszami omijane. ę ę ą

Wi c  jest  to  w  ogóle  fa szywe  spojrzenie  na  to  i  wciskanie  naprawdę ł ę 

nieprawdziwych rzeczy. 

Je li chodzi tutaj teraz o spraw  powiedzmy jednak alkoholizmu. Zastanówmyś ę  

si  nad tym. Pla a jest miejscem rodzinnym. Przychodzi si  z ma ymi dzie mi,ę ż ę ł ć  

m odzie . Prosz  wzi  ostatni tygodnik „Polityka”. Jest tam du y artyku  nał żą ę ąć ż ł  

temat  picia  w ród  m odzie y.  Dramatycznie  wzrasta  alkoholizm  w ródś ł ż ś  

m odzie y. ł ż

Teraz zastanówmy si . Te ogródki piwne, popieranie masowego picia na pla yę ż  

przez miasto – to w czyim interesie my to robimy? Naszej gda skiej m odzie y?ń ł ż  

Je li chodzi o pla  to stwarzajmy im jakie  mo liwo ci rekreacji ruchowej, aś żę ś ż ś  

nie picia piwa. No jestem dos ownie zawstydzony tym fanatyzmem w niektórychł  

oczach. Tak jak najszybciej wprowad my, ju  dzisiaj, teraz, w tym miesi cuź ż ą  

eby to by o. No co naprawd  tu jest takiego gor czkowego? Naprawd  kryzysż ł ę ą ę  

Gda ska wynika z tego, e do tej pory nie by o ogródków piwnych? ń ż ł

Przecie  b d my obiektywni. Je li kto  jest tak spragniony piwa to jest masaż ą ź ś ś  

ogródków i punktów sprzeda y za pasem wydm, za cie k  rowerow .ż ś ż ą ą

 

Drodzy Radni, 

Drogi Radny.

Prosz  naprawd  o ch odne spojrzenie na to. Zastanówmy si  czy pani radna,ę ę ł ę  

czy pan radny g osuj c za tym b dzie chcia  rzeczywi cie po o y  si  obokł ą ę ł ś ł ż ć ę  

tego  ogródka  piwnego,  na  kocu  ze  swoj  rodzin .  Naprawd  takie  to  jestą ą ę  

atrakcyjne?   

 

radny – WIESS AW KAMI SKI Ł Ń
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Ja prosi bym aby pan prezydent móg  wróci  a sal  bo chcia abym zwróci  sił ł ć ę ł ć ę 

do niego. 

Panie Prezydencie. 

Traktuje  pana  bardzo  powa nie  jako  polityka.  W  zwi zku  z  powy szymż ą ż  

zwracam  si  do wyst pienia  w  formie  autopoprawki  aby  ta  uchwa a  je elię ą ł ż  

zostanie przyj ta zacz a obowi zywa  od przysz ego sezonu. ę ęł ą ć ł

Uwa am, e im rozpocznie si  dyskusja merytoryczna, a wiemy, e racje sż ż ę ż ą 

podzielone, to musimy uzna  jeden fakt, e stanowienie prawa w trakcie trwaniać ż  

sezonu, w tym przypadku nie jest dobrym przyk adem. Powinni my dba  nieł ś ć  

tylko o jako  stanowienia prawa ale równie  o tryb jego stanowienia. ść ż

W trakcie sezonu regu  nie powinno si  zmienia . Wszyscy mieszka cy, którzył ę ć ń  

byliby  zainteresowani  prowadzeniem  takiej  dzia alno ci  powinni  zna  teł ś ć  

warunki i zmieniaj ce si  warunki przy przyst pieniu do przetargu w lutym lubą ę ą  

w marcu. I to jest podstawa.  

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Panie Wies awie.ł

Rozumiem pana  argumentacj .  Rzeczywi cie  jest  ona racjonalna i  w drodzeę ś  

autopoprawki  mog  si  zgodzi  aby  to wesz o od przysz ego roku.  Nie  maę ę ć ł ł  

problemu. 

Motywacja by a jedna, eby warunki w Gda sku nie by y gorsze od Sopotu.ł ż ń ł  

Je li  uwa amy,  i  pewnie  to jest  s uszne,  e  zbyt  pó no ta  uchwa a  zosta aś ż ł ż ź ł ł  

skierowana i ze ludzie ju  tam wynaj li, nie wynaj li itd. Nie ma problemu. Miż ę ę  

chodzi o spraw . Ja zgadzam si , eby to wesz o w ycie od 1 stycznia 2006.ę ę ż ł ż  

Nie ma problemu. Ze mn  szybko si  za atwia. ą ę ł

radna -  ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie. 
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Ja  jestem przera ona amaniem ustaw,  które obowi zuj  gmin . Mianowicież ł ą ą ę  

pan Szczepaniak mówi, e uchwa a musi by  podj ta dlatego, e tury ci b dż ł ć ę ż ś ę ą 

maszerowa  po pla y do innej gminy, eby kulturalnie wypi  piwo. ć ż ż ć

Pan prezydent oczywi cie Adamowicz w tej chwili powiedzia  eby warunki wś ł ż  

Gda sku nie by y gorsze od Sopotu. ń ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Gdzie jest ustawa o wychowaniu w trze wo ci? Gdzie jest ustawa, która mówiź ś  

w pierwszym punkcie: ograniczenie dost pno ci alkoholu? Gdzie jest pytam poę ś  

raz, który prezydenta Szpaka.  Dlaczego nie ujawnia opinii KRPA na ten temat. 

Ju  raz prosi am na pocz tku. Komisja jest powo ana zarz dzeniem prezydentaż ł ą ł ą  

i  jest  zobowi zana do opiniowania. Wyrazi a  tak  opini ,  przedstawi a  takieą ł ą ę ł  

propozycje. Nie od nowego roku bo to nic nie da. Niestety nikt nie chce tej opinii 

przedstawi . Mo e pan prezydent Adamowicz wymusi na prezydencie Szpaku,ć ż  

eby t  opini  ujawni  nam. ż ę ę ł

Panie Prezydencie,

Szanowna Rado.

Alkohol to nie jest towar biznesowy. To nie jest dla zrobienia biznesu. Alkohol to 

nie jest taki towar jak sok, mleko i inne. Ca a Europa, nie spotka am, by am wł ł ł  

kilku  krajach  z  Francj  w cznie,  na  tzw.  piasku,  gdzie  si  ludzie  pla ują łą ę ż ą 

nigdzie nie ma adnej sprzeda y alkoholu. ż ż

Je eli nawet my napiszemy, e niemo na spo ywa  to co on kupi i nie spo yje.ż ż ż ż ć ż  

Prosz  Pa stwa.ę ń

A wiecie? Prosz  przeczyta  co tutaj napisa  Sopot. Jest tutaj copacabana i jakię ć ł  

jest fetor bo ludzie si  za atwiaj  obok, a jeszcze inni pijacy du o piwa mówi :ę ł ą ż ą  

a my si  za atwiamy w wodzie, bo przecie  tam to nic nie kosztuje. ę ł ż

Prosz  Pa stwa. ę ń

Apeluj .  Wychowujmy  m odzie  w  poczuciu  ycia  w  trze wo ci.  Niechę ł ż ż ź ś  

dziecko nie b dzie przy ojcu, czy matce która pije piwo. Dotychczas wszyscyę  

bardzo  dobrze  wypoczywali  na  pla y  nie  maj c  punktów  sprzeda y.  Nież ą ż  
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zgadzam si   z tym, ze my tylko widzimy biznes. My mamy równie  obowi zekę ż ą  

wychowywa  w trze wo ci. Takie podej cie radnych to zakrawa na skandal.ć ź ś ś  

Panie prezydencie. 

Mo e pan nie by  dok adnie zapoznany z tymi argumentami. A dlaczego jeszczeż ł ł  

raz  pytam.  Prosz ,  wr cz  wymagam  przedstawienia  opinii  KRPA,  któraę ę  

obowi zkowo tym si  zajmuje. Jest organem doradczym prezydenta.ą ę

Panie Prezydencie.

Czy mo e pan spowodowa , eby ujawni  t  opini ?  Nie wiem dlaczego, aniż ć ż ć ę ę  

kto wyszed  z takim pomys em.ł ł

Je eli Sopot ma tylko jeden punkt gdzie zobowi zuje, eby w  tym punkcie byż ą ż ł 

prowadzony sport,  by y prowadzone inne dzia alno ci my mówimy o czystejł ł ś  

sprzeda y alkoholu. My nie dajemy warunku, e tam ma by  przy tym jakież ż ć ś 

rozgrywki, czy nawet dyskoteka.  

Nast pna sprawa jest taka, to jest ustawa. ę

Panie Prezydencie. 

Ja bym chcia a, eby pan jeszcze jedno zdanie wys ucha . ł ż ł ł

Panie Prezydencie,

Szanowna Rado.

Ustawa stanowi, e rada uchwala usytuowanie punktów sprzeda y. Wi c panż ż ę  

prezydent  nie  mo e  bez  zgody  rady  dodatkowo uszczegó owi  usadowieniaż ł ć  

punktów sprzeda y. Ja tylko nawo uj  do przestrzegania uchwa y. ż ł ę ł

Nie mo e tak jak pani z referatu handlu powiedzia a, e pan prezydent napisze,ż ł ż  

e  to  jest  w  ogródkach.  W  uchwale  powinno  by ,  e  ta  sprzeda  jest  wż ć ż ż  

ogródkach. Ja to mówi  bardzo powa nie. ę ż

Panie Prezydencie. 

Apeluj  do pana rozs dku. Wiem, e pan umie by  rozs dny w wielu sprawach.ę ą ż ć ą  

Nie  uchwalajmy  tej  uchwa y.  Je li  pan  zgodzi  si  na  autopoprawk  od  1ł ś ę ę  

stycznia  to  zostawmy  jaw  ogóle.  Ja  mam  wniosek  aby  j  pan  zdj  ią ął  

popracujemy wspólnie.  
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PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń

Pani Radna, 

Wysoka Rado.

Alkohol jak  wszystkie  inne  rzeczy  jest  dla  ludzi  m drych  i  rozs dnych.  Wą ą  

zwi zku z  tym, ze  nikt jeszcze  licencji  kto jest  m dry,  a  kto nie jest  to jestą ą  

ogólnie dost pny. jedyn  granic  jest wiek lat 18. ę ą ą

Przez  ograniczenie  w  sensie  przestrzennym  pani  nie  uzyska  tego  efektu,  o 

którym pani my l. Ja przynajmniej tak uwa am. Opinia MKRPA oczywi cie wś ż ś  

tej  sprawie  jest  negatywna  i  to  mówi .  Natomiast  nie  oznacza  to,  e  weę ż  

wszystkich  sprawach  musimy  si  zgadza .  Ja  osobi cie  uwa am,  e  pasę ć ś ż ż  

nadmorski powinien by  maksymalnie atrakcyjny dla turystów i mieszka ców. ć ń

Je eli  za ó my  w  przysz o ci  b dziemy  rozbudowywali  funkcjż ł ż ł ś ę ę 

gastronomiczne  poprzez  sma alnie  ryb  to  pa stwo  wybaczcie  ale  eby  nież ń ż  

mo na si  by o piwa napi  razem z ryb  to nie wpadajmy ju  w przesad . ż ę ł ć ą ż ę

Surowa polityka w Szwecji nie powoduje, e liczba alkoholików jest mniejsza odż  

Polski. Nie w tym le y problem. ż

Tutaj  eby  dookre li  ja  mog  wprowadzi  jeszcze  jedn  autopoprawk ,  aż ś ć ę ć ą ę  

mianowicie mówi c , e chodzi o alkohol do 4,5%. Czyli, e  chodzi tylko oą ą ż ż  

piwo, e mocniejsze alkohole typu wódka, no nawet wino jest wykluczone. Coż  

bym dyskutowa  czy wina nie  mo na kupi . Jak jest wino okre lane?ł ż ć ś

Ja bym autopoprawk  z o y  tak , e to jest ok. 4,5% do 18%. Czyli, e winoę ł ż ł ą ż ż  

te . ż

Prosz  Pa stwa. ę ń

We W oszech mo na wypi  wino. Naprawd  nie czujmy si  jak jakie  pariasył ż ć ę ę ś  

w  Europie.  To  znaczy,  e  co?  Wszyscy  zaczn  si  zatacza  na  pasież ą ę ć  

nadmorskim? To nie prawda. 

Takie g os wiadcz , e my nie mamy do siebie zaufania. Uwa amy, e Polacył ś ą ż ż ż  

to jaka  grupa nierozs dnych ludzi, którzy b d  nadu ywali. ś ą ę ą ż

To jest sprzeda  i konsumpcja piwa wewn trz punktu gastronomicznego. Nież ą  

poza. Tu nie ma zezwolenia na picie na pla y jako takiej, chodzenia z butelk .ż ą  
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To jest dalej cigane. Tu chodzi o dopuszczenie takiej mo liwo ci, ze w pasieś ż ś  

wydm albo tam gdzie ich nie ma, czy  b dziemy je ogranicza  je li b dzie zgodaę ć ś ę  

postawimy  szereg  interesów  gastronomicznych.  Oczywi cie  wybieranych  naś  

zasadzie przetargów itd. 

Taki jest pomys . To jest powód, e ta uchwa a si  pojawi a. Zgadzam si  zł ż ł ę ł ę  

radnym Kami skim dlatego od razu zareagowa em szybko. Rzeczywi cie to jestń ł ś  

zbyt pó no dlatego niech to b dzie od 1 stycznia przysz ego roku ale niech juź ę ł ż 

inwestorzy wiedz  i si  szykuj  na przysz y rok. To ju  b dzie sygna  dla ZDiZą ę ą ł ż ę ł  

dla  MOSIR  –  u  dla  innych  zarz dców,  eby  przygotowywa  ofert  dlaą ż ć ę  

przysz ych przedsi biorców. ł ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

W  gastronomii  tkwi  du e  mo liwo ci  gospodarcze  w  naszym  mie cie  ią ż ż ś ś  

musimy je uruchomi .ć

czyli jednym s owem alkohol do 18% tylko wino i piwo bez drinków.  ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Jest jeszcze tylu mówców, e atwiej by oby mi powiedzie  kto si  jeszcze nież ł ł ć ę  

wypowiada . Bardzo prosz  o skracanie wypowiedzi bo mamy jeszcze bardzoł ę  

du o punktów. ż

radny – TOMASZ SOWI KI ŃŚ

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie,

Wysoka Rado.

Po ostatnim  stwierdzeniu  pana  prezydenta  musz te  jasno  zadeklarowa  naę ż ć  

pocz tku bo pó niej ju  b dzie niewiele pozytywnych stwierdze , ze jestem zaą ź ż ę ń  

tym  aby   w  pasie  nadmorskim  powsta o  kilka,  kilkana cie,  a  mo e  nawetł ś ż  

kilkadziesi t  lokali  o  przyzwoitym  standardzie  ca orocznych  najlepiej.  Mnieją ł  

wi cej takich jakie zazdro cimy Sopotowi itd. Ale wcale bym nie p aka  gdybyę ś ł ł  

nie powsta  aden i gdyby has em reklamowym Gda ska by o to, e u nas nał ż ł ń ł ż  

pla ach  si  nie  pije,  e  nie  ma  lokali,  które  s  niedaleko pla y.  I  tak  jestż ę ż ą ż  
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kilkadziesi t takich lokali. Czasem to jest kwestia przej cia 2 metrów cie ki ią ś ś ż  

ju  te lokale s . ż ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Ale mi chodzi o co  takiego. Podstawowa sprawa. Ja nie wnikam w przetargi, wś  

to czy kto  tam si  czepia czy nie czepia. Dla mnie jest kwesti  to, e jeszcześ ę ą ż  

jedna  negatywna  opinia  jest  nie  mówiona.  Mianowicie  opinia  Wodnego 

Ochotniczego  Pogotowia  Ratunkowego.  Nasi  WOPR  –  owcy  powiedzieli 

wyra nie,  e  s  absolutnie  i  stanowczo  przeciw  przypominaj c,  e  odź ż ą ą ż  

kilkunastu do ponad 30% utoni  to s  osoby, które spo y y alkohol. ęć ą ż ł

I trzeba powiedzie . Wi kszo  z nich tonie na niestrze onych pla ach. Na 26ć ę ść ż ż  

km  wybrze a  miasto  kontroluje  ok.  1  km.  Czyli  25  oddajemy  w  wolnż ą 

amerykank  w a ciwie. ę ł ś

Co mi si  w tej uchwale nie podoba. Bo powtarzam, e ja jestem za tym aby Xę ż  

lokalów powsta o. Nie podoba mi si , e znosimy generalny zakaz handlu. Wł ę ż  

moim  przekonaniu  ten  zakaz  powinien  zosta .  Uchwa a  przecie  mówi  oć ł ż  

zniesieniu punktu, który mówi, e  zabrania si .  Dobrze ale  o czym ja  teramż ę  

mówi  …. moment.  Znosimy  generalny  zakaz  handlu  i  dopuszczamy  daj cę ą  

potem X warunków. Prawda jest  taka,  e  my  mamy  dobre intencje,  chc c  iż ą  

widz c  dobry  handel,  nowoczesny,  cywilizowany  ale  prawda  jest  i  taka,  eą ż  

podobne warunki mog  stworzy , spe ni  setki podmiotów na tych 25 km. Teną ć ł ć  

handel  b dzie  zupe nie  inny,  niekontrolowany.  M odzie ,  starsza  m odzie ,ę ł ł ż ł ż  

ludzie doro li po spo yciu b d  szli na niestrze one pla e i to o czym mówiś ż ę ą ż ż  

WOPR si  zi ci. Kto we mie odpowiedzialno  za nierozs dnych ludzi, którzyę ś ź ść ą  

po spo yciu alkoholu pójd  si  k pa  i si  utopi ? To jest statystyka. To jestż ą ę ą ć ę ą  

pewne. Nie ma co nad tym dyskutowa . Teraz my podejmujemy tak  decyzj . ć ą ę

Jakie ja bym widzia  wyj cie  z  tego? Po pierwsze  nie znoszenie generalnegoł ś  

zakazu bo my nie jeste my w stanie do ko ca stwierdzi  jakie on przyniesieś ń ć  

skutki co nam na komisji osoba, która przedstawia a wyra nie powiedzia a, eł ź ł ż  

nie ma takiej analizy. 
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Tak samo nie ma takiej analizy czy ta uchwa a zostanie uchylona. ja my l , eł ś ę ż  

je li b dzie zaskar ona to b dzie uchylona bo przynajmniej w dwóch miejscachś ę ż ę  

amie ustaw  o ograniczeniu spo ycia i wychowaniu w trze wo ci etc. ł ę ż ź ś

Teraz je li powo ujemy si  na Sopot. Sopot ma to w systemie kontrolowanym.ś ł ę  

On ma kilka miejsc i to jest koniec. My otwieramy szerok  mo liwo . Nie doą ż ść  

ko ca mi o to chodzi. ń

Panie Prezydencie.

Ja si  boj , e stwierdzenie w podstawowym druku, czyli to o czym mówimy,ę ę ż  

e znosi si  zakaz to to jest w a nie stwierdzenie, które umo liwi wej cie na tenż ę ł ś ż ś  

rynek wielu setk  podmiotów, którzy ju  z uk adu prywatnego maj  dost p doą ż ł ą ę  

pla y  w ró nych uk adach.  Umo liwi  im to „skorzystanie” z  dobrodziejstwż ż ł ż  

uchwa y. ł

Je eli  my  mamy  ta  uchwa  podj  zgodnie  z  autopoprawk ,  któr  panż łę ąć ą ą  

prezydent  s usznie  przyj  od  1  stycznia  2005  roku  to  nic  nie  stoi  nał ął  

przeszkodzie, eby my ja dopracowali tak aby mie  przynajmniej pewno , zeż ś ć ść  

nic poza  tym co chcemy  w dobrej wierze  nam z tej  uchwa y  nie wyskoczy.ł  

Takiej analizy nie by o i nieprawd  jest to o czym mówi kolega ubrys, e był ą Ż ż ć 

mo e komisja aby co  przyj a gdyby by a ta druga uchwa a.    ż ś ęł ł ł

Nie to by o zastrze enia dok adnie kolegi przewodnicz cego natomiast 3 osoby,ł ż ł ą  

które g osowa y przeciw powiedzia y wyra nie jeden podstawowy warunek –ł ł ł ź  

bezpiecze stwo.  ń

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Wp yn  wniosek radnego Gleinerta o zamkniecie listy mówców. Kto z pa stwał ął ń  

jest za zamkni ciem listy mówców?   ę

za -16

przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -3

144



RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

radny – W ADYS AW CZKOWSKI Ł Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie,

Wysoka Rado.

Najpierw chce powiedzie  koledze Nikielowi. Czy kolega Nikiel by  kiedy  nać ł ś  

zachodzie  na  pla y?  Bo  ja  by em  i  wiem  jak  wygl da  zaplecze  pla y.  Iż ł ą ż  

rozmawiajmy o tym, eby nasze pla e mia y takie zaplecza jak s  na zachodzie.ż ż ł ą  

O to generalnie chodzi. Gmina nie chce inwestowa  w zaplecza pla . Gmina mać ż  

problemy dzisiaj z obsadzeniem WOPR – owców. I na zachodzie nie chodzi się 

do  tiwoli  tylko  do  zaplecza  gdzie  jest  naprawd  tak  przygotowane,  e  się ż ę 

wychodzi pó niej bezpo rednio na pla  i nie ma adnego problemu. ź ś żę ż

Panie Prezydencie.

Nie  mamy  do  siebie  zaufania.  To  pan  powiedzia  i  po  cz ci  mo na  toł ęś ż  

potwierdzi . Otó  my nie mo emy sobie poradzi  z tymi wszystkimi sprawami,ć ż ż ć  

które  dotycz  zakazu  spo ywania  napojów  alkoholowych  w  miejscachą ż  

publicznych.  Nie  radzi  sobie SM nie radzi  policja,  nie  radzimy sobie, e  naż  

ka dym trzepaku pij . Nie mo na zabra  koncesji bo za koncesj  si  p aci. ż ą ż ć ę ę ł

Ja chce powiedzie , e tak jak mówi KSSiOZ, KSi P je eli si  daje marchewkć ż Ł ż ę ę 

to równie  si  bierze bat. Je eli kto  do tego nie b dzie stosowa  do przyj tychż ę ż ś ę ł ę  

zasad to niestety albo mu cofniemy albo go wyrzucimy albo mu zabierzemy ta 

mo liwo . Tak nie mo na robi , eby dzisiaj jedn  rzecz uchwa  rady ama oż ść ż ć ż ą łą ł ł  

si  ustaw  o wychowaniu w trze wo ci.   ę ę ź ś
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W Sopocie przyj to, e od 18.00 do 9.00 nie wolno na pla y spo ywa  alkoholu.ę ż ż ż ć  

To znaczy, ze w dzie  mo na go wnosi  skrzynkami. ń ż ć

Przecie  dzisiaj nie postawimy przy ka dym wej ciu na pla  stra nika, któryż ż ś żę ż  

b dzie kontrolowa , a ile to grup m odzie y przychodzi z ca  skrzynka piwa naę ł ł ż łą  

pla . żę

Otó  z jednej strony ja podzielam racj , eby sprzedawa  to w ucywilizowanyż ę ż ć  

sposób ale z drugiej strony w jaki sposób kontrolowa  ten ucywilizowany sposóbć  

spo ycia. Tutaj w projekcie uchwa y tego nie ma. je eli normalnie dzisiaj mamyż ł ż  

rozmawia  o projekcie uchwa y, o druku 1435 to jednocze nie po tym musimyć ł ś  

rozmawia  o 1454- czy to si  komu  podoba, czy nie. ć ę ś

Panie Prezydencie. 

Ja  uwa am  tak,  e  cz sto  jestem  w  pasie  nadmorskim,  je d  rowerem,ż ż ę ż żę  

chodz , spaceruj , widz  co si  dzieje. Otó  s u by przez pana powo ane  nieę ę ę ę ż ł ż ł  

daj  sobie z tym rady. Generalna zasada jest, eby po prostu albo zwi kszyą ż ę ć 

ilo  etatów w SM albo po prostu  patrze  to co si  dzieje  bo przecie  tenść ć ę ż  

gastronomik,  który  sprzedaje  piwo lub  wino ja  nie  widzia em,  eby  komuł ż ś 

sprawdzono dowód osobisty, a wielu ma olatów w ogóle kupuje i spo ywa.  ł ż

radny –RYSZARD Nikiel – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Pan prezydent znikn  ale mam nadziej , e mnie b dzie s ysza . ął ę ż ę ł ł

Wysoka Rado. 

Nieprawdziwy jest argument pana prezydenta i dyrektora Szczepaniaka, który 

przedstawia , e rzeczywi cie trzeba i  do Sopotu i jest tak daleko. ł ż ś ść

Jeszcze raz powtarzam. Na naszych pla ach w Gda sku mo na przej  100,ż ń ż ść  

200, 300 metrów i s  punkty gastronomiczne w du ej liczbie, za pasem wydm,ą ż  

za cie ka rowerow . Wi c to nie wygl da tak dramatycznie, e kto  mo eś ż ą ę ą ż ś ż  

biec pla  5 km eby si  napi  piwa. żą ż ę ć

Druga sprawa. Jest tu p acz, e koroluj ca uchwa a i nie zosta a wprowadzona.ł ż ą ł ł  

No bo tak rada zarz dzi a poniewa  uchwa a ma wej  od 1 stycznia 2006 rokuą ł ż ł ść  

to apeluj  do autora aby ja zdj  dzisiaj. Przedyskutujmy potem obie w sierpniu.ę ął  
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To  b dzie  bardziej  sensowne.  Chyba,  e  podj to  jakie  zobowi zaniaę ż ę ś ą  

terminowe, ze ta uchwa a ma by  podj ta? No je li tak to rzeczywi cie. Bo nieł ć ę ś ś  

rozumem  tego  uporu.  To  ma  by  wprowadzone  od  1  stycznia.  Co  szkodzić  

podyskutowa  nad obydwiema w sierpniu. ć

Przy okazji dlaczego? Bo istnieje problem, który jest pomijany, e te poprawkiż  

do uchwa y  tej  g ównej zdejmuj  w ogóle kaganiec  z  powstawania  punktówł ł ą  

sezonowych. Nie ma adnych ogranicze  ilo ciowych. W tej chwili mówi si ,ż ń ś ę  

e  postn  44  punkty  sezonowe,  a  potem  si  oka e,  e  b dzie  140  i  myż ą ę ż ż ę  

powiemy, e urz dnicy przesadzili. ż ę

Ja apeluj  do radnych czy my nie powinni my pewnych granic postawi ? Tuę ś ć  

apel do prezydenta. Je li chce uchwa y razem omawia  to niech je zdejmie dziś ł ć ś 

z  sesji  i  przedyskutujmy  w  sierpniu  obie.  Do  stycznia  jest  sporo  czasu  – 

naprawd .    ę

radny – PIOTR DZIK 

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Ja  tutaj  s ysz ,  e  ca y  czas  kr cimy si  wokó  Sopotu ale  to nie jest  tak ił ę ż ł ę ę ł  

dziwi  si , e pan wiceprzewodnicz cy Nikiel wychodzi z propozycj  a eby zę ę ż ą ą ż  

siatkami piwa maszerowano na pla  i rodzinnie siadano i pito piwo kupowaneżę  

w  sklepach  a  my  b dziemy  sprz tali  puszki.  Ta  uchwa a  nie  ma  ku  temuę ą ł  

s u y , eby by o pija stwo na pla ach, eby rozpija  m odzie  itd. ł ż ć ż ł ń ż ż ć ł ż

Ja przytocz , e zamiar tej uchwa y jest, eby na pla ach, na piaskach powsta yę ż ł ż ż ł  

porz dne  punkty  gastronomiczne,  które  b d  wiadczy y  s ugi.  Tam  b dzieą ę ą ś ł ł ę  

mo na pój  wypi  piwo w obr bie tego ogródka, a nie chodzenie i picie piwa. ż ść ć ę

W  tej  chwili  schowanie  puszki  piwa  w  torebk  od  cukru  ju  nie  jestę ż  

przest pstwem i b d  pili to piwo, a my b dziemy sprz tali puszki i wynosilię ę ą ę ą  

mieci po nich. To nie o to chodzi. ś

My ca y czas mówimy Sopot, Sopot. Ja wiem, e mamy razem budowa  hal ,ł ż ć ę  

ale to nie znaczy, e a  tak bardzo kochamy Sopot, eby go tak reklamowa . ż ż ż ć
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Wykaz gmin zezwalaj cych na sprzeda  alkoholi innych ni  piwo powy ej 4%ą ż ż ż  

na terenach przy pla ach: ż

- Sopot, 

- Jastarnia, 

- eba. Ł

- Hel,

- W adys awowo, ł ł

- Ustka, 

- Ko obrzeg, ł

- Szczecin. 

Wykaz gmin nie zezwalaj cych na sprzeda  adnego alkoholu oprócz piwa: ą ż ż

- Gdynia, 

- krynica Morska, 

- Stegna, 

- Mi dzyzdroje. ę

I tam jako  radni bo tu s ysz  kwesti , e jako radni jeste my niepowa ni to weś ł ę ę ż ś ż  

wszystkich gminach radni s  niepowa ni –  tak? Czy my walczymy o to aby uą ż  

nas by o normalnie, tak jak w innych gminach i na wiecie? Czy je eli  ktoł ś ż ś 

wypije piwo na ulicy przy fontannie i wpadnie do fontanny i si  utopi to te  myę ż  

b dziemy winni za to? Nie wiem, tu chodzi o mo liwo  powstania kulturalnychę ż ść  

punktów gastronomicznych, które ograniczaj  spo ycie tylko na swoim terenie. ą ż

Tutaj  prezydent  wniós  poprawk ,  e  od  1  stycznia.  Je li  taka  jest  wolał ę ż ś  

prezydenta to oczywi cie ale nie zamykajmy si .      ś ę

radny – RYSZARD KLIMCZYK 

Panie Prezydencie,

Szanowne Kole anki i Koledzy.ż

Ja bym proponowa  spojrze  do proponowanej uchwa y, przeczyta  dok adnie,ł ć ł ć ł  

ona jest króciutka i wtedy odkryjemy jej istot , jej cel. Ta poprawka do niczegoę  

innego si  nie sprowadza ni  do tego, e likwidujemy dotychczasowy wymógę ż ż  
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ca orocznego charakteru obiektów, które sprzedaj  napoje alkoholowe na pla y ił ą ż  

jednocze nie likwidujemy wymóg pe nego w z a sanitarnego. ś ł ę ł

Szanowni Pa stwo.ń

Czyli to nie jest tak, e na podstawie uchwa y, która do dzisiaj obowi zywa aż ł ą ł  

nie mo na by o sytuowa  obiektów gastronomicznych na pla y sprzedaj cychż ł ć ż ą  

alkohol.  Mo na  by o  pod  warunkiem,  ze  lokale  te  reprezentowa y  pewienż ł ł  

poziom. 

Ja mam pytanie poniewa  ja do Sopotu chodz  cz sto. Czy budki na pla y wż ę ę ż  

Sopocie, które znam, ja nie mówi  akurat o copacabanie, ale o budkach które odę  

molo w kierunku do Gda ska s . Czy to s  na pewno budki sezonowe? Bo z tegoń ą ą  

co ja wiem ka dy z tych lokali ma pe ne przy czenie sanitarne, sta  toalet  iż ł łą łą ę  

reprezentuje pewien poziom sanitarny, czysto ci i obs ugi. Tego typu obiekty naś ł  

podstawie obowi zuj cej uchwa y mo na lokowa  w Gda sku. ą ą ł ż ć ń

Prosz  Pa stwa.ę ń

Pewna szersza  refleksja. W sytuacji, w której ten projekt uchwa y dopuszczał  

budow  czy stawianie lokali sezonowych bez pe nego w z a. B dziemy mielię ł ę ł ę  

do czynienia z sytuacj  lokowania si  na gda skich pla ach obiektów o niskimą ę ń ż  

standardzie. Co wynika  prostej przyczyny, e lepiej mniej zainwestowa , mież ć ć 

pieni dze na prostej sprzeda y piwa ni  zainwestowa  w pewn  jako . ą ż ż ć ą ść

Nie wiem kogo my chcemy na gda skie pla e przyci gn . Nie wiem. Wydajeń ż ą ąć  

mi si , e stawiane obok obskurnych budek, czy namiotów toalety TOI – TOI,ę ż  

nie wiem czy to jest co  co upi kszy widok naszych pla . Nie wiem czy to jestś ę ż  

co  co  przyci gnie  turyst  do Jelitkowa  do Brze na,  na  Zasp ,  czy  Stogi.ś ą ę ź ę  

Chcia bym, eby pan prezydent podj  na ten temat refleksj . Prawda jest taka,ł ż ął ę  

e  przeg osowuj c  propozycj  pana  prezydenta  dopuszczamy  niski  standardż ł ą ę  

us ug gastronomicznych na pla ach w Gda sku.    ł ż ń

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy, ą

Panie Prezydencie. 
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W zasadzie moi przedmówcy powiedzieli o standardach. Ja nie bardzo rozumiem 

poniewa  w obr bie i  ja  mam tutaj  pytanie  do pana  prezydenta.  W obr bież ę ę  

pla y chocia by od Brze na do Jelitkowa jest mnóstwo lokali gastronomicznychż ż ź  

tzw.  ma ej  gastronomii.  Czy  ta  liczba,  która  jest  po o ona  wzd u  cie ekł ł ż ł ż ś ż  

rowerowych jest niedostateczna? Czy to jest a  taka du a odleg o  od pla y,ż ż ł ść ż  

e my musimy przekracza  a  t  granic  aby wej  na piasek? Ile w tej chwiliż ć ż ą ę ść  

jest decyzji na tym obszarze? To jest te  pas nadmorski. W zasi gu wzroku jestż ę  

piasek ale to jest w sposób ucywilizowany. Przecie  ca a sie  gastronomiczna.ż ł ć  

Ja  rozumiem  mogliby my  kruszy  kopi  je li  w  tym  obszarze  nie  by obyś ć ę ś ł  

punktów  gastronomicznych,  a  sie  ich  jest  dostatecznie  du a.  I  to  co  moić ż  

przedmówcy mówili wi e si  tak e z fizjologi . Nie czarujmy si  na pla y toąż ę ż ą ę ż  

jednak b dzie substandard toalety ni  to co jest w tych obiektach po o onychę ż ł ż  

wzd u  tras rowerowych.   ł ż

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowna Rado.

Pan Prezydent powiedzia , e ucywilizujemy picie alkoholu i próbowa  mówi ,ł ż ł ć  

e b dzie do 4,5% pó niej, e do 12% pó niej kto  tam jeszcze podpowiadaż ę ź ż ź ś ł 

prezydentowi, e drinki. ż

Prosz  Pa stwa. ę ń

Jeste my powa n  rad . Nie dajmy sob  manipulowa . Mam naprawd  apel –ś ż ą ą ą ć ę  

nie  dajmy  sob  manipulowa .  My  mamy  równie  obowi zek  przestrzegaą ć ż ą ć 

ustawy o wychowaniu w trze wo ci. Tylko do rubrki tzw. alkohol to nale y toź ś ż  

zapisa  wyra nie  w  punktach  gastronomicznych,  a  nie  w  barach  piwnych  ić ź  

budkach. Bo rada ma ustali  zasad  usytuowania. ć ę

Na razie to tylko s owa. Nie s  to zapisy. ł ą

Pan radny Kami ski dobrze, e zmieni  zdanie. Widocznie jak do LPR wst piń ż ł ą ł 

to  si  poprawi .  Strasznie  by  przeciwny  mojemu  stanowisku,  eby  byę ł ł ż ć 
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przeciwko tej uchwale. Wr cz powiedzia : ucywilizujemy wreszcie picie piwa.ę ł  

A dzisiaj jest inaczej. 

Prosz  Pa stwa. ę ń

Chc  jeszcze  jedno  powiedzie .  Je li  kto  internet  ledzi,  w  ostatnich  2ę ć ś ś ś  

tygodniach uton o dziecko w  województwie  Mazowieckim bo wypi o  piwoęł ł  

sprzedane  mu  przez  sprzedawczyni .  Sprzedawczyni  dosta a  500 z  kary,  aę ł ł  

dziecko nie yje. Takie to s  rzeczy,  które mog  mie  miejsce.  My musimyż ą ą ć  

broni .       ć

Chc  panu prezydentowi i radzie powiedzie , e Gda sk jest jednym, jedynymę ć ż ń  

niechlubnym miastem, które nie odebra o adnej koncesji na alkohol za to, eł ż ż  

sprzedaje si  niew a ciwie, m odzie y. My jako KRPA dostajemy sygna y, eę ł ś ł ż ł ż  

ludzie z gda ska pisz  do Warszawy gdzie podaj  nam numery sklepów i uliceń ą ą  

gdzie sprzedaje si  m odzie y. Prezydent mimo wniosków komisji, w zesz ymę ł ż ł  

roku by o 7 wniosków, ani jeden wniosek nie ujrza  wiat a dziennego. Wi c jestł ł ś ł ę  

to bardzo niechlubne. Gda sk si  stacza coraz g biej w tej nie chlubie mimo, eń ę łę ż  

ma s awne Centrum Profilaktyki.ł

Chyba b dziemy mogli mówi  jak ta uchwa  uchwalimy w takiej wersji, eę ć łę ż  

Gda sk alkoholem stoi. Chyba nie o to radnym chodzi. Je eli komu  chodzi toń ż ś  

niech  od  razu  podniesie  r k .  B dziemy  tak  mówi  turystom  –  Gda skę ę ę ć ń  

alkoholem stoi.    

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Ja  chc  potwierdzi  dzisiaj  równie ,  e  wybudowanie  sta ych  d ugoletnichę ć ż ż ł ł  

lokali w pe nym standardzie równie  na pla y ucywilizowa oby te pla e. ł ż ż ł ż

Pani Zofio.

Nie wycofuj  si  z tego stwierdzenia. ę ę

radna – BARBARA MEYER 
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Panie  Przewodnicz cy.ą

pewnie atwiej by oby mi zorganizowa  czytanie ksi ki na pla y ni  mówi  oł ł ć ąż ż ż ć  

ogródkach gastronomicznych ale spróbuj . ę

My l ,  e  jak  zawsze  b dziemy  mówili  nie  to  my  nigdy rzeczywi cie  nieś ę ż ę ś  

ucywilizujemy  pewnych  rzeczy.  Od  tego  jest  urz d  aby  pewne  wymogią  

postawi . Nie wolno oczywi cie tworzy  takich ogródków na jeden sezon na 3 –ł ś ć  

4 miesi ce.ą

Z tymi lud mi, eby postawi  pewne warunki trzeba takie umowy podpisaź ż ć ć 

mo e na 3 – 4 lata i powiedzie  co ma by  wykonane. Poza tym wydaje mi si ,ż ć ć ę  

e nareszcie rzeczywi cie b dzie kontrola. Radny Sowi ski powiedzia , e wż ś ę ń ł ż  

Sopocie jest kontrola nad sprzeda  i konsumpcj  napojów alkoholowych. żą ą

Oczywi cie bo jest to zlokalizowane i teraz sprzedawca odpowiada. On nie maś  

prawa  dzieciom  sprzedawa  ani  pijanym.  Je eli  wejdzie  jeszcze  dzisiaj  tać ż  

uchwa a, o której mówi a kole anka Tomaszewska to wtedy b dzie ca kowitył ł ż ę ł  

zakaz wnoszenia tego piwa skrzynkami przez nieletnich, m odocianych itd. ł

Wydaje mi si , ja mam nawet apel do prezydenta.ę

Panie Prezydencie.

Po co t  uchwa  chcemy  wprowadza  1 stycznia  2006. T  uchwa  je elią łę ć ą łę ż  

podejmiemy to ona zacznie obowi zywa  jak gdyby pod koniec sezonu letniegoą ć  

2005. Zobaczymy jak ona si  sprawdzi. Jak ona zacznie funkcjonowa , co onaę ć  

przynosi  miastu.  Przetestujmy  to.  My  zawsze  si  boimy  czy  nie  wiem  co.ę  

Wydaje  mi  si ,  e  niski  standard  to  jest  teraz  kiedy  pewnych  rzeczy  nieę ż  

zapewniamy, a powinni my d y  do podwy szenia tego standardu. I wierz  wś ąż ć ż ę  

jedno,  e  ka demu,  nie  wiem  jak  b d  te  przetargi  przechodzi y,  jak  b dż ż ę ą ł ę ą 

postawione te warunki dzier awcy zostan  zobowi zani do pewnych rzeczy toż ą ą  

oni si  po prostu z tego wywi  bo nie maja innego wyj cia. ę ążą ś

Mówienie  tutaj  o  tymczasowo ci,  niskim  standardzie  jest  chyba  dzisiajś  

bezpodstawne. Tak e nawet wnioskuj . Spróbujmy ta uchwa a w tym sezonież ę ł  

nie  b dzie  jak  gdyby  obowi zywa a,  mo e  pod  koniec  sezonu.  Spróbujmyę ą ł ż  

zobaczmy na ile to ucywilizuje. Po prostu j  przetestujmy.       ą
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radna – MONIKA TOMASZEWSKA 

Szanowni Pa stwo. ń

Z dotychczasowych wypowiedzi wynika oby, e  radni co do gremium nie sł ż ą 

przeciwni  ca kowitemu  zakazowi  sprzeda y  alkoholów.  Natomiast  budzi ył ż ł  

pewne  w tpliwo ci  albo uwagi  sposób lub  miejsce,  czy  te  okoliczno ci  wą ś ż ś  

jakich sprzeda  ta b dzie si  odbywa a. ż ę ę ł

Ja nie do ko ca potrafi  odpowiedzie  i to jest pytanie w a ciwie do pana. Czyń ę ć ł ś  

sta y w ze  sanitarny przes dza ju  o tym, e mamy do czynienia ze sta ymł ę ł ą ż ż ł  

punktem  gastronomicznym? Czy  b dzie  mo na  wymaga  od tymczasowychę ż ć  

punktów gastronomicznych, eby by y sta e w z y sanitarne? Bo nie ukrywam,ż ł ł ę ł  

e  by abym  sk onna  dopu ci  tymczasowe  ogródki  ze  sta ym  w z emż ł ł ś ć ł ę ł  

sanitarnym. Ja wiem, e to kosztuje ale wydaje mi si , e ka dy ponosi pewneż ę ż ż  

ryzyko  dzia alno ci  gospodarczej  i  radni  na  pewno nie  zast pi  podmiotówł ś ą ą  

gospodarczych w kalkulacji tego ryzyka. 

Skoro jest zainteresowanie otworzeniem tych punktów to znaczy, e podmiotyż  

ju  wst pn  tak  analiz  dokona y. ż ę ą ą ę ł

Jeszcze  jedna  uwaga.  Faktycznie  jest  tak,  e  mamy  prawo,  stanowimy  oż  

pewnych  sankcjach  ale  tych  sankcji  nie  egzekwujemy  i  nie  ma  nic  bardziej 

demoralizuj cego  ani eli  prawo,  które  nie  jest  skutecznie  realizowane.ą ż  

Uwa am, e w takich umowach, które zezwalaj  na sprzeda  alkoholu powinnyż ż ą ż  

si  znale  zapisy o bezwzgl dnym i natychmiastowym rozwi zaniu umowy wę źć ę ą  

przypadku  gdy  sprzedawcy  zostanie  udowodniona sprzeda  alkoholu  osobie,ż  

która jest pod wyra nym wp ywem alkoholu i równie  wtedy gdy sprzedaje siź ł ż ę 

alkohol osobie nieletniej. Tutaj nie by oby adnych niedomówie . ł ż ń

Natomiast  ta  procedura  administracyjna  b d  wszcz cia  odpowiednichą ź ę  

czynno ci  operacyjnych  bardzo cz sto  jest  umarzana  ju  na  etapie  policji  iś ę ż  

faktycznie  sprzedawcy  czuj  si  bezradni.  Mog  sprzedawa  wsz dzie  ią ę ą ć ę  

wszystko. 
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Natomiast wydaje mi si , ze w umowach najmu mo na by zawrze  informacje oę ż ć  

natychmiastowym rozwi zaniu umowy w przypadku udowodnienia. By aby toą ł  

sankcja o charakterze cywilno –  prawnym a nie wymaga o by to uruchomieniał  

procedury administracyjnej, czy te  zaanga owania policji.   ż ż

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

W zwi zku z tym, e dobrymi ch ciami piek o jest wybrukowane, a my nieą ż ę ł  

jeste my  w  stanie  przewidzie ,  co  by o  powiedziane,  negatywnych,ś ć ł  

ewentualnych skutków tej uchwa y oraz, e ma ona obowi zywa  od 1 stycznia,ł ż ą ć  

czyli mamy pó  roku. Ja naprawd  proponuj  aby zdj  j  z porz dku obrad ił ę ę ąć ą ą  

skierowa  do komisji.  ć

KRZYSZTOF  SZCZEPANIAK  –  Dyrektor  Wydzia u  Politykił  

Gospodarczej 

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Ja  uwa am,  e  powinni my  by  bardzo daleko od tego aby  decydowa  zaż ż ś ć ć  

mieszka ców, turystów i podmioty gospodarcze. Tutaj pad o sformu owanie wń ł ł  

dyskusji, e prawdopodobnie ani mieszka cy, ani tury ci wcale tego od nas nież ń ś  

oczekuj .  W  tej  chwili  jest  to danie  pewnych mo liwo ci,  a  je li  podmiotyą ż ś ś  

gospodarcze  zdecyduj  si  podj  dzia alno ci  nie  b d  mai y  klienteli  toą ę ąć ł ś ę ą ł  

upadn  i problem jak gdyby przestanie istnie . To natury ogólnej uwaga.ą ć

Natomiast je li chodzi o szczegó y poniewa  tutaj pad  zarzut, e podejmuj cś ł ż ł ż ą  

uchwa  niejako  dajemy  szans  na  to  aby  w  sposób  nieucywilizowany  tałę ę  

dzia alno  si  rozpocz a.  otó  ustawa  o  wychowaniu  w  trze wo cił ść ę ęł ż ź ś  

zobowi zuje  podmioty,  które b d  ubiega y  si  o handel do szeregu rzeczy.ą ę ą ł ę  

Mi dzy innymi w punkcie 6 jest mowa, e musi otrzyma  decyzj  od nadzoruę ż ć ę  

sanitarnego,  a  tam jest  mowa o tym,  e  musi  doprowadzi  bie c  wod  iż ć żą ą ę  
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odprowadzi  nieczysto ci  i  szereg  warunków  spe ni .  Tak e  tyle  tytu emć ś ł ć ż ł  

wyja nienia. ś

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem wniosku radnego Sowi skiego o skierowanień ę ń  

druku do komisji?    

za -12

przeciw -15

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  n i e  p r z y j   ał ę ł

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1435 z autopoprawkami?   ń ę

za -16

przeciw -12

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1303/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmieniaj ca uchwa  w sprawie zasad usytuowania naą łę  

terenie  gminy  miejsc  sprzeda y  i  podawania  napojówż  

alkoholowych.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 22 do niniejszego protoko u. ł łą ł

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Wcze niej nie wszed  druk 1454. Jest wniosek o zmian  porz dku obrad. ś ł ę ą

Og aszam 3 minutow  przerw . Zwo uj  w tym czasie konwent. ł ą ę ł ę

po przerwie 

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Jeste my po konwencie. ś
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Wp yn  wniosek o zmian  porz dku obrad. Odby  si  konwent.ł ął ę ą ł ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Wyja nili my  sobie,  e  nie  wej cie  druku  1454 by o b dem bo ten  zakazś ś ż ś ł łę  

mo na wnie . Na dzisiaj  mo na powiedzie , e jest pozwolenie na sprzeda .ż ść ż ć ż ż  

My chcemy go w a nie zmieni . ł ś ć

Przeg osujemy wniesienie druku. Kto z pa stwa jest za wprowadzeniem terazł ń  

druku 1454?   

za -24

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

 

18. ZMIENIAJ CA UCHWA  W SPRAWIE ZAKAZUĄ ŁĘ  

SPO YWANIA  NAPOJÓW  ALKOHOLOWYCH  WŻ  

MEIJSCACH  PUBLICZNYCH  NA  TERENIE 

MIASTA GDA SKA.  Ń

(DRUK 1454)
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KRZYSZTOF  SZCZEPANIAK   –  Dyrektor  Wydzia u  Politykił  

Gospodarczej zreferowa  druk tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Skoro pozwolili my sprzedawa  to t  uchwa  zabronimy pi  – to zawsze co . ś ć ą łą ć ś

Chcia bym powiedzie , e podj li my bardzo z  uchwa  i wstyd mi za to, eł ć ż ę ś łą łę ż  

ta uchwa  poprzednia przesz a.  Nie chc  straszy  bo to jest oczywiste jakiełą ł ę ć  

b d  jej negatywne skutki, a mieli my czas i mogli my ja doprawia  i nic byę ą ś ś ć  

si  nikomu z nas korona z g owy nie spad a.ę ł ł

Natomiast bardzo prosz  aby ta uchwa a, któr  w tej chwili procedujemy posz aę ł ą ł  

szybk  cie k .  Aby  poprosi  pana  wojewod   aby  nawet  wcisn  j .  Jaką ś ż ą ć ę ął ą  

b dziemy opracowywa  uchwa y z sesji  to aby t  próbowa  wydrukowa  wę ć ł ą ć ć  

jakim  dzienniku na pocz tku ;lipca tak aby mog a ona zacz  obowi zywaś ą ł ąć ą ć 

ju  w te wakacje, a nie dopiero po. By  mo e ona te  nam troszeczk  pomorze. ż ć ż ż ę

radny – WIES AW KAMI SKIŁ Ń

Ja uwa am, e do tej uchwa y powinno si  wprowadzi  dodatkowy punkt zakazż ż ł ę ć  

sprzeda y  w  ci gach  pieszo-  rowerowych.  Dlatego,  e  ju  teraz  jest  du oż ą ż ż ż  

wypadków  w  pasie  nadmorskim  gdzie  niestety  cie ki  rowerowe  s  nieś ż ą  

oddzielone w sposób du y od traktu pieszego. W zwi zku z  powy szym nież ą ż  

wyobra am sobie aby jeszcze tam doprowadzi  do sprzeda y alkoholu. ż ć ż

radna – ZOFIA GOSZ 

Mamy du o zg osze  od policji w a nie, e pijani s  g ównie rowerzy ci. Podż ł ń ł ś ż ą ł ś  

wp ywem alkoholu. Nie mówi  pijani. Poza tym je eli mówimy o deptaku, którył ę ż  

prowadzi  na  molo  w  Brze nie  to  rowerzy ci  mówi ,  e  jad  cie k  iź ś ą ż ą ś ż ą  
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wje d aj  w punkt sprzeda y alkoholu i musz  objecha  bo cie ka prowadziż ż ą ż ą ć ś ż  

w poprzek. 

Panie Prezydencie.

Nast pna  sprawa  ale  prosz  o chwil  uwagi.  Bardzo wa ne jest  to co  ktoę ę ę ż ś 

powiedzia  przy  poprzedniej  uchwale.  My  sobie  nie  dajemy  rady  zł  

egzekwowaniem prawa  picia  w miejscach  publicznych.  Absolutnie  nie.  Picie 

odbywa si  wsz dzie i w adze miejskie s  bezradne. ę ę ł ą

Mam propozycje aby pan prezydent wstawi , e to zadanie powierza, kontrolł ż ę 

zadania w postaci zakazu picia alkoholu na pla ach powierza si  szczególnemuż ę  

nadzorowi  SM  poniewa  nie  egzekwuje  si .  Absolutnie  nie  egzekwuje  si .ż ę ę  

ludzie  pij .  SM  poklepuje  po  ramieniu.  Czasem  tak  bywa  ale  nie  zawsze.ą  

Wnioskuj  mo e pan prezydent doda  by tak  autopoprawk , e kontrol  wę ż ł ą ę ż ę  

zakresie  spo ywania,  przestrzegania  zakazu  spo ywania  alkoholu  na  pla yż ż ż  

powierza szczególnemu nadzorowi SM w Gda sku.     ń

 

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Przestrzegam aby my nie spowodowali, e istniej  ju  punkty i cie kiś ż ą ż ś ż  

rowerowe i staniemy przed dylematem czy zamkn  lokal, który juąć ż 

funkcjonuje od paru lat bo jest cie ka. Czy zamkn  lokal czy zmieniś ż ąć ć 

cie k ? ś ż ę

Chyba to co pan radny Kami ski powiedzia , nie wiem czy nie nowopowstaj ceń ł ą  

powinno by . eby my nie wpadli w jak  pu apk .  ć Ż ś ąś ł ę

radny – WIES AW KAMI SKIŁ Ń

Mi chodzi tylko o ci g nadmorski. ą

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

eby my czasem nie narobili sobie ba aganu jedn  uchwa . Ż ś ł ą łą

159



radny – CZES AW NOWAKA Ł

Prosz  Pa stwa. ę ń

Ja, tak si  sk ada, e te  mieszkam blisko pla y i znam rozlokowanie piwa odę ł ż ż ż  

Brze na  do  Jelitkowa.  W  zwi zku  z  tym  gdyby  zapisa  to  co  proponujeź ą ć  

Wies aw Kami ski to musieliby my zlikwidowa  wszystkie kioski, które tamł ń ś ć  

stoj , restauracje. ą

Przy pla y gdzie jest molo ju  jest zrobiona restauracja. Trzeba by to wszystkoż ż  

wycofa . W Brze nie jest par  restauracji i piwiarni. Tu jest problem. Ci ludzieć ź ę  

z tego yj . W zwi zku z tym nie mo emy tego robi . ż ą ą ż ć

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

W a nie to mia em na my li. Dzi kuj  za wsparcie. ł ś ł ś ę ę

radna – MONIKA TOMASZEWSKA 

Prosz  Pa stwa. ę ń

Przy czam si  do g osów wypowiedzianych przez  pana przewodnicz cego iłą ę ł ą  

pana  Nowaka.  Jeste my  tak  daleko  posuni ci  w  tej  prewencji,  e  ju  nieś ę ż ż  

chcieliby my  ani  sprzedawa  ani  pi  i  nied ugo  wprowadzimy  zakazś ć ć ł  

sprzedawania rowerów i wtedy nie b dzie problemu pijanych rowerzystów. ę

radny  ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG Ż ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Bardzo  dobrze,  e  e my  uchwalili  t  uchwa  i  przypomn ,  e  ona  jestż ż ś ą łę ę ż  

jeszcze bardziej restrykcyjna ni  uchwa a sopocka, która zakazuje spo ywaniaż ł ż  

alkoholanu  na  pla ach  w  godzinach  nocnych.  My  podj li my  uchważ ę ś łę 

zakazuj c  spo ywania przez ca  dob . Zwracam na to uwag . ą ą ż łą ę ę

Ci którzy g osowali przeciw albo wstrzymali si  przy g osowaniu poprzedniejł ę ł  

uchwa y to naprawd  proponuj  aby czyta  uchwa y albo zastanawia  si  coł ę ę ć ł ć ę  
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robimy. Bo gdyby nie by o tej uchwa y w stosunku do tej pierwszej to naprawdł ł ę 

zrobiliby my wielki b d. ś łą

radna – ZOGIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy.ą

Nie przeginajmy w adn  stron . Tu nie chodzi, nikt nie mówi o zakazie  wż ą ę  

restauracjach  przy  cie kach rowerowych. Mówi  si  o  punktach sprzeda yś ż ę ż  

piwa,  czy  spo ywania  piwa  –  to  jest  ró nica.  Restauracje,  lokależ ż  

gastronomiczne,  które  p ac  podatki,  b d  sprzedawa  i  maj  prawoł ą ę ą ć ą  

sprzedawa . ć

Tu chodzi o zakaz picia na cie kach. My mówimy o piciu nie zamkni ciu w tejś ż ę  

chwili. 

Ale ja mam ten wniosek –  podtrzymuj , eby dopisa  II akapit, e  kontrolę ż ć ż ę 

wykonywania  uchwa y  w  zakresie  zakazu  spo ywani  alkoholu  na  pla achł ż ż  

powierza prezydent szczególnemu nadzorowi SM. Ja uwa am to trzeba zapisa . ż ć

SM uwa a, e do ko ca to tak nie ma pozwolenia a nic nie zaszkodzi.  ż ż ń

radny – JAROSA W GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Pani Radna. 

Krótka  informacja.  Wydaje  mi  si ,  e  nie  ma  sensu  zapisywa  czego  coę ż ć ś  

istnieje.  Do  tej  pory  SM  jest  odpowiedzialna  mi dzy  innymi  za  tego  typuę  

kontrole, eby nie by o amane prawo. ż ł ł

Zapisywanie po raz kolejny nic nie da. Chodzi tylko o to, tak jak wspomnia ał  

radna Tomaszewska, aby ten przepis by  egzekwowany. Nie mo e by  prawoł ż ć  

martwe, bo to nie ma nic gorszego. 

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Mam pytanie. Czy do tej pory na pla ach w Gda sku mo na by o pi  prywatnież ń ż ł ć  

piwo? Jaka by a sytuacja prawna? Czy SM kara a jak kto  pi  piwo? ł ł ś ł
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radny – RYSZARD OLSZEWSK 

Z tego co wiem, w pasach drogowych, chodnikach, cie kach rowerowych nieś ż  

ma  mo liwo ci  zainstalowania  pijalni  piwa  i  takich  innych  punktów,  któreż ś  

sprzedaj  alkohol twardy lub mi kki o czym mówi  Wies aw Kami ski. Ale nieą ę ł ł ń  

omieszka a radna Gosz powiedzie , e  jad c rowerem deptakiem na molo wł ć ż ą  

Brze nie mo na wjecha  prosto na budk  z piwem. ź ż ć ę

Prosi bym precyzyjnie  powiedzie .  Ja  w sobot  ch tnie przejd  si  pieszo ił ć ę ę ę ę  

chcia abym na te budk  z piwem si  natkn .    ł ę ę ąć

radny – JERZY ADAMSKI 

Ja chcia bym odpowiedzie  na pytanie, które pad o. Na podstawie dotychczasł ć ł  

obowi zuj cej  uchwa y,  w  wietle  brzmienia  tej  uchwa y  zaznaczam,  piwoą ą ł ś ł  

mo na pi  na  pla y.  Tylko,  e  tam jest  wymienione enumeratywnie  miejscż ć ż ż  

gdzie  nie  mo na  pic.  Enumeratywnie  s  wymienione.  To  nie  jest  wż ą  

szczególno ci tylko si  mówi tu, tu, tu, tu. Miejsca publiczne czyli w tych i wś ę  

tych miejscach nie mo na pi  piwa. ż ć

To by  b d, który powsta  przy tworzeniu tamtej uchwa y. Tam powinno był łą ł ł ć 

napisane w szczególno ci. I wtedy pla e by si  w tym mie ci y jako miejscaś ż ę ś ł  

publiczne. le mamy sformu owan  uchwa  i ta poprawka ma s u y  jakbyŹ ł ą łę ł ż ć  

wyprostowaniu. 

Tam si  pojawia  i  w szczególno ci  i  pla e.  SM b dzie  mog a niew tpliwieę ś ż ę ł ą  

kara  tych pij cych na pla y.    ć ą ż

radny – RYSZARD NIKEIL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

To znaczy, e do tej pory nie by o przypadków karania mandatami za picie naż ł  

pla y? Jakie SM mia a instrukcje. Interweniowa a czy nie? O to mi chodzi. ż ł ł

Pytam  si  dlatego,  e  w  mediach  by o  takie  przekonanie  i  takie  by oę ż ł ł  

rozpowszechnianie widomo ci, e na pla ach w Gda sku nie mo na by o piś ż ż ń ż ł ć 

piwa w ogóle. 
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radna – ZOFIA GOSZ 

Mam pro b  aby pan prezydent wypowiedzia  si  na temat mojego wniosku.ś ę ł ę  

Wydaje mi si , e podobnie popar  mój wniosek radny Adamski. ę ż ł

Dlaczego tutaj jest spór pomi dzy panem Goreckim i mn ? ę ą

Panie Gorecki.

Pan  te  nie  widzia ,  nie  zna  dok adnie  statutu  SM.  Pan  si  nie  zapozna .ż ł ł ę ł  

Upowa nienia  SM  prezydent  daje  w  ka dym  przypadku  najlepiej  osobno.ż ż  

Wtedy  ona  nie  dzia a  z  ogólnego  upowa nienia,  ale  z  upowa nieniał ż ż  

szczególnego  –  prawnie  to  si  nazywa  –  w  danej  sprawie.  Wtedy  mo eę ż  

nak ada  mandaty.  ł ć

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Pani Radna. 

Pan Gorecki by  przewodnicz cym KSi P. ł ą Ł

radny – RYSZARD NIKEIL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Ale w tpi  czy zna na pami  statut bo nawet stra nicy go na pami  nie znaj .ą ę ęć ż ęć ą  

radny – PIOTR DZIK 

Sk adam wniosek o zamkni ci listy mówców. ł ę

Radny -BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Jest pan jedynym zg aszaj cym si  wi c ju  nie potrzeba. ł ą ę ę ż

MARCIN SZPAK – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.
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Je eli  chodzi o wniosek radnego Sowi skiego aby zadzia a  tak aby  szybkoż ń ł ć  

zosta a opublikowana ta uchwa a to do o ymy wszelkich stara  aby dopilnował ł ł ż ń ć 

tego. 

Prosz  Pa stwa. ę ń

Je eli  chodzi o zakaz sprzeda y na cie kach rowerowych to nie mówimy oż ż ś ż  

sprzeda y, a o spo ywaniu alkoholu. Tak naprawd  zmienili my konstrukcj  tejż ż ę ś ę  

uchwa y w sposób bardziej uszczelniaj cy.   ł ą

Nawi zuj c  do pytania  czy  wcze niej  mo na by o spo ywa  na pla ach wą ą ś ż ł ż ć ż  

Gda sku to tak mo na by o. Pla e nie by y wymienione wprost jako miejsceń ż ł ż ł  

gdzie  nie  mo na  spo ywa  piwa.  Dzisiaj  sformowali my  ten  punkt  niecoż ż ć ś  

inaczej. Zakaz spo ywania dotyczy wszystkich miejsc publicznych. W sposóbż  

szczególny zosta y wymienione ci gi komunikacyjne, ulice. W tym wydaje namł ą  

si , ze mieszcz  si  i cie ki rowerowe jako ci g komunikacyjny oraz zosta yę ą ę ś ż ą ł  

wymienione te pla e, eby w sposób szczególny je zaakcentowa , eby nie by oż ż ć ż ł  

w tpliwo ci. ą ś

Je eli chodzi o wniosek radnej Gosz aby wpisa  w uchwa  aby egzekwoważ ć łę ć 

uchwa   to wydaje nam to si  niecelowe. To troszeczk  niepowa nie b dziemyłę ę ę ż ę  

wygl da  je li  w  uchwa  wpiszemy  wniosek  aby  uchwa  respektowa  ią ć ś łę łę ć  

realizowa . To id c dalej,  w ka dej uchwale  musieliby my wpisywa  punktć ą ż ś ć  

dyscyplinuj cy prezydenta i urz dników do tego aby respektowali prawo. ą ę

Prawo jest prawem i ono musi by  respektowane i wykonywane przez s u być ł ż  

miejskie.  

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Ja wycofuj . Mi chodzi o o powstawanie, a nie spo ywanie. Rzeczywi cie nieę ł ż ś  

doczyta em. ł

164



radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1454?   ń ę

za -26

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1304/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie zmieniaj ca  uchwa  w  sprawie  zakazu spo ywaniaą łę ż  

napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie miasta 

Gda ska.    ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 23 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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19.UCHWALENIA  MIEJSKIEGO  PROGRAMU 

PROMOCJI ZATRUDNIENIA ORAZ AKTYWIZACJI 

LOKALNEGO  RYNKU  PRACY  NA  LATA  2005  – 

2007.  

(DRUK 1436)

MARCIN SZPAK – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska zreferowaę ń ł  

druk tak jak w uzasadnieniu.  

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

KSSiOZ, KB, KPGiM opiniowa y pozytywnie. ł

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy.ą

Jaka nowa metoda zosta a przez prezydenta Szpaka przeprowadzona, e nie mał ż  

prezentacji programu na sesji. My si  dajemy manipulowa  w ten sposób, e wyę ć ż  

podnie cie teraz r k  bo jeste cie zm czeni i g osujcie. ś ę ę ś ę ł

Ja  my l ,  e  szacunek  wymaga  chocia by  eby  powiedzie  chocia by  oś ę ż ż ż ć ż  

podstawowych za o eniach. Po co dyrektor Budnik tak siedzi. ł ż
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radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Prezydent przed chwil  prezentowa . ą ł

radna – ZOFIA GOSZ 

Nie prezentowa . Poda  tytu  i poprosi  o podj cie. ł ł ł ł ę

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa.ę ń

My druk dostali my wi c ka dy materia  przeczyta . ś ę ż ł ł

 

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy. ą

Nasz  regulamin  mówi,  e  jest  II  czytanie,  a  nie  powiedzenie  tytu u  iż ł  

powiedzenie teraz prosz  o przyj cie. Dla mnie to jest brak szacunku dla ca eję ę ł  

rady.  

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  tak tego nie rozumie  bo  …ę ć

radna – ZOFIA GOSZ 

Tak to przyjmuj  bo w sejmie pan nie us yszy ani w nigdzie takiego sposobuę ł  

dzia ania jak tutaj. Ja wiem, e wszyscy s  zm czeni. Ja te .  ł ż ą ę ż

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Wydaje si , e po to wcze niej otrzymali my materia  aby si  z tym zapozna .ę ż ś ś ł ę ć  

Teraz  prezydent  mia by  przeczyta  t  ca  ksi eczk ?  By y  na  komisjił ć ą łą ąż ę ł  
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prezentacje. Z tego co wiem pani KSSiOZ bardzo du o ten temat omawia a iż ł  

tutaj nie ma chyba mowy o lekcewa eniu. Pani to chyba le odebra a.  ż ź ł

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy.ą

Mo e teraz jest nowa procedura, nowy regulamin rady, mo e ja go nie znam.ż ż  

Mo e faktycznie jestem ca kowicie w b dzie. ż ł łę

Mianowicie wtedy je eli  nikt nie b dzie przedstawia  tego programu to mojeż ę ł  

pytanie jest dlaczego dyrektor Budnik, w trosce o jego czas pracy ca y dzieł ń 

tutaj czeka – po co? Je eli tak to powinien ju  by  dawno zwolniony do domu.  ż ż ć

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Ja my l , e pan Budnik chcia aby wcze niej pój  ale by y takie uchwa y jakś ę ż ł ś ść ł ł  

alkoholowe i dyskutowali my i musia  czeka . ś ł ć

Pani chce jeszcze mówi ? ć

radna – ZOFIA GOSZ 

Pan zapyta , czy kto  ma jakie  pytania i uwagi i chc  teraz je eli nie b dzieł ś ś ę ż ę  

przedstawiany program bo nie b dzie, chc  kilka uwag zg osi . ę ę ł ć

Panie Prezydencie,

Wysoka Rado,

Panie Przewodnicz cy.ą

Program  jest  jak  wida  dosy  ob y  –  je li  mo na  tak  powiedzie .  Jać ć ł ś ż ć  

uczestniczy am trzy razy w dyskusji nad tym programem. Zaczn  od tego coł ę  

powiedzia  prezydent Szpak –  taka jest procedura. Ja nie mama tutaj uwag doł  

pana dyrektora Budnika. Bo miasto wymy li o takie ob e procedury opisowe,ś ł ł  

które w a ciwie, ich skontrolowa  jest bardzo trudno. Ja chcia abym w a ciwieł ś ć ł ł ś  

zwróci  uwag  na kilka aspektów.  ć ę
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Szanowna Rado. 

Mnie odpowiada by program, bo to jest program operacyjny, nie adna strategia.ł ż  

gdyby  on  mia  np.  30  str.  i  by o  napisane,  e  w  zakresie  zatrudnieniał ł ż  

niepe nosprawnych zobowi zuj  si  jednostki miejskie i UM do zatrudniania coł ą ą ę  

najmniej po jednym niepe nosprawnym i mieliby my ju  efekt ilu . W zakresieł ś ż ś  

pomocy przemocy w rodzinie b dzie to tak czy inaczej robione.ę

Program jest opisowy. Nie mo na jemu nic zarzuci  poza tym, e nic bardzoż ć ż  

szczegó owego nie zawiera. Jest metodyka.ł

Do pana prezydenta Szpaka mam pytanie. Czy wszystkie programy b d  w tenę ą  

sposób  pisane?  Bo  wtedy  m  si  staniemy  s ynnymi  pisarzami  jako  miastoę ł  

Gda sk, natomiast pó niej je eli sprawozdanie b dzie liczy o te  tyle stron boń ź ż ę ł ż  

musia oby liczy , jak tak to naprawd  b dziemy tylko pisarzami. ł ć ę ę

Ja apeluj  aby pozosta e programy operacyjne by y konkretne, krótkie, zwi z e ię ł ł ę ł  

eby by y napisane j zykiem praktyki, a nie j zykiem teorii. ż ł ę ę

Teraz chc  zwróci  na kilka –  to oczywi cie  nie jest zarzut,  eby radni bylię ć ś ż  

chocia  wiadomi je li nie zd yli przeczyta . ż ś ś ąż ć

Prosz  Pa stwa.ę ń

Przez  3  lata  2005,  2006  i  2007  na  same  szkolenia  bezrobotnych  mamy 

przeznaczy  ok.  7  mln  z .  To jest  ogromna  kwota.  Jest  zapewnienie,  e  teć ł ż  

pieni dze cz ciowo maj  by  z UE ale jak mamy do wiadczenia z UE nieą ęś ą ć ś  

uda o nam si  wi kszych pieni dzy zdoby . Czy my, oczywi cie powinni my,ł ę ę ę ć ś ś  

jest pytanie do rady czy my powinni my 7 mln przeznaczy  tylko na szkolenia?ś ć  

Czy powinni my przeznaczy  na tworzenie nowych miejsc pracy? ś ć

Oczywi cie  s  postanowienia  w  tym  programie,  e  b d  dop aty  dlaś ą ż ę ą ł  

przedsi biorców, e b d  inicjatywy takie czy inne ale nie ma mowy. Je eli coę ż ę ą ż  

roku ma przybywa  25 tys. bezrobotnych i tyle ma znale  prac  w wyniku tegoć źć ę  

programu  to  ja  by abym  ciekawa  w  jakich  zak adach  pracy,  chocia  jedenł ł ż  

zak ad pracy  gdzie  ci  ludzie  znajd  prac .  Wtedy  uwa am,  e  ten programł ą ę ż ż  

by by wiarygodny. ł
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25 tys, czy 22 eby znalaz o prac  w ci gu 3 lat to musz  powsta  jakie  noweż ł ę ą ą ć ś  

zak ady  pracy.  Oczywi cie  tu  jest  polityka  miasta  nie  samego  urz duł ś ę  

zatrudnienia. 

Je eli tyle miejsc pracy ma powsta  w wyniku tego programu, czyli w wynikuż ć  

realizacji tej ksi eczki prac  b dzie mai o 25 tys to jest du a efektywno  aleąż ę ę ł ż ść  

poza  tym  nie  ogólnie  mówi c  nie  okre la  on  szczegó ów  praktycznych,ą ś ł  

realizacyjnych.  Zapyta  jedne  pan  z  organizacji  pozarz dowych  na  zespole,ł ą  

który kontroluje realizacj  strategii rozwi zywania problemów spo ecznych czyę ą ł  

z  tej  grubej  ksi eczki  b dzie  jaka  kwintesencja  do  realizacji.  eby myąż ę ś Ż ś  

wiedzieli, e to w tedy i tam b dzie zrealizowane. ż ę

Nie  ma  takiej  kwintesencji  ale  taka  jest  ustalona  metodyka  ustalona  przez 

prezydenta i jego zast pców i taka metodyka ma by  stosowana. ę ć

ja mama apel do radnych. Zastanówmy si  wspólnie czy wszystkie programyę  

maj  by  takie opas e i wywalane do kosza? ą ć ł

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie,

Wysoka Rado.

Nie chcia em specjalnie zabiera  g osu. mówi em daj c g os, a je li chodzi oł ć ł ł ą ł ż ś  

to aby to wesz o na dzisiejsze obrady aby móc ten projekt mie  pod obradami.ł ć  

Natomiast musz  si  zgodzi  z radn  Gosz. Nie b d  mówi  o lekcewa eniu aleę ę ć ą ę ę ł ż  

o dobrym zwyczaju. Dobrym zwyczajem jest prezentacja ka dego programu. Toż  

RMG uchwala t  uchwa  i to radzie nale y j  zaprezentowa . Tu na komisjią łę ż ą ć  

si  ja  prezentuje  –  i  bardzo  dobrze.  Ale  to  my  jeste my  organemę ś  

uchwa odawczym  i  nam  powinno  si  przynajmniej  w  ci gu  3  –  5  minutł ę ą  

zaprezentowa .  ć

Z jedn  rzecz  naprawd  chcia bym si  zgodzi . Naprawd  wymaga du egoą ą ę ł ę ć ę ż  

samozaparcia przeczytanie tej ksi zki i jeszcze jej zrozumienie. Tutaj powiemą  

szczerze. Trudno wymy li  bardziej m tny sposób zapisania i czytelny ni  toś ć ę ż  
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jest w tej ksi ce. Ju  pomijam, e to jest nawet format nie sprzyja temu aby siąż ż ż ę 

dobrze w niej rozczytywa . ć

Przyznaj  szczerze, e zg bienie jej tre ci zaj o mi du o wi cej czasu nię ż łę ś ęł ż ę ż 

zg bienie  du o wa niejszych  rzeczy,  które  w  yciu  czytywa em.  To tylkołę ż ż ż ł  

dlatego, ze jest to do  nieszcz liwie, w taki dziwny sposób zapisane. ść ęś

Nawet tak szczerze mówi c troch  bez takiego nie chc  powiedzie  zdrowegoą ę ę ć  

rozs dku,  ale  o nierskiego porz dku.  My l ,  e  takie  rzeczy  powinny byą ż ł ą ś ę ż ć 

bardziej sprzedawalne, czytelne. 

ROLAND  BUDNIK  –  Dyrektor  Powiatowego  Urz du  Pracyę  

zaprezentowa  program. ł

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Ja  chcia bym kilka uwag zada  bo to ju  moi przedmówcy powiedzieli.  Nieł ć ż  

oczekujemy od PUP aby tworzy  miejsc pracy bo takich mo liwo ci nie ma. Nieł ż ś  

ma takich cudów. Natomiast dla mnie rzecz  niepokoj ca jest to, e jest to du aą ą ż ż  

biurokratyzacja  instytucji,  która  ma  by  tylko  po redniakiem.  Czylić ś  

po redniczy  w przep ywie informacji na temat rynku pracy. Takich informacjiś ć ł  

pan dyrektor nie przekaza . ł

Gdzie powstaj  teraz miejsca pracy? W jakich obszarach? Gdzie ten strumieą ń 

p ynie? Jakie  nam przekaza  wskazówki do pewnych  zachowa  i  kreacji  wł ć ń  

postaci prawa lokalnego. 

Ja rozumiem, e my tutaj na tej sali powinni my podj  uchwa y stymuluj ceż ś ąć ł ą  

okre lone dzia ania, czy wobec rzemios a, przemys u. A wi c takie, które b dś ł ł ł ę ę ą 

kreowa  nowe miejsc pracy – to jest moja kolejna uwaga. ć
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Jeszcze jedna uwaga dotyczy struktury osób poszukuj cych pracy. Tutaj troszką ę 

pan Budnik na ten temat powiedzia  ale ja bym chcia a troszk  wi cej informacjił ł ę ę  

poniewa  z moich informacji wynika, e w tej chwili tak  grup  poszukuj cż ż ą ą ą ą 

pracy  jest  m odzie .  To nie  jest  adna  nowo .  Wiemy,  e  roczniki  wy uł ż ż ść ż ż  

demograficznego w tej chwili s  w okresie poszukiwania pracy.ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Jest dramatyczna sytuacja. Ja nie wiem czy mo emy si  szczyci , e w a ciwież ę ć ż ł ś  

osoby s  tak sfrustrowane, e w a ciwie po kilku nieudanych próbach emigruj .ą ż ł ś ą  

Wszyscy moi znajomi, a mamy dzieci w tym samym wieku informuj  mnie, eą ż  

egnaj  dzieci.  S ysz ,  e  dzieci  jednej  osoby,  drugiej  jak nie  s  gdzie  wż ą ł ę ż ą ś  

Irlandii, Anglii, naszych najlepiej wykszta conych gda szczan. Nie wiem czy zł ń  

tego powodu mamy si  cieszy , e oni tu nie pomna aj  dochodu dla bud etuę ć ż ż ą ż  

miasta. 

Oni  musz  emigrowa .  To  jest  przymusowa  emigracja.  Ta  cz ,  któraą ć ęść  

pozostaje w Gda sku w a ciwie skazana jest na pora k  bo nie ma dla nichń ł ś ż ę  

propozycji. Ja mówi  o tej m odzie y najlepiej wykszta conej. ę ł ż ł

S ysz ,  e  w  innych  gminach  s  jakie  kredyty,  które  pozwalaj  imł ę ż ą ś ą  

samodzielnie  tworzy  miejsca  pracy.  Ja  rozumiem,  e  to jest  kierunek.  Czyć ż  

mamy  takie  mo liwo ci?  Ja  s ysz ,  e  nawet  w  ma ych  gminach  z  troskż ś ł ę ż ł ą 

pochyla si  i chroni si  ka de miejsce pracy. U nas takich dzia a  nie ma. ę ę ż ł ń

Ja chcia abym wiedzie  czy mamy na ten temat informacje jak si  kszta tujeł ć ę ł  

problem m odzie y? Bo problem szkole  to jest tylko taki zast pczy temat bo tał ż ń ę  

m odzie  jest wykszta cona. Mo e jakie  dokumenty tytu em uzupe nienia aleł ż ł ż ś ł ł  

raczej to jest zabijanie czasu i zajmowanie ich ni  faktyczne dzia anie. ż ł

Kolejny przyk ad takiego my l  bardziej medialnego dzia ania ni  skutkuj cegoł ś ę ł ż ą  

w  aden  sposób  nowymi  miejscami  pracy  to  jest  ta  wakacyjna  oferta.ż  

Wczorajsza  „Gazeta  Wyborcza”  na  ca a  stron  po wi ca  artyku  o  tzw.ł ę ś ę ł  

wakacyjnych praktykach. 

Prosz  Pa stwa. ę ń
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Prosz  si  zastanowi  co  w  miesi c  mo na  zdoby  za  kwalifikacje?  Toę ę ć ą ż ć  

oczywi cie  jest  praca  sezonowa ale  ona w niczym nie  rozwi zuje  problemuś ą  

bezrobocia  ludzi  wykszta conych.  wiadczenie  400  z  gdzie  osoba  musił Ś ł  

dojecha , czyli 100 z  wyda na komunikacj  i na r k  zostanie jej 300 z  zać ł ę ę ę ł  

miesi c. To ja nie wiem czy ona prze yje. ą ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

To chyba s  arty je li mówimy o kwocie 400 z , która otrzymuje absolwentą ż ś ł  

wy szej uczelni za miesi c pracy. To lepiej eby poszed  gdzie  do jakiegoż ą ż ł ś ś 

rzemios a, innej pracy to mo e wtedy dostanie ok. 1000 z . To jest naprawdł ż ł ę 

niepokoj ce, e dramatycznie szukamy jaki  pomys ów ale tak naprawd  nieą ż ś ł ę  

mamy. To jest tak naprawd  do nas krytyka. My nie pochylamy si  z trosk  nadę ę ą  

lokalnym rynkiem pracy, a dotyczy to innych uchwa , które podejmujemy. ł

Problem chocia by us ug w sferze handlu. To jest rzecz ku rozwa eniu i czy myż ł ż  

dzisiaj podejmiemy t  uchwa  czynie to jest tak naprawd  bez znaczenia dlaę łę ę  

rynku pracy, A nie o to chodzi aby my takie dokumenty podejmowali.    ś

     

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Przede wszystkim dzi kuj  panu dyrektorowi za prezentacj . Szczerze mówi cę ę ę ą  

nie bardzo rozumiem moj  przedmówczyni  bo szereg rzeczy nie dotyczy a tegoą ę ł  

projektu uchwa y, o którym kole anka mówi a. Chyba, e szeroko mówimy oł ż ł ż  

problemie  bezrobocia.  Ale  mówimy  o  tym  programie,  który  jest  raczej 

programem  ogólnym  operacyjnym  czyli  pod  tym  kontem  nale y  na  niegoż  

patrze . Na cz  z tych pyta  tak e on odpowiada. Miejmy nadziej , e toć ęść ń ż ę ż  

wyjdzie. 

Nie zgadzam si , e  PUP ma by  teraz po rednikiem bo to by znaczy o, eę ż ć ś ł ż  

mamy higieniczne 1,5 – 2 % bezrobocie i to jest jakby dobra sytuacja ale dopóki 

z tym bezrobociem mamy walczy  to mamy walczy  strukturalnie i to tak eć ć ż  
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przez powo ane do tego wyspecjalizowane agendy, czy urz dy takie jak PUP.ł ę  

Nic lepszego na razie nie wymy lono.  ś

Oczywi cie najlepszym jest stworzenie miejsc  pracy.  Do tych miejsc pracy  iś  

nowych  wymogów  przygotowuj  mi dzy  innymi  projekty  zawarte  w  teką ę  

ksi eczce i tutaj trzeba pochyli  g ow  i podzi kowa  za ci k  prac , którąż ć ł ę ę ć ęż ą ę ą 

pa stwo zrobili. ń

Ja  mam  nadziej ,  e  pan  dyrektor  przedstawiaj c  doroczne  sprawozdaniaę ż ą  

dotycz ce rynku zatrudnienia b dzie w tym momencie rozbija  na 2 cz ci czylią ę ł ęś  

ogólne plus  realizacja  tego programu.  Wypad  yczy  nam sobie  wszystkim,ż ć  

eby ten program rzeczywi cie mai  szans  by  w pe ni wykonany i spe niż ś ł ę ć ł ł ć 

pok adane w nim nadzieje.  ł

radna – MONIKA TOMASZEWSKA 

Prosz  Pa stwa.ę ń

Nie dziwi  si  zainteresowaniem pok adanym w tym programie poniewa  tenę ę ł ż  

program jest trudny. Nie opiera si  tylko na realizacji jednego artyku u z jedneję ł  

ustawy ale jest prób  kompleksowego podej cia do zagadnienia bezrobocia aleą ś  

nie tylko ale równie  do podniesienia wska nika zatrudnienia. ż ź

Czym  innym  jest  ograniczenie  bezrobocia  i  czym  innym  troszeczk  jestę  

podniesienie  wska nika  zatrudnienia.  S  to  rzeczy  funkcjonalnie  ze  sobź ą ą 

zwi zane ale nie tylko. ą

Ten  program  dotyka  równie  takiej  sfery  jak  zatrudnianie  osóbż  

niepe nosprawnych jak i osób, które s  dotkni te lub zagro one wykluczeniamił ą ę ż  

spo ecznymi. Jest równie  otwarty na potrzeby pracodawców. Oczywi cie nieł ż ś  

chc  powiedzie , e te potrzeby nie by y do tej pory zauwa one ale wydaje mię ć ż ł ż  

si ,  ze  nie  w  takim stopniu  jak  uwzgl dnia  to  program  jaki  maj  pa stwoę ę ą ń  

mo liwo  omawiania i przegl dania. ż ść ą

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Sposób przygotowania  programów operacyjnych ustalili my  sami  w  strategiiś  

rozwi zywania problemów spo ecznych aby nie tylko by y definiowane cele aleą ł ł  

równie  dzia ania  operacyjne,  wska niki  i  jakich efektów si  spodziewamy.ż ł ź ę  

Je li stawiamy sobie bardzo ambitne cele i okre lone zadania to nie dziwmy si ,ś ś ę  

e  ten  dokument  jest  tak ogromnym,  opas ym  dokumentem ale  równie  nież ł ż  

s dz  aby my nie mieli  mo liwo ci weryfikacji  tego programu poniewa  wą ę ś ż ś ż  

ka dym z tych dzia a  a jest ich a  14 s  zaplanowane w 2005, 2006 i 2007ż ł ń ż ą  

konkretne efekty ale równie  s  wskazane osoby odpowiedzialne za te efekty.ż ą  

Na pewno b d  pa stwo mieli mo liwo  na bie co analizowania tych osób.   ę ą ń ż ść żą

Jeszcze jedna uwaga. Niestety problemy spo eczne rozwi zuje si  d ugofalowo.ł ą ę ł  

To jest  proces.  Niestety  nie  jest  tak jak z  budow  drogi, e  okre lon  pulą ż ś ą ę 

pieni dzy si  przygotuje i efekt ma si  po roku. Problemy spo eczne rozwi zujeę ę ę ł ą  

si  w odst pach 2- 3 lat. ę ę

Dzisiejsze dzia ania podj te na tej sesji zaowocuj  najwcze niej po rok. Ale nieł ę ą ś  

spodziewajmy si  od razy cudów. Nie spodziewajmy si  równie , e ca kowicieę ę ż ż ł  

zostanie wyeliminowane bezrobocie. To te  nie jest mo liwe. ż ż

MARCIN SZPAK – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Chcia bym si  odnie  do tych zastrze e , które pad y. W pierwszej kolejno cił ę ść ż ń ł ś  

do pani radnej Gosz, która postawi a g ówny zarzut, e program jest opas y, eł ł ż ł ż  

jest  nieczytelny  i  pytanie  czy  wszystkie  programy  b d  pisane  w  ten  samę ą  

sposób. 

Rzeczywi cie ten program jest opas y ale on taki musi by  bo jest bardzo wieleś ł ć  

zada  w tym programie. Jak si  je wszystkie wypisze na papierze to wychodzi zń ę  

tego taka gruba ksi ga. ę

Prosz  Pa stwa.ę ń
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to jest de facto program operacyjny. Ten dokument jest nazywany strategi  bo toą  

wynika  z  aktu  wy szego  rz du.  Natomiast  to  jest  klasyczny  programż ę  

operacyjny. Mam nadziej , e wszystkie programy operacyjne b d  wygl da yę ż ę ą ą ł  

w podobny sposób. One s  w tej chwili opracowywane ale o to nam chodzi o. ą ł

Strategia  jest  krótka  ma  kilka  stron.  Natomiast  programy  operacyjne  bardzo 

precyzyjnie okre laj  co chcemy zrobi  i w jaki sposób. ś ą ć

Aczkolwiek  mog  pani  uspokoi ,  e  tych  programów  operacyjnych  nieę ą ć ż  

b dziemy radzie przedk adali do zatwierdzania bo to jest niepraktycznie. ę ł

Je eli  chodzi o szkolenia to dyrektor Budnik ju  o tym mówi . Kwintesencjaż ż ł  

programu jest gotowa. 

Je eli chodzi o pytanie radnej Grabarek w sprawie m odzie y i programów dlaż ł ż  

m odzie y to za chwil  poprosz  dyrektora Budnika o zabranie g osu. Natomiastł ż ę ę ł  

pani powiedzia a bardzo niepochlebne s owa na temat programu wakacyjny sta .ł ł ż  

Nazywaj c go wcze niej nawet castingiem. ą ś

Pani Radna. 

Otó  to jest  jeden z  programów, który si  cieszy  najwi ksz  popularno ciż ę ę ą ś ą 

w ród  studentów  i  absolwentów.  Ja  nie  wiem  czy  pani  mia a  mo liwoś ł ż ść 

konsultowania  swojej  opinii  z  jakimkolwiek  z  uczestników  tego  programu 

poniewa  wszyscy studenci s  z niego bardzo zadowoleni. ż ą

Tutaj  nie  chodzi  o te  400, 200 czy  500 z  bo celem  tego programu  nie  jestł  

zarabianie pieni dzy czy rodków na utrzymanie ale celem jest nabycie praktykię ś  

i zdobycie pewnego do wiadczenia na rynku pracy jeszcze zanim absolwent trafiś  

na rynek pracy. 

Jeszcze poprosz  dyrektora Budnika o uzupe nienie w tej kwestii. ę ł

ROLAND BUDNIK – Dyrektor PUP 

Panie Przewodnicz cy,ą
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Wysoka Rado.

Odnosz c si  do pytania o ludzi m odych. Jedno z przedsi wzi  tego programuą ę ł ę ęć  

nazywa si  wr cz – przeciwstawienie si  bezrobociu m odych. To nie jest nawetę ę ę ł  

agodzenie skutków, przeciwdzia anie ale przeciwstawienie si . ł ł ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

Dzisiaj mamy osób pomi dzy 18 a 24 rokiem ycia prawie 3ę ż  800. Tylu mamy 

zarejestrowanych jako osoby bezrobotne. Z tego 900 to s  osoby, które s  d u eją ą ł ż  

ni  12 miesi cy okre lane przez nas jako d ugotrwale bezrobotne. Ale te  mamyż ę ś ł ż  

za sob  ponad 500 m odych ludzi, którzy zostali skierowani na sta .   ą ł ż

W tym roku konkretnie od 1 lipca za 3,5 mln z otych, i to nie jest prawda, e mył ż  

nie  mamy  rodków  z  UE.  Od  2  lat  uzyskujemy  bardzo  du e  kwoty  je liś ż ś  

porówna  inne  PUP w a nie z UE. Na ten rok 3,5 mln. W ubieg ym roku by y ć ł ś ł ł

3 mln z otych. W zwi zku z tym nie jest tak, e tych pieni dzy nie ma. Tychł ą ż ę  

pieni dzy  b dzie  coraz  wi cej  bo  jak  dajemy  swój  wk ad  w asny  toę ę ę ł ł  

automatycznie procentuje i w tym roku mamy odzysk tych rodków i mo emyś ż  

wi ksz  pul  rodków zapewni . ę ą ę ś ć

Co mog  dzisiaj  m odzi  ludzie  uzyska  oprócz  przygotowania  zawodowego,ą ł ć  

sta u?  Chcemy  zorganizowa  dla  3  tysi cy  m odych ludzi  sta e  ale  nie  naż ć ę ł ż  

miesi c nas minimum 6 miesi cy.  Po pó  roku pracodawca jest ju  w stanieą ę ł ż  

oceni  czy ta osoba podejmie zatrudnienie, czy te  nie. ć ż

Oprócz tego mo emy finansowa  koszty dojazdu do pracodawcy, nawet kosztyż ć  

zakwaterowania je li to jest poza miejscem zakwaterowania. Ma o tego kosztyś ł  

opieki nad dzieckiem je li takowe si  pojawi , eby tylko ta osoba mog a pójś ę ą ż ł ść 

do pracy. Ka dy kto ma prawo do zasi ku i podejmie prac  nie traci tego zasi kuż ł ę ł  

i dostanie od nas dodatek aktywizacyjny. Czyli 1/3 zasi ku oprócz tego co zarabiał  

– je li wyka e si  aktywno ci . ś ż ę ś ą

Pa stwo  uchwalili  wspania a  uchwa  pozwalaj c  przez  2  miesi ceń ł łę ą ą ą  

bezrobotnym poszukiwa  zatrudnienia korzystaj c  z  bezp atnych przejazdów.ć ą ł  

Chc  pa stwu powiedzie , e to jest raptem 2 miesi c jak wdro yli my to wę ń ć ż ą ż ś  

ycie, 300 osób otrzyma o ta kart  i 70 podj o zatrudnienie. ż ł ę ęł
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To jest tez co  czego adne miasto nie ma. jestem z tego dumny. Wszyscy mnieś ż  

o to pytaj , a jak to zrobili cie, jakim cudem? Oni te  chcieliby co  podobnego. ą ś ż ś

Poza tym mog  otrzyma  stypendium je li b d  kontynuowa  nauk . Je eli nieą ć ś ę ą ć ę ż  

masz pracy, a chcesz si  uczy  to dostaniesz od nas stypendium. Oczywi cie sę ć ś ą 

takie mo liwo ci. ż ś

Nie damy rady w ci gu 1 – 3 lat za atwi  sprawy wszystkich m odych ale je lią ł ć ł ś  

s  takie inicjatywy o jakich mówi  prezydent Szpak, e nawet na miesi c to 200ą ł ż ą  

ludzi, których ja nie mog  obj  bo nie mam pieni dzy uzyska o dodatkowę ąć ę ł ą 

szans . ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Jutro  w  Sobieszowie  odb dzie  si  konferencja  podsumowuj ca  programę ę ą  

finansowany ze rodków UE. Od listopad do lipca ten program jest realizowany iś  

w tej chwili si  ko czy. ę ń

Zwrócili my si  do 46 pracodawców aby  okre lili  nam jakie  maj  potrzebyś ę ś ą  

kadrowe i od razu z propozycj , e b dziemy im szuka  ludzi do 25 – 27 rokuą ż ę ć  

ycia.  Oni  nam  powiedzieli  kto  by  im  si  przyda ,  a  my  im  tych  ludziż ę ł  

znale li my. 65 osób 0odbywa w a nie sta e u tych 46 pracodawców. 70 tys.ź ś ł ś ż  

euro  otrzymali my  z  UE  na  ten  program.  On  jutro  b dzie  podsumowany  iś ę  

zako czy si .          ń ę

Im wi cej programów dla m odzie y to tym lepiej. Oczywi cie, e chcia obyę ł ż ś ż ł  

si  aby by o wi cej pieni dzy i sta  trwa  nie miesi c a 3 miesi ce. ę ł ę ę ż ł ą ą

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1436?   ń ę

za -20
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przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1305/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  programu  promocji 

zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2005 

– 2007.     

Uchwa a stanowi za cznik nr 24 do niniejszego protoko u. ł łą ł

20.ZWOLNIENIA  OD  PODATKU  OD 

NIERUCHOMOSCI  BUDOWLI,  BUDYNKÓW  LUB 

ICH CZ CI ORAZ GRUNTÓW PO O ÓNYCH NAĘŚ Ł Ż  
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OBSZARACH  OBJ TYCH  SPECJALN  STREFĘ Ą Ą 

EKONOMICZN  NA TERENIE MIASTA GDA SKA.Ą Ń  

(DRUK 1438 + AUTOPOPRAWKA)

ALAN ALEKSANDROWICZ  – Zast pca Dyrektora Wydzia u Politykię ł  

Gospodarczej  zreferowa  druk tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KB, KPGiM, KRP opiniowa y pozytywnie. ł

radny – MAREK GLINKA 

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Dyrektorze. 

Ja si  domy lam, e teraz g ownie chodzi o Trzy Lipy, czy o wszystkie te trzyę ś ż ł  

strefy – zwolnienie? 

ALAN  ALEKSANDROWICZ  –  Zast pca Dyrektora  Wydzia u Politykię ł  

Gospodarczej

Zwolnienie przewiduje dla przedsi biorstwa, które uzyska dopiero zezwolenieę  

ministra gospodarki na prowadzenie dzia alno ci w strefie. Tak e z automatuł ś ż  

strefa i trzy lokalizacje przez RMG przeznaczone pod stref  na Kokoszkach, wę  

R biechowie  i  przy  Trzech Lipach nie b d  mia y  zwolnienia tylko dopieroę ę ą ł  
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przedsi biorca,  który  uzyska  zezwolenie  na  prowadzenie  dzia alno cię ł ś  

gospodarczej. 

Ponadto zgodnie z t  uchwa  mo e ona wej  w ycie dopiero jak uka e sią łą ż ść ż ż ę 

rozporz dzenie  rady  ministrów  rozszerzaj ce  Pomorsk  Specjaln  Strefą ą ą ą ę 

Ekonomiczn  na  teren  Gda ska.  Te  rozporz dzenie  ma  wej  w  Zycie  naą ń ą ść  

prze omie lipca i sierpnia tego roku. ł

Niestety  byli my  równie  zmuszeni  do  przygotowania  autopoprawki  boś ż  

uchwa a  taka  zgodnie z  ustaw  o pomocy  publicznej   by a  notyfikowana wł ą ł  

urz dzie  konkurencji  i  konsumentów. Urz d zwróci  nam uwag . Par  uwagę ą ł ę ę  

wprowadzili my w formie autopoprawki. ś

Najwa niejsza  jest  ta,  e  ta  uchwa  mo e  obowi zywa  tylko  do  dnia  31ż ż ł ż ą ć  

grudnia 2006 roku. Wtedy bowiem maj  si  zmieni  przepisy rozporz dzeniaą ę ć ą  

komisji wspólnot europejskich przewiduj cej i reguluj ce pomoc ma a do 100ą ą ł  

tys. euro. A wi c nie mo emy nasz  uchwa  wykroczy  poza ten okres. ę ż ą łą ć

Ale  tak  jak  mówi  uchwa a  dotyczy  jedynie  terenów  na  których  zacznę ł ą 

dzia alno  przedsi biorcy, którzy uzyskaj  zezwolenie.    ł ść ę ą

radny – MAREK GLINKA 

Ja chcia em powiedzie , e  bardzo jestem dumny jako radny miasta, e tamł ć ż ż  

otwiera si  japo ska firma, która tak dumnie s ysz , e zatrudni 100 osób. Jakaę ń ł ę ż ś 

firma, która b dzie produkowa a urz dzenia precyzyjne. ę ł ą

Chc  pa stwu  przypomnie ,  e  jeszcze  nie  tak  dawno  wyprowadzili myę ń ć ż ś  

stamt d Gda skie Zak ady Graficzne i inne podmioty, które dostawa y bardzoą ń ł ł  

wysokie czynsze, podwy ki, eby tylko opró ni  to. ż ż ż ć

Teraz b dzie japo ska firma, która zatrudni 100 osób, a tylko GZG zatrudnia yę ń ł  

100 osób, które w styczniu wylecia y na bruk. ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1438 + autoporpawka?   ń ę
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za -22

przeciw -3

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVIII/1306/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie zwolnienia  od  podatku  od  nieruchomo ci  budowli,ś  

budynków lub ich  cz ci  oraz  gruntów na obszarach obj tychęś ę  

specjaln  stref  ekonomiczn  na terenie miasta Gda ska. ą ą ą ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 25 do niniejszego protoko u. ł łą ł

21.ZMIANY  GRANIC  OBSZARU  SPECJALNEJ 

OCHRONY  PTAKÓW  NATURA  2000  (KOD 

OBSZARU PLB2200005)

(DRUK 1445 + AUTOPOPRAWKA)
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MARCIN SZPAK – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska zreferowaę ń ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu. 

MACIEJ  LOREK  -  Dyrektora  Wydzia u  Ochrony  rodowiskał Ś  

zreferowa  projekt..  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP pozytywna z uwagami.  

radny TADEUSZ  M KAL Ę

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

mamy  do  czynienia  z  bardzo  wa nym  projektem  uchwa y.  Rozpatruj c  toż ł ą  

komisja mia a sporo w tpliwo ci. Pierwsz  drobn  rzecz  by o aby wskaza  ił ą ś ą ą ą ł ć  

zaznaczy  znacznik o którym si  mówi w § 1 tej uchwa y. Poniewa  w drukach,ć ę ł ż  

które my mieli my nie by o okre lone co jest za cznikiem. ś ł ś łą

Drugi wniosek to komisja prosi a o wyja nienie czy to rozporz dzenie wydaneł ś ą  

przez  ministerstwo zosta o naruszone bez dokonania uzgodnie  jakie powinnał ń  

dokona  RMG. A je eli tak to przed o y  radzi odpowiedni projekt uchwa yć ż ł ż ć ł  

skierowany  do  trybuna u  stanu,  o  uchylenie  tego  rozporz dzenia.  Toł ą  

rozporz dzenie zosta o wydane niezgodnie z przepisem wy szego rz du jakimą ł ż ę  

jest ustawa. 

Chcia bym jeszcze  zwróci  uwag , e  oprócz portu,  o którym dyrektor Lorekł ę ż  

mówi  to do RMG zwróci  si  dyrektor Koperkiewicz, którego rozporz dzenieł ł ę ą  

równie  dotyczy poniewa  jest przez niego remontowana Twierdza Wis ouj cież ż ł ś  
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i zosta a ona jako Curzytek, w którym maj  by  chronione nietoperze. Co stajeł ą ć  

kolizji  z  ratowaniem  zabytków  kultury  materialnej.  To  równie  nale a obyż ż ł  

rozstrzygn . ąć

radny – CZES AW NOWAK Ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Ja  z  niepokojem  patrz  na  poczynania  administracji  centralnej  zwi zaneję ą  

dyrektywami UE ale uwa am, e my powinni my na gwa t jako UM i Urz dż ż ś ł ą  

Wojewódzki,  Marsza kowski  poczyni  starania  o  to,  eby  mie  wi cej  doł ć ż ć ę  

powiedzenia w swoim regionie ni  mamy dotychczas. ż

Je eli  minister  wytycza  granice  strefy  ochronnej  ptaków  i  robi  to  bezż  

uzgodnienia bez w adz województwa to jest horror. ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Je li w takich granicach strefy ochronnej le y wej cie do portu i uj cie Wis y toś ż ś ś ł  

prosz  zwróci  uwag , e ptaki s  wa niejsze ni  statki, które wp ywaj  doę ć ę ż ą ż ż ł ą  

portu. O to b dziemy chroni  ptaki, a nie b dziemy wpuszcza  statków do portuę ć ę ć  

bo b d  zak óca  spokój kormoranom. ę ą ł ć

Prosz  Pa stwa. ę ń

Kormorany pokaza y si  ju  w Porcie Gda skim i w pobli u Brze na. Tak jakł ę ż ń ż ź  

do tej pory by y na terenie zalewu to ju  na basenie portowym s . Ja nie jestemł ż ą  

wrogiem ptaków ale jestem za racjonalnym spojrzeniem na gospodark . Portyę  

daj  zatrudnienie.  Nie  mo na portom narzuca  stref  ochronnych bo ptaki  są ż ć ą 

wa niejsze. ż

Ja bardzo lubi  ptaki ale w parkach, a nie w portach. My si  sami zablokujemy. Ię ę  

w stosunku do pierwszej uchwa y jak i tej drugiej ja apeluj  bardzo mocno abył ę  

da  swój sprzeciw wobec takich decyzji. ć

Je eli dzisiaj musimy zwraca  si  do ministra ochrony rodowiska po to abyż ć ę ś  

zmieni  stref  bo chcemy poszerzy  wej cie do portu to to jest chore. Przecieł ę ć ś ż 

to zosta o uzgodnione na szczeblu rz dowym, e wej cie do portu z funduszył ą ż ś  
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UE  jest  uzgodnione  na  forum  rz du  i  nagle  RMG  ma  prostowa  to  co  naą ć  

szczeblu rz du si  sknoci o. ą ę ł

W zwi zku z tym ja bardzo gor co apeluj  aby w tych sprawach poprze  teą ą ę ć  

wnioski, które s  proponowane. ą

   

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1445 + autoporpawka?   ń ę

za -21

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1307/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie zmiany  granic  obszaru  specjalnej  ochrony  ptaków 

Natura 2000 (kod obszaru PLB2200005). 

Uchwa a stanowi za cznik nr 26 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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22.OPINII  DOT.  PROJEKTU  DECYZJI  – 

ZEZWOLENIA  NA  REALIZACJĘ 

PRZEDSI WZI CIA  PN.  „MODERNIZACJAĘ Ę  

WEJSCIA  DO  PORTU  WEWN TRZNEGO  WĘ  

PORCIE GDA SK”.Ń

(DRUK 1453 + AUTOPOPRAWKA)

MACIEJ  LOREK  -  Dyrektora  Wydzia u  Ochrony  rodowiskał Ś  

zreferowa  projekt..  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia  KRP  pozytywna.  Kto  z  pa stwa  jest  za  przyj ciem  druku  1453  +ń ę  

autoporpawka?   

za -25

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1308/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie opinii dot. projektu decyzji –  zezwolenia na realizację 

przedsi wzi cia  PN.  „Modernizacja  wej cia  do  portuę ę ś  

wewn trznego w porcie Gda sk”.  ę ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 27 do niniejszego protoko u. ł łą ł

23. LIKWIDACJI  INTERNATU  ZESPO U  SZKÓŁ Ł 

PRZEMYSS U SPO YWCZEGO I  CHEMICZNEGOŁ Ż  

IM. MARII SK ODOWSKIEJ – CURIE W GDA SKUŁ Ń  

PRZY UL. LASTADIA 2 Z SIEDZIB  W BUDYNKUĄ  

PRZY UL. LASTADIA 41. 

(DRUK 1323)

KRZYSZTOF MINCEWICZ –  Dyrektor  Wydzia u Edukacji i Sportuł  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu. ł
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radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest negatywna.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Wysoka Rado.

Mamy tutaj z uchwa , która pokazuje nowy styl pracy w adz Gda ska –  takłą ł ń  

bym to scharakteryzowa . ł

Otó  do KE rzeczywi cie kilka miesi cy temu wp yn  pomys  restrukturyzacjiż ś ę ł ął ł  

internatów.  KE  z  pe n  wdzi ku  naiwno ci  potraktowa a  te  propozycjeł ą ę ś ą ł  

powa nie. Przejecha a si  po wszystkich internatach, zapozna a si  z sytuacjż ł ę ł ę ą 

na  miejscu,  przeanalizowa a  dokumenty  finansowe.  No  i  co  z  tej  analizył  

wynikn o? No e rzeczywi cie restrukturyzacja jest wskazana, mo na nawetęł ż ś ż  

zlikwidowa  dwa internaty. ć

Przy  czym  cze  komisji  od  pocz tku  by a  zdania,  e  tym  pierwszym  dość ą ł ż  

likwidacji powinien by  internat przy ZS Conradinum, którego stan utrzymaniać  

by  fatalny. Tam trudno by o zak ada , e mo na tam skierowa  m odzie  doł ł ł ć ż ż ć ł ż  

zamieszkania. Nikogo nie dziwi o, e  ten internat mia  najmniej ch tnych doł ż ł ę  

zamieszkania mimo, e ceny by y najni sze.   ż ł ż

Prosz  zwróci  uwag . Wypracowano propozycj  najkorzystniejsz  dla miastaę ć ę ę ą  

z punktu wiedzenia utrzymywania internatów. By a zgoda na likwidacje dwóch.ł  

Co  wi cej  by a  zgoda  rodowisk  edukacyjnych  czyli  dyrektorów z  tamtychę ł ś  

szkól.  Nie  by oby protestów i  akceptacja  KE. No ale  okazuje  si ,  e  to nieł ę ż  

chodzi o  o  restrukturyzacj  internatów  i  wybrania  wariantu  najbardziejł ę  

optymalnego. 

Chodzi o o to, eby przekaza  u ytkownikowi najlepszy internat. Czyli proszł ż ć ż ę 

zwróci  uwag  potwierdzi  to przewodnicz cy PO przed sesj  we wtorek, eć ę ł ą ą ż  

filozofi  tego jest zasada, przy takiej restrukturyzacji. Edukacji powinno zabraą ć 

si  najlepszy pod wzgl dem technicznym obiekt bo kolejny u ytkownik, któryę ę ż  

przejmuje ten obiekt ma lepiej. 
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No to jest taka w tej chwili filozofia zaprezentowana przez w adze miasta. Jał  

uwa am,  e  to jest  filozofia  troch  jednak arogancka.  Lekcewa ymy  zdanież ż ę ż  

resortowej  komisji,  która  powtarzam  nie  blokuje  restrukturyzacji  internatów 

tylko ma inne pojrzenie na ten temat. Lekcewa enie rodowiska edukacyjnego,ż ś  

czyli  akceptacja  spo eczna  nie  jest  nam  potrzebna.  Mo emy  przyjmował ż ć 

rozwi zania, które nie s  akceptowane. ą ą

Co ja mog  powiedzie . Mam pro b  do rady, eby jednak zag osowa a w tenę ć ś ę ż ł ł  

sposób,  eby  pokaza a  w adz  miasta,  e  akceptacja  i  spo eczna  i  komisjiż ł ł ą ż ł  

w a ciwej dla zagadnienia ma jednak znaczenie dla rady.   ł ś

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Ja  mo e w imieniu komisji  powiem kilka s ów dlaczego ta nasza  opinia jestż ł  

generalnie  negatywna.  Przy  czym  tak  jak  powiedzia  radny  Nikiel.  My  nieł  

jeste my przeciwko restrukturyzacji tylko przeciwko restrukturyzacji, która maś  

r ce i nogi. ę

Z  g bokim  swoim  przekonaniem,  jak  20  lat  zajmuj  si  edukacj  mogłę ę ę ą ę 

powiedzie  jedno.  Jest  to  najgorszy  mo liwy  projekt  jaki  zosta  namć ż ł  

przedstawiony.  Chyba  nie  prawd  jest  do  ko ca  to  co  powiedzia  dyrektorą ń ł  

Mincewicz, e wydzia  zajmuje si  tym od lutego. No chyba troch  wcze niejż ł ę ę ś  

bo w lutym ju  by y pierwsze propozycje. Bo wydzia  zajmuje si , bo musi, boż ł ł ę  

go komisja m czy.  ę

Tak naprawd  propozycja,  która pa stwo maj  jest  propozycj  z  lutego. Naę ń ą ą  

kilka  propozycji,  wariantów,  które  przedstawia a  KE  wydzia  rzeczywi cieł ł ś  

musia  si  nimi zajmowa  i mimo, e stwierdzono ró ne rzeczy, ze np. niektóreł ę ć ż ż  

z nich maj  r ce i nogi to i tak zosta  przy tym wariancie. A zosta  z nim dlaą ę ł ł  
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bardzo prozaicznego powodu, o którym powiem na samym ko cu. Bo ca a tań ł  

restrukturyzacja  za przeproszeniem to jest pic  na wod . Jest  to kamufla  dlaę ż  

zupe nie innego dzia ania. ł ł

A mianowicie ch ci wyrwania z edukacji jednego z lepszych obiektów, któreę  

edukacja  posiada w swoich zasobach. No przepraszam ale  KE jest po to aby 

dba  o edukacj  w mie cie Gda sku. Nawet je li mówimy, e ca e miasto toć ę ś ń ś ż ł  

organizm i  musimy  patrze  np.  na opiek  spo eczn ,  która ten budynek mać ę ł ą  

otrzyma . ć

Je li  mówimy  o  propozycji  pana  prezydenta  i  wpisaniu  tego  do  bursy  toś  

rzeczywi cie koniunkturalna propozycja, która mia a na celu umo liwienie namś ł ż  

przeg osowania  uchwa y  o  zamiarze  likwidacji.  A  potem  i  tak  przecie  tał ł ż  

decyzja  wróci a  do  formy  pierwotnej,  której  komisja  ani  rada  wtedy  nieł  

akceptowa a. I z tego powodu w a nie rada j  zdj a. ł ł ś ą ęł

Mo na  powiedzie ,  e  rada  z  uwagi  na  nieakceptowanie  tej  trzeci  razż ć ż  

przedstawianej propozycji wa nie wtedy mi dzy innymi zdj a t  propozycj  zś ę ęł ę ę  

porz dku obrad. ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Mówi si  o oszcz dno ciach. A mo e inaczej – najpierw o pozytywach. Te  s .ę ę ś ż ż ą  

Przekszta cenie internatów w bursy to jest rzecz poza dyskusj . I komisja jestł ą  

tutaj my l  jednog o nie za. ś ę ł ś

Przekszta cenia burs z jednostek bud etowych w zak ady bud etowe mo e zł ż ł ż ż  

mniejszym aplauzem ale komisja te  jest sk onna na to przysta . ż ł ć

I  wreszcie  przekszta cenie  nie  5  internatów  w  5  burs.  Wcale  nie  jestł  

powiedziane, e to musi by  5 internatów. By  mo e 3 z tych 5 w zupe no ciż ć ć ż ł ś  

wystarcz .  Ale  przekszta cenie  w  jedn  burs  czyli  narzucenie  czapy,ą ł ą ę  

dyrektorstwa,  administracji,  centralizowanego zarz dzania  i  kosztów. Nie  jestą  

szkoda cz ci  obiektu, bursy przy  ZS  na to, eby siedzia  tam dyrektor aleęś Ł ż ł  

szkoda jest, eby zrobi  tam warsztaty szkolne, na które jedna z najwi kszychż ć ę  

firm elektronicznych w Polsce chce wyposa y  na w asny koszt. To jest odr bnaż ć ł ę  

sprawa. 
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Trzeci ewentualny pozytyw – tak. Bardzo istotne jest to potwierdzenie, e je liż ś  

rzeczywi cie  chcieliby my  przekszta ca  to z  g ow  i  zgodnie z  prawem toś ś ł ć ł ą  

komisja  nie  ma  zastrze e .  Kiedy  zaczynaj  si  schody? Wtedy  kiedy  takż ń ą ę  

naprawd  proponuje  si  struktur  nowej  bursy.  Najpierw  mami  si  nasę ę ę ę  

oszcz dno ciami.     ę ś

Prosz  Pa stwa.ę ń

Nic nie stoi na przeszkodzie. Ja w zasadzie mówi  o 6 uchwa ach wi c troszkę ł ę ę 

mo na by. Natomiast te oszcz dno ci to jest kompletna iluzja. ż ę ś

Prosz  Pa stwa. ę ń

Je li mówimy natomiast o propozycji dzi  przedstawionej to mówi si , e 4 zś ś ę ż  

internatów. A wi c jeden substandard jakim jest internat w ZS  w niewielkichę Ł  

pomieszczeniach, na strychu gdzie jak ju  mówi em jest sponsor, jest wniosekż ł  

szko y,  rady  pedagogicznej,  rodziców.  Szko a  z  której  zaraz  wychodził ł  

gimnazjum i b dzie 16 nowych sal, a wiec 16 do 29 nowych oddzia ów, w któreję ł  

trzeba stworzy  baz  warsztatow  i mamy sponsora. Sam si  zg osi  i chce zć ę ą ę ł ł  

ni  zrobi . My odmawiamy mu. ą ć

To jest  szko  z  tradycj ,  do której ci gn  ludzie  z  ca ego Gda ska i  którłą ą ą ą ł ń ą 

powinni my wzmacnia  w a nie. To jest zgodne z programem Gda szczaninś ć ł ś ń  

2020. To czyli stanowisko KE, a nie wydzia u. ł

Druga sprawa – internat przy Conradinum. Te  substandard na swój sposób boż  

jest  w  tak  skandalicznym  stanie,  e  nawet  wst pne  obliczenia  mówi y,  eż ę ł ż  

minimum 0,5 mln trzeba  w niego w o y , eby go przystosowa  do dalszejł ż ć ż ć  

funkcji internatu. 

Co  to  powoduje?  e  zachowujemy  burs ,  a  wyjmujemy  z  niej  jeden  z  3Ż ę  

najlepszych  obiektów i  zachowujemy  burs  od pocz tku  ze  s abym  startemę ą ł  

ekonomicznym, od pocz tku z konieczno ci  remontów i ze szkod  dla 2 szkóą ś ą ą ł 

tych, które w dodatku uchodz  za najlepsze w Trójmie cie. ą ś

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Teraz  ostatnia  sprawa  jaka  by a.  Propozycja  KE  –  najprostsza,  najbardziejł  

ekonomicznie uzasadniona dla Gda ska. To to aby z 3 najlepszych internatówń  

stworzy  now  burs  aby mia  dobry start ekonomiczny, aby  w tym momencieć ą ę ł  

te 3 internaty zupe nie wystarcz  na potrzeby, e tak powiem ó kowe, które sł ą ż ł ż ą 

w  internatach.  A  tamte  2  internaty  –  substandardy  jak  powiedzia em  –ł  

przeznaczy  zgodnie  z  wol  rad  pedagogicznych  tych  szkó  na  to  abyć ą ł  

rzeczywi cie  zrobi  tam centra  zawodowe sponsorowane  w du ym stopniuś ć ż  

przez firmy zewn trzne. ę

I ostatnia sprawa, o której mówi em na samym pocz tku. ł ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Mianowicie,  tak  naprawd  od  pocz tku  chodzi o  tylko  o  to,  nie  WEiS  boę ą ł  

wydzia  te  chyba niech tnie pozbywa si  dobrych obiektów, aby wyci gnł ż ę ę ą ąć 

internat na Powsta ców Warszawskich i w o y  tam MOPS. Powtarzam jedne zń ł ż ć  

najlepszych  internatów,  najwi kszych  i  w  najlepszym  stanie  technicznym.ę  

Natomiast ca a zabawa z burs  od pocz tku jest pewnego rodzaju kamufla em,ł ą ą ż  

zas on  dymn  dla tego. ł ą ą

Je eli my znowu mamy si  pozbywa  z edukacji dobrych obiektów, a zostawiaż ę ć ć 

w nich byle jakie, w które trzeba setki tysi cy z otych w o y  w remonty i mimoę ł ł ż ć  

to mog  nie  spe ni   naszych  oczekiwa  to prosz  potem przy  uchwalaniuą ł ć ń ę  

bud etu, przy walce KE o pieni dze na edukacj  nie mówi , e dok adamy doż ą ę ć ż ł  

edukacji.  W a nie  dlatego  dok adamy  bo  absurdalnie  gospodarujemy  jejł ś ł  

mieniem.

Prosz  Pa stwa.ę ń

Mamy  ok.  30  obiektów  o wiatowych  w  dyspozycji  wiceprezydenta  ds.ś  

komunalnych.  Nikt  nie  pomy la ,  eby  który  z  nich wykorzysta  do celówś ł ż ś ć  

MOPS – u tylko musimy likwidowa  funkcjonuj cy dobrze internat. TO jest poć ą  

prostu absurd.     

    

radny – W ADYS AW CZKOWSKI Ł Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy,ą
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Panie Prezydencie,

Wysoka Rado. 

Nie wiem komu zale y tutaj w tym mie cie na mieszaniu. Kiedy  to po porostuż ś ś  

mo na  by o  powo a  do  wojska  takiego  prezydenta  Nocnego,  dyrektoraż ł ł ć  

Mincewicza, czy prezydenta Adamowicza, da  kuchni  polow , wywie  doć ę ą źć  

Drawska i niech sobie tam mieszaj  chochl . I to trzeba powiedzie  tak, e toą ą ć ż  

chyba by oby najlepsze. ł

Panie Przewodnicz cy.ą

Otó  zacz li my, e to wszystko potrzebne jest ze wzgl dów ekonomicznych.ż ę ś ż ę  

Ja sp dzi em 5 lat w internacie i bardzo dobrze mi si  y o. W tym internacieę ł ę ż ł  

mieszka o 500 ch opaków i 350 dziewczyn. ł ł

Tutaj  po  prostu  KE powiedzia a,  e  dwa  mo na zlikwidowa .  Ja  rozumiemł ż ż ć  

jedn  rzecz, e zmiana nazwy z internatu na burs  to rozumiem ale e tworzenieą ż ę ż  

co  co niby ma przynie  wyniki ekonomiczne powo anie du ego organu to dlaś ść ł ż  

mnie jest pewnym nieporozumieniem. 

Chc  powiedzie  tak, e je eli chodzi o to, eby te internaty by y wykorzystaneę ć ż ż ż ł  

w  okresie  wakacji  to jest  tylko nakaz  organizacyjny  urz du  i  ci  którzy  tamę  

zarz dzaj  by musieli robi . ą ą ć

Pan prezydent kiedy  powiedzia , e  nie chce dop aca  do dzieci mieszka cówś ł ż ł ć ń  

internatów, którzy nie s  z Gda ska. No i zgoda. Warunek ekonomiczny jestą ń  

taki, e i tak op acaj   rodzice za pobyt tych dzieci w internacie.    ż ł ą

Trzecia  sprawa.  Akurat  bierze si  z  internaty, które s  dzisiaj najlepsze.  Juę ą ż 

kiedy  by y zakusy aby to ju  dawno zlikwidowa  i z tym basenem do czegoś ł ż ć ś 

przy czy  albo  pod czy .  Wybronili my  wtedy  ten  ZSZ nr  IX.  On  terazłą ć łą ć ś  

nie le funkcjonuje. To dzisiaj si  próbuje odebra  ten internat i powiedzie  tak,ź ę ć ć  

e nauczyciele maj  dodatkowe dochody, e tam zarabiaj , e dzieci nie s  zż ą ż ą ż ą  

Gda ska.ń

No Panowie. 
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Je eli mówimy o ekonomii to mówmy ile kosztuje jedno miejsce w internacie  iż  

kto b dzie chcia  by  w internacie to b dzie op aca , a nie zacznijmy budowaę ł ć ę ł ł ć 

dla kogo  górk  tak , e oddajemy budynki, powo ujemy znowu jaki  zespó .ś ę ą ż ł ś ł  

Jest  dyrektor, ksi gowa, kierownik internatu,  wychowawca  itd. To nie jest  wę  

ogóle mowa o ekonomii. Tylko tak jeszcze raz mówi . Komu  si  szykuje coę ś ę ś 

eby po prostu te obiekty przekaza . ż ć

Jeszcze raz powtarzam. Nie warto miesza  bo miesza  trzeba w kuchni polowejć ć  

chochl . ą

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Przede  wszystkim  przypomn ,  e  mieszka cami  internatów burs  s  tylko  ię ż ń ą  

wy cznie nie mieszka cy miasta Gda ska. Mylimy tu pewne poj cia. Nigdyłą ń ń ę  

nie powiedzia em, e s  to mieszka cy Gda ska bo by by to absurd.  ł ż ą ń ń ł

Co do najlepszych, najgorszych. Je li chodzi o Powsta ców Warszawskich boś ń  

mówmy konkretnie to równie  mówi si  o ty wyra nie o potrzebach miasta.ż ę ź  

Mi dzy innymi WEiS pierwszy si  b dzie ubiega  o miejsca bior c pod uwagę ę ę ł ą ę 

to, e mamy nowe zadania zwi zane ze stypendiami. Jest to nowe du e zadanie. ż ą ż

Je li chodzi o sprawy dotycz ce tych dwóch szkó  a wi c samolikwidacji jakiejś ą ł ę  

podda y si  dwie szko y: Conradinum i ZS . Ja mo e przypomn , e z ZS  wł ę ł Ł ż ę ż Ł  

przysz ym roku wychodzi gimnazjum do budynku po likwidowanej SP nr 67.ł  

Je li chodzi o Conradinum to jest to kwestia komunikacji wewn trz budynku.ś ą  

Oczywi cie mo na dyskutowac. Dostali cie pa stwo pe ne materia y. S  te 4ś ż ś ń ł ł ą  

wersje. Z wykresów jednoznacznie wynika, e ta czwarta wersja jest najbardziejż  

optymalna bior c pod uwag  wszelkiego rodzaju wyliczenia. ą ę

Je li chodzi o ZSZ Nr IX, o którym mówi  pan radny to mówimy o spadku wś ł  

dochodach w ostatnich 3 latach.     

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy,ą
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Szanowna Rado.

Ja  chc  wróci  do tego co  mówi  pan  dyrektor.  Powiedzia ,  e  dostali myę ć ł ł ż ś  

ostatnio jakie  materia y wiadcz ce o ekonomii, o które ja wnosi am bardzoś ł ś ą ł  

silnie. Musz  powiedzie , e ja do dnia dzisiejszego dnia nie otrzyma am. Wi cę ć ż ł ę  

mo e to dostali cz onkowie komisji ale ja wyra nie prosi am ca y czas i niestetyż ł ź ł ł  

nic nie mam. 

Ja chc  najpierw mówi , nawi za  do internatu przy ZSZ nr IX w Gda sku. ę ć ą ć ń

Prosz  Pa stwa.ę ń

Pan mówi nam o spadku dochodów. Ja  wtedy przedk ada am w lutym, e  wł ł ż  

ostatnich 5 latach ten internat przynosi  czystej nadwy ki 300 tysi cy. Nie wiemł ż ę  

czy  to  jest  du o,  czy  ma o.  Moim zdaniem  to jest  du o.  Ja  te  pyta am  iż ł ż ż ł  

chcia am mie  dane jak b dzie podzielony maj tek, poniewa  by o kilka razy ił ć ę ą ż ł  

by am w tej szkole i by am 2 dni temu znowu, gdzie w budynku internatu, bo jał ł  

rozumiem, e tu powinno by , e budynki internatu si  przejmuje, a nie internat,ż ć ż ę  

bo  internat  to  jest  nazwa,  a  budynek  internatu,  to  jest  budynek  internatu  – 

maj tek konkretny. ą

Je eli  w  tym  budynku  internatu  jest  sto ówka  szkolna  dla  ca ej  szko y,ż ł ł ł  

pracownie specjalistyczne, zawodowe, s  równie  gabinety zabiegowe, masarzuą ż  

i inne dla sportowców. Chcia am mie  dokumenty, kto b dzie tym maj tkiemł ć ę ą  

wspólne  zarz dza .  Bo  b dzie  chaos,  k ótnia.  Efektywno  na  pewno  nieą ł ę ł ść  

wzro nie. Bo kto  komu  b dzie musia  dzier awi . Niestety nikt nie pami taś ś ś ę ł ż ć ę  

tego co mówi am na komisjach. Dok adnie wy uszcza am te elementy. ł ł ł ł

By am  2  dni  temu  w  tej  szkole.  Pyta am  czy  co  na  ten  temat  wiadomo.ł ł ś  

Mówiono nie, nie wiadomo, maj tek ma by  przej ty. Ale, e maj tek jest w teją ć ę ż ą  

chwili po czony, przenika si  wzajemnie bo korzysta z niego ta sama m odzie .łą ę ł ż  

Ja uwa am, e tworzenie te  warto by oby. Jeszcze jedno powiem. Chcia bymż ż ż ł ł  

dowiedzie  si  ile stanowiska kierownicze nowoutworzone, które tu okre la sić ę ś ę 

mianem czapy b d  kosztowa ? A mo e bo tu w podtek cie wszyscy mówi ,ę ą ć ż ś ą  

e  tu  chodzi  o  stanowiska.  Mo e  by my  si  dowiedzieli  o  jakie  nazwiskaż ż ś ę  

chodzi, które s  ju  przygotowane na te funkcje. Bo my przy likwidacji szkóą ż ł 
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mówili my, e chodzi o budynki i tylko jedno przedszkole wiedzia o, kto maś ż ł  

dany budynek zasiedli .  Mo e powiedzmy sobie wreszcie  prawd . Taka jestć ż ę  

konieczno ,  te  osoby  s  bez  pracy.  W  ten  sposób  realizujemy  niedawność ą  

uchwalony program aktywizacji zawodowej. I to b dzie uzasadnienie. ę

Nie ma uzasadnienia, e potrzebne s  budynki bo budynki po by ych szko achż ą ł ł  

stoj  puste chocia by na Grunwaldzkiej. Szybko likwidowali my ZS nr XX ią ż ś  

budynek stoi pusty. 

I jeszcze jedno na marginesie. My likwidowali my, eby to si  nie sta o tak zś ż ę ł  

internatami i burs . Mianowicie likwidowali my szko y zawodowe i wszyscy zą ś ł  

tej  trybuny  mówili,  e  zawody  nie  s  potrzebne.  Co  si  okazywa o?ż ą ę ł  

przekszta cano w licea profilowane. W telewizji 3 dni temu og oszono, e był ł ż łą 

to  pomy ka.  Minister  powiedzia ,  e  by a  to  pomy ka  tworzenia  liceówł ł ż ł ł  

profilowanych  w  miejsca  zawodowych  szkó .  40%  uczniów  z  liceówł  

profilowanych nie zda o matury. ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

eby  nie  by o  tak  samo  z  tym  przedsi wzi ciem,  eby my  musieli  siŻ ł ę ę ż ś ę 

przyznawa , e niestety by a to nasza pomy ka.    ć ż ł ł

PAWE  ADAMOWICZ - PREZYDENT MIASTA GDA SKA Ł Ń

Wysoka Rado.

G os  pani  radnej  Zofii  Gosz  mnie  niezwykle  zasmuci  bo  do tej  pory  panił ł  

wypowiedzi  trzyma y  si  jaki  elementarnych  rzeczy  merytorycznych.ł ę ś  

natomiast suponowanie, wmawianie, e proponowana sytuacja jest nie wiem dlaż  

te cia pani, czy zi cia jest wysoce niepowa ne. ś ę ż

Nie  trzeba  by  magistrem  ekonomii  tak jak  pani  jest,  eby  wiedzie ,  e  wć ż ć ż  

wyniku tej reorganizacji b d  oszcz dno ci. Dzisiaj w ka dym internacie trzebaę ą ę ś ż  

p aci  dodatek dla dyrektora szko y, jest te  kierownik, ksi gowa, nie wiadomoł ć ł ż ę  

co. Wi c  z  prostego rachunku na samym po czeniu  nast pi  zysk w postacię łą ą  

redukcji kosztów osobowych.
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Chyba, e pani jest za tym aby my walczyli z bezrobociem poprzez pomna aniż ś ż  

etatów w bursach. To je eli tak pani uwa a to ja te  w urz dzie mog  zatrudniż ż ż ę ę ć 

spokojnie 300 osób bo mam w bazie danych jakie  400 ch tnych w urz dzie iś ę ę  

b d  mia  5 asystentów i b d  w ten sposób walczy .   ę ę ł ę ę ć

My  pa stwu  proponujemy  rzecz  prost  –  oszcz dno ci  i  przekazanie  tychń ą ę ś  

oszcz dno ci dla  edukacji.  A nie z eranie  tych pieni dzy na biurokracji.  Poę ś ż ę  

prostu  racjonalizacj .  Bez  adnego uszczerbku  dla  tych  którzy  z  tych  bursę ż  

korzystaj . Bo bursy s  dla uczniów, a nie dla biurokracji, która obs uguje dzią ą ł ś 

te internaty. 

Wi c zastanówmy si  czy chodzi o dzieci, czy z kolei te przeciwne reorganizacjię ę  

g osy s  za tym, e pani jest np. lobbystk  pani kierownik z bursy na Lastadii,ł ą ż ą  

Piramowicza, Podwala Staromiejskiego itd. To niech pani powie, e to s  paniż ą  

koledzy i kole anki i pani si  obawia o ich przysz o  zawodow . To niech paniż ę ł ść ą  

to powie. Ja to zrozumiem. Je li pani mówi o rozmowie szczerej to ja w a nieś ł ś  

mówi , ze rozumiem pani boi si  o ich przysz o . ę ę ł ść

Prosz  Pani.ę

Nie wiem kto b dzie kierownikiem, kto b dzie dyrektorem. B dzie konkurs, aę ę ę  

pani jako obserwator b dzie mog a przyj  i patrze  kto tam startuje. ę ł ść ć

I co widzi pani. U miechamy si  teraz.ś ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

A wi c patrzmy teraz merytorycznie. Je eli kto  z pa stwa ma lepszy pomysę ż ś ń ł 

na oszcz dno ci w tym zakresie niech zg osi. Tylko ja do tej pory nie s ysza em.ę ś ł ł ł  

Ca y  czas  s ysz  nie,  nie,  nie,  nie,  nie,  nie.  marnujemy  czas.  Kolejneł ł ę  

przybli enie i marnujemy czas, a przed nami jeszcze jest 40 punktów porz dkuż ą  

obrad. 

Ja bym apelowa  – skupmy si . ł ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

G osujmy kto jest za, kto przeciw bo naprawd  nie ma czasu. To jest naprawdł ę ę 

nie ekonomiczne.    
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radny – ARKADIUSZ RYBICKI 

W KE by y 2 g osy odr bne od stanowiska wi kszo ci w dyskusji. Jeste my zał ł ę ę ś ś  

stworzeniem jednej wielkiej bursy, która zapewni przybyszom lepsze warunki, 

czy  w  ogóle  warunki  do  ta szego  noclegu.  Ale  chcia bym  tutaj  przedeń ł  

wszystkim  powiedzie  o  jednej  rzeczy.  Chcia bym  wyrazi  zdziwienie  ić ł ć  

oburzenie wypowiedziom radnego czkowskiego –  radnego na dwie r ce, eŁę ę ż  

tak  powiem.  Ka da  okazja  jest  dla  niego  dobra  aby  móg  wyrazi  swojż ł ć ą 

t sknot  za komunistycznym systemem. nawet zmiana internatu na bursy –  aę ę  

czemu nie? T skni on za wojskiem do którego karnie powo ywano przeciwnikówę ł  

systemu,  umieszczano ich w karnych batalionach na poligonie w Orzyszu,  a 

praca w kuchni by a jak wiadomo pretekstem do zn cania si  nad opornymi.ł ę ę

To jest to wojsko za którym t skni radny czkowski. To jest to wojsko, któreę Łę  

bra o udzia  w naje dzie na Czechos owacj  w 1968 roku, w t umieniu wolno cił ł ź ł ę ł ś  

naszych s siadów. To jest to wojsko, które w grudniu 1970 roku strzela o doą ł  

robotników w Gda sku, Gdyni i Szczecinie. To jest wreszcie to wojsko, które wń  

1981 roku wprowadza o w Polsce stan wojenny. ł

To jest wypowiedz artobliwa ale my l , e radny to ma w g owie i nad tż ś ę ż ł ą 

g ow  wida  co ma w tej  g owie.  ka da okazja  jest  dla niego dobra. Chybał ą ć ł ż  

zapomnia , e yjemy ju  w wolnej Polsce.  ł ż ż ż

radny – RYSZARD NIKEIL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Panie Prezydencie. 

Zarzuca  pan  demagogi  a  sam  j  pan  uprawia.  Nie  wiem  czy  s ucha  panę ą ł ł  

dyskusji  od pocz tku,  czy  nie.  Albo pa scy  podw adni nie  przekazuj  panuą ń ł ą  

stanu rzeczy. Wi c powtarzam. ę

Wi kszo  KE  proponowa a  rozwi zanie  jeszcze  oszcz dniejsze  tzn.ę ść ł ą ę  

likwidacj  dwóch  internatów  przy  Conradinum  i  ZS  i  zgod  wtedy  naę Ł ę  

utworzenie  bursy.  Niech  pan  wi c  nie  mówi,  e  nie  ma  alternatywy.  By aę ż ł  

alternatywna  propozycja,  która  jest  zreszt  akceptowana  przez  rodowiskoą ś  

edukacyjne. Natomiast jest ona lekcewa ona przez pana i pana podw adnych.ż ł  

198



Wi c niech pan nie mówi nieprawdy. Jest alternatywna propozycja i prosz  się ę ę 

nad ni  zastanowi .  ą ć

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Panie Prezydencie,

Szanowni Radni.

Ju  wcze niej przej am si , e dyskutujemy li tylko przyj  nie przyj  ależ ś ęł ę ż ąć ąć  

my l , e s owa pana prezydenta, eby poda  nowy pomys  jest godny uwagi.ś ę ż ł ż ć ł  

W zwi zku z tym chc  prezydentowi zaproponowa . Bior c pod uwag  fakt, eą ę ć ą ę ż  

bursy, czy internaty de facto dla mieszka ców naszej gminy s  niepotrzebne.ń ą  

Ale z drugiej strony jako gmina, najwi ksze miasto województwa powinni myę ś  

zapewni ,  maj c  tyle  szkó  dla  dzieci  z  innych  gmin  mo liwo  nauki  wć ą ł ż ść  

naszych szko ach – i s usznie. ł ł

Gdy  przeanalizujemy  od  1990  roku  ró nego  rodzaju  zmiany,  w  ró nychż ż  

dziedzinach ycia, po drodze pozwol  sobie tylko punktowo wymieni : ż ę ć

- restrukturyzacja s u by zdrowia,ł ż

- restrukturyzacja ró nych podmiotów gdzie pracownicy przejmowali i tworzy yż ł  

si  podmioty dzia aj ce na w asny rachunek w lokalach oczywi cie gminnych.ę ł ą ł ś

Panie Prezydencie. 

Mo e nale a oby sprywatyzowa  bursy, czyli odda  to w prywatne w adanież ż ł ć ć ł  

gdzie gmina czerpa aby jeszcze korzy ci. Oczywi cie zapewnione by to by oł ś ś ł  

aby wszyscy ch tni z okolic uczniowie mieliby zapewnione. Dlaczego o tym niktę  

nie pomy la ?ś ł

Gmina nie mia aby problemu. Nie  mia aby takich dyskusji  i  k opotu. Lokaleł ł ł  

by yby  nasze.  Mo e  to  jest  propozycja  nad któr  warto  si  zastanowi .  Wł ż ą ę ć  

zwi zku z tym proponuje panu panie prezydencie, e mo e warto wycofa  si  zą ż ż ć ę  

tej  propozycji  i  jeszcze  raz  przemy le  co  z  tym  fantem  w  wietleś ć ś  
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obowi zuj cych przepisów, ustaw,  rozporz dze  mo na zrobi  i  czy  mo naą ą ą ń ż ć ż  

zrobi . ć

   

PAWE  ADAMOWICZ - PREZYDENT MIASTA GDA SKA Ł Ń

Pani radnej pomys  jest oczywi cie bardzo ciekawy. By  przez nas brany podł ś ł  

uwag  ale  jak  si  pani  ze  mn  zgodzi  pierwszym  krokiem  jest  dokonanieę ę ą  

reorganizacji, zredukowanie kosztów bo pó niej atwiej jest to sprywatyzowa . ź ł ć

Ale  jest  jeden problem,  o którym pani  zapomnia a.  Nie  musia a  pani  o tymł ł  

wiedzie  bo ja te  o tym nie wiedzia em i przed chwil  si  dowiedzia em. ć ż ł ą ę ł

Op ata w bursie jest regulowana centralnie. Czyli minister edukacji narzuca zł  

góry cen . Nie mo na wzi  wi cej i prawdopodobnie taki podmiot prywatnyę ż ąć ę  

by sobie nie poradzi  bo miasto do tego dop aca, a prywatny z czego by dop aci . ł ł ł ł

Jednym  s owem  problem  polega  na  tym,  e  pani  pomys  wcale  nie  jest  wł ż ł  

sprzeczno ci temu co my proponujemy. Nasz pomys  u atwia,  udra nia. Jestś ł ł ż  

jakby mostem do tego pani pomys u ale wpierw trzeba by zmieni  zasad , e toł ć ę ż  

nie minister reguluje op at  za burs  bo to jest bez sensu. To powinien robił ę ę ć 

prezydent danego miasta. Co tam minister z góry ma wiedzie  na temat kosztówć  

itd. Ale to ten czy nast pny rz d b dzie trzeba naciska , eby te rozporz dzenieę ą ę ć ż ą  

uchyli . ł

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Przepraszam  bardzo.  Mamy  prawo  prywatyzowania  przedszkoli,  powstają 

szko y niepubliczne. Ja my l , e bursy tak jak sami pa stwo to stwierdzili cieł ś ę ż ń ś  

maj  mo liwo  zarobkowania w innym wymiarze, a wi c nie tylko dla oddaniaą ż ść ę  

dla u ytku dla uczniów ale równie  dla innych. ż ż

Teraz  moje  pytanie  w  kontek cie  jest  takie.  Czy  rzeczywi cie  ta  stawkaś ś  

narzucona z góry dotyczy tylko uczniów, czy wszystkich którzy w okresie poza 

szkolnym  mog  tam  zamieszkiwa  lub  wynajmowa  np.  studenci,  czyą ć ć  
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pracownicy, którzy wynajmuj c bardzo drogie lokale p ac  ogromne pieni dze,ą ł ą ą  

a  tam  za  okre lon  stawk  mogliby  wynajmowa  lokal  zamiast  hotelu.ś ą ę ć  

Mo liwe, e w tej sprawie nie ma takiej regulacji jak mówi pan prezydent.  ż ż

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor WEiS 

Panie Przewodnicz cy, ą

Wysoka Rado,

Pani Radna. 

Przede wszystkim gdyby pruj c pani wersj , ona jest w porz dku, wtedy nieą ę ą  

by aby to rozmowa na temat bursy ale stworzenia miejsc hotelowych na terenieł  

miasta Gda ska po by ych internatach. To nie jest mo liwe. Te stawki s  braneń ł ż ą  

pod  uwag  natomiast  sposób zarz dzania  daje  mo liwo  wykorzystania  wę ą ż ść  

sezonie letnim, przy za o eniu, e jest to zak ad bud etowy motywacji do tegoł ż ż ł ż  

aby  ten  zak ad  bud etowy  zdobywa  rodki  finansowe  na  swoje  w asneł ż ł ś ł  

utrzymanie ale nie kosztem uczniów ale kosztem przyjezdnych. 

Na jedno pytanie nie odpowiedziano a jest ono bardzo istotne. Co by si  sta oę ł  

gdyby my przyj li  wersj  likwidacji  dwóch internatów na dzie  1 wrze niaś ę ę ń ś  

2005 roku. No w a ciwie nic poza tym, e 100 uczniów trzeba by wyrzuci  nał ś ż ć  

bruk bo zabrak oby dla nich miejsc. ł

Poza tym nie mówi , e jest to konsekwencja utraty kolejnych miejsc pracy dlaę ż  

nauczycieli. Ale tutaj przede wszystkim na dzieciach si  koncentrujmy.     ę

Jeszcze jedna rzecz. Pani Zofia Gosz mówi a o tym, e internaty wypracowa ył ż ł  

super  miejsca  –  masarze,  sale  gimnastyczne,  co  tam jeszcze.  To jest  chybaś  

najlepszy  przyk ad na to, e  te  internaty by y nie wykorzystane.  Starano sił ż ł ę 

znale  zast pcze zadania na te pomieszczenia, które by y w szko ach.    źć ę ł ł

radna - EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie.

201



My chyba nie do ko ca chcemy si  s ucha . Nikt w komisji nie jest przeciwnyń ę ł ć  

restrukturyzacji  ale  ró nimy si  sposobem.  To co mówi  radny Nikiel  czyli,ż ę ł  

które internaty i w jaki sposób. Czyli pan proponuje czap  czyli t  centralnę ą ą 

burs , a my decentralizacj . To s  istoty, które nas ró ni . ę ę ą ż ą

Teraz druga rzecz, o której chcia am powiedzie  bo nie wiem czy radni wiedz .ł ć ą  

Bursy,  czy  internaty  otrzymuj  subwencj .  St d jest  ta  stawka  wyznaczanaą ę ą  

przez MEN. My dostajemy pieni dze na funkcjonowanie internatów b d  burs.ą ą ź  

Wi c to nie jest wy cznie, w 100% na garnuszku gminy. Jest ta istotna ró nica,ę łą ż  

o której musimy wiedzie . ć

Natomiast  inn  rzecz  jest  czy  uwolnimy  i  zdecentralizujemy  to  jak  piszeą ą  

„Wspólnota” warto j  czyta  bo jest  taki  serial  w  odcinkach na  temat  bonuą ć  

o wiatowego i dajmy szans  tym ludziom którzy maj  efekty. St d mamy dobreś ę ą ą  

internaty o dobrej bazie i nie powinni my tych dok adnie likwidowa . ś ł ć

Ró nica komisji i pa stwa polega na tym, e pa stwo karz  najlepsze kosztemż ń ż ń ą  

najgorszych – i tym si  ró nimy.ę ż

Panie Prezydencie. 

Prosz  zwróci  na to uwag . Jeste my za zmianami. Przekszta cenie internatówę ć ę ś ł  

w  bursy  to  jest  rzeczywisto .  Ró nimy  si  enumeratywnie  które  i  czyść ż ę  

centralizujemy czy decentralizujemy. I to jest istota ca ego problemu i naszychł  

ró nic.     ż

radny – ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG Ż ą

Troch  si  zgubi em  w  tej  dyskusji  bo  kolega  przewodnicz c  dwa  razę ę ł ą  

wspomina , e mówimy o druku  1323, a mówimy o ca o ci problemu. Takieł ż ł ś  

by o zdajcie uzgodnienie. Rozumiem, e mówimy o ca o ci.  ł ż ł ś

Klub spotka  si  z kierownictwem WEiS i ten projekt wst pnie przyj li my zł ę ę ę ś  

aprobatom. Potem zacz li my  dalej  analizowa ,  by y  rozmowy,  konsolidacjaę ś ć ł  

dzisiaj  kiedy  by  okres  przed  1190 rokiem  to  by y  te  wielkie  organizacjeł ł ż  

gospodarcze i si  o tym nie mówi. ę
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Dzisiaj konsolidacja do mnie przemawia. Czy konsolidacja, czy decentralizacja 

to osobi cie jestem za konsolidacjom. Tu najwi ksze kontrowersje z projektówś ę  

budzi  internat  ZSBA.  ja  rozumiem  troch  tych  ludzi,  którzy  wypracowalię  

najlepszy obiekt, dbali o niego, jest na wysokim poziomie, jest warto ciowy. Jaś  

si  teraz nie dziwi  wcale za odze tego internatu, e skoro maj  by  po wi cenię ę ł ż ą ć ś ę  

dla dobra ca o ci to ja czuj  ten sprzeciw i si  nie dziwi . ł ś ę ę ę

Teraz  czy  przyjmuj  dalej  s owa  pana  Mincewicz,  który  zapewnia  nas,  eę ł ł ż  

wszyscy b d  zatrudnieni, e nie b dzie zwolnie . Chcia bym tutaj bo okazujeę ą ż ę ń ł  

si ,  e  niektórzy  pracuj  i  w  szkole  i  w  internacie,  maj  po  1,  5  etatu.ę ż ą ą  

Chcia bym tu uzyska  teraz od pana Mincewicza przy ca ej naszej radzie takieł ć ł  

zapewnienie, e wszyscy zatrudnieni b d  dalej zatrudnieni na takich samychż ę ą  

dogodnych warunkach. I nie b dzie zwolnie . ę ń

Je eli chodzi o porównanie bursy i internatu to te  osobi cie do mnie przemawiaż ż ś  

bursa.  Skoro nie  mamy  szczególnie  w okresie  letnim odpowiednich zasobów 

hotelarskich dla takich ubo szych dla m odzie y przede wszystkim to ja my l ,ż ł ż ś ę  

ze to jest krok we w a ciwym kierunku. Wed ug informacji, które otrzymali mył ś ł ś  

nie zawsze ta decentralizacja i kierowanie niektórymi obiektami by o w a ciwe. ł ł ś

Mo na wysun  wniosek, e je li b dzie dobre scentralizowane kierownictwo,ż ąć ż ś ę  

z dobrym zespo em promocji badania rynku to mo e to przynie  szczególnie wł ż ść  

sezonie letnim dobry efekt. Ja tak dalece nie siedz  w tym problemie. ę

Co jest dla nas jako klubu niepokoj ce. Jest oczywi cie stanowisko prezydenta ią ś  

wydzia u dwa zwi zki jak jeden m  s  przeciwni i na domiar z ego jeszczeł ą ąż ą ł  

komisja edukacji. Teraz przeci tny radny, przepraszam, e mówi  przeci tnyę ż ę ę  

ale  mówi  o sobie  ma  wielki  dylemat.  Bo osobi cie  sk ania bym si  do teję ś ł ł ę  

decyzji o centralizacji i utworzeniu bursy gda skiej ale skoro ci tkwi cy bli ej wń ą ż  

tej sprawie maj  przeciwne zdanie to musi to zasia  jak  nut  niepokoju. ą ć ąś ę

Ja  naprawd  nie podj em jeszcze  decyzji  w tej  sprawie  tylko b d  s uchaę ął ę ę ł ł 

jeszcze wypowiedzi na ten temat.    

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor WEiS 
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Odpowiem w kolejno ci. je li chodzi o subwencj  to ona zapewnia utrzymanieś ś ę  

internatów  na  poziomie  45%.  Wi c  pozosta  cz  zapewniaj  podatnicyę łą ęść ą  

miasta Gda ska. ń

Je li chodzi o zabezpieczenie zatrudnienia to ono jest równie  podane w tychś ż  

materia ach, które podpisa em w asnym nazwiskiem. Ono zosta y skierowane doł ł ł ł  

radnych. mo e powiem jeszcze raz. Wszyscy nauczyciele iw wychowawcy nież  

strac .  Natomiast  faktycznie  pewna  redukcja  mo e  nast pi  je li  chodzi  oą ż ą ć ś  

administracj  i  obs ug  ale  pewna.  Ka da bursa,  która b dzie  wchodzi a doę ł ę ż ę ł  

bursy gda skiej na podstawie kodeksu b dzie przyjmowa a t  osob . Nas nień ę ł ę ę  

sta  na odprawy dla wszystkich. ć

W  zwi zku z  powy szych cz  osób z  obs ugi otrzyma  propozycje  pracy.ą ż ęść ł  

Natomiast wszyscy nauczyciele. 

radna – MARIA MA KOWSKA Ł

Panie Prezydencie. 

Skoro niektóre  bursy  s  tak wietne  to proponuje  nie  og asza  konkursu  naą ś ł ć  

kierownika,  dyrektora  tego  zak adu  bud etowego  tylko  mianowa  od  razuł ż ć  

kierownika najlepszej bursy. Skoro stara  si  o swoj  burs  b dzie stara  si  oł ę ą ę ę ł ę  

wszystkie bursy.

Natomiast  tak  jak  powiedzia  dyrektor.  Nie  ulega  w tpliwo ci,  e  zwi zkił ą ś ż ą  

zawodowe  przeciwstawiaj  si  temu,  bo  cz  za ogi  b dzie  musia a  byą ę ęść ł ę ł ć 

zwolniona. I to jest prawda. Taki opór przed tym, eby si  czy . Natomiast dlaż ę łą ć  

gminy jest to bardziej ekonomiczne i racjonalne, eby powo a  t  burs .  ż ł ć ą ę

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado,

Panie Prezydencie. 

G ownie ze wzgl du na pana zabieram g os. Je eli panu nie przekazano, e KEł ę ł ż ż  

zg osi a co najmniej 2 alternatywne propozycje to znaczy, e pana wprowadzonoł ł ż  
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w b d i to celowo. Dzisiaj, na pocz tku sesji mówi em, niestety pana nie by o, ołą ą ł ł  

tym w jaki sposób komisja jest oszukiwana, nie mówi c, e co innego jest wą ż  

protokole komisji –  mówiono na komisji, a co innego jest rozsy ane do szkó .ł ł  

Dok adnie, specjalnie to jest potwierdzone dwukrotnie i mog  to przedstawi .ł ę ć  

Czyli komisja celowo by a wprowadzana w b d po to aby nie podj  pewnejł łą ąć  

decyzji, któr  proponowa a podj . ą ł ąć

Je eli nasze propozycje nie s  panu przedstawiane to ja si  nie dziwi , e jestż ą ę ę ż  

pan sfrustrowany i stwierdzi, e my si  czepiamy. Natomiast komisja nie jestż ę  

przeciwna, a wr cz uwa a za rzeczywiste, e nale y przekszta ci  internaty wę ż ż ż ł ć  

bursy. 

Komisja  nie  jest  przeciwna  aby  przekszta ci  je  w  zak ady  bud etowe.ł ć ł ż  

Aczkolwiek  wola aby  uwa a,  e  lepszym  rozwi zaniem  jest  i  b d  oneł ż ż ą ż ę ą  

samodzielne ni  b dzie to jedna bursa. ż ę

Komisja  nie upiera  si  do ko ca, e  musz  to by  samodzielne i przeciwkoę ń ż ą ć  

jednej bursie.  Ca y problem rozbija si  o jeden obiekt, który jest  chorobliwł ę ą 

uparto ci , pan Nocny lansuje i chce przej  do MOPS – u. Z 5 internatów 2 sś ą ąć ą 

podobne nawet standardem, okresem budowy, gabarytami, projektem itd. trzeci 

na  Lastadi  te  jest  podobny.  One  ca kowicie  zapewniaj  ilo  miejsc  wż ł ą ść  

Gda sku. gdyby z nich stworzy  burs  to na starcie by aby ona jednym silnymń ć ę ł  

podmiotem ekonomicznym. 

Je li chodzi o 2 pozosta e internaty to w du ym stopniu s  one substandardem.ś ł ż ą  

Gdzie  w  jednym  przypadku  jest  propozycja  jednej  z  wi kszych  firmę  

elektronicznych  w  Polsce,  na  wniosek  rady  i  rodziców,  e  przekszta ci  tenż ł  

substandardowy, niewielki internat w ZS  w pe ni elektronicznie wyposa oneŁ ł ż  

warsztaty. To miejsce i ilo  oddzia ów która si  zwi kszy spowoduje wi ksześć ł ę ę ę  

zapotrzebowanie  na  warsztaty.  My  w  tej  chwili  odtr camy  propozycją ę 

urz dzenia nam za grube pieni dze tych warsztatów. ą ą

Ja nie chc  tutaj tego rozwija . Je li decyzja nie zapadnie to wtedy mo emyę ć ś ż  

bezpo rednio z  panem prezydentem si  spotka  i  przedstawi  te propozycje,ś ę ć ć  

które ss  w co najmniej 3 wariantach.    ą
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Problem rozbija si  o jeden internat, który uparcie lansuje si  na MOPS. My nieę ę  

jeste my przeciwko MOPS –  owi i zgadzamy si , e z jego punktu widzeniaś ę ż  

obiekt jest najlepszy. 

przypominamy,  e  oko o  30  obiektów  o wiatowych  jest  w  tej  chwili  wż ł ś  

dyspozycji od wielu lat schodz cych z edukacji, w dyspozycji WGK i by  mo eą ć ż  

w wielu z nich ko cz  si  umowy lub mo na by je bez problemu wypowiedzień ą ę ż ć 

i  powo a  ten MOPS w niezale nym, oddzielnym budynku. Dlaczego mamył ć ż  

niszczy  obiekt o wiatowy,  który  jeszcze  spowoduje  zmniejszenie  kosztów ić ś  

lepszy  start  bursy  daj c  jej  substandardowe  obiekt,  w  które  si  zaplutaą ę  

finansowo. To jest w a nie problem. ł ś

Propozycja,  któr  WEIS  przedstawi  nie  jest  wcale  propozycj  najlepsz ,  aą ł ą ą  

wr cz  przeciwnie  jest  jedna  z  gorszych,  która  na  pocz tku  stawia  burs  wę ą ę  

fatalnej sytuacji. 

To nie jest tak czarno bia e jak tu przedstawiano. ł

Tylko jeszcze  jedn  rzecz  zdementuje.  To jest  nie  prawdziwe,  podane przezą  

dyrektora,  e  nieprawd  jest,  e  w  przypadku  3  internatów  zabraknie  100ż ą ż  

miejsc. Chyba, e 3 wskazanych nam na komisji przez wydzia  –  to tak. Ależ ł  

je li we miemy te 3 najwi ksze to dok adnie to jest na styk. ś ź ę ł

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Dyrektorze. 

Chyba  chcia  pan  wprowadzi  w  b d  albo  ca  rad  albo  pan  mnie  nieł ć łą łą ę  

zrozumia . Ja mówi am, e szko a nie mieszcz c si  w sowich budynkach musił ł ż ł ą ę  

mie  pracowni  i  inne  pomieszczenia  w  budynkach  internatu.  To  co  panć  

powiedzia  to pan powiedzia , e ja sama powiedzia am, e budynki internatu sł ł ż ł ż ą 

niewykorzystane i szko  ma tam inne pomieszczenia. Nie to jest odwrotnie. łą

Chyba, ale nie przypuszczam, e pan w ogóle nie zna tych pomieszcze . Toż ń  

mo e by  racja. ż ć

Natomiast ja do prezydenta Adamowicza mam taki wniosek, e ja mówi am toż ł  

co mówi am poniewa  nie otrzymuje. W lutym prosi am w jaki sposób b dzieł ż ł ę  
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podzielony maj tek i chcia am mie  efekty finansowe jakie uzyskamy. Nie poą ł ć  

prostu do dnia dzisiejszego nie dosta am i mówi  to co kilka miesi cy temu. ł ę ę

Gdyby pan prezydent kiedy  zwróci  uwag  na to czy faktycznie, który  radnyś ł ę ś  

to mówi  i nie uzyska  od wydzia u, eby nast pnie to uzyskiwa , eby wydział ł ł ż ę ł ż ł 

by  konsekwentny i szanowa  pro b  albo napisa , e nie udzieli. To nie by obył ł ś ę ł ż ł  

tej dyskusji i pan prezydent nie musia by si  denerwowa .   ł ę ć

radny – W ADYS AW ECZKWOSKI Ł Ł Ł

Ja mama 3 sprawy. Pierwsza to je li urazi em pana Rybickiego to przepraszam. ś ł

Druga sprawa to dzi kuj  za to co mi przypomnia  ale ja pami tam dok adnie.ę ę ł ę ł  

Przynajmniej 2 razy w miesi cu jestem za to w s dzie za to. ą ą

A po trzecie to chc  panu Rybickiemu powiedzie  w ten sposób. Otó  ja jestemę ć ż  

odwrotnie tak jak pan bo ja nie zabiegam o w asne interesy tak jak pan. Otół ż 

przy likwidacji przedszkola 56 gdzie przepracowa em kupe godzin spo ecznieł ł  

buduj c  je,  daj c  pieni dze,  dzisiaj  to  jest  gminy  i  pan  jest  osobi cieą ą ą ś  

zainteresowany.  

I  na  koniec  to  ja  jako mieszkaniec  tego osiedla  p ac  dodatkowe rodki nał ę ś  

remont aby utrzyma  t  ulic  aby pan móg  swoim samochodem dojecha  doć ę ę ł ć  

tego  o rodka.  Ja  p ac  osobi cie  i  tylko  przypominam  panu.  Nie  jestemś ł ę ś  

zainteresowany jak pan w asnymi interesami. ł

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz c, ą

Panie Prezydencie. 

Ja tylko chcia am zwróci  uwag , e do dzisiaj rada nie otrzyma a propozycji odł ć ę ż ł  

pana  co  do  zagospodarowania  dwóch  likwidowanych  szkó  w  ekspresowymł  

tempie, w zesz ym roku. Przypominam, e Szko a Poligraficzna ca y rok stoił ż ł ł  

pusta i Szko  Zawodowa Nr 10 tez stoi pusta. łą
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Wi c  skoro  mamy  problem  z  MOPS –  em  to  do jednego z  tych  obiektówę  

mo emy  przekaza  to  zadanie.  Niekoniecznie  musimy  robi  to  kosztemż ć ć  

internatu.

Druga informacja jak  chcia am przekaza  radzie to czytaj c uchwa y musimyą ł ć ą ł  

komplementarnie je rozpatrywa  bo do ka dego druku dotycz cego likwidacjić ż ą  

jest  wpisana  ta  czapka  czyli  bursa.  A  wiec  nie  mo emy  odr bnie  tegoż ę  

procedowa  tylko cznie.  Gdyby my  wiedzieli,  e  te  uchwa y  s  ze  sobć łą ś ż ł ą ą 

spójne ta czapka. Czapka spina.  

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Mam dla pani radnej dobre wiadomo ci. Po pierwsze Szko a Poligraficzna jakś ł  

pani doskonale wie jest oddana dla policji. A wi c prosz  nie mówi , e nic się ę ć ż ę 

nie dzieje. Policja w tej chwili nie ma pieni dzy na remont dlatego to trwa. Aleę  

przeznaczenie  jest  ju  jasne.  Chyba  nie  jest  pani  przeciwna  oddaniu  tegoż  

budynku dla policji na popraw  bezpiecze stwa. ę ń

I  chyba  te  nie  jest  pani  przeciwna  temu,  e  nast pi  zamiana  ZS nr  10 naż ż ą  

grunwaldzkiej  –  przejdzie  to do UG. Z kolei  miasto w zamian za  ten obiekt 

otrzyma  dom  studencki  w  Brze nie,  który  przeznaczymy  na  mieszkaniaź  

socjalne. 

My l , e pani na najbli szej sesji b dzie mog a pochwali  mnie osobi cie naś ę ż ż ę ł ć ś  

najbli szej sesji. ż

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Ja tylko chcia am powiedzie , e bardzo si  ciesz , e dla policji ale my l , eł ć ż ę ę ż ś ę ż  

w pierwszej kolejno ci dla MOPS – u. Tutaj troszeczk  si  ró nimy. ś ę ę ż

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1323?   ń ę
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za -17

przeciw -15

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1309/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie likwidacji  Internatu  Zespo u  Szkó  Przemys uł ł ł  

Spo ywczego i Chemicznego im. Marii Sk odowskiej – Curie przyż ł  

ul. Lastadia 2 z siedzib  w budynku przy ul. Lastadia 41.   ą

Uchwa a stanowi za cznik nr 28 do niniejszego protoko u. ł łą ł

24.LIKWIDACJI INTERNATU SZKÓ  OKR TOWYCHŁ Ę  

I  OGÓLNOKSZTA C CYCH  „CONRADINUM”  WŁ Ą  

GDA KU PRZY UL. PIRAMOWICZA 1 / 2.   ŃŚ
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(DRUK 1324)

KRZYSZTOF MINCEWICZ - Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu..  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest negatywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1324?   ń ę

za -17

przeciw -14

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1310/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie likwidacji  Internatu  Szkó  Okr towych  ił ę  

Ogólnokszta c cych  „Conradinum”  w  Gda sku  przy  ul.ł ą ń  

Piramowicza 1 /2.    

Uchwa a stanowi za cznik nr 29 do niniejszego protoko u. ł łą ł

25.LIKWIDACJI  INTERNATU  ZESPO U  SZKÓŁ Ł 

CZNOSCI IM. OBRO CÓW POCZTY POLSKIEJŁĄ Ń  

W  GDA SKU  PRZY  UL.  PODWLEŃ  

STAROMIEJSKIE 51/52. 

(DRUK 1325)

KRZYSZTOF MINCEWICZ - Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu..  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest negatywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1325?   ń ę

za -16

przeciw -15

wstrzyma o si  ł ę -1
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1311/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie likwidacji  Internatu  Zespo u  Szkó  czno ci  im.ł ł Łą ś  

Obro ców  Poczty  Polskiej  w  Gda sku  przy  ul.  Podwaleń ń  

Staromiejskie 51/52.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 30 do niniejszego protoko u. ł łą ł

26.LIKWIDACJI  INTERNATU  ZESPO U  SZKÓŁ Ł 

BUDOWLANO  –  ARCHITEKTONICZNYCH  W 

GDA SKU UL. PODWALE WARSZAWSKIE 25.  Ń

(DRUK 1326)
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KRZYSZTOF MINCEWICZ - Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu..  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest negatywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1326?   ń ę

za -16

przeciw -15

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1312/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie likwidacji  Internatu  Zespo u  Budowlano  -ł  

Architektonicznych  w  Gda sku  przy  ul.  Powsta cówń ń  

Warszawskich 25.  

Uchwa a stanowi za cznik nr 31 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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27.LIKWIDACJI  INTERNATU  ZESPO U  SZKÓŁ Ł 

ZAWODOWYCH  NR  9  W  GDA SKU  PRZY  UL.Ń  

D BROWSZCZAKÓW 35. Ą

(DRUK 1327)

KRZYSZTOF MINCEWICZ - Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu..  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest negatywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1327?   ń ę

za -15

przeciw -15

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  n i e   p r z y j   ał ę ł
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28.UTWORZENIA  PLACÓWKI  ZAPEWNIAJACEJ 

OPIEK  I WYCHOWANIE UCZNIOM W OKRESIEĘ  

POBIERANIA NAUKI POZA MIEJSCEM STA EGOŁ  

ZAMIESZKANIA POD NAZW  „BURSA GDA SKA”Ą Ń  

Z  SIEDZIB  W  GDA KU  PRZY  UL.  PODWALEĄ ŚŃ  

STAROMIEJSKIE 51/52 

(DRUK 1437 + AUTOPORPAWKA)

KRZYSZTOF MINCEWICZ - Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł  

zreferowa  projekt  tak  jak  w  uzasadnieniu  +  autopoprawkał  

wykre laj ca ZSZ Nr 9. .  ś ą

Radna radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest negatywna. 
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Radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Pragn  zwróci  uwag ,  e  u ywaj c  tylko  i  wy cznie  argumentów  panaę ć ę ż ż ą łą  

dyrektora  i  przedstawianych na  komisji,  z  którymi  si  zreszt  nie  do ko caę ą ń  

zgadza ale w tym wypadku to te  jest matematyczne tworzenie bursy z dwóchż  

substandardów i jednego dobrego internatu jest po prostu absurdem i mamy efekt 

tego, e wszystkie g osowania s  na jeden g os. Radni s  nie przekonani do tejż ł ą ł ą  

zamiany  i  tak  naprawd  wypadni cie  tego internatu  powoduje  absurdalnoę ę ść 

przyj cia  tej uchwa y. Bo ta bursa ju  nie ma szans –  zupe nie. Mamy dwaę ł ż ł  

najgorsze, najmniejsze internaty, w najgorszym stanie no i jedne taki w miar ,ę  

który do tego dojdzie bo przypominam, e  jeden w ogóle jest  wyjmowany zż  

edukacji. 

Tak e jak znam ycie na najlepszej sesji ju  przy innej obecno ci na sali b dzież ż ż ś ę  

znowu zg oszony – ale trudno. ł

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Panie Prezydencie. 

By o to par  propozycji wy czania z druku 1437 internatu ZS . Ja rozumiem,ł ę łą Ł  

e pan nie jest przekonany co do tej koncepcji. Likwidacja tak jednak na inneż  

cele przeznaczy  budynek. Czyli na cele dydaktyczne zgodnie z wol  szko y. ć ą ł

Czy prezydent móg by wypowiedzie  si  w tej sprawie bo by o o tym du oł ć ę ł ż  

mówione ale adnego komentarza nie by o ze strony dyrektora prezydenta. ż ł

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Wysoka Rado.

Je li  kierowali my si  tylko przes ankami tylko ekonomicznymi i  gda skimiś ś ę ł ń  

trzeba by oby wszystkie bursy zlikwidowa . Ale w zwi zku z tym, e jeste mył ć ą ż ś  

stolic  województwa, e mamy pewne zobowi zania to te ponad 600 dzieci zą ż ą  

gmin wiejskich musimy ta sk adk  na ich kszta cenie da . ł ę ł ć
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Dlatego te  przekszta cenie internatu na sal  zaj  klasowych np. Technikumż ł ę ęć  

czno ci  to  jest  zmniejszenie  ilo ci  miejsc  dla  uczniów  ze  wsi.  MusimyŁą ś ś  

dokona  wyboru czyim interesem kierujemy. ć

Je eli co do zasady uznajemy, e musimy s u y  Pomorzu to wybór by by taki,ż ż ł ż ć ł  

e internat musimy zachowa . ja uwa am, e mamy te zobowi zania dlategoż ć ż ż ą  

nie likwidujemy ca kowicie internatów i te 65% do subwencji b dziemy co roku,ł ę  

na nie swoje dzieci dop aca . Musimy si  tym chwali  bo tylko my mamy tyleł ć ę ć  

burs. W Gdyni jest jedna. 

Odpowiadaj c  radnemu  Sowi skiemu  oczywi cie  na  sesj  sierpniowa  z  tą ń ś ę ą 

burs  wróc . Bo taka jest logika przekszta cenia. Nie by bym konsekwentny. ą ę ł ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1437+ autoporpawka?   ń ę

za -16

przeciw -15

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1313/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie utworzenia  placówki  zapewniaj cej  opiek  ią ę  

wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem 

zamieszkania pod nazw  „Bursa Gda ska” z siedzib  w Gda skuą ń ą ń  

przy ul. Podwale Staromiejskie.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 32 do niniejszego protoko u. ł łą ł

29.USTALENIA  PLANU  SIECI  SZKÓŁ 

PONADGIMNAZJALNYCH  DLA  M ODZIE Y  NAŁ Ż  

TERENIE  MIASTA  GDA SKA  I  NADANIAŃ  

SZKO OM PONADGIMNAZJALNYCH NUMERÓW. Ł

(DRUK 1441)

REGINA BIA OUSÓW –  Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji  iŁ ę ł  

Sportu zreferowa a projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą
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Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1441?   ń ę

za -17

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1314/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie ustalenia  planu  sieci  szkó  ponadgimnazjalnych  dlał  

m odzie y  na  terenie  Miasta  Gda ska  i  nadania  szko omł ż ń ł  

numerów.    

Uchwa a stanowi za cznik nr 33 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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30.USTALENIA  PLANU  SIECI  PRZEDSZKOLI  I 

ODDZIA ÓW PRZEDSZKOLNYCH W  SZKO CHŁ ŁĄ  

PODSTAWOWYCH  NA  TERENIE  MIASTA 

GDA SKA W ROKU SZKOLNYM 2005/2006. Ń

(DRUK 1442)

REGINA BIA OUSÓW –  Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji  iŁ ę ł  

Sportu zreferowa a projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1442?   ń ę

za -18

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1315/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie ustalenia  planu  sieci  przedszkoli  i  oddzia ówł  

przedszkolnych  w  szko ach  podstawowych  na  terenie  Miastał  

Gda ska w roku szkolnym 2005/2006.    ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 34 do niniejszego protoko u. ł łą ł

31.USTALENIA  PLANU  SIECI  SZKÓŁ 

PODSTAWOWYCH  I  GIMNAZJÓW  NA  TERENIE 

MIASTA  GDA SKA  W  ROKU  SZKOLNYMŃ  

2005/2006. 

(DRUK 1443)

REGINA BIA OUSÓW –  Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji  iŁ ę ł  

Sportu zreferowa a projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1443?   ń ę

za -20
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przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1316/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie ustalenia planu sieci szkó  podstawowych i gimnazjówł  

na terenie Miasta Gda ska w roku szkolnym 2005/2006.    ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 35 do niniejszego protoko u. ł łą ł

32. USTALENIA  PLANU  SIECI  SZKÓ  PONADŁ  

GIMNAZJALNYCH  DLA  DOROS YCH   NAŁ  

TERENIE  MIASTA  GDA SKA  I  NADANIAŃ  

SSZKO OM PONADGIMNAZJALNYM NUMERÓW. Ł
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(DRUK 1444)

REGINA BIA OUSÓW –  Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji  iŁ ę ł  

Sportu zreferowa a projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1444?   ń ę

za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1317/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie ustalenia planu sieci  szkó  podstawowych  na terenieł  

Miasta Gda ska w roku szkolnym 2005/2006.    ń
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Uchwa a stanowi za cznik nr 36 do niniejszego protoko u. ł łą ł

33.NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY. 

(DRUK 1433)

BOGUMI  KOCZOT  –  Dyrektora  Wydzia u  Geodezji  zreferowaŁ ł ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KK jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1433?   ń ę

za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1318/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie nadania nowej nazwy ulicy.    

Uchwa a stanowi za cznik nr 37 do niniejszego protoko u. ł łą ł

34.NAJPILNIEJSZYCH  PRAC  NA  KANALE  RADUNI 

POWIERZONYCH  DO  REALIZACJI  PRZEZ 

MARSZA KA WOJEWÓDZTWA POMORSKIEGO.Ł

(DRUK 1455)

DIMITRIS  T.  SKURAS  –  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej  zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1455?   ń ę
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za -18

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1319/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie najpilniejszych prac na Kanale Raduni powierzonych do 

realizacji przez Marszalka Województwa Pomorskiego. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 38 do niniejszego protoko u. ł łą ł

35. ZMIENIAJACA UCHWA  XXXVI/1126/2001 RADYŁĘ  

MIASTA  GDA SKA  Z  DNIA  21  CZERWCA  2001Ń  

ROKU W SPRAWIE ZASAD I TRYBU UMARZANIA 

WIERZYTELNO CI  SAMORZ DOWYCHŚ Ą  

JEDNOSTEK  ORGAZNIACYJNYCH  MIASTA 
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GDA SKA  Z  TYTU U  NALE NOSCIŃ Ł Ż  

PIENI NYCH,  DO KTÓRYCH NIE  STOSUJE SIĘŻ Ę 

PRZEPISÓW  USTAWY  –  ORDYNACJA 

PODATKOWA, ORAZ UDZIELANIA INNYCH ULG 

W  SP ACANIU  TYCH  NALE NO CI  IŁ Ż Ś  

WYKAZANIA  ORGANÓW  DO  TEGO 

UPOWA NIONYCH, ZMIENIONEJ UCHWA  NRŻ ŁĄ  

IV/60/2002 R. RADY MAISTA GDA SKA Z DNIA 30Ń  

GRUDNIA 2002 R ORAZ UCHWA A NR XI/273/2003Ł  

RADY MIASTA GDA SKA Z DNIA 10 LIPCA 2003 R.Ń  

(DRUK 1456)

DIMITRIS  T.  SKURAS  –  Dyrektora  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej  zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1456?   ń ę

za -21

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1320/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmieniaj ca uchwa  nr XXXVI/1126/2001 Rady Miastaą łę  

Gda ska z  dnia 21 czerwca 2001 roku w sprawie zasad i  trybuń  

umarzania  wierzytelno ci  samorz dowych  jednostekś ą  

organizacyjnych  Miasta  Gda ska  z  tytu u  nale no ciń ł ż ś  

pieni nych,  do  których  nie  stosuje  si  przepisów  Ustawy  –ęż ę  

ordynacja podatkowa, oraz udzielania innych ulg w sp acaniu tychł  

nale no ci  i  wskazywania  organów  do  tego  upowa nionych,ż ś ż  

zmienionej uchwa  nr IV/60/2002 r. Rady Miasta Gda ska z dniałą ń  

30  grudnia  2002 r.  oraz  uchwa  nr  XI/273/2003 Rady  Miastałą  

Gda ska z dnia 10 lipca 2003 r.   ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 39 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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36.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

OLIWA  DOLNA  REJON  ULICY  SUBIS AWA  WŁ  

MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1402)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1402?   ń ę

za -11

przeciw -6

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

229



UCHWA  NR XXXIX/1321/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  Oliwa  Dolna  rejon  ulicy  Sulis awa  w  mie cieł ś  

Gda sku. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 40 do niniejszego protoko u. ł łą ł

37.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

OLIWA  GÓRNA  REJON  V  M NA  W  MIE CIEŁ Ś  

GDA SKU.Ń

(DRUK 1406)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą
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Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1406?   ń ę

za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1322/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego Oliwa Górna rejon V M yna w mie cie Gda sku. ł ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 41do niniejszego protoko u. ł łą ł
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38.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

OSOWA  -  REJON  ULIC  BARNIEWICKIEJ  I 

HEROSA W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1405)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1405?   ń ę

za -23

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1323/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  Osowa  -  rejon  ulic  Barniewickiej  i  Herosa  w 

mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 42 do niniejszego protoko u. ł łą ł

39.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

RÓDMIE CIA  -  REJON  SIENNEJ  GROBLI  IŚ Ś  

POLSKIEGO HAKA W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1411)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1411?   ń ę

za -20
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przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1324/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  ródmie cia  -  rejon  Siennej  Grobli  i  PolskiegoŚ ś  

Haka w mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 43 do niniejszego protoko u. ł łą ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Na wniosek klubu LPR og aszam 15 minut przerwy. ł
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po przerwie 

40.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

RÓDMIE CIA  -  REJON  SIENNEJ  GROBLI  IŚ Ś  

POLSKIEGO HAKA W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 14471)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

JANUSZAJTIS 

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Doce my  pi kno  Gda ska.  Na  powierzchni  historycznego  placu  nie  wolnoń ę ń  

budowa . ć

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Szanowni Pa stwo.ń

Tylko wojewoda mo e stwierdzi  czy uchwa a jest sprzeczna z prawem.ż ć ł  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

235



Panie Prezydencie, 

Wysoka Rado. 

Je li chodzi o sam plan to jest on szans  dla Gda ska. Poprzemy ten plan. ś ą ń

radny – JANUSZ KASPROWICZ 

Szanowni Pa stwo.ń

Chodzi o przedsi wzi cie kupców gda skich. Do dzisiaj zdania s  podzielone. ę ę ń ą

Sk adam wniosek formalny o ponowne skierowanie druku do komisji. ł

radny – W ADYS AW ECZKOWSKI Ł Ł Ł

Panie prezydencie, 

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Jest podpisany list intencyjny z Holendrami. 

PAWE  ADAMWOICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Szanowni Pa stwo.ń

Plan nie rozstrzyga kto wybuduje. Rozstrzyga tylko co do funkcji. 

Je li list intencyjny b dzie zast piony umow  spó ki to jest to co  powa nego.ś ę ą ą ł ś ż  

Miasto  podpisa o  3  –  stronny  list  intencyjny.  W  tym  tygodniu  odby o  sił ł ę 

spotkanie udzia owców spó ki uraw, LOT i miasta.  ł ł Ż

radna – ZOFIA GOSZ 

Czy je li b dzie ju  ta zabudowa GILDIA otrzyma tam lokalizacj  dla sowichś ę ż ę  

sklepików? Tak dzieje  si  prawie  wsz dzie.  Na  Zaspie  ma  by  zabudowa ię ę ć  

przysz y inwestor podpisa  porozumienie ile zabezpiecza  dla tych, którzy  tejł ł  

hali handluj  na tym placu miejsc. ą
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Nie wiem czy pa stwo wiedz  jest stanowisko podsekretarza stanu, który pisze,ń ą  

ze popiera stanowiska tutejszych stowarzysze  ale przeczytam jedno zdanie: „ eń ż 

swojej  strony  pragn  podkre li ,  e  w  pe ni  popieram  trosk  organizacji  oę ś ć ż ł ę  

zachowanie historycznej  struktury  przestrzennej bowiem utrata  tej  przestrzeni 

naruszy aby przepisy prawa. Podwa y aby zasadno  dalszego funkcjonowaniał ż ł ść  

pomnika historycznego. Ponadto naruszy aby podstawy prawne i merytoryczne,ł  

okre lone  w  kryterium  2  i  4  ubiegania  si  o  wpisanie  Gda ska  na  listś ę ń ę 

wiatowego dziedzictwa  kulturowego i  kulturalnego UNESCO.  Zwracam  siś ę 

wiec  do  pana  prezydenta  z  apelem  o  ponowne  przeanalizowanie  sposobu 

ponownego zagospodarowania historycznego Targu Siennego”. 

Szanowni Radni.

Panie Prezydencie.

Chyba wpisanie Gda ska, zabytków Gda ska do rejestru UNESCO jest chybań ń  

wa niejsze od zabudowy Targu Siennego.   ż

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo Radni. ń

Zaczn  od reakcji na tez  radnego Kasprowicza, który mówi , e rodowiskaę ę ł ż ś  

architektoniczne i urbanistyczne nie dyskutowa y tego tematu. Jak najbardziejł  

dyskutowa y.  To  by  temat,  który  przewin  si  przez  rodowiska  bardzoł ł ął ę ś  

ywio owo. Bez w tpienia ten temat podzieli  rodowiska aczkolwiek konkursż ł ą ł ś  

na kamienic  gda sk  i dyskusje jakie dotyczy y modernizmu gda skiego z latę ń ą ł ń  

30 –  tych  wyra nie  wskazuj ,  e  czas  na  now  wspó czesn  architektur ,ź ą ż ą ł ą ę  

godn  tego  miasta  i  godn  dziedzictwa  kulturowego  tego  miasta.  I  to  jestą ą  

mo liwe. ż

Chcia bym  przypomnie ,  e  prezydent  miasta  powo a  Miejsk  Komisjł ć ż ł ł ą ę 

Urbanistyczno – Architektoniczn  w sk ad której wchodz  autorytety z zakresuą ł ą  

architektury  i  urbanistyki.  Oni  bardzo  pozytywnie  wypowiadali  si  co  doę  

pomys ów zabudowy tego Targu Rakowego i Siennego. ł
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Nawet  wi cej.  Poprosili my  o  spotkanie  z  wojewódzkim  konserwatoremę ś  

zabytków gdzie  w a nie  cz onkowie  komisji  dali  dalej  id cej  liberalizacjił ś ł żą ą  

zapisów by umo liwi  jak najlepsze zagospodarowanie tego terenu. ż ć

Natomiast  pytanie  o tereny zamkni te  to nie  wiem czy  pa stwo wiedz  aleę ń ą  

takich terenów jest mnóstwo np. teren kolejowy na po udniowej cz ci Wyspył ęś  

Spichrzów.  Tak  z  definicji  powpisywano  wi kszo  terenów  jako  terenyę ść  

zamkni te. Nie oznacza to, e jest blokowany jakikolwiek ruch inwestycyjny naę ż  

tych obszarach. Jest po prostu delegacja do w adz wojewódzkich by wydawa ył ł  

zezwolenia w tym zakresie. Tutaj istot  sprawy jest zachowanie kolei i tak jaką  

mówi  pan prezydent po to jest ten podmiot w ewentualnej spó ce by te kwestieł ł  

rozstrzygn . ąć

Je li chodzi o odszkodowania dla ING to miasto nie ma zdanych zobowi zaś ą ń 

wobec  ING  i  akurat  tutaj  adne  odszkodowania  nam  nie  gro .  Natomiastż żą  

konkurs  architektoniczny  nie  jest  pozbywaniem  si  w adztwa  tylko  jakę ł  

najbardziej sposobem dochodzenia do jak najlepszych rozwi za . I temu s uą ń ł żą 

konkursy.  Po to si  je  tworzy  i  organizuje  by poprzez  udzia  autorytetów wę ł  

komisjach dokona  jak najlepszych rozwi za , które jak najbardziej wzbogacć ą ń ą 

architektur  tego  miasta. Nie ma lepszego sposobu jak konkurs. ę

Czy GILDIA otrzyma lokalizacj  na Targu Siennym i Rakowym? Otó  po to byę ż ł 

podpisywane  porozumienia  z  Gildi  by  minimalizowa  skutki  jakie  mają ć ą 

zwi zek z wyprowadzeniem GILDI z tego terenu. St d zaproponowano de factoą ą  

w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomo  przy  ul.  Grunwaldzkiej  tak  byść  

GILDIA w zgodzie ze swoimi zadaniami statutowymi mog a zrealizowa  obiektł ć  

komercyjno  –  handlowy  i  tam  prowadzi  dzia alno .  O wiadczenie,  któreć ł ść ś  

pa stwo otrzymali cie mówi o tym bardzo du o.     ń ś ż

Co do stanowiska pana Mikli skiego to owszem by o takie pismo, które zosta oń ł ł  

sformu owane na bazie lektur rodowisk historyków z tego miasta. Tylko proszł ś ę 

sobie  zada  pytanie  dlaczego generalny  konserwator  zabytków maj c  nadzórć ą  

merytoryczny nad wojewódzkim konserwatorem nie zrobi , a  móg  i mia  kuł ł ł  
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temu  prawo, nie zakwestionowa  postanowienia  wojewódzkiego konserwatorał  

zabytków? Bo po prostu, de facto si  z nim zgodzi .  ę ł

radny – ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG Ż ą

Wysoka Rado,

Panie Przewodnicz cy.ą

Tu s  3 aspekty, o które zahaczamy. Pierwszy to przestrze  urbanistyczna, którą ń ą 

mamy chroni . Drugi aspekt inwestowania w Gda sku – uosabia go ING i trzecić ń  

to jest dba o  o lokalnych kupców. ł ść

W a ciwie  rozmawiaj c  o planie  powinni my si  skupi  tylko na pierwszejł ś ą ś ę ć  

cz ci. Na funkcjach rozwoju miasta. Ale ycie jest takie, e nie da si  uciec odęś ż ż ę  

pewnych zale no ci. ż ś

Jak s ysz  o przed u eniu dyskusji na temat planu, o od o eniu o miesi c, dwał ę ł ż ł ż ą  

to  sobie  przypomina  jako  urz dnik  miejski  i  radny  to  ju  mijaj  lecia  jakę ż ą  

dyskutujemy na ten temat. 

Z tego co przedstawi  prezydent sprawa formalnego zwi zku z inwestorem INGł ą  

jest w jaki  sposób rozwi zana bo nawet list intencyjny ju  nie obowi zuje. Nieś ą ż ą  

mniej rozmowy trwaj  i inwestor jest dalej zainteresowany tym terenem.ą

Bior c pod uwag  opini  Gda ska co do mo liwo ci w nim inwestowania, zą ę ę ń ż ś łą 

opini  i przypominam sobie to co na tej Sali mówimy, e musz  by  w Gda skuę ż ą ć ń  

wiarygodni  inwestorzy.  To  uzmys awiam  sobie  sytuacj  kiedy  odprawiamył ę  

znowu  ING  z  kwitkiem i  idzie  w  wiat  kolejna  informacja,  e  w  Gda skuś ż ń  

naprawd  nie da si  nic budowa  i powa nie rozmawia . ę ę ć ż ć

Nie wnikam dlaczego tak d ugo nie uchwalamy planu. S  zdania urbanistów,ł ą  

architektów podzielone. Czuj  troch  s abo  naszej w adzy, która nie umia aę ę ł ść ł ł  

doprowadzi  do  kompromisu  w  tej  sprawie.  A  mo e  kompromis  jest  nieć ż  

mo liwy i  trzeba czasami  postawi  spraw  na ostrzu  no a i  wybra  pewnż ć ę ż ć ą 

opcj ? ę

Dla mnie osobi cie i dla mojego klubu wa na jest sprawa inwestowania przezś ż  

kupców gda skich. Idealnym rozwi zaniem by oby, eby GILDIA tak jak toń ą ł ż  
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by o na pocz tku rozmów przej a mo liwo  inwestowania w tym miejscu.ł ą ęł ż ść  

Ale to okaza o si  niemo liwe. GILDIA przy swojej elastyczno ci, m dro cił ę ż ś ą ś  

jest za ma ym organizmem aby zorganizowa  tak wielk  zabudow . ł ć ą ę

Dosta a  propozycj ,  my l ,  e  satysfakcjonuj c  –  z  prezesem wielokrotnieł ę ś ę ż ą ą  

rozmawiali my.  Teraz  chodzi  tylko  o  za atwienie  elastycznego  przej cia,ś ł ś  

udzielenia  gwarancji.  Dla  mnie  s owo prezydenta na tej  sali  jest  te  swoistł ż ą 

gwarancj  i  wiem  te ,  jestem  przekonany,  e  nie  b dzie  takiej  sytuacji,  zeą ż ż ę  

zacznie  funkcjonowa  ING a GILDIA b dzie zawieszona w powietrzu.  Tegoć ę  

by  nie mo e i tego powinni my broni  jednoznacznie. ć ż ś ć

Sko cz  o przestrzeni urbanistycznej jako cz owiek z zewn trz obserwuj cy tń ę ł ą ą ę 

spraw .  Czyta em,  rozmawia em kilkakrotnie z  wojewódzkim konserwatoremę ł ł  

zabytków, czyta em wszystkie o wiadczenia i publikacje stowarzyszenia Naszł ś  

Gda sk na ten temat. My l , e padaj  tam bardzo kategoryczne stwierdzenia, ań ś ę ż ą  

ja  troszeczk  jako znaj cy  histori  miasta  Gda ska powiem, e  ten plac,  wę ą ę ń ż  

telewizji  nawet  ogl da em  swoist  dyskusj ,  bardzo  ostr ,  e  chronimy  tą ł ą ę ą ż ą 

przestrze  w sposób bardzo zdecentralizowany. Historia tego palcu kszta towa ań ł ł  

si  chyba od ko ca XIX wieku do roku 1945. Czyli moim zdaniem ona nabiera aę ń ł  

warto ci historycznej tylko przez 50 lat. Wtedy pe ni a zupe nie inn  rol . Takś ł ł ł ą ę  

mnie si  wydaje. No ale to jest moje spojrzenie. ę

Przed  chwileczk  wyszed em  jak  si  zaczyna a  dyskusja  na  inny  temat  ią ł ę ł  

popatrzy em z innej strony. Tutaj od strony Bramy Wy ynnej. Bo patrzymy, eł ż ż  

z góry nie b dzie dobrego widoku na Stare Miasto. Ale popatrzy em inaczej. Coę ł  

my widzimy stoj c przy LOT. Jest wielka, otwarta przestrze  moim zdaniemą ń  

pusta. Je eli z m dr  koncepcj  zabuduje si  to interesuj co to ja s dz , eż ą ą ą ę ą ą ę ż  

walor urbanistyczny tego miejsca nie straci. Takie  jest moje zdanie. 

Natomiast co do klubu to my nie przyjmujemy politycznego stanowiska. Ka dyż  

rozwa a  w  swojej  wiadomo ci  i  swoim  odbiorze  co  jest  najwa niejsze.  Iż ś ś ż  

zrobimy wszystko, eby GILDIA mia a na Grunwaldzkiej pewne miejsce dlaż ł  

swojego rozwoju.   
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PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Ja chcia bym si  wypowiedzie . By y pytania i mog  by  dalej wi c aby ich nieł ę ć ł ą ć ę  

mno y .   ż ć

Ka dy z pa stwa otrzyma  o wiadczenie przeze mnie podpisane. Chcia abymż ń ł ś ł  

jeszcze  raz  podkre li ,  e  zmieniamy  jak  wiecie  plan  zagospodarowaniaś ć ż  

przestrzennego Wrzeszcz Strzy a, Oliwa II tak aby przy ul. Grunwaldzkiej gdzież  

jest  dzia ka  193/9  posadowi  obiekt  o  charakterze  centrum  handlowo  –ł ć  

us ugowego. Miasto Gda sk analogicznie do dzia a  w przypadku Zielonegoł ń ł ń  

Rynku,  czy  w  przysz o ci  ING  wejdzie  do  spó ki  akcyjnej  GILDIA.  Nał ś ł  

pocz tek,  na  niskim  gotówkowym  udziale,  obejmie  jakie  akcje.  Podpiszeą ś  

zobowi zanie,  e  w  chwili  wydania  pozwolenia  na  budow  centrum  przyą ż ę  

Grunwaldzkiej nast pi przeniesienie w asno ci tej dzia ki na w asno  GILDI. ą ł ś ł ł ść

W  ten sposób warto  nieruchomo ci  nie  b dzie  kosztem inwestycji.  W  tenść ś ę  

sposób b dzie atwiej, pro ciej. ę ł ś

Jak wiecie  przy  Grunwaldzkiej przez  24 godziny przewija  si  ok. 50 tysi cyę ę  

samochodów. Jak pa stwo wiedz  jest  dobrze  skomunikowany i  s  tam teń ą ą ż 

du e  przestrzenie,  które  mamy  nadziej  w  przysz o ci  zostan  wype nioneż ę ł ś ą ł  

przez biurowce, przez kolejne miejsca pracy. 

Ten e plan b dzie gotowy do przeg osowania pod koniec bie cego roku. Wż ę ł żą  

pa dzierniku zamierzamy plan wy o y  do publicznego wgl du. Odby y si  juź ł ż ć ą ł ę ż 

rady techniczne i ten harmonogram powinien by  utrzymany tak aby pod koniecć  

roku uchwali  ten plan. ć

Oczywi cie  nic  nie  stoi  na  przeszkodzie  aby  niemal e  jutro,  pojutrze,  wś ż  

sierpniu,  we  wrze niu  prezydent  móg  przygotowa  projekt  uchwa y  oś ł ć ł  

wyra eniu woli przez RMG obj cia jakiego  tam pakietu akcji w GILDI. ż ę ś

GILDIA  w  tym  miejscu  gdzie  jest  b dzie  tak  d ugo  prowadzi  swoję ł ć ą 

dzia alno  do momentu kiedy b d  wydane pozwolenia na budow . B dziemył ść ę ą ę ę  
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tutaj  d yli  do  zsynchronizowania  tego  procesu.  W ród  nas  mog  by  teąż ś ą ć ż 

osoby, które jak w. Tomasz nie uwierz  jak nie dotkn  rany najwy szego. ś ą ą ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

Wysoka Rada.

Ma tutaj kilka kluczowych decyzji r ku. Mianowicie jak powiedzia em umowę ł ę 

spó ki pomi dzy miastem PKP i ING a by  mo e kim innym ma oczywi cieł ę ć ż ś  

pó niej ten p yw na w cen  gruntu itd. i oczywi cie takim probierzem dobrejź ł ę ś  

woli b dzie  w tym roku objecie przez miasto akcji. Oczywi cie symboliczneję ś  

ilo ci  akcji  bo  jak  wniesiemy  grunt  na  Grunwaldzkiej  do  spó ki  to  wtedyś ł  

staniemy si  powa nym akcjonariuszem w tej firmie. ę ż

Prosz  Pa stwa. ę ń

Reasumuj c  potwierdzam  raz  jeszcze  to  co  napisa em  w  o wiadczeniu.  Wą ł ś  

Gda sku  mamy  3  przypadki  takiego  traktowania  inwestora  lokalnego.ń  

Przypomn  Manhattan,  gdzie  miasto  mog o sprzeda  w asno ,  a  sprzeda oę ł ć ł ść ł  

u ytkowanie wieczyste  i  pó niej  skutecznie  odstrasza o konkurencj  aby nież ź ł ę  

stawa a do przetargów. Takie s  fakty nie wiem czy pa stwo wiedz  ale wtedył ą ń ą  

ECE bardzo chcia o kupi  ten grunt. Drugi fakt to oczywi cie Zielony Rynek nał ć ś  

Przymorzu, a trzecim b dzie GILDIA.      ę

S AWOMIR GRYCZKA - Prezes GILDIA S.A. Ł

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado,

Panowie Prezydenci. 

ja na wst pie swojego wyst pienia chcia em przede wszystkim podzi kowa  zaę ą ł ę ć  

dobr  wspó prac  z panem prezydentem Adamowiczem, za spe nienie obietnicyą ł ę ł  

z zesz ego roku odno nie podpisania porozumienia co do aportu gruntowego doł ś  

spó ki GILDIA S.A. i rzeczywi cie co do podpisania porozumienia jednak nał ś  

tym ko czy si  dobry. Przepraszam. ń ę
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Wypisa em sobie kilka jakby tez. Nas najbardziej martwi jako spó k  GILDIA ił ł ę  

300 rodzin  kupców  jestem  zobowi zany  do  zapewnienia  ci g o ci  istnieniaą ą ł ś  

GILDI cho by w tym kszta cie aby najpierw powsta  jeden obiekt do którego sić ł ł ę 

przeniesiemy aby móg  powsta  drugi tutaj. ł ć

Rzeczywi cie wydaje si , e  wola jest ze strony miasta. Niemniej podpisaneś ę ż  

dokumenty w pewnym sensie rzuca jakby strach na przysz o  GILDI w rejonieł ść  

Targu Siennego. 

Prosz  Pa stwa. ę ń

Faktycznie w umowie jest klauzula, która mówi, e miasto b dzie przed u a oż ę ł ż ł  

umow  mimo trzech 7 do czasu a  inwestor ten w Targu Siennym wyst pi oę ż ą  

pozwolenie na budow  w tym momencie umowa nie b dzie ju  przed u ana, aę ę ż ł ż  

miasto ma mo liwo  skorzystania z rygoru artyku u 777 KPC. .ż ść ł

Tutaj  nie  ma  cznika  miedzy  jednym,  a  drugim.  My  jeste my  zale ni  odłą ś ż  

szybko ci  zachowa  du ego inwestora.  Taka uwaga  do rady,  e  je eli  to oś ń ż ż ż  

czym prezydent by  uprzejmy najpierw powiedzie  o zaskar alno ci uchwa .ł ć ż ś ł  

Niestety nie ma takiej drogi. Obywatel nie ma mo liwo ci zaskar enia uchwa yż ś ż ł  

bo w my l znowelizowanego prawa o zagospodarowaniu przestrzennym mo e toś ż  

zrobi  tylko osoba maj ca interes prawny do danego terenu. A wi c w my lć ą ę ś  

nowej ustawy  nie mo e ju  aden s siad ani stowarzyszenie  wnie  adnejż ż ż ą ść ż  

skargi do NSA. Wszystko jest w r kach pa stwa, w r kach tak naprawd  rady.ę ń ę ę  

Jest rzeczywi cie droga odwo awcza do wojewody i wojewoda to rozstrzyga.   ś ł

Pan ubrys powiedzia  o z ej opinii miasta Gda ska je eli chodzi o inwestycje. Ż ł ł ń ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

Ta z a opinia wcale nie wynika z tego, e miasto Gda sk nie chce inwestorów.ł ż ń  

To wynika  z  tego,  e  czasami  powstaj  uchwa y,  które  s  zaskar alne  i  toż ą ł ą ż  

wyd u a  procedur  poniewa  s  czy  zawieraj  w tpliwo ci  prawne.  Wł ż ę ż ą ą ą ś  

zwi zku z tym s  ró ne takie rzeczy, e inwestor ucieka pomimo tego, e miaą ą ż ż ż ł 

racj . Ale je eli s  w tpliwo ci prawne to mo e naprawd  lepiej je najpierwę ż ą ą ś ż ę  

rozwi za . ą ć

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Je li  mog  wnosi  i  prosi  wysok  rad  o  przychylenie  si  do wniosku  oś ę ć ć ą ę ę  

skierowanie do komisji nie dla tego, eby uwali  plan bo plan jest potrzebnyż ć  

miastu. Przepraszam za wyra enie uwali  ale nie znam terminologii. Da oby toż ć ł  

nam szans  aby  to  co  pan  prezydent  Adamowicz  wr czy  w  o wiadczeniu,ę ę ł ś  

wyra enie woli o zachowaniu ci g o ci wbrew wcze niejszemu stanowisku oż ą ł ś ś  

niezachowaniu  ci g o ci.  O  to  aby my  mieli  przynajmniej  2  miesi ceą ł ś ś ą  

doprecyzowania dokumentów i stworzenia jaki  bardziej wi cych nas spraw. ś ążą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Nas nie inwestor czy w adze miasta chc  wrzuci  z tego terenu tylko nas rynekł ą ć  

wrzuca. Nam jest potrzebny czas na szybkie budowanie i jestem przekonany, eż  

je eli  miastu tak szybko zale y  na Targu Siennym to jestem przekonany, eż ż ż  

b dzie  zale a o  na  tym  eby  rozwi za  problem  Grunwaldzkiej,  a  chcę ż ł ż ą ć ę 

przypomnie  i pan prezydent mama nadziej  potwierdzi. Pierwsze porozumienieć ę  

by o podpisane  w  maju  zesz ego roku  i  teren  mia  by  przy  Grunwaldzkiejł ł ł ć  

przenoszony  30  wrze nia.  Niestety  nie  móg  by  bo  najpierw  trzeba  by oś ł ć ł  

zmieni  plan.  Teraz  powstaje  pytanie  czy  dostali my  teren,  który  by  namć ś ł  

zaproponowany bez wiedzy i wiadomo ci, e nie mo e by  wykorzystany naś ś ż ż ć  

nasze  cele,  czy  te  miasto  si  nie  wywi za o  z  przyrzeczenia?  Kto  nież ę ą ł ś  

wiedzia , e nie b dzie mo liwe przekazanie tego gruntu. ł ż ę ż

A zatem skoro w zesz ym roku tak si  sta o, a teraz jeste my w sytuacji, e nieł ę ł ś ż  

ma  planu  i  nie  wiadomo kiedy  b dzie,  a  osoby  obecne  na  komisji  równieę ż 

us ysza y pewnie zdanie, e GILDIA mo e by  w my l planu, e nie mog  był ł ż ż ć ś ż ą ć 

adne tymczasówki i e pan Piskorski powiedzia , e legalno  GILDI b dzież ż ł ż ść ę  

do czasu istnienia tej umowy. 

Zwracam si  z pro b  o odes anie tego do komisji. Tu nie chodzi o z  wol  aleę ś ą ł łą ę  

o  rozwianie  tych  w tpliwo ci.  My l ,  e  to  b dzie  te  z  korzy ci  dlaą ś ś ę ż ę ż ś ą  

inwestorów zagranicznych, e chc  rozwi za  te problemy.    ż ę ą ć

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Panie Przewodnicz cy,ą
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Szanowna Rado.

Panie Prezydencie. 

Pana  o wiadczenie  daje  t  gwarancj  zagwarantowania  dla  GILDI  bo  teś ą ę  

wszystkie uwagi, e plan jest potrzebny nie b d  powtarza a. Skoncentruj  siż ę ę ł ę ę 

tylko na jednej rzeczy. Nie do ko ca jestem przekonana, e mamy tak dobrń ż ą 

wol  jako miasto zapewnienia GILDI przeniesienie w sposób cywilizowany. Aę  

zaraz uzasadni  dlaczego. ę

Po  pierwsze  gdyby  by a  ta  dobra  wola  my l ,  e  plan  by by  co  najmniejł ś ę ż ł  

jednocze nie  opracowywany  i  uchwalany.  Dlaczego  tak  si  nie  sta o?  ś ę ł

Czy  wynika o to  ze  z ej  woli?  Jak  teraz  mamy  gwarancj ,  e  plan  przy  ł ł ą ę ż

ul. Grunwaldzkiej si ga równie  o dzia ki ogrodowe. Czy to nie spowoduje, eę ż ł ż  

taki plan zostanie zaskar ony i procedura tego planu, czy w ogóle wykorzystaniaż  

tej funkcji która tam b dzie mo liwy przez d ugie lata?   ę ż ł

Mam te w tpliwo ci. Podnosi am je na komisji. I wierz  panu prezydentowi wą ś ł ę  

jego obietnice  ale  napisa  pan,  e  w granicach obowi zuj cego prawa  b dł ż ą ą ę ę 

czyni  wszelkie starania w kierunku zapewnienia ci g o ci funkcjonowania. ł ą ł ś

Ale w a nie starania to jeszcze nie to bo prawo mo e zablokowa  panu takieł ś ż ć  

mo liwo ci i te starania, poza staraniem nic wi cej nie b dzie. ż ś ę ę

W  zwi zku z tym jak  mamy gwarancj ? Ja by abym zwolenniczk  aby teną ą ę ł ą  

plan dwóch terenów uchwala  jednocze nie. ć ś

Panie Prezydencie. 

Bior c  pod uwag  fakt,  e  podnosi si  niezgodno  dzisiejszego projektu  zą ę ż ę ść  

planem rzeczywi cie  rozstrzygn by  to wojewoda.  Nast pny  plan  te  by byś ął ę ż ł  

rozstrzygany w formule czy zaskar ony. Mo liwe, e na ten moment wszystkoż ż ż  

si  przed u a. ę ł ż

Ja jestem zwolenniczk , e ten plan powinien by  zagospodarowany i mo liwieą ż ć ż  

jak najszybciej.  Niemniej  gra ka dej ze  stron powinna by  fair  i  porz dku zż ć ą  

gwarancj  na 100% dl tych ludzi, którzy maj  tam miejsca pracy. ą ą

Panie Prezydencie. 
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Tym  bardziej,  e  dzisiaj  mamy  taki  pi kny  program  uchwalili my  dot.ż ę ś  

zatrudnienia i aktywizacji.   

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Na pani pytani odpowiemy we dwoje. Ja mo e na ko cówk  pytania. ż ń ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

Dlaczego  dzisiaj  ten  plan  nale y  uchwali ?  Dlaczego  z ym  pomys em  jestż ć ł ł  

odsy anie do komisji. Jeszcze miesi c, jeszcze 2 jeszcze pó  roku, czy rok? ł ą ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Chodzi o nast puj ce kwestie. Jak powiedzia em przed chwil  my negocjujemyę ą ł ą  

z  PKP  bardzo  kluczowe  sprawy.  One  s  tysi c  razy  wa niejsze,  z  ca ymą ą ż ł  

szacunkiem albo i wi cej razy wa niejsze nic centrum handlowe GILDIA. Boę ż  

takich centr mo e by  jeszcze wi cej w Gda sku ale takiego terenu, o takimż ć ę ń  

znaczeniu  w z a  komunikacyjnego, przestanku SKM, o ywienia  ródmie ciaę ł ż Ś ś  

Gda ska to nic nie ma wa niejszego ni  to. ń ż ż

W zwi zku z tym ka dy miesi c zw oki to danie argumentu dla PKP aby z namią ż ą ł  

nie gadali. Do tego te  spó ka publiczna, b dzie nowy rz d, odwo a ten zarz d iż ł ę ą ł ą  

ja b d  czeka  rok, a  nowy zarz d zorientuje si  o co chodzi. ja bym chciaę ę ł ż ą ę ł 

jeszcze z tym zarz dem PKP wynegocjowa  i podpisa  umow .  ą ć ć ę

By  mo e  si  nie  zd y  uchwali ,  podj  uchwa y  o  wyra eniu  wolić ż ę ąż ć ąć ł ż  

przyst pienia  do spó ki  ale  przynajmniej  jak  co  parafujemy  to ci  nast pnią ł ś ę  

prezesi mo e szybciej to przyjm . Ale to te … Czyli pa stwo zobacz  tu jestż ą ż ń ą  

walka o czas. To po pierwsze. Po drugie nie ukrywajmy. nasz partner ING, który 

ju  wyda  sporo pieni dzy jest poirytowany ca  sytuacj  bo ona wiadczy oż ł ę łą ą ś  

tym, e  niezale nie  jaki nie by by z y  poprzedni konserwator i  jakie by ybyż ż ł ł ł  

problemy to powiedzmy sobie szczerze tych, którzy decyduj  w Rotterdamie czyą  

zainwestowa  0,5  mld  w  Gda sku,  w  Pradze,  czy  Bukareszcie  to  ich  nieć ń  

interesuje, e tu by  konserwator szaleniec i e mi dzy nami s  ró nice zda .ż ł ż ę ą ż ń  

Ich  to  po  prostu  nie  interesuje.  Nie  ma  planu,  nie  ma  woli  to  my  t  furą ę 

pieni dzy  gdzie  indziej  zainwestujemy.  Dlatego czas  jest  niezwykle  wa ny.ę ż  
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Mamy  wiadomo  tego,  e  jako  Gda sk  no  troch  przegrywamy  z  tymś ść ż ń ę  

czasem. To, e inne miasta Polskie niekiedy w innych bran ach nas prze cigaj .ż ż ś ą  

Oczywi cie  mamy  pewne  sukcesy.  Tam  stworzymy  specjaln  strefś ą ę 

ekonomiczn . To wa na decyzja ale tych sukcesów musimy mie  wi cej. ą ż ć ę

Chc  pa stwu jakby otworzy  wyobra nie, e w zesz ym roku uchwalili cieę ń ć ź ż ł ś  

plan  G ównego Miasta.  Rzecz  bezprecedensowa,  istotna.  W  tym  roku  planył  

postoczniowe. Miejmy nadziej , e w tym roku b dzie Targ Sienny. jest jeszczeę ż ę  

plan  Dolnego  Miasta.  Te  plany  tworz  ko ciec.  To  tworzy  podstawy  doą ś  

zbudowania ródmie cia. ś ś

Dlatego z ca ym szacunkiem je li po o ymy na szali interes nawet 300 rodzin,ł ś ł ż  

którym gwarantujemy, ja to mówi , to jest spisywane, e za rok s  wybory toę ż ą  

przecie  ja nie mówi  tego ot tak sobie. A mo e b d  kandydowa .  ż ę ż ę ę ł

Pani Danuto.

Je li ja stawiam tu takie przyrzeczenia to nie po to aby kogo  oszuka . ś ś ć

Dlaczego  to  tak  d ugo trwa o  odpowie  prezydent  Bielawski.  Ale  my l ,  eł ł ś ę ż  

wracanie do przesz o ci jest niepotrzebne. My my GILDI zaproponowali kilkał ś ś  

ró nych lokalizacji.  GILDIA te  bardzo d ugo to analizowa a.  Ale to s  też ż ł ł ą ż 

powody. Pani pyta a z takim podtekstem jakby by  jaki  numer z naszej strony.ł ł ś  

Nie by o adnego numeru, ch ci oszukiwania kogo . To wynika o z tego, eł ż ę ś ł ż  

GILDIA te  musia a dokona  wyboru tej lokalizacji, analizowa a itd. GILDIAź ł ć ł  

pami tajmy to rozproszony akcjonariat. To wszystko wymaga o czasu. ę ł

Namawiam gor co aby dzisiaj t  uchwa  podj . W ten sposób wype ni  juą ą łę ąć ł ć ż 

prawie wszystko – wielkie ródmie cie, które musimy wspólne wybudowa . Ś ś ć

Powiedzmy  raz  jeszcze.  Inwestycja  na  Targu  Siennym  to  nie  jest  budowa 

jednego obiektu to budowa miasta w mie cie. To wybudowanie niemal e nowejś ż  

subdzielnicy  i  to  jest  co  historycznego.  Mo ecie  czu  si  ojcamiś ż ć ę  

za o ycielami,  matkami  za o ycielkami  czego  nowego.  To  jest  takł ż ł ż ś  

fantastycznie podniecaj ce pani Danuto, e tylko r ce do góry.    ą ż ę

 

radna – DANUTA PUTRYCZ 
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Panie Prezydencie. 

Uwierz  panu.  Zag osuj  za,  chocia by  z  ta  ostatni  intencj ,  a  pó nieję ł ę ż ą ą ź  

zobaczymy jak b dzie si  pan wywi zywa  ze swoich przyrzecze . ę ę ą ł ń

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo Radni. ń

Chcia bym  uspokoi  i  pani  Danut  Putrycz  i  wszystkich  radnych  co  doł ć ą ę  

ogródków, które tam s . Tam s  ogrody, które nie maj  statutów. S  ogródkamią ą ą ą  

przydomowymi.  S  podpisane  umowy  z  GZNK,  których  termin  up ywa  wą ł  

pa dzierniku tego roku i po prostu te umowy nie b d  przed u ane. ź ę ą ł ż

Po  drugie  tak  jak  pan  prezydent  powiedzia  proponowali my  GILDI  kilkał ś  

lokalizacji  i  GILDIA  analizowa a  op acalno  poszczególnych  lokalizacji  ił ł ść  

próbowa a te  sformu owa  poprzez swoje badania parametry, które musz  był ż ł ć ą ć 

nadane temu terenowi by si  to ekonomicznie spi o. ę ęł

Ja  przypominam,  e  tak  naprawd  dla  terenu,  który  mia  by  po wieconyż ę ł ć ś  

GILDII, do planu przyst pili my w ubieg ym roku. Reakcja by a szybka i by aą ś ł ł ł  

przede  wszystkim  wyci gni ciem  r ki  do  tego  by  nie  tworzy  konfliktuą ę ę ć  

spo ecznego  i  by  rzeczywi cie  pomóc  grupie  osób,  która  chce  i  dali mył ś ś  

naprawd  bardzo interesuj cy teren, którego warto  jest wysoka.  ę ą ść

Mamy nadziej , e do ko ca roku uda si  ten plan uchwali . ę ż ń ę ć

radny – TADEUSZ M KAL Ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Ja króciutko. W czasie swojej wypowiedzi pan radny Kasprowicz zauwa y , eż ł ż  

w  trakcie  ostatniego posiedzenia  komisji  nie  by o  przedstawicieli  rodowiskł ś  

konserwatorskich. Tak jak pan prezydent Bielawski powiedzia  te rodowiskał ś  

intensywnie dyskutowa  co najmniej przez ostatni rok. Natomiast je li chodzi oł ś  

posiedzenie  komisji  to  chc  zauwa y ,  e  przedstawiciele  wiedzieli  oę ż ć ż  

posiedzeniu.  Nawet  zg osili  si  do przewodnicz cego z  pro b  o udzielenieł ę ą ś ą  
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g osu ich przedstawicielom ale nie pojawili si  mimo tego, ze komisja w trakcieł ę  

posiedzenia tak stara a si  ustawi  program ab przedstawiciele zd yli. ł ę ć ąż

Niestety mimo prawie czterogodzinnych obrad nikt u nas si  nie pojawi .  ę ł

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Dzi kuj . S uchaj c pana prezydenta my la am, e ju  dzisiaj jest ten koncertę ę ł ą ś ł ż ż  

„Wiara czyni cuda”, kto ma by  2 lipca. Tak zas ucha am si  w wypowiedć ł ł ę ź 

pana  prezydenta,  który  roztoczy  nam  wizj  co  si  wydarzy.  Wyda  namł ę ę ł  

o wiadczenie.  To  jest  jakby  nowa  forma  komunikowania  si  z  radnymi,  zś ę  

mieszka cami  Gda ska.  A  wi c  o wiadczenie  prezydenta  to  jakby  kolejneń ń ę ś  

prawo miejscowe. 

Wydaje mi si ,  e  to nie do ko ca jest  tak poniewa  mówi c o tym planieę ż ń ż ą  

powinni my szerzej popatrze  na zagadnienia. Jak mówi  Olek ubrys s  tutajś ć ł Ż ą  

3,  o  których  dyskutujemy  czyli  ta  szczególna  funkcja  tego terenu,  druga  to 

sprawa  rynku  pracy  i  traktowania  podmiotów  polskich  wobec  podmiotów 

zagranicznych.  Ja  musz  z  niepokojem  stwierdzi  i  wracam  do  panaę ć  

Bielawskiego, który uchyli  si  od odpowiedzi na temat handlu detalicznego ił ę  

udzielenia  mi  na  pi mie  swojego  stanowiska,  które  prezentowa ,  ze  to  jestś ł  

kolejne miejsce w Gda sku gdzie nie ma partnerstwa. ń

Praktycznie lekcewa ymy polskich handlowców wdzi cz c si , umizguj c doż ę ą ę ą  

podmiotów zagranicznych,  które  nie  maj  sentymentu  tylko czysty  rachuneką  

ekonomiczny. Tym bardziej, e nie p ac  adnych podatków i poza zakupemż ł ą ż  

gruntu nie ma sta ego przyp ywu zysku dla miasta. ł ł

S ysz c  o tych wizjach, e  b dzie  jaka  kolej, przystanek naprawd  tak jakł ą ż ę ś ę  

mówi  wiara  czyni cuda ale  ja  w te  cuda nie wierze  bo na dzie  dzisiejszyą ń  

wiemy,  e  kolej  nie  jest  partnerem bo kolej  sama  ze  sob  nie  potrafi  sobież ą  

poradzi  i nie wierz , e kolej prowadzi teraz jakiekolwiek inwestycje. ć ę ż

Panie Prezydencie. 

Mówi pan o rozmowach z kolej . Czy kto  tutaj na Sali jest przekonany do tego,ą ś  

e kolej cokolwiek zainwestuje. Póki co takich rodków nie mamy i my takiejż ś  
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inwestycji nie poci gniemy. Czyli po raz kolejny taka inwestycja sprowadzi sią ę 

tylko  do  kolejnego  centrum  handlowego.  Czyli  kolejne  zyski,  które  b dę ą 

transferowane do podmiotów zagranicznych. 

Dlatego  mówi ,  jak  domino  si  rozsypuj  wszystkie  te  lokalizacje  dlaę ę ą  

hipermarketów i obna ony jest jedyny tylko cel. A wi c Carrfure na Morenie –ż ę  

centrum  sportowe.  Nie  ma.  We  Wrzeszczu  zlikwidowali my  FAZER.ś  

Rzeczywi cie  gdyby my  bardziej  si  upierali  to  prawo  mi dzynarodowe,  aś ś ę ę  

FAZER  jak  wiecie  to  nie  by  zak ad,  to  by a  firma,  która  mia a  swojeł ł ł ł  

przedstawicielstwo  w  krajach  skandynawskich.  W  zwi zku  z  powy szym,ą ż  

gdyby miasto si  upar o ta firma nie musia aby splajtowa . ę ł ł ć

Poniewa  tereny FAZERA by y  potrzebne pod Galeri  Ba tyck  no nikt takż ł ę ł ą  

naprawd  o FAZERA nie zawalczy . Czyli nie dbamy o lokalny rynek bo tutaję ł  

tylko te inwestycje hipermarketowe póki co funkcjonuj . ą

Panie Prezydencie. 

Ja mam du e w tpliwo ci czy w konsekwencji za jaki  czas nie obudzimy si  zż ą ś ś ę  

sytuacj ,  e  coraz  wi ksza  grupa  gda szczan b dzie  siedzia a  na garnuszkuą ż ę ń ę ł  

opieki spo ecznej. I dzisiaj nie bez powodu dyskutowali my na temat uchwa ył ś ł  

pana Budnika, który nam tutaj mówi  o tym, e bezrobocie maleje. Fakty temuł ż  

przecz  i niestety to o czym mówi pan Gryczka tak to wygl da. Ten podmiotą ą  

GILDIA p aci podatki. Ci ludzie póki co maj  jeszcze miejsca pracy, a w Oliwieł ą  

ta sytuacja tak ró owo wygl da  nie b dzie. St d apelowa abym o to, eby myż ą ć ę ą ł ż ś  

si  spotkali ze wszystkimi organizacjami kupieckimi i zastanowili jak dalej ichę  

byt w Gda sku ma wygl da . ń ą ć

Bo budowanie  im  kolejnych  konkurentów w  postaci  sieci  hipermarketowych 

naprawd  doprowadzi do ich kl ski. To, ze dzisiaj nie mamy hali targowej to jaę ę  

nie wierz , e pani Struga owa, która przez wiele lat prowadzi a t  inwestycję ż ł ł ą ę 

j  wykona i nie splajtuje bo na dzie  dzisiejszy mamy konkurenta Mediosona ią ń  

to  jest  naprawd  trudny  przeciwnik  dla  polskiego  kupiectwa.  Przesta myę ń  

udawa , e to jest jedyne najlepsze dla nas rozwi zanie. Tak e ja mam du eć ż ą ż ż  

w tpliwo ci.  ą ś
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Ja wyrazi am swój pogl d, e wiara czyni cuda ale to jest dopiero 2 lipca tenł ą ż  

koncert – nie dzisiaj.   

  

radny – MAREK POLASZEWSKI

Wszyscy  radni  s  ju  bardzo  nerwowi  bo  faktycznie  po  wypowiedziachą ż  

przewodnicz cego PiS rozstrzygni cia zapad y. ą ę ł

Wysoka Rado. 

Po przedstawieniu  opinii  PiS  postanowienia  zapad y  i  zwi zane  s  z  wizjł ą ą ą 

rozwoju Gda ska. To jest oczywi cie uk ad, który dopiero zak adamy, e siń ś ł ł ż ę 

zrealizuje ale od marze  nale y zaczyna . Dali my tutaj w tpliwo  tej cz ciń ż ć ś ą ść ęś  

mieszka ców miasta Gda ska, któr  reprezentuje prof. Januszajtis, która miastoń ń ą  

widzi  inaczej.  Inaczej  odbudowywa a  miasto  po  wojnie  i  zna  histori  tegoł ę  

miasta. Nie myli si  mówi c o tym miejscu w datach o 100, 200 lat. Nie znaę ą  

historii  Targu  Ko skiego  no  ale  to  jest  kwestia  zwi zana  z  wiedz  iń ą ą  

umiej tno ci  przyswajania tej wiedzy. Natomiast decyzja jest zawsze decyzję ś ą ą 

bez wzgl du na daty. Zmieniamy w tym miejscu oblicze tego grodu i ta wizjaę  

zwi zana z uk adem komunikacyjnym jest niezwykle kusz ca i w Gda sku jestą ł ą ń  

potrzebna. 

Rzeczywi cie  nak adanie  na  to  zabezpieczenia  potrzeb  naszych  rodzimychś ł  

kupców jest  w  dba o ci  prezydenta  i  to chyba  wszyscy  zauwa aj .  Tak sił ś ż ą ę 

sk ada, e ja na tej sali jestem jedynym kolejarzem i dyrektor Buczkowski jestł ż  

tylko jednym cz onkiem zarz du. ł ą

Gdyby dyrektor Buczkowski mia  kompetencje zmieni  dwie ustawy to ja bymł ć  

dzisiaj  mówi ,  e  te  d ugie  rozmowy  mog  by  owocne.  Ja  si  obawiamł ż ł ą ć ę  

jednego, e te rozmowy b d  tylko d ugie. ż ę ą ł

Tak si  sk ada, e ten zarz d grupy PKP nie podejmie adnej decyzji  przedę ł ż ą ż  

jesieni . Tutaj du ym optymizmem s owa z pana ust pada y. Jak mówi  jestemą ż ł ł ę  

kolejarzem na tej sali. Niektórej wiedzy jak  posiada równie  pan czkowskią ż Łę  

nie  mo emy  wypowiada  ze  wzgl dów  na  okre lone  zapisy,  które  nasż ć ę ś  

zobowi zuj  do  tajemnicy.  Teren  jest  terenem  o  okre lonym  profilu,  jedeną ą ś  
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dyrektor,  cz onek  zarz du  ani  dyrektor  departamentu  nie  jest  w  stanie  tegoł ą  

zmieni . ć

Przy ca ym optymizmie i zabezpieczeniu GILDI mam du e obawy czy znów nieł ż  

uwik amy si  w bardzo d ugi proces realizacyjny.ł ę ł

    

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Ja tylko chcia am powiedzie , e to jest koncert we w. Janie 2 lipca o godzinieł ć ż ś  

19.00. Bo okazuje si , e nie wszyscy otrzymali zaproszenia. Wiara czyni cuda. ę ż

radny – JANUSZ KASPROWICZ 

Ja  ju  niemal  w kwestii  formalnej.  Chcia em powiedzie  panu prezydentowiż ł ć  

Bielawskiemu, e ja nie wyrazi em si  pow tpiewaj c czy debata z udzia emż ł ę ą ą ł  

autorytetów z dziedziny architektury i historii w ogóle si  odbywa a. ja sam wę ł  

kilku  takich naradach bra em  udzia  zanim zosta em  jeszcze  radnym.  Tak eł ł ł ż  

wyrazi em tylko al, e w trakcie ostatniego posiedzenia KRP i dzisiaj na salił ż ż  

nie dosz o do udzia u ludzi, którzy podzielili by si  konkluzj . Ju  nie mówił ł ę ą ż ę 

kompromisem ale wyrazili opini , która zbli y aby nas do konsensusu. ę ż ł

Przede  wszystkim  chcia em  powiedzie  tak,  e  nie  mia  bym  panieł ć ż ś ł  

prezydencie  zachowa  si  na  tej  sali  jak  w.  Tomasz  w  stosunku  do panać ę ś  

wypowiedzi  i  pana  opinii.  Bardzo szanuj  pana  zdanie,  które pan k adzie  wę ł  

naszym  gronie  i  po  wtóre  bardzo  nie  lubi  i  nie  zamierzam  podejmowaę ć 

kiepskich wyników sportowych w g osowaniach tylko dla g osowania. Dlategoł ł  

wycofuj  swój wniosek o ponowne skierowanie projektu do komisji wierz c ię ą  

wiedz c,  e  obecni  tutaj  radni  zag osuj  dzisiaj  zgodnie  ze  swoj  aktualną ż ł ą ą ą 

wiedz .    ą

radna – ZOFIA GOSZ 
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Ja chcia am si  odnie  do tej w tpliwo ci, któr  powiedzia  pan ubrys, eł ę ść ą ś ą ł Ż ż  

mianowicie pójdzie fama jak tego nie uchwalimy, e  nie mo na w Gda skuż ż ń  

inwestowa . ć

Prosz  Pa stwa.ę ń

A je eli uchwa a b dzie zaskar ona najpierw do wojewody. Je eli tam si  nież ł ę ż ż ę  

wygra b dzie na pewno zaskar ona i pó niej do NSA gdzie rok czy pó tora trwaę ż ź ł  

i nie b dzie mo na bo NSSA wtedy wstrzymuje wszystkie procedury. To nieę ż  

pójdzie  fama  jeszcze  gorzej,  e  chcieli my  wprowadzi  inwestoraż ś ć  

zagranicznego w b d jak to by o podobnie z  Wysp  Spichrzów? Co trzebałą ł ą  

wybra ?  Chyba  prost  drog  i  uczciw .  Mamy  w tpliwo ci,  a  mamy  toć ą ę ą ą ś  

powinni my je usun  i wtedy zaprosi  inwestora do inwestowania.  ś ąć ć

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1447?   ń ę

za -23

przeciw -8

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1325/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  ródmie cia  -  rejon  Targu  Siennego,  PodwalaŚ ś  

Grodzkiego i Nowych Ogrodów w mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 44 do niniejszego protoko u. ł łą ł

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Chcia bym podzi kowa  za t  odwa n  ale równocze nie roztropn  decyzj .ł ę ć ą ż ą ś ą ę  

Za danie szansy naszemu miastu. Dzi kuj  bardzo. ę ę

41.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

CHE M REJON ULIC WITOSA I CIESZY SKIEGOŁ Ń  

W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1412)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł
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radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1412?   ń ę

za -21

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1326/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  Che m  rejon  ulic  Witosa  i  Cieszy skiego  wł ń  

mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 45 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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42.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

GÓRKI  ZACHODNIE  –  REJON  UJ CIA  WIS YŚ Ł  

MIA EJ  CZ  PÓ NOCNA  W  MIE CIEŚ Ł ĘŚĆ Ł Ś  

GDA SKU.Ń

(DRUK 1416)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. 

radny – MAREK GLINKA 

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie. 

Mam jedno pytanie. Czy to jest ten teren na którym znajduje si  klub eglarskię ż  

Bliza? Nie to nie jest ten teren. 

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1416?   ń ę
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za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1327/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  Górki  Zachodnie  –  rejon  uj cia  Wis y  mia ejś ł Ś ł  

cz  pó nocna w mie cie Gda sku. ęść ł ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 46 do niniejszego protoko u. ł łą ł

43.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 
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MATEMBLEWO  ULICA  ZIELONE  WZGÓRZE  W 

MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1421)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1421?   ń ę

za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1328/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego Matemblewa w rejonie ulicy Zielone Wzgórze  w 

mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 47 do niniejszego protoko u. ł łą ł

44.UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

MATEMBLEWO ULICY WALDORFA W MIE CIEŚ  

GDA SKU.Ń

(DRUK 1422)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna

radna – MARIA MA KOWSKA Ł

Panie Prezydencie, 
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Wysoka Rado.

Wczoraj przeprowadzi am rozmowy z mieszka cami. Maj  zastrze enia co doł ń ą ż  

uchwalenia w tym kszta cie. Podpisa o si  14 osób pod wnioskiem do prezydentał ł ę  

o zdj cie z porz dku obrad. Nie zosta o to zdj te dlatego si  zwracam o zdj cie.ę ą ł ę ę ę  

Je li nie to o skierowanie do komisji. ś

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy.ą

Je eli z formalnego punktu widzenia mo na to uczyni  to przychylam si  doż ż ć ę  

wniosku pani radnej. Wycofuj .ę

45.  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

WRZESZCZA  DOLNEGO,  REJON  ULIC 

LELEWELA,  WYSPIA SKIEGO,  WARY SKIEGOŃ Ń  

W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1424)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń  

zreferowa  projekt tak jak w uzasadnieniu.  ł
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radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1424?   ń ę

za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1329/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  Wrzeszcza  Dolnego,  rejon  ulic  Lelewela, 

Wyspia skiego, Wary skiego w mie cie Gda sku. ń ń ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 48 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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46. ZMIANY  UCHWA Y  NR  XXXI/995/04  RADYŁ  

MIASTA  GDA SKA Z  DNIA  25  LISTOPADA  2004Ń  

ROKU  O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  KOKOSZKI  PRZEMYS OWEŁ  

W REJONIE ZACHODNIEGO FRAGMENTU ULICY 

NOWATORÓW W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1403)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1403?   ń ę

za -19

262



przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1330/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmiany uchwa y Nr XXXI/995/04 Rady Miasta Gda skał ń  

z  dnia 25 listopada 2004 roku o  przyst pieniu do  sporz dzeniaą ą  

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  Kokoszki 

Przemys owe w rejonie zachodniego fragmentu ulicy Nowatorówł  

w mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 49 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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47.ZMIANY  UCHWA Y  NR  XXXV/1062/05  RADYŁ  

MIASTA  GDA SKA  Z  DNIA  27.02.2005  ROKU  OŃ  

PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  OLIWA  GÓRNA  REJON 

KATEDRY OLIWSKIEJ W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1404 + AUTOPOPRAWKA)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1404 +ń ę  

autopoprawka?   

za -18

przeciw - 1

wstrzyma o si  ł ę - 1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1331/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
W  sprawie zmiany  uchwa y  Nr  XXXV/1062/05  Rady  Miastał  

Gda ska z  dnia  17.02.2005 r.  o  przyst pieniu  do  sporz dzeniań ą ą  

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  Oliwa 

Górna rejon Katedry Oliwskiej w mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 50 do niniejszego protoko u. ł łą ł

48. ZMIANY UCHWA Y NR XXV/733/04 RADY MIASTAŁ  

GDA SKA Z DNIA 24.06.2004 r. O PRZYST PIENIUŃ Ą  

DO  SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANUĄ  

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 

OSOWA - REJON ULIC: WODNIKA I ARTEMIDY W 

MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1440)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  
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radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1440?ń ę

   

za -19

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1332/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W sprawie zmiany uchwa y Nr XXV/733/04 Rady Miasta Gda skał ń  

z dnia 24.06.2004 r. o przyst pieniu do sporz dzenia miejscowegoą ą  

planu  zagospodarowania  przestrzennego  Osowa  –  rejon  ulic: 

Wodnika i Artemidy w mie cie Gda sku. rze  niewini tek ś ń ź ą

Uchwa a stanowi za cznik nr 51 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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49. PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  PASA  NADMORSKIEGO 

REJON  CIAGU  PIESZEGO  NA  PRZED U ENIUŁ Ż  

ALEI JANA PAW A II W MIE CIE GDA SKU.Ł Ś Ń

(DRUK 1407)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1407?ń ę

   

za -19

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1333/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania przestrzennego Pasa Nadmorskiego rejon ci guą  

pieszego na przed u eniu Alei Jana Paw a II w mie cie Gda sku. ł ż ł ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 52 do niniejszego protoko u. ł łą ł

50. O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  SIEDLCE  REJON  ULICY 

WAGNERA W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1408)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  
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radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1408?ń ę

   

za -17

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1334/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania przestrzennego Siedlce rejon ulicy Wagnera w 

mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 53 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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51.ODST PIENIA  OD  SPORZADZENIAĄ  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO W. WOJCIECH WSCHÓD WŚ  

MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1410)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1410?ń ę

   

za -19

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1335/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie odst pienia  od  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  w.  Wojciech  Wschód  wŚ  

mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 54 do niniejszego protoko u. ł łą ł

52.O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZADZENIAĄ  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO W. WOJCIECH W REJONIEŚ  

ULIC  STAROGARDZKIEJ  I  PROJEKTOWANEJ 

TZW.  PRUSZCZA SKIEJ  ORAZ  POTOKÓWŃ  

BORKOWSKIEGO I W. WOJCIECHA W MIE CIEŚ Ś  

GDA SKU.Ń

(DRUK 1409)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1409?ń ę
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za -18

przeciw - 1

wstrzyma o si  ł ę - 1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1336/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania przestrzennego w.  Wojciecha w rejonie  ulicŚ  

Starogardzkiej i projektowanej tzw. Puszcza skiej oraz potokówń  

Borkowskiego i w. Wojciech w mie cie Gda sku. Ś ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 55 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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53.O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  ZABORNIA  REJON  ULIC 

LIMBOWEJ,  TZW.  „NOWEJ  JAB ONIOWEJ”  IŁ  

POTOKU ORU SKIEGO W MIE CIE GDA SKU.Ń Ś Ń

(DRUK 1413)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1413?ń ę

   

za -21

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1337/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania przestrzennego Zabornia rejon ulic Limbowej, 

tzw.  „Nowej  Jab oniowej”  i  Potoku  Oru skiego  w  mie cieł ń ś  

Gda sku. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 56 do niniejszego protoko u. ł łą ł

54.O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO CHE M  III  –  ANIELINKI  WŁ  

MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1414)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1414?ń ę

   

za -21
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przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1338/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Che m  III  –  Anielinki  wł  

mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 57 do niniejszego protoko u. ł łą ł

55.O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  ZABORNIA  REJON  ULIC 
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CEDROWEJ  I  ARMII  KRAJOWEJ  W  MIE CIEŚ  

GDA SKU.Ń

(DRUK 1415)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1415?ń ę

   

za -23

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1339/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania przestrzennego Zabornia rejon ulic Cedrowej i 

Armii Krajowej w mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 58 do niniejszego protoko u. ł łą ł

56.O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  WRZESZCZ  REJON  ALEI 

GRUNWALDZKIEJ  I  ULIC  BRACI 

LEWONIEWSKICH W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1417)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1417?ń ę

   

za -23

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 1
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1340/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Wrzeszcz  rejon  Alei 

Grunwaldzkiej i ulicy braci Lewoniewskich w mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 59 do niniejszego protoko u. ł łą ł

57.O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  WRZESZCZ  REJON  ULICY 

JA KOWA DOLINA W MIE CIE GDA SKU.Ś Ś Ń

(DRUK 1418)
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1418?ń ę

   

za -24

przeciw - 1

wstrzyma o si  ł ę - 1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1341/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz rejon ulicy Ja kowaś  

Dolina w mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 60 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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58.O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  NIEDZWIEDNIK  REJON 

ULIOCY GÓRALSKIEJ W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1419)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1419?ń ę

   

za -23

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXIX/1342/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania  przestrzennego  Wrzeszcz  rejon  ulicy 

Góralskiej w mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 61 do niniejszego protoko u. ł łą ł

59.O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą  

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO  BR TOWO  –  OSIEDLAĘ  

NOWIEC W MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK 1420)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł  

projekt tak jak w uzasadnieniu.  
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radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1420?ń ę

   

za -23

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1343/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  

zagospodarowania przestrzennego  Br towa –  osiedla Nowiec  wę  

mie cie Gda sku. ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 62 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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60.ZMIANY UCHWA Y RADY MIASTA GDA SKA WŁ Ń  

SPRAWIE  USTALENIA  MAKSYMALNEJ  KWOTY 

PO YCZKI  UDZIELONEJ  W  2005  ROKU  DLAŻ  

POLSKIEJ AKADEMII NAUK ORAZ WYRA ENIAŻ  

WOLI UDZIELENIA PO YCZKI. Ż

(DRUK 1439)

Tarnacki - Miejski Konserwator Zabytków zreferowa  projekt tak jakł  

w uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KB oraz KK jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem drukuń ę  

1439?

   

za -23

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1344/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie zmiany  Uchwa y  Rady  Miasta  Gda ska  w  sprawieł ń  

ustalenia maksymalnej kwoty po yczki udzielonej w 2005 roku dlaż  

Polskiej Akademii nauk oraz wyra enia woli udzielenia po yczki.  ż ż

Uchwa a stanowi za cznik nr 63 do niniejszego protoko u. ł łą ł

61. WYZNACZENIA TERMINU DO PRZEDSTAWIENIA 

OPINII  PREZYDENTA  MIASTA  GDA SKAŃ  

DOTYCZ CEJ  MO LIWO CI  PRZEZNACZENIAĄ Ż Ś  

STREF  Z  MIEJSCOWYCH  PLANÓW 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  POD 

DROGI W KATEGORII DRÓG GMINNYCH.  

(DRUK 1430)

radny  –  TADEUSZ  M KAL  -  zreferowa  projekt  tak  jak  wĘ ł  

uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KPGiM oraz prezydenta jest pozytywna. 

radna – ZOFIA GOSZ 
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Ja  mam  tylko  jedn  uwag  do  twórcy  uchwa y  bo  nie  wiem  kto  tworzy .ą ę ł ł  

Mianowicie  przekazuje  si  prezydentowi propozycj  przeznaczenia stref.  Jakę ę  

mo na przekaza  propozycj ? Uprawnienia chyba ale nie propozycji bo to jestż ć ę  

ju  zupe nie nielogiczne. ż ł

radny – TADEUSZ M KAL Ę

Pani Radna. 

No  wskazujemy  panu  prezydentowi  strefy  w  miejscowych  planach  czyli 

proponujemy, sk adamy mu propozycj  eby zaopiniowa  czy te strefy mogł ę ż ł ą 

by  zaliczone do kategorii dróg gminnych czy nie i pan prezydent w ci gu 60 dnić ą  

udziela takiej opinii. 

Je eli  ona  jest  pozytywna  to wtedy  stajemy  si  wnioskodawcami  projektówż ę  

uchwa  w  sprawie  zaliczenia  danych  stref  do  kategorii  dróg  gminnych.  Wł  

przypadku  opinii  negatywnej  najcz ciej  komisja  odst puje  od  dalszegoęś ę  

wnioskowania tych stref pod drogi. 

My przedstawiamy mu zestaw stref lub ulic, które chcemy aby zaopiniowa . ł

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Je eli  jest  w tpliwo  co  do  sformu owania  mo e  by  si  wypowiedziaż ą ść ł ż ę ł 

mecenas czy to jest prawid owo czy nie. ł

mecenas - ANDRZEJ BODAKOWSKI 

W tpliwo  jak  rozumiem  dotyczy  poj cia  „propozycje”.  Przyznam  si ,  eą ść ę ę ż  

mo e  nie  jest  to  najszcz liwsze  brzmienie  ale  to  nie  zmienia  sytuacji.ż ęś  

Propozycje mo na by zast pi  innym s owem ale w tej chwili nie potrafi  goż ą ć ł ę  

znale  ale  nie  zmienia  to  merytorycznego  sensu  tego  zapisu.  Natomaistźć  

zgadzam si  z pani  radn , e te s owo nie jest najszcz liwsze. Tak bym toę ą ą ż ł ęś  

okre li . ś ł

Natomiast intencja przy u yciu tego s owa, intencja uchwa y, intencja zapisuż ł ł  

uchwa y nie jest sprzeczna z prawem. ł
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Natomiast przyznam, e w tej chwili na gor co nie potrafi  znale  zamiennikaż ą ę źć  

s ownego. Tutaj, w tym znaczeniu pani radna ma racj . Natomiast nie potrafił ę ę 

znale  zamiennika s ownego. źć ł

Natomiast co do meritum to rozumiem, e pani radna i pozostali radni nie majż ą 

chyba w tpliwo ci.  Tylko s owo nie jest  … jest  takie  sobie. Co do tego sią ś ł ę 

zgadzamy. Merytorycznie nie widz  tutaj nie dostrzegam problemu.  ę

Przepraszam,  e  na  szybko nie  potrafi  znale  zamiennika.  To ju  chybaż ę źć ż  

kwestia zm czenia.  ę

radny – CZES AW NOWAK Ł

Przeg osujmy. Ja chcia em komunikat og osi  ale to na zako czenie. ł ł ł ć ń

radny – TADEUSZ M KAL Ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

Nast pnym  razem  komisja  zastanowi  si  nad innym sformu owaniem  tre cię ę ł ś  

uchwa . Dotychczas tak by o i nie budzi y one zastrze e  ale skonsultuj  si  zł ł ł ż ń ę ę  

pani  Zofi . To nie jest problem prawny. ą ą

radna – ZOFIA GOSZ 

Po  prostu  ja  zg osi am  t  w tpliwo  bo  wczoraj  by a  u  mnie  kole ankał ł ę ą ść ł ż  

prawniczka  i  dotkn a  te  uchwa y  i  powiedzia a  co  ty  jutro  uchwalasz,  toęł ł ł  

prawniczo  absolutnie  si  nie  uk ada.  Prawnik  te  jest  potrzebny  ale  s uę ł ż ł żę 

pomoc . ą

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1430?ń ę

   

za -21
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przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1345/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii 

Prezydenta  Miasta  Gda ska  dotycz cej  mo liwo ciń ą ż ś  

przeznaczenia  stref  z  miejscowych  planów  zagospodarowania 

przestrzennego pod drogi w kategorii dróg gminnych.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 64 do niniejszego protoko u. ł łą ł

62.PRZEZNACZENIA  STREF  Z  MIEJSCOWYCH 

PLANÓW  ZAGOSPODAROWANIA 
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PRZESTRZENNEGO  POD  DROGI  W  KATEGORII 

DRÓG GMINNYCH.  

(DRUK 1431)

radny  –  TADEUSZ  M KAL  -  zreferowa  projekt  tak  jak  wĘ ł  

uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia  prezydenta  oraz  KPGiM  jest  pozytywna.  Kto  z  pa stwa  jest  zań  

przyj ciem druku 1431?ę

   

za -21

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1346/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
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W  sprawie przeznaczenia  stref  z  miejscowych  planów 

zagospodarowania  przestrzennego  pod  drogi  w  kategorii  dróg 

gminnych.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 65 do niniejszego protoko u. ł łą ł

63.ZALICZENIA  ULIC  DO  KATEGORII  DRÓG 

GMINNYCH.  

(DRUK 1432)

radny  –  TADEUSZ  M KAL  -  zreferowa  projekt  tak  jak  wĘ ł  

uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia  prezydenta  oraz  KPGiM  jest  pozytywna.  Kto  z  pa stwa  jest  zań  

przyj ciem druku 1432?ę

   

za -22

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 2

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1347/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.
W sprawie zaliczenia ulic do  kategorii dróg gminnych.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 66 do niniejszego protoko u. ł łą ł

64.WYZNACZENIA TERMINU DO PRZEDSTAWIENIA 

OPINII  PREZYDENTA  MIASTSA  GDA SKAŃ  

DOTYCZ CEJ  MO LIWO CI  ZALICZENIA  ULICĘ Ż Ś  

DO KATEGORII DRÓG GMINNYCH.  

(DRUK 1446)

radny  –  TADEUSZ  M KAL  -  zreferowa  projekt  tak  jak  wĘ ł  

uzasadnieniu.  
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radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia  prezydenta  jest  pozytywna.  Kto z  pa stwa  jest  za  przyj ciem  drukuń ę  

1446?

   

za -21

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1348/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii 

Prezydenta Miasta Gda ska dotycz cej mo liwo ci zaliczenia ulicń ą ż ś  

do  kategorii dróg gminnych.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 67 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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65.WYZNACZENIA TERMINU DO PRZEDSTAWIENIA 

OPINII  PREZYDENTA  MIASTA  GDA SKAŃ  

DOTYCZ CEJ  MO LIWO CI  PRZEZNACZENIAĄ Ż Ś  

STREF  Z  MIEJSCOWYCH  PLANÓW 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESSTRZENNEGO POD 

DROGI  W  KATEGORII  DRÓG  GMINNYCH  LUB 

POWIATOWYCH.  

(DRUK 1450)

radny  –  TADEUSZ  M KAL  -  zreferowa  projekt  tak  jak  wĘ ł  

uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KPGiM jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1450?ń ę

   

za -22

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 3
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1349/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii 

Prezydenta  Miasta  Gda ska  dotycz cej  mo liwo ciń ą ż ś  

przeznaczenia  stref  z  miejscowych  planów  zagospodarowania 

przestrzennego  pod  drogi  w  kategorii  dróg  gminnych  lub 

powiatowych.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 68 do niniejszego protoko u. ł łą ł

66.WYZNACZENIA TERMINU DO PRZEDSTAWIENIA 

OPINII  PREZYDENTA  MIASTA  GDA SKAŃ  

DOTYCZ CEJ MO LIWO CI  ZALICZENIA  ULICĄ Ż Ś  

DO JEDNEJ KATEGORII DRÓG PUBLICZNYCH.  

(DRUK 1451)
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radny  –  TADEUSZ  M KAL  -  zreferowa  projekt  tak  jak  wĘ ł  

uzasadnieniu.  

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KPGiM jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1451?ń ę

   

za -22

przeciw - 0

wstrzyma o si  ł ę - 2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXIX/1350/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 30 czerwca 2005 roku.

W  sprawie wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii 

Prezydenta Miasta Gda ska dotycz cej mo liwo ci zaliczenia ulicń ą ż ś  

do jednej kategorii dróg publicznych. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 69 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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PUNKT 6

WNIOSKI, O WIADCZENIA OSOBISTEŚ

radny – CZESS AW NOWAK  Ł

Szanowni Pa stwo. ń

Zebrali my 1560 z . Jutro wp ac  t  kwot  i razem z pokwitowaniem i listś ł ł ę ą ę ą 

do cz  do protoko u sesji.  Pan Gorecki te  sprawdza .  jeste my  we  dwóchłą ę ł ż ł ś  

podpisani, eby nie by o w tpliwo ci. ż ł ą ś

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy.ą

Apeluj  do  pana  prezydenta  Bielawskiego,  który  jest  obecny  na  sali  abyę  

dostarczy  mi stosowne materia y z konferencji 10 czerwca. ł ł

Czy 7 lipca jest sesja? 

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Szanowna Pani. 

Obrazki z mojego wyst pienia ju  pani otrzyma a. Niech pani sprawdzi szafk .ą ż ł ę  

Natomiast  materia ów,  które  nie  by y  naszego  autorstwa  nie  b d  panił ł ę ę  
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przekazywa  bo prosz  zg osi  si  do organizatora konferencji. On dysponujeł ę ł ć ę  

tymi materia ami. ł

RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Pani Radna. 

Sesji 7 lipca nie b dzie. gdyby mis  by  to dzisiaj musia aby pani otrzymaę łą ć ł ć 

zawiadomienie. 

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowna Rado.

Chc  o wiadczy  i  poinformowa  rad ,  ze  z  dniem  30  maja  z o y amę ś ć ć ę ł ż ł  

rezygnacj  w partii LPR z powodów g ównie tych, e jak wiadomo zawiesi amę ł ż ł  

dzia alno  w klubie. My la am, e co nie co si  wyja ni. nic si  nie wyja ni o.ł ść ś ł ż ę ś ę ś ł  

Natomiast  czeka o mnie  wykluczenie  za  zawieszenie  w klubie.  Wi c  takichł ę  

dzia a  nie pojmuje, nie rozumiem. Po prostu dla mnie s  to metody dzia aniał ń ą ł  

nie  tylko te  zbli one do nie wiem dawnego komunizmu czy  marksizmu  i  toż  

jeszcze  mia a  podpisa  osoba.  Ja  oczywi cie  si  o  tym  dowiedzia amł ć ś ę ł  

nieformalnie, po czasie i osoba, która nie jest do tego w najmniejszym stopniu 

uprawniona.  Bez  piecz tek,  bez  niczego w o one  w  skrytk  zagro enie,  eą ł ż ę ż ż  

b d  wykluczona.  No  czuj  si  bardzo  dobrze.  Nie  czuj  si  sierot  anię ę ę ę ę ę ą  

osamotnion . Moje samopoczucie jest wr cz kwitn ce. ą ę ą
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PUNKT 7

ZAKO CZENIE OBRAD Ń

radny – RYSZARD NIKIEL   - Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Na tym wyczerpali my porz dek obrad, dzi kuje, zamykam obrady sesji. ś ą ę

Obrady zako czono o godzinie 22.30ń

Przewodnicz cyą

                Rady Miasta Gda skań

Bogdan Oleszek

Protokó  sporz dzi ał ą ł

na podstawie zapisu ta my magnetofonowej ś

inspektor BRMG

Agnieszka Staniszewska 
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	PUNKT 1
	                 SPRAWY REGULAMINOWE
	Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK otworzył i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska. 
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Jeżeli nie ma go bo dopiero zostanie wprowadzony to trudno żebyśmy głosowali. 
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Panie Przewodniczący,
	radny – JANUSZ KASPROWICZ 
	Panie Przewodniczący.
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Przypominam, że te druki, o których o które mówimy o zdjęcie to łatwo będzie. natomiast jeśli będziemy mówić o drukach, które będziemy wprowadzać to oczywiście nie będę mówił. To dotyczy podpunktu 11 w punkcie 5. 
	SZCEPAN LEWNA – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
	Panie Przewodniczący,
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG


								przeciw 		-14
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG  
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-6
	Ten druk został zdjęty. 
	radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ 
	Ja mam tylko pytanie do pana prezydenta. 
	WIESŁAW BIELAWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
	Panie Przewodniczący,
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-15
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Punkt zostaje w porządku obrad. 
	Wracamy teraz do druku 1425. To jest wniosek pana radnego Kamińskiego. 
	MARCIN SZPAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
	Panie Przewodniczący.
	radna – ZOFIA GOSZ 
	Panie Prezydencie. 
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-18
	radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ 
	Panie Przewodniczący,
	radny – RYSZARD OLSZEWSKI
	Przepraszam panie przewodniczący, akurat nie w tej kwestii, a w kwestii formalnej, technicznej bo zgłaszałem się przy tamtym punkcie. Nawiązuję do wniosku kierowanego do pana przewodniczącego przez radnego Kasprowicza. Jego wniosek i mój, który za chwilę wyartykułuję nie ingeruje w prowadzenie przez pana sesji. 
	Pan może te punkty poddawać jak pan chce w kolejności. Tylko proszę i apeluję. Wymieniaj pan najpierw podpunkt, żebyśmy się nie pogubili, bo ci co śledzą to śledzą a potem się gubimy i jest zamieszanie. Wymieniaj pan podpunkt, potem nr druku – jeżeli można o to prosić panie przewodniczący.   
	 
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	Proszę Państwa.
	radna – DANUTA PUTRYCZ 
	Szanowni Państwo. 
	radna – AGNIESZKA POMASKA 
	radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ 
	Ja myślę, że my merytorycznie mamy rozmawiać, a nie po prostu złośliwe uwagi kierować. 
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-18
	radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ 
	radna – MONIKA TOMASZEWSSKA 
	Szanowni Radni.
	radny – TOMASZ SOWIŃSKI 
	Panie Przewodniczący,
	radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG 
	Ja mam pytanie. Nie wiem do kogo skierować bo nie wiem kto tym kieruje z ramienia prezydenta ale wydaje mi się zasadnicze. 
	Czy istnieje jakiś wymóg czasowy, że musimy to uchwalić teraz? Wynika to z jakiś ustaw i zobowiązań czy możemy to rzeczywiście uchwalić w sierpniu?    
	radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
	MARCIN SZPAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
	Data przyjęcia nie wynika z ustaw. To nie jest, że musi być przyjęte w czerwcu. Teoretycznie mogłaby być przyjęta w sierpniu. Aczkolwiek jej szybkie przyjęcie jest istotne z punktu widzenia realizacji programu, a po drugie na ubieganie się o środki zewnętrzne. Bardzo duża część tego programu, ponad 80% środków na ten program musimy pozyskać ze źródeł zewnętrznych. 
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-21
	Wpłynął wniosek KE o włączenie pod obrady druku 1452. 
	radny – TOMASZ SOWIŃSKI 
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-1
								przeciw 		-0
								przeciw 		-0
								przeciw 		-1
	Wpłynął wniosek prezydenta o wprowadzenie druku 1453 z autopoprawką. 
	radny – TADEUSZ MĘKAL
	Proszę Państwa.
	radny – CZESŁAW NOWAK 
	Szanowny Panie Przewodniczący,
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-1
								przeciw 		-7
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-3
	Jak państwo zauważyli projekt złożony jest w trybie 48h przed. W związku z tym na posiedzeniu komisji nie mógł się pojawić. Dlatego jest teraz procedowany na niniejszym posiedzeniu. 
	Ponieważ to jest uchwała porządkowa bardzo proszę o włączenie jej w dzisiejszy porządek obrad. 
	radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-2
								przeciw 		-1

	PUNKT 2
	KOMUNIKATY

	PUNKT 3
	OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH

	PUNKT 4
	INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA
								przeciw 		-2									wstrzymało się 	-3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1286/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1287/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1288/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1289/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1290/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1291/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1292/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-5
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1293/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1294/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1295/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1296/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-1
								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1297/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1298/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1299/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1300/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1301/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-10									wstrzymało się 	-7
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1302/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-2									wstrzymało się 	-3
								przeciw 		-15									wstrzymało się 	-2
								przeciw 		-12									wstrzymało się 	-3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1303/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-3
								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1304/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1305/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-3									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXVIII/1306/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1307/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1308/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-15									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1309/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-14									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1310/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-15									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1311/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-15									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1312/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-15									wstrzymało się 	-1
								przeciw 		-15									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1313/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1314/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1315/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1316/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1317/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1318/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1319/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1320/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-6									wstrzymało się 	-2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1321/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1322/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-1									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1323/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-2									wstrzymało się 	-3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1324/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-8									wstrzymało się 	-1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1325/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1326/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1327/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1328/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1329/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-0									wstrzymało się 	-0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1330/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 1									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1331/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1332/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 0
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1333/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1334/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1335/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 1									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1336/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1337/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1338/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1339/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1340/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 1									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1341/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1342/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 1
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1343/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1344/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1345/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1346/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1347/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 4
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1348/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 3
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1349/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		- 0									wstrzymało się 	- 2
	UCHWAŁĘ NR XXXIX/1350/05
	Rady Miasta Gdańska
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